

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။ Established in 1914
Myanma Alinn Daily

ဂုဏ်သတင်းပျံ့နှံ့လှိုင်ကြူ

ပန်းရနံ့သည် လေညာကိုမသွား၊ စန္ဒကူးအနံ့၊ တောင်ဇလပ်ပန်းအနံ့၊ စံပယ်ကြက်ရုန်းပန်းအနံ့သည်လည်း လေညာသို့မသွား။ သူတော်ကောင်းတို့၏ အနံ့သည်သာ လေညာသို့သွား၏။ သူတော်ကောင်းတို့၏ ဂုဏ်သတင်းသည် အရပ်မျက်နှာအားလုံးတို့သို့ ပျံ့နှံ့လှိုင်ကြူ၏။

ပုဂ္ဂိုလ်(ဓမ္မပဒ-၅၄)

၁၃၈၄ ခုနှစ်၊ တန်ခူးလပြည့်ကျော် ၂ ရက်

၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဧပြီ ၆ ရက်၊ ကြာသပတေးနေ့

အတွဲ (၆၂)၊ အမှတ်(၁၈၈)

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ၏ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် (၅) ရပ်

- ၁။ ပြည်သူတို့၏ လူမှုစီးပွားဘဝလုံခြုံရေးအတွက် ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိစေရန် အလေးထားလုပ်ဆောင်မည်။
- ၂။ တိုင်းပြည်သာယာဝပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံရေးအတွက် ပြည်သူလူထုဖူလုံမှု ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများကို လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် ဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၃။ စစ်မှန်စည်းကမ်းပြည့်ဝသည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ် ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုတည်ဆောက်ရေး လုပ်ငန်းစဉ်များကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၄။ တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ် (NCA) ပါ သဘောတူညီချက်များအတိုင်း ဖြစ်နိုင်သမျှ အလေးထား လုပ်ဆောင်သွားမည်။
- ၅။ အရေးပေါ်ကာလဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးပါက ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈) နှင့်အညီ လွတ်လပ်ပြီးတရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲအား ပြန်လည်ကျင်းပ၍ အနိုင်ရသည့်ပါတီအား ဒီမိုကရေစီစံနှုန်းများနှင့်အညီ နိုင်ငံတော်တာဝန်အားလွှဲအပ်နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း)၊ ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးနှင့် စိတ်ဓာတ်စစ်ဆင်ရေးညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး၊ မြဝတီရပ်မြင်သံကြား၏ (၂၈)နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်နေ့အခမ်းအနားတွင် ဂုဏ်ပြုအမှာစကား ပြောကြားစဉ်။

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း)၊ ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးနှင့် စိတ်ဓာတ်စစ်ဆင်ရေးညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး၊ မြဝတီရပ်မြင်သံကြား၏ (၂၈)နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်နေ့အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ချီးမြှင့်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၅
 ၁၉၉၅ ခုနှစ်၊ မတ် ၂၇ ရက်၊ နှစ်(၅၀)ပြည့် ရွှေရတုတပ်မတော်နေ့တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည့် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း)၊ ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးနှင့် စိတ်ဓာတ်စစ်ဆင်ရေးညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး၊ မြဝတီရပ်မြင်သံကြား၏ (၂၈)နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်နေ့အခမ်းအနားကို ယနေ့မွန်းလွဲပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ဥက္ကဋ္ဌချုပ်မှူးကြီး ဦးကျော်စွာ၊ အမှတ်(၂) တပ်မတော် ရပ်မြင်သံကြားထုတ်လွှင့်ရေးတပ်ဦးကျင်းပပြုလုပ်ရာ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် တက်ရောက်ချီးမြှင့်ပြီး ဂုဏ်ပြုအမှာစကား ပြောကြားသည်။

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ ❖

ကုန်ဆုံးသွားသော ခွမ်းအားများ

DAGON MALTA FRESH

နဲ့ ဖြည့်ခွမ်းထား

ပင်ရင်းအရောင်းဌာန - ဝန်း - ၀၁ ၆၅၁၀၇၇၊ ၀၉ ၆၉၄၉၆၅၀၀၀

STARMART nine mile Showroom - (၉) မိုင်၊ မြည့်လမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဝန်း - ၀၉ ၃၀၀၆၀၀၀၀

KHA YAE PIN MART - မင်္ဂလာဒုံ၊ မြည့်လမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဝန်း - ၀၉ ၆၇၁၄၄၄၇၅၅၅

STARMART MANDALAY Wholesale - နှင်းလင်းလမ်း၊ ထောက်၊ မန္တလေးမြို့၊ ဝန်း - ၀၉ ၆၆၀၇၀၂၂၄၄

STARMART Nay Pyi Taw - ရန်ကင်း - မန္တလေး လမ်း၊ တောင်၊ ရွာတောင်ရပ်၊ ပျဉ်းမနား၊ ဝန်း - ၀၉ ၆၅၁၀၇၀၇၇

လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလိုအပ်ချက်သည် နိုင်ငံအတွက် အကြီးမားဆုံးစိန်ခေါ်မှု

မိမိတို့နိုင်ငံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အဓိကကျသော လိုအပ်ချက်တစ်ရပ်မှာ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဖြစ်သည်။ နိုင်ငံစီးပွားရေးတွင် အဓိကမောင်းနှင်အားဖြစ်သော အသေးစား၊ အငယ်စားနှင့် အလတ်စား စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ နိုင်ငံတစ်ဝန်း၌ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲနှင့် ဒေသအသီးသီးမှ လုပ်ငန်းရှင်များ တွေ့ဆုံကြရာတွင် တူညီသော တောင်းဆိုမှုတစ်ခုမှာ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား အလုံအလောက်ရရှိရေးဖြစ်သည်ကို သတိပြုမိသည်။

ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ အစည်းအဝေးအမှတ်စဉ် (၁/၂၀၂၃) တွင် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်က အမှာစကားပြောကြားရာတွင် “မိမိတို့အတွက် အကြီးမားဆုံးစိန်ခေါ်မှုမှာ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား လိုအပ်ချက်ဖြစ်ကြောင်း၊ ယခင်အစိုးရ အဆက်ဆက်ကတည်းက ရေအားလျှပ်စစ်ဓာတ်အား ထုတ်လုပ်ရေးစီမံကိန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဆောင်ရွက်ခဲ့သော်လည်း အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် အချို့စီမံကိန်းများ ရပ်တန့်ခဲ့ရပြီး အချို့စီမံကိန်းများ ဖျက်သိမ်းခံခဲ့ရကြောင်း၊ မိမိတို့အနေဖြင့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားများ လုံလောက်စွာထုတ်လုပ်နိုင်ရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ၂၀၂၅ ခုနှစ်တွင် လျှပ်စစ်ဓာတ်အား လုံလောက်စွာရရှိနိုင်ရေး ရည်မှန်းချက်ထား ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း” ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့ရာ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား လိုအပ်ချက်ကို ဖြည့်ဆည်းရန် နိုင်ငံတော်က စဉ်ဆက်မပြတ် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း အသိပေးခြင်းပင်ဖြစ်သည်။

ဆန့်ကျင်ဘက်အားဖြင့်မူ အကြမ်းဖက်အဖျက်အုပ်စုတို့က နိုင်ငံ၏ အခြေခံအဆောက်အအုံ လမ်းတံတား၊ ဆက်သွယ်ရေး လုပ်ငန်းများနှင့် နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အလွန်လိုအပ်နေသည့် ဓာတ်အားပေးစက်ရုံများ၊ ဓာတ်အားလှိုင်းများနှင့် ဓာတ်အားခွဲစိတ်မှုများကို အကြိမ်ကြိမ်တိုက်ခိုက်ဖျက်ဆီးလျက်ရှိရာ ၂၀၂၁ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ ၁ ရက်နေ့မှစ၍ ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီးမှုပေါင်း ၂၂၉ ကြိမ်ရှိခဲ့ပြီဖြစ်သည်။ ပြီးခဲ့သည့် ဧပြီ ၄ ရက်နေ့က ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ကျောက်တံခါးမြို့နယ်၊ သာယာကုန်းကျေးရွာရှိ သာယာကုန်းပင်မဓာတ်အားခွဲစိတ်ရုံ ၃ရပ်နှင့် ဗုံးများပစ်ချတိုက်ခိုက်ခဲ့ရာ ဝန်ထမ်းနှစ်ဦး ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ပြီး တစ်ဦး သေဆုံးခဲ့ရသည်။ ဓာတ်အားခွဲစိတ်မှု ထရန်စဖော်မာများနှင့် ဓာတ်အားခွဲစိတ်ပစ္စည်းများလည်း ထိခိုက်ပျက်စီးခဲ့ရသည်။ မင်းသားမလုပ်ရ၍ ပတ်မကြီးထိုးဖောက်သကဲ့သို့ပင် မဆီမဆိုင် အကြမ်းဖက်သတ်ဖြတ်ဖျက်ဆီးမှုများက နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို နှောင့်နှေးစေပြီး ပြည်သူလူထု၏ နေ့စဉ်လူမှုစီးပွားဘဝများကို လည်း ထိခိုက်ဆုံးရှုံးစေသည်။

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအစိုးရအနေဖြင့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုံလောက်စွာ ထုတ်လုပ်နိုင်ရေးကို ရည်မှန်းချက်ထား ဆောင်ရွက်ရာတွင် ၂၀၂၁ ခုနှစ်အတွင်းမှာပင် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ကျောက်မြို့နယ်၊ ပုထိုးလုံးဒေသ၌ ၁၄ မဂ္ဂါဝပ် သဘာဝဓာတ်ငွေ့သုံး ဓာတ်အားပေးစက်ရုံ၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ သာစည်မြို့နယ်တွင် သပြေ ၃၀ မဂ္ဂါဝပ် နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံး ဓာတ်အားပေးစက်ရုံတစ်ရုံတို့ အသစ်တည်ဆောက်တပ်ဆင်နိုင်ခဲ့ပြီး ယင်းစက်ရုံများမှ ဓာတ်အား ၄၄ မဂ္ဂါဝပ်ကို နိုင်ငံတော်ဓာတ်အားစနစ်အတွင်း ပို့လွှတ်နိုင်ခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍လည်း နိုင်ငံအတွင်းရှိ ရနိုင်သမျှသော စွမ်းအင်အရင်းအမြစ်များမှနေ၍ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ထုတ်လုပ်နိုင်ရေး ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ အနေနှင့် အယုက်အဖျက်အဆီးတို့ ကင်းရှင်းသည်နှင့်အမျှ နိုင်ငံတစ်ဝန်း ရာခိုင်နှုန်းပြည့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားရရှိရေးရည်မှန်းချက် အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ အောင်မြင်နိုင်မည်ဖြစ်သည်။

လက်ရှိအခြေအနေတွင် နိုင်ငံအတွက် ဓာတ်အားလိုအပ်ချက်ကို ထုတ်လုပ်နိုင်သမျှနှင့် ဖြည့်ဆည်းပေးနေရခြင်းဖြစ်ရာ ပြည်သူလူထုအတွင်း ဖြန့်ဝေရာတွင်လည်း ခွဲတမ်းချ၍ မျှတဖြန့်ဖြူးနေခြင်းဖြစ်သည်ကို နားလည်မှုပြုကြရပြီး ရလဒ်သမျှသော လျှပ်စစ်ဓာတ်အားကိုလည်း အလဟဿမပြုနီးတီးစေရေး၊ မိမိတို့ပေးဆောင်ကြရမည့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားများကိုလည်း တာဝန်ကျေပွန်စွာ ပေးဆောင်ကြခြင်းဖြင့် နိုင်ငံသားကောင်း ဝိသကြစေရေးအတွက် နှိုးဆော်တိုက်တွန်းလိုက်ရပါကြောင်း။ ။



ဒုတိယမြို့နယ်တရားသူကြီးများ လုပ်ငန်းဝင်သင်တန်း အမှတ်စဉ် (၃၁) သင်တန်းဆင်းပွဲ၊ ဂုဏ်ပြုဆုချီးမြှင့်ခြင်း၊ တာဝန်ပေးအပ်လွှာများအပ်နှင်းခြင်းနှင့် ကျမ်းသစ္စာပြုခြင်းအခမ်းအနား ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၅

ဒုတိယမြို့နယ်တရားသူကြီးများ လုပ်ငန်းဝင်သင်တန်း အမှတ်စဉ်(၃၁) သင်တန်းဆင်းပွဲ၊ ဂုဏ်ပြုဆုချီးမြှင့်ခြင်း၊ တာဝန်ပေးအပ်လွှာများအပ်နှင်းခြင်းနှင့် ကျမ်းသစ္စာပြုခြင်း အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၈ နာရီတွင် ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ် စုဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦးက သင်တန်းတွင် ထူးချွန်ဆုရရှိသူများအနေဖြင့် ပင်ကိုအရည်အသွေး၊ ကြိုးစားသင်ယူမှု၊ လေ့လာလိုက်စားမှု အပတ်တကုတ်အားထုတ်မှု စသည့် ကိုယ်ရည်ကိုယ်သွေး ထင်ဟပ်စေရုံသာမက တစ်ဦးချင်းအနေဖြင့်လည်း ဂုဏ်တက်စေကြောင်း၊ ထူးချွန်ဆုရရှိသူများကို ကျန်တရားရေးအရာရှိများက စံနမူနာယူပြီး တရားစီရင်ရေးလုပ်ငန်းတွင် ပိုမိုကျွမ်းကျင်အောင် ကြိုးစားအားထုတ်ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် အရည်အချင်းပြည့်ဝ ထူးချွန်ထက်မြက်သည့် တရားသူကြီးကောင်းများဖြစ်လာမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိတို့တာဝန်ကျရာ ဒေသအသီးသီးသို့ သွားရောက်၍ လက်တွေ့နယ်ပယ်၌ တာဝန်ထမ်းဆောင်ရာတွင်လည်း စာတွေ့၊ လက်တွေ့ အတွေ့အကြုံပေါင်းစပ်ပြီး ကျေပွန်အောင်ထမ်းဆောင်ရန်နှင့် ဆက်လက်လေ့လာဆည်းပူးကြရန်ဖြစ်ကြောင်း၊ အမှုများကို ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းရာ၌ အကြောင်းခြင်းရာပြသနာနှင့် ဥပဒေပြသနာများကို ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေ၊ ယခင်သာကပြထားသည့် စီရင်ထုံးလမ်းညွှန်ချက်များနှင့်အညီ မိမိ၏ ကိုယ်ပိုင်စဉ်းစားတွေးခေါ်နိုင်စွမ်းကို အခြေပြု၍ စီရင်ဆုံးဖြတ်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိထက် အတွေ့အကြုံ ရင့်ကျက်သူများ၏ တွေးခေါ်ပုံ၊ ချဉ်းကပ်ဖြေရှင်းပုံများကိုလည်း လေ့လာသင်ယူရန် တိုက်တွန်းလိုကြောင်း၊ မိမိချမှတ်သည့် စီရင်ချက်များကို ကောင်းမွန်ပြည့်စုံစေရန် အမြဲကြိုးစားအားထုတ်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း။

က ယုံကြည်ကိုးစားအလေးထားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်က ချမှတ်သည့် မူဝါဒ၊ ရည်မှန်းချက်များကို သိရှိနားလည်သဘောပေါက်ပြီး ဌာနက အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နေသည့် တရားစီရင်ရေး မဟာဗျူဟာစီမံကိန်းလုပ်ငန်းစဉ်များကို မျက်ချည်မပြတ် လေ့လာကာ တာဝန်ကျေပွန်အောင် ဆောင်ရွက်ကြစေလိုကြောင်း၊ တရားရုံးနည်းပညာ အသုံးပြုလုပ်ငန်းများ မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသဖြင့် အိုင်တီနည်းပညာနှင့် အင်္ဂလိပ်စာကိုလည်း လေ့လာဆည်းပူးရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ တရားသူကြီးကောင်းများဖြစ်အောင် ကြိုးစားဆောင်ရွက်ရန်ဖြစ်ကြောင်း မှာကြားသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ် တရားသူကြီးများက သင်တန်းတွင် ထူးချွန်စွာအောင်မြင်ခဲ့သူများကို ဂုဏ်ပြုဆုချီးမြှင့်ပြီး ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ်က သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်တရားရုံးအသီးသီးတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်စေရန် လုပ်ငန်းဝင်သင်တန်း အမှတ်စဉ်(၃၁)မှ ဒုတိယမြို့နယ် တရားသူကြီးများကို တာဝန်ပေးအပ်လွှာများ အပ်နှင်းသည်။

ဆက်လက်၍ တာဝန်စတင်ထမ်းဆောင်မည့် သင်တန်းသား/ သင်တန်းသူ တရားရေးအရာရှိများက ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ် တရားသူကြီးများ ရှေ့မှောက်တွင် ကျမ်းသစ္စာဆိုကြသည်။

အခမ်းအနားသို့ ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ် တရားသူကြီးများ၊ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ ဒုတိယအမြဲတမ်းအတွင်းဝန်၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ လက်ထောက်အတွင်းဝန်၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးများ၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးများ၊ သင်တန်းတာဝန်ခံအရာရှိများနှင့် သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ၈၀ တက်ရောက်ကြသည်။

သတင်းစဉ်

“ပိတောက်နဲ့အတူ” တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲ မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြားမှ တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်ပြသမည်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၅

ပြည်သူများ အပန်းပြေစေရန်၊ ပျော်ရွှင်စေရန်နှင့် စိတ်ခွန်အားသစ်များ ရရှိနိုင်ရန်အတွက် မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားမှ ဖျော်ဖြေရေးအစီအစဉ်များကို တိုးမြှင့်တင်ဆက်လျက်ရှိရာ Friday Night Live Show အစီအစဉ် ဆန်းသစ်မှုအဖြစ် မြန်မာ့ရိုးရာ မဟာသင်္ကြန်ပွဲတော်အကြို “ပိတောက်နဲ့အတူ” တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲကို ဧပြီ ၇ ရက် (သောကြာ) နေ့ ည ၈ နာရီ သတင်းများအပြီးတွင် MRTV-HD Channel မှ ထုတ်လွှင့်ပြသမည်ဖြစ်သည်။

အဆိုပါ အစီအစဉ်ကို “မြန်မာ့အသံ တေးဂီတ” အဖွဲ့၏ တီးခတ်မှုနှင့်အတူ တေးသံရှင်များ ဖြစ်ကြသည့် ထပ်ဆင့်အကယ်ဒမီ နေအောင်၊ သန်းမြတ်စိုး၊ ရသ၊ ရဲထိုက်၊ စိုးရန်အောင်၊ ကောင်းမိုးယံ၊ ကောင်းဆက်၊ နန်းစန္ဒီ၊ အိအိလှိုင်၊ ထွန်းပပအောင်နှင့် ပုလဲသန့်သွယ်တို့က ဖျော်ဖြေတင်ဆက်ကြမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ထိုသို့တင်ဆက်မှုကို ဧပြီ ၉ ရက် (တနင်္ဂနွေ)နေ့ နံနက် ၁၀ နာရီခွဲတွင် ထပ်မံထုတ်လွှင့်ပြသမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ မြဝတီရုပ်မြင်သံကြား၏ (၂၈)နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်နေ့အခမ်းအနားတွင် မြဝတီ ရုပ်မြင်သံကြားမှဝန်ထမ်းများက “အားလုံးအတွက် မြဝတီ” တေးသီချင်းဖြင့် ကပြဖျော်ဖြေတင်ဆက်မှုကို ကြည့်ရှုအားပေးစဉ်။

- ❑ ယနေ့ မိမိတို့နိုင်ငံတွင် ပြည်သူများ၏အသံကို ပီပြင်အောင် ပြုလုပ်နိုင်သည့်အရာသည် မိဒီယာဖြစ်သကဲ့သို့ အစိုးရအဖွဲ့အစည်းများ၏ လုပ်ဆောင်ချက်များကို ပြည်သူများ သိရှိလာအောင် ဆောင်ရွက်ရာတွင်လည်း မိဒီယာသည် အဓိကပင်ဖြစ်
- ❑ တပ်မတော်နှင့်ပြည်သူ တစ်သားတည်းရှိစေပြီး စစ်ဘက်-အရပ်ဘက်ဆက်ဆံရေး တိုးတက်ကောင်းမွန်စေရေးအတွက် ၁၉၄၇ ခုနှစ်၌ ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးနှင့် စိတ်ဓာတ် စစ်ဆင်ရေးညွှန်ကြားရေးမှူးရုံးကို “ပညာရေးဌာနစု”အဖြစ် စတင်ဖွဲ့စည်းခဲ့

❖ ရှေ့ဖိုးမှ
လှိုက်လှဲနွေးထွေးစွာ ကြိုဆို
ဦးစွာ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ သည် အခမ်းအနားကျင်းပပြုလုပ်မည့် အမှတ်(၂) တပ်မတော် ရုပ်မြင်သံကြားထုတ်လွှင့်ရေးတပ်သို့ ရောက်ရှိကြရာ ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးနှင့် စိတ်ဓာတ် စစ်ဆင်ရေးညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး၊ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဗိုလ်ချုပ် ဇော်မင်းထွန်းနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြဝတီရုပ်မြင် သံကြားမှ ဝန်ထမ်းများ၊ တာဝန်ရှိသူများက လှိုက်လှဲ နွေးထွေးစွာ ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။

ယင်းနောက် မြဝတီရုပ်မြင်သံကြား၏ (၂၈)နှစ် မြောက် နှစ်ပတ်လည်နေ့ အခမ်းအနားကို စတင် ကျင်းပရာ မြဝတီရုပ်မြင်သံကြားမှဝန်ထမ်းများက “အားလုံးအတွက် မြဝတီ” တေးသီချင်းဖြင့် ကပြ ဖျော်ဖြေတင်ဆက်ကြပြီး ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးနှင့် စိတ်ဓာတ်စစ်ဆင်ရေး ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး ကွပ်ကဲမှု အောက် တပ်၊ ကျောင်းများဖြစ်ပေါ်လာမှု သမိုင်း ကြောင်း နောက်ခံ၊ ရည်မှန်းချက်တာဝန်များကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်မှုနှင့် လုပ်ငန်း တာဝန်များကို ကျေပွန်စွာ ထမ်းဆောင်လျက်ရှိသည့် Documentary ဗီဒီယိုကို ပြသသည်။

အဆိုပါ မြဝတီရုပ်မြင်သံကြား၏ (၂၈)နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်နေ့ အခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံတော်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်နှင့်အတူ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ကြည်း) ဒုတိယ ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း၊ ညွှန်ကြားရေးမှူး (ကြည်း၊ ရေ လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မောင်မောင်အေး၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ရေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မိုးအောင်၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းအောင်၊ ကောင်စီတွဲဖက်အတွင်းရေးမှူးနှင့် ကောင်စီဝင်များ၊ ပြည်ထောင်စုအဆင့်ပုဂ္ဂိုလ်များ၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံးမှ တပ်မတော်အရာရှိကြီး များ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း)၊ ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးနှင့် စိတ်ဓာတ်စစ်ဆင်

ရေးညွှန်ကြားရေးမှူးရုံးတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ ကြသည့် အငြိမ်းစားတပ်မတော်အရာရှိကြီးများ၊ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ မြန်မာ နိုင်ငံ သတင်းမီဒီယာကောင်စီ၊ မြန်မာနိုင်ငံဂီတ အစည်းအရုံး၊ မြန်မာနိုင်ငံရုပ်ရှင်အစည်းအရုံး၊ မြန်မာ နိုင်ငံဟာသပညာရှင်များ အစည်းအရုံးတို့မှ တာဝန်ရှိ သူများ၊ ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးနှင့် စိတ်ဓာတ်စစ်ဆင် ရေးညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး ကွပ်ကဲမှုအောက် တပ်၊ ကျောင်းများမှ နိုင်ငံတော်အဆင့် ပြည်တွင်းပြိုင်ပွဲများ နှင့် ပြည်ပပြိုင်ပွဲများတွင် ဆုရရှိခဲ့ကြသည့် အရာရှိ၊ စစ်သည်၊ အစားခန့်ဝန်ထမ်းများ၊ ဖိတ်ကြားထားသည့် ဧည့်သည်တော်များ တက်ရောက်ကြသည်။

ဂုဏ်ပြုအမှာစကားပြောကြား
ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က အမှာစကားပြောကြားရာတွင် မိမိတို့နေထိုင်ရာ လူ့ပတ်ဝန်းကျင်သည် နေ့စဉ်နှင့်အမျှ ပြောင်းလဲ တိုးတက်ဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ လူ့ပတ်ဝန်းကျင် အသိုင်းအဝန်းအတွင်း သတင်းအချက်အလက်များ သိရှိအောင် ပြုလုပ်ပေးနိုင်ခြင်းသည် ပြည်သူ့ဆက်ဆံ ရေးလုပ်ငန်း၏ အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုပင် ဖြစ်ပါ ကြောင်း၊ ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးလုပ်ငန်းများသည် အများပြည်သူနှင့်ဆက်ဆံရေး၊ မိမိပတ်ဝန်းကျင် အသိုက်အဝန်းနှင့် ဆက်ဆံရေး အစရှိသည့် ဆက်ဆံ ရေးအမျိုးမျိုး ပါဝင်ကြပါကြောင်း၊ ထိုသို့ ဆောင်ရွက် ရာတွင် နိုင်ငံတကာ၌လည်း ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေး လုပ်ငန်းနယ်ပယ်များအနက် မိဒီယာဆက်ဆံရေးကို တွင်ကျယ်စွာ အသုံးပြုဆောင်ရွက်နေသည်ကို တွေ့ရှိ ရကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်တည်ဆောက်ရေးတွင် အဓိက မဏ္ဍိုင်ကြီး ၃ ခုဖြစ်သည့် အုပ်ချုပ်ရေး၊ တရားစီရင် ရေး၊ ဥပဒေပြုရေးနှင့် စတုတ္ထမဏ္ဍိုင်ဖြစ်သည့် မိဒီယာ တို့ ဟန်ချက်ညီရန် အရေးကြီးပါကြောင်း၊ မိဒီယာ သည် မဏ္ဍိုင်ကြီး ၃ ခုကို မယိမ်းမယိုင်စေရေး တည်မတ်ပေးသည့် မဏ္ဍိုင်တစ်ခုပင် ဖြစ်ပါကြောင်း။

ယနေ့ မိမိတို့နိုင်ငံတွင် ပြည်သူများ၏အသံကို ပီပြင်အောင် ပြုလုပ်နိုင်သည့်အရာသည် မိဒီယာ ဖြစ်သကဲ့သို့ အစိုးရအဖွဲ့အစည်း၏ လုပ်ဆောင်



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် မြဝတီရုပ်မြင်သံကြားမှ အရာရှိ၊ စစ်သည်၊ ဝန်ထမ်း မိသားစုများအတွက် ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့် ငွေများ ပေးအပ်စဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ စာပေဗိမာန်စာမူဆု လူငယ်စာပေ ပထမဆုရရှိသည့် ဗိုလ်ကြီး စိုးမိုးကျော်အား ဆုပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။

ချက်များကို ပြည်သူများသိရှိလာအောင် ဆောင်ရွက် ရာတွင်လည်း မိဒီယာသည် အဓိကပင်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ တပ်မတော်နှင့်ပြည်သူ တစ်သားတည်းရှိစေပြီး စစ်ဘက်-အရပ်ဘက်ဆက်ဆံရေး တိုးတက် ကောင်းမွန်စေရေးအတွက် ၁၉၄၇ ခုနှစ်၌ ပြည်သူ့ ဆက်ဆံရေးနှင့် စိတ်ဓာတ်စစ်ဆင်ရေးညွှန်ကြားရေး မှူးရုံးကို “ပညာရေးဌာနစု”အဖြစ် စတင်ဖွဲ့စည်းခဲ့ပါ ကြောင်း၊ ထို့နောက် အမည်အဆင့်ဆင့်ပြောင်းလဲခဲ့ပြီး ထိုမှတစ်ဆင့် “ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးနှင့် စိတ်ဓာတ် စစ်ဆင်ရေးညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး” အဖြစ် ပြောင်းလဲ သတ်မှတ်ခဲ့သည်ကို တွေ့ရှိရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ စာမျက်နှာ ၄ သို့



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ အမှတ်(၂)တပ်မတော် ရုပ်မြင်သံကြားထုတ်လွှင့်ရေးတပ်၊ မြဝတီရုပ်မြင်သံကြားစက်ရုံအတွင်း သတင်းဖတ်ကြားမှုများနှင့် ထုတ်လွှင့်မှုများ ဆောင်ရွက်မှုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ်။

စာမျက်နှာ ၃ မှ

ပြည်သူနှင့်တပ်မတော် တစ်သားတည်းဖြစ်ရေးအတွက် “ပြန်ကြားပေးရန်၊ ပညာပေးရန်၊ ဖျော်ဖြေပေးရန်၊ စည်းရုံးရန်”ဟူသည့် ရည်မှန်းချက်များကို ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး တပ်မတော်မီဒီယာတစ်ခုဖြစ်သည့် မြဝတီရုပ်မြင်သံကြားကို နှစ်(၅၀)ပြည့် ရွှေရတုတပ်မတော်နေ့တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်ပေးနိုင်ခဲ့ကြောင်း၊ ယနေ့ဆိုပါက ငွေရတုကာလလွန်မြောက်ပြီး (၂၈)နှစ်တာခရီးသို့ပင် ရောက်ရှိခဲ့ပြီဖြစ်ကြောင်း။

မြဝတီရုပ်မြင်သံကြားသည် ပြည်သူများကို မှန်ကန်သည့် အသိအမြင်၊ အတွေးအခေါ်ရစေရန်၊ ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ် ရှင်သန်ထက်မြက်စေရန် အမျိုးသားရေးအမြင်ဖြင့် အစဉ်ကြိုးပမ်းထုတ်လွှင့်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ တပ်မတော်၏ ပဓာနကျသည့် သွက်လက်ထက်မြက်သည့် မီဒီယာတစ်ခုအဖြစ်လည်း ရောက်ရှိနေပြီဖြစ်ပါကြောင်း၊ မြဝတီရုပ်မြင်သံကြားအနေနှင့် ပြန်ကြားပေးရန် တာဝန်ကို ထမ်းဆောင်ရာတွင် စတင်ထုတ်လွှင့်ခဲ့ချိန်မှ ယနေ့ကာလအထိ တပ်မတော်သားမိသားစုဝင်များကိုသာ မက ပြည်သူလူထုအတွက် သိသင့်သိထိုက်သည့် လူအများသိရှိရန်လိုအပ်သည့် မူဝါဒ၊ သတင်းအချက်အလက် စသည်များကို အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ ထုတ်လွှင့်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ ပညာပေးရေးတာဝန်အနေဖြင့် ပြည်သူလူထုကို တိုက်ရိုက်ထိတွေ့ဆက်ဆံရသည့် တာဝန်ဖြစ်ပြီး အသိပညာပေးရေး တာဝန်၊ ဉာဏ်ပညာဗဟုသုတပေးရေးတာဝန် စသည်များကို တာဝန်ကျေပွန်စွာထမ်းဆောင်ခဲ့ကြောင်း၊ ဖျော်ဖြေရေးတာဝန် ထမ်းဆောင်ပေးမှုအနေဖြင့် ပြည်သူများအပန်းပြေစေရန် အနုပညာအရပ်ရပ်၊ တေးဂီတအဖုံဖုံ၊ အကအခုန် အဆိုအတီး ကဏ္ဍအစုံအလင်ဖြင့် ဖျော်ဖြေမှုများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။

စည်းရုံးရန်ဆိုရာတွင် ပြည်သူများအနေဖြင့် မိမိတို့နိုင်ငံ၏ အမျိုးသား အကျိုးစီးပွားအပေါ်၌ ယုံကြည်ချက်၊ ခံယူချက်ခိုင်မာပြီး စည်းလုံးညီညွတ်မှုရှိအောင် လုပ်ဆောင်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ စည်းရုံးရေး၏သဘောဆိုသည်မှာ မိမိ၏ပြောစကားကို တစ်ဖက်လူက ၎င်း၏ဆန္ဒအလျောက် လိုက်ပါလုပ်ဆောင်နိုင်အောင် ပြောဆိုခြင်းပင်ဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိတို့နိုင်ငံ၏ အမျိုးသားအကျိုးစီးပွားဖြစ်သည့် ဒို့တာဝန်အရေးသုံးပါးအပေါ်တွင် ပြည်သူလူထုတစ်ရပ်လုံးက စည်းလုံးညီညွတ်စွာ ဖော်ဆောင်ပေးနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံး တိုးချဲ့ထုတ်လွှင့်နိုင်ရေးအတွက် အမှတ်(၂) တပ်မတော် ရုပ်မြင်သံကြားထုတ်လွှင့်ရေးတပ်(နေပြည်တော်)ကို ၂၀၀၉ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၁၉ ရက်တွင် စတင်တည်ထောင်ခဲ့ပြီး ၂၀၁၂ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၂၆ ရက်တွင် မိမိတို့ယုံကြည်လှုံ့ဆော်ပေးခဲ့ပါကြောင်း၊ မြဝတီရုပ်မြင်သံကြားအနေဖြင့် စတင်

- မြဝတီရုပ်မြင်သံကြားသည် ပြည်သူများကို မှန်ကန်သည့်အသိအမြင်၊ အတွေးအခေါ်ရစေရန်၊ ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ် ရှင်သန်ထက်မြက်စေရန် အမျိုးသားရေးအမြင်ဖြင့် အစဉ်ကြိုးပမ်းထုတ်လွှင့်လျက်ရှိ၊ တပ်မတော်၏ ပဓာနကျသည့် သွက်လက်ထက်မြက်သည့် မီဒီယာတစ်ခုအဖြစ်လည်း ရောက်ရှိနေပြီဖြစ်
- ❖ တပ်မတော်အနေဖြင့် နိုင်ငံတော်တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်၏ တိုက်တွန်းချက်၊ နှိုးဆော်ချက်မပါရှိဘဲ သမိုင်းစဉ်ဆက် နိုင်ငံအကျိုး၊ ပြည်သူအကျိုးကိုသာ မျှော်ရည်မှန်းပြီး ဆောင်ရွက်ခဲ့၊ တပ်မတော်၏ အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုအဖြစ် စတုတ္ထမဏ္ဍိုင် တာဝန်ထမ်းဆောင်လျက်ရှိသည့် မြဝတီ ရုပ်မြင်သံကြားသည်လည်း ပေးအပ်လာသည့် လုပ်ငန်းတာဝန်ဝတ္တရားတို့အပေါ် ခေတ်အဆက်ဆက် တာဝန်ကျေပွန်စွာ ထမ်းဆောင်ခဲ့သည်ကို တွေ့မြင်ရပြီးဖြစ်

ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ချိန်မှ ယနေ့အထိ တပ်မတော်နှင့် ပြည်သူကို အကောင်းဆုံး ပေါင်းကူးပေးနိုင်ခဲ့ကြောင်း။ မြဝတီရုပ်မြင်သံကြား စတင်ထုတ်လွှင့်ချိန်တွင် Analog စနစ်နှင့် ထုတ်လွှင့်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ ပြောင်းလဲတိုးတက်လာသည့် ခေတ်ကာလနှင့်အညီ အဆင့်မြင့်တင်ဆောင်ရွက်မှုများပြုလုပ်ခဲ့ပြီး Analog စနစ်မှသည် Digital စနစ်၊ Standard Definition(SD) စနစ် ကူးပြောင်းခဲ့ပြီး (၇၅) နှစ်မြောက် စိန်ရတုတပ်မတော်နေ့မှ စတင်ကာ High Definition(HD) စနစ်သို့ ပြောင်းလဲထုတ်လွှင့်နိုင်ခဲ့ကြောင်း၊ ရုပ်မြင်သံကြား ထုတ်လွှင့်မှုလုပ်ငန်းတိုင်းတွင် အခြားသော မီဒီယာလုပ်ငန်းများထက်ပိုပြီး အသေးစိတ်ဆောင်ရွက်ရသည်များရှိပါကြောင်း၊ အစီအစဉ်တစ်ခုဖြစ်လာရေး တစ်ဦးတစ်ယောက်ကောင်းဆောင်ရွက်၍မရဘဲ လူသားအရင်းအမြစ် စွမ်းအား၊ အနုပညာနှင့် အတတ်ပညာကို အဝင်ခွင့်ကျ ပေါင်းစပ်လုပ်ကိုင်ရသည့် သဘောရှိသောကြောင့် ဟန်ချက်ညီစွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ကြမှသာ ပြည်သူလူထု နှစ်သက်သဘောကျသည့် ရုပ်မြင်သံကြားအစီအစဉ်ကောင်းတစ်ခု ဖြစ်လာမည်ပင် ဖြစ်ပါကြောင်း။

မြဝတီရုပ်မြင်သံကြားအနေဖြင့် တစ်ခေတ်ပြီးတစ်ခေတ် တစ်ဆင့်ပြီးတစ်ဆင့် ပိုမိုစွမ်းရည်ပြည့်ဝသည့် မီဒီယာကြီးတစ်ခုဖြစ်လာခဲ့ခြင်းသည် ဝန်ထမ်းအားလုံးနှင့် တာဝန်ရှိသူအဆင့်ဆင့်၏ စုပေါင်းကြိုးစားမှုများကြောင့်သာဖြစ်ပါကြောင်း၊ ရုပ်မြင်သံကြားဟူသည်မှာ သုတ၊ ရသဖြစ်ဖွယ် သတင်းအချက်အလက်များ၊ အကြောင်းအရာများကို အရပ်၊ အသံနှင့် ထုတ်လွှင့်ပြသနေခြင်းဖြစ်ပြီး ကြည့်ရှုသူပရိသတ်များ၏စိတ်ကို ဖမ်းစားနိုင်စွမ်းရှိသည့် မီဒီယာပလက်ဖောင်းတစ်ခုဖြစ်ပါကြောင်း၊ ရေဒီယိုအသံလွှင့်ခြင်းသည် အသံကိုအဓိကထားခြင်းဖြစ်ပြီး ရုပ်မြင်သံကြား

သည် အရုပ်ရောအသံပါ အားပြုလုပ်ဆောင်ရသည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ပိုမို၍ ဂရုစိုက်ကြရန်လိုပါကြောင်း၊ အသံအနေအထား၊ အမူအရာ၊ ဝတ်စားဆင်ယင်မှု၊ ရုပ်သွင်ပြင်လက္ခဏာအစ အသေးစိတ်ဂရုပြု၍ ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ လူများ၏စိတ်ကို ဆွဲဆောင်နိုင်စွမ်း၊ တက်ကြွလာအောင် Motivation လုပ်နိုင်စွမ်းသည်လည်း မြင့်မားကြောင်း၊ ပြည်သူအပေါ် အသိပညာ ဗဟုသုတပေးနိုင်ရေး၊ နောင်တစ်ချိန်တွင် နိုင်ငံတာဝန်ထမ်းဆောင်ကြမည့် နိုင်ငံတော်ကို ထုဆစ်ပုံဖော်ကြမည့်၊ လက်ဆင့်ကမ်းတာဝန်ယူကြမည့် လူငယ်လူရွယ်များ လမ်းမှားမရောက်စေရေး၊ ပညာတတ်သားကောင်းရတနာများဖြစ်လာစေရေးသည် မိဘ၊ ဆရာများအပေါ်၌လည်း တာဝန်ရှိသကဲ့သို့ ရုပ်သံမှ စဉ်ဆက်မပြတ် အသိပညာ၊ ဗဟုသုတများ ဖြန့်ဝေပေးခြင်းအပေါ်၌လည်း များစွာ မူတည်နေပါကြောင်း၊ ခေတ်နှင့်လျော်ညီသည့် ထုတ်လွှင့်မှုပုံစံများနှင့် ထုတ်လွှင့်ရမည်ဖြစ်သကဲ့သို့ လူမှုရေးဦးတည်ချက် ၄ ရပ်ထဲတွင်ပါသည့် “တိုင်းရင်းသားလူမျိုးအပေါင်းတို့၏ ဓလေ့ထုံးတမ်းအစဉ်အလာများကို လေးစားလိုက်နာပြီး အမျိုးသားရေးစိတ်ဓာတ်ကို အခြေခံသည့် ကိုးကွယ်ယုံကြည်မှု၊ ယဉ်ကျေးမှု၊ အမျိုးသားရေး စရိုက်လက္ခဏာများ မပျောက်ပျက်အောင် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေး” ဟူသည့် အချက်နှင့်အညီ ထုတ်လွှင့်ပြသကြရန်လည်း တိုက်တွန်းမှာကြားလိုပါကြောင်း။

မြဝတီရုပ်မြင်သံကြားအနေဖြင့် ၂၀၁၃ ခုနှစ်က မိမိတို့နိုင်ငံ၌ အိမ်ရှင်အဖြစ် ကျင်းပခဲ့သည့် (၂၇) ကြိမ်မြောက် အရှေ့တောင်အာရှ အားကစားပြိုင်ပွဲ၊ (၂၃)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံတပ်မတော်(ကြည်း) များ သေနတ်ပစ်ပြိုင်ပွဲများအပြင် ယနေ့အချိန်၌ “မာရဝီဇယ” ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး တည်ထား

ကိုးကွယ်ခြင်းဆိုင်ရာ အခမ်းအနား ကျင်းပပုံများကိုပါ ရိုက်ကူးထုတ်လွှင့်မှုများ ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ခြင်းသည် သမိုင်းဝင်ဆောင်ရွက်ချက်များပင် ဖြစ်ကြောင်း၊ သတင်းစာ၊ ရုပ်မြင်သံကြားမှ ပြည်သူလူထုအတွက် ဆောင်ရွက် ရှောင်ရန် လိုက်နာဖွယ်ရာများကို တင်ဆက်ပေးနိုင်ခဲ့သောကြောင့် ကိုဗစ်-၁၉ ကပ်ရောဂါကို ကျော်လွှားနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ မြဝတီရုပ်မြင်သံကြားသည် ယနေ့ဆိုပါက နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ မြို့ကြီး ၃၅ မြို့၌ အစ်ဂျစ်တယ်ရုပ်မြင်သံကြား ထပ်ဆင့်လွှင့်စက်ရုံများ တည်ဆောက်ပေးနိုင်ခဲ့ပြီး မြို့ပေါင်း ၁၄၅ မြို့၌ မြဝတီရုပ်မြင်သံကြား အစ်ဂျစ်တယ်ရုပ်မြင်သံကြားကို ကောင်းမွန်စွာကြည့်ရှုနိုင်စေရေး ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်ကြောင်း။

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အနေဖြင့် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈ ခုနှစ်) နှင့်အညီ နိုင်ငံတော်တာဝန်အရပ်ရပ်ကို ယူထားရသည့်ကာလအတွင်း ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပ ကျင့်ဝတ်မူဝါဒမီဒီယာမျိုးစုံက နည်းလမ်းပေါင်းစုံနှင့် ထိုးနှက်တိုက်ခိုက်နေသည်ကို အားလုံးတွေ့ရှိကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိတို့အနေဖြင့် နိုင်ငံတော်တာဝန်ရယူခဲ့ချိန်မှ ယနေ့ထိတိုင် အမျိုးသားအကျိုးစီးပွားကို ရှေးရှုသည့် ဆောင်ရွက်ချက်များကို နေ့စဉ်ထုတ်သတင်းစာများနှင့် မြဝတီရုပ်မြင်သံကြားအပြင် နိုင်ငံတော်ပိုင်သတင်းဌာနကြီးများကပါ ဖော်ပြပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ မိမိတို့အစိုးရ၏ စစ်မှန်သည့် အမျိုးသားရေးစိတ်ဓာတ်အပြည့်နှင့် တိုင်းပြည်တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ၊ အမျိုးဘာသာသာသနာအကျိုး သယ်ပိုးမှုများ၊ ငြိမ်းချမ်းရေးဖိတ်ခေါ် ကမ်းလှမ်းချက်များကို မြဝတီ Media Group ဖြစ်သည့် သတင်းစာ၊ ရုပ်မြင်သံကြား၊ ရေဒီယိုအသံလွှင့်ဌာနအသီးသီးကို ကြည့်ရှုသူတိုင်း တွေ့မြင်ကြားသိကြမည်ဖြစ်ကြောင်း။

ယနေ့ ၂၁ ရာစုတွင် သတင်းစီးဆင်းမှုနှုန်းသည် မြန်ဆန်သောကြောင့် အချိန်နှင့်အမျှ ပြောင်းလဲဖြစ်ထွန်းမှုနောက်ကို မီဒီယာအားကောင်းကောင်းနှင့် လိုက်ပါနိုင်စွမ်းရှိရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ အချို့သတင်းမီဒီယာများသည် တိကျမှု၊ ဘက်မလိုက်မှု၊ မှုတမှုစသည့် မီဒီယာကျင့်ဝတ်များကို လိုက်နာမှုမရှိ၊ ကျင့်ဝတ်နှင့်မညီညွတ်စွာ သတင်းများ ဖော်ပြနေသည်ကို တွေ့ရပါကြောင်း၊ တပ်မတော်၏ပုံရိပ်နှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးကို ထိခိုက်ကျဆင်းအောင် ပုံဖော်ဆောင်ရွက်နေကြသည်ကိုလည်း တွေ့ရပါကြောင်း၊ မဟုတ်မမှန် စွပ်စွဲပြောဆိုမှုများအပေါ် နိုင်ငံပိုင်မီဒီယာများ၊ တပ်မတော်မီဒီယာများက သတင်းမှန်များနှင့် တုံ့ပြန်လုပ်ဆောင်ရမည်ဖြစ်သကဲ့သို့ သမာသမတ်ကျသည့် ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပ မီဒီယာများ၏ “အား” ကိုလည်း ရယူနိုင်ရန် ကြိုးစားဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်ပါကြောင်း။

စာမျက်နှာ ၄ မှ

တပ်မတော်အနေဖြင့် နိုင်ငံတော်တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်၏ တိုက်တွန်းချက်၊ နှိုးဆော်ချက်မပါရှိဘဲ သမိုင်းစဉ်ဆက် နိုင်ငံအကျိုး၊ ပြည်သူ့အကျိုးကိုသာ မျှော်ရည်မှန်းပြီး ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း၊ တပ်မတော်၏ အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုအဖြစ် စတုတ္ထမဏ္ဍိုင် တာဝန်ထမ်းဆောင်လျက်ရှိသည့် မြဝတီရပ်မြင်သံကြားသည်လည်း ပေးအပ်လာသည့် လုပ်ငန်းတာဝန်ဝတ္တရားတို့အပေါ် ခေတ်အဆက်ဆက် တာဝန်ကျေပွန်စွာ ထမ်းဆောင်ခဲ့သည်ကို တွေ့မြင်ရပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထိုကဲ့သို့ ကောင်းမွန်သည့်အစဉ်အလာနှင့် သမိုင်းကြောင်းများကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်သွားနိုင်မည်ဟု အပြည့်အဝယုံကြည်ပါကြောင်း။

မိမိတို့တပ်မတော်၏ မီဒီယာလုပ်ငန်းတာဝန်များကို ထမ်းဆောင်နေကြရသည့် မြဝတီရပ်မြင်သံကြား၊ မြဝတီစာပေတိုက်၊ မြဝတီသတင်းစာတိုက်၊ ရတနာပုံသတင်းစာတိုက်နှင့် သဇင်အသံလွှင့်ဌာနတို့သည် တိကျခိုင်မာသည့် သတင်းမှန်များအပေါ် မှန်ကန်မြန်ဆန်စွာ တင်ပြနိုင်ရန်လိုသကဲ့သို့ သတင်းမီဒီယာကျင့်ဝတ်ကို အလေးထားသည့် မီဒီယာများဖြစ်စေရေး ဆောင်ရွက်သွားကြမည်၊ ပြောင်းလဲတိုးတက်နေသည့် မီဒီယာလုပ်ငန်းစဉ်များအပေါ် ခေတ်နှင့်အညီ တီထွင်ကြံဆဖန်တီးနိုင်သူများ ဖြစ်စေရေးအတွက်လည်း ကြိုးစားသွားကြမည်၊ မြဝတီရပ်မြင်သံကြား၏ “ပြန်ကြားပေးရန်၊ ပညာပေးရန်၊ ဖျော်ဖြေပေးရန်၊ စည်းရုံးရန်” ဟူသည့် ရည်မှန်းချက်များနှင့်အညီ တပ်မတော်နှင့်ပြည်သူ့ဆက်သွယ်ရေးနှင့် နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများ၌ နိုင်ငံတော်ကအားထားရပြီး ပြည်သူ့အားကိုးယုံကြည်ရသည့် မီဒီယာတစ်ခုဖြစ်အောင် ကြိုးစားတည်ဆောက်သွားကြမည်၊ မြဝတီရပ်မြင်သံကြားအနေဖြင့် နောင်နှစ်ကာလပေါင်းများစွာတိုင်အောင် နိုင်ငံအကျိုး၊ ပြည်သူ့အကျိုး၊ တပ်မတော်အကျိုးတို့ကို ယခုထက်တာဝန်ကျေပွန်စွာ သယ်ပိုးဆောင်ရွက်သွားကြမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထူးချွန်ဝန်ထမ်းများအား

ဂုဏ်ပြုဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးနှင့် စိတ်ဓာတ်စစ်ဆင်ရေးညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး ကွပ်ကဲမှုအောက် တပ်ကျောင်းများမှ နိုင်ငံတော်အဆင့် ပြည်တွင်းပြိုင်ပွဲများနှင့် ပြည်ပပြိုင်ပွဲများတွင် ဆုရရှိခဲ့ကြသည့် အရာရှိ၊ စစ်သည်၊ အစားခန့်ဝန်ထမ်းများအား ဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ရာ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ စာပေဗိမာန်စာမူဆု လူငယ်စာပေပထမ



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် မြဝတီရပ်မြင်သံကြား နှစ်ပတ်လည်အခမ်းအနား Signing Booth တွင် အမှတ်တရ လက်မှတ်ရေးထိုးစဉ်။

ဆုရရှိသည့် ဗိုလ်ကြီး စိုးမိုးကျော်၊ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ စာပေဗိမာန်စာမူဆု ကလေးစာပေပထမဆုရရှိသည့် ဗိုလ်ကြီး သက်နောင်၊ ရုရှားနိုင်ငံတွင် ကျင်းပပြုလုပ်သည့် နိုင်ငံတကာ တပ်မတော်အားကစားပြိုင်ပွဲ၊ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုပြိုင်ပွဲတွင် အဆို၊ အက၊ အတီးပြိုင်ပွဲ၌ ဆုရရှိခဲ့သည့် မြဝတီတေးဂီတနှင့် အငြိမ့်အဖွဲ့ကိုယ်စား တပ်ကြပ်အောင်အောင်ထက်နှင့် ဒုတိယအရာခံဗိုလ် (အစားခန့်) ဒေါ်သန္တာလင်းတို့က ဆုများ လက်ခံရယူကြသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်အား ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးနှင့် စိတ်ဓာတ်စစ်ဆင်ရေးညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးက မြဝတီရပ်မြင်သံကြား၏ (၂၈)နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်နေ့ အထိမ်းအမှတ်လက်ဆောင်ကို ဂါရဝပြုပေးအပ်သည်။

ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ငွေများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ဆက်လက်၍ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က မြဝတီရပ်မြင်သံကြားမှ အရာရှိ၊ စစ်သည်၊ ဝန်ထမ်းမိသားစုများအတွက် ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ငွေများကို

ပေးအပ်ရာ ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးနှင့် စိတ်ဓာတ်စစ်ဆင်ရေး ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက လက်ခံရယူသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် မြဝတီရပ်မြင်သံကြားမှ ဝန်ထမ်းများ၏ နှစ်ပတ်လည်နေ့ ဂုဏ်ပြုတေးသီချင်းများဖြင့် ဖျော်ဖြေတင်ဆက်မှုများကို ကြည့်ရှုအားပေးကြသည်။

အခမ်းအနားအပြီးတွင် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် အမှတ်(၂)တပ်မတော်ရပ်မြင်သံကြား ထုတ်လွှင့်ရေးတပ်၊ မြဝတီရပ်မြင်သံကြားစက်ရုံအတွင်း လှည့်လည်၍ သရုပ်ပြသရိုက်ကူးမှုများ၊ Production Studio၊ News Studio၊ Presentation Room တို့အတွင်း သတင်းဖတ်ကြားမှုများနှင့် ထုတ်လွှင့်မှုများ ဆောင်ရွက်မှုတို့ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး တာဝန်ရှိသူများ၏ ရှင်းလင်းတင်ပြမှုများအပေါ် မီဒီယာအခန်းကဏ္ဍသည် စဉ်ဆက်မပြတ် တိုးတက်နေသဖြင့် ခေတ်နှင့်လျော်ညီသည့် နည်းပညာနှင့် တင်ဆက်မှုများဖြစ်အောင် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရန်၊ သတင်းများ ထုတ်လွှင့်ရာတွင် တည်းဖြတ်မှုများနှင့် ထုတ်လွှင့်မှုများ မှန်ကန်မှုရှိအောင် စနစ်တကျဖြင့် ဆောင်ရွက်ရန်နှင့် အခြားလိုအပ်သည်များကို မှာကြားသည်။

ယင်းနောက် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးနှင့် စိတ်ဓာတ်စစ်ဆင်ရေးညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး ကွပ်ကဲမှုအောက်ရှိ ဆက်ဆံရေးတပ်များ၏ အဆင့်ဆင့်တိုးတက်ပြောင်းလဲလာမှုနှင့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိမှုအခြေအနေများကို ခင်းကျင်းပြသထားသည့်ပြင် ကျားများနှင့် ရှေးယခင်ခေတ်များက အသုံးပြုခဲ့သည့် စက်ပစ္စည်းများဖြင့် ရှေးယခင် ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားပြသမှုများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှု၍ ရှင်းလင်း

တင်ပြမှုများအပေါ် သိရှိလိုသည်များ မေးမြန်းပြီး လိုအပ်သည်များလမ်းညွှန်မှာကြားသည်။

ဆက်လက်၍ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အခမ်းအနား တက်ရောက်လာကြသူများသည် မြဝတီရပ်မြင်သံကြား နှစ်ပတ်လည်အခမ်းအနား Signing Booth တွင် အမှတ်တရ လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်သည် အမှတ်(၂) တပ်မတော်ရပ်မြင်သံကြားထုတ်လွှင့်ရေးတပ် ဧည့်သည်တော်မှတ်တမ်းစာအုပ်တွင် မှတ်တမ်းတင် လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။

ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း)၊ ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးနှင့် စိတ်ဓာတ်စစ်ဆင်ရေးညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး၊ မြဝတီရပ်မြင်သံကြားကို ၁၉၉၅ ခုနှစ်၊ မတ် ၂၇ ရက်၊ နှစ်(၅၀)ပြည့် ရွှေတူတပ်မတော်နေ့တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံး တိုးချဲ့ထုတ်လွှင့်နိုင်ရေးအတွက် အမှတ်(၂) တပ်မတော်ရပ်မြင်သံကြား ထုတ်လွှင့်ရေးတပ်(နေပြည်တော်)ကို ၂၀၀၉ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၁၉ ရက်တွင် စတင်တည်ထောင်ခဲ့ပြီး ၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၂၆ ရက်တွင် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ကိုယ်တိုင် ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ မြဝတီရပ်မြင်သံကြားအနေဖြင့် ပြည်သူနှင့်တပ်မတော် တစ်သားတည်းဖြစ်စေရေးအတွက် “ပြန်ကြားပေးရန်၊ ပညာပေးရန်၊ ဖျော်ဖြေပေးရန်၊ စည်းရုံးရန်” ဟူသည့် ရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် နိုင်ငံတော်၊ ပြည်သူ့ လူထုနှင့် တပ်မတော်အတွက် တာဝန်ကျေပွန်သော မီဒီယာတစ်ခုအဖြစ် ဆက်လက်ကြိုးပမ်းရပ်တည်လျက်ရှိကြောင်း သတင်းစဉ်

◆ မိမိတို့တပ်မတော်၏ မီဒီယာလုပ်ငန်းတာဝန်များကို ထမ်းဆောင်နေကြရသည့် မြဝတီရပ်မြင်သံကြား၊ မြဝတီစာပေတိုက်၊ မြဝတီသတင်းစာတိုက်၊ ရတနာပုံသတင်းစာတိုက်နှင့် သဇင်အသံလွှင့်ဌာနတို့သည် တိကျခိုင်မာသည့် သတင်းမှန်များအပေါ် မှန်ကန်မြန်ဆန်စွာ တင်ပြနိုင်ရန်လိုသကဲ့သို့ သတင်းမီဒီယာကျင့်ဝတ်ကို အလေးထားသည့် မီဒီယာများဖြစ်စေရေး ဆောင်ရွက်သွားကြမည်၊ ပြောင်းလဲတိုးတက်နေသည့် မီဒီယာလုပ်ငန်းစဉ်များအပေါ် ခေတ်နှင့်အညီ တီထွင်ကြံဆဖန်တီးနိုင်သူများ ဖြစ်စေရေးအတွက်လည်း ကြိုးစားသွားကြမည်

လက်ပံတန်းမြို့နယ်၌ ပန်းခင်း(၂)စီမံချက်ဖြင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများ ကွင်းဆင်းပြုလုပ်ပေး

လက်ပံတန်း ဧပြီ ၅

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး လက်ပံတန်းမြို့နယ်၌ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူးရုံးမှ ပန်းခင်း(၂)စီမံချက်ဖြင့် ဂုံမင်းကွင်းကျေးရွာရှိ အသက် ၁၆ နှစ်အထက် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား မပြုလုပ်ရသေးသူများကို ယနေ့ နံနက်ပိုင်းက ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။

ထိုသို့ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေးရာတွင် မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး

အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဘုန်းလှိုင်က ပန်းခင်း (၂) စီမံချက်ဖြင့် ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စုရှိ ပြည်သူများထံအရောက် အိမ်ထောင်စုလူဦးရေစာရင်းများနှင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများကို စဉ်ဆက်မပြတ် ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ နိုင်ငံသားတိုင်းအတွက် မရှိမဖြစ်ကိုင်ဆောင်ရမည့် စိစစ်ရေးကတ်ပြားများ၊ အိမ်ထောင်စုစာရင်းများသည် အလွန်အရေးကြီးကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ပြည်သူများကလည်း အထူးဂရုပြုထိန်းသိမ်းကြစေလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးကျော်စိုးမိုးက ပန်းခင်း(၂)စီမံချက်ဆောင်ရွက်သည့် ရည်ရွယ်ချက်နှင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားလုပ်ရာတွင် ပါရှိရမည့် အထောက်အထားများ၊ ကတ်ပြားပျောက်ဆုံး၊ ပျက်စီးမှုမရှိစေရေး၊ စနစ်တကျကိုင်တွယ်အသုံးပြုရမည့် နည်းစနစ်များကို အသိပညာပေး၍ အိမ်ထောင်စုလူဦးရေစာရင်းနှင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများ ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ပေးကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်ကြီး တင်အောင်စန်း မြန်မာနိုင်ငံကုန်သွယ်ရေးကြောင်းကောလိပ်အရာရှိလောင်း ဒီပလိုမာသင်တန်းဆင်းပွဲတက်ရောက်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၅
နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဝင် ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်ကြီး တင်အောင်စန်းသည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့ ကမာရွတ်မြို့နယ်ရှိ မြန်မာနိုင်ငံ ကုန်သွယ်ရေးကြောင်းကောလိပ်၌ ကျင်းပသည့် အရာရှိလောင်းဒီပလိုမာသင်တန်း အမှတ်စဉ် (၁၄) သင်တန်းဆင်းပွဲ အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်သည်။

အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်အတူ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစိုးသိန်း၊ ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့မှ လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး၊ ရန်ကုန်မြို့တော်ဝန်၊ ဝန်ကြီးဌာနလက်အောက်မှ ဌာနအကြီးအမှူးများ၊ ကျောင်းသားမိဘများ၊ ဧည့်သည်တော်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ရှေးဦးစွာ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ကျောင်းဆင်းတပ်ခွဲကို စစ်ဆေးပြီး စစ်ရေးပြတပ်ခွဲများက စစ်ကြောင်းပုံဖြင့် ချီတက်အလေးပြုကြသည်။ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ကုန်သွယ်ရေးကြောင်းအရာရှိလောင်း ဒီပလိုမာသင်တန်းတွင် ထူးချွန်ဆုရရှိခဲ့ကြသော စံပြအရာရှိလောင်း(ရေကြောင်း)ဆုရ သန့်လွင်အေး၊ စံပြအရာရှိလောင်း(အင်ဂျင်နီယာ)ဆုရ မင်းခန့်၊ စံပြအရာရှိလောင်း(လျှပ်စစ်နည်းပညာ)ဆုရ သာတအောင်၊ ကုန်သွယ်ရေးကြောင်းအရာရှိလောင်း စာပေထူးချွန်ဆုရ ဘုန်းမြင့်မောင်၊ အင်ဂျင်နီယာအရာရှိလောင်း စာပေထူးချွန်ဆုရ နိုင်လင်း၊ လျှပ်စစ်နည်းပညာအရာရှိလောင်း စာပေထူးချွန်ဆုရ ကျော်စင်မျိုးတို့ကို ဂုဏ်ပြုဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

ထို့နောက် ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက သင်တန်းဆင်းမိန့်ခွန်း ပြောကြားရာတွင် မြန်မာနိုင်ငံ ကုန်သွယ်ရေးကြောင်းကောလိပ်သည် သက်တမ်းအားဖြင့် ရွှေရတနာ(၅၀) ကျော်ရှိပြီဖြစ်ရာ စတင်တည်ထောင်ချိန်မှစ၍ ယခုအချိန်အထိ နိုင်ငံတော်အတွက် လိုအပ်သော ရေကြောင်းပညာ မျိုးဆက်သစ်များကို စဉ်ဆက်မပြတ် လေ့ကျင့်မွေးထုတ်ပေးနေသော သမိုင်းအစဉ်အလာကြီးမားသည့် ရေကြောင်းဘက်ဆိုင်ရာ ကောလိပ်ကျောင်းကြီး တစ်ကျောင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ ကျောင်းဆင်းအရာရှိများအနေဖြင့် နိုင်ငံတကာရေကြောင်းပို့ဆောင်ရေးကဏ္ဍတွင် ကျရာတာဝန်များကို ထမ်းဆောင်လျက်ရှိကြသကဲ့သို့ ဝန်ကြီးဌာနလက်အောက်ရှိ ရေကြောင်းဘက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍများကို တာဝန်ယူဆောင်ရွက်နေကြသည့် ဌာနများတွင်လည်း နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းအဖြစ်ဖြင့် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေကြပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ ကုန်သွယ်ရေးကြောင်းကောလိပ်အနေဖြင့် သင်တန်းဆင်းအရာရှိလောင်းများ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းရရှိရေးအတွက်ပါ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါကြောင်း၊ အရာရှိလောင်းများအနေဖြင့် သင်တန်းမှ လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးခဲ့သည့်များကို အခြေခံ၍ လုပ်ငန်းခွင်များတွင် ခေတ်မီအရည်အချင်းပြည့်ဝပြီး နိုင်ငံတကာနှင့် ရင်ပေါင်တန်းနိုင်သည့် နိုင်ငံသားကောင်းများ ဖြစ်လာကြစေရေး ကြိုးပမ်းအားထုတ်သွားကြရန် မှာကြားလိုကြောင်း။

နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲ၏ မြန်မာနိုင်ငံ ရေကြောင်းပညာတက္ကသိုလ်သို့ စစ်ဆေးခဲ့သည့် ခရီးစဉ်တွင် “ရေကြောင်းကုန်သွယ်ရေးကဏ္ဍသည်



စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို အဓိကအထောက်အကူပြုသည့်ကဏ္ဍဖြစ်ကြောင်း၊ အရည်အချင်းပြည့်ဝပြီး နိုင်ငံတကာနှင့် ရင်ပေါင်တန်းနိုင်သည့် ရေကြောင်းပညာရှင်များဖြစ်လာအောင် လေ့ကျင့်မွေးထုတ်ပေးရန်” မှာကြားခဲ့ပါကြောင်း၊ ကျောင်းဆင်းအရာရှိလောင်းများအနေဖြင့် ကုန်သွယ်ရေးယာဉ်များပေါ်တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရာ၌ နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားတို့၏ ဂုဏ်သိက္ခာ၊ မိခင်ကျောင်းတော်ကြီး၏ ဂုဏ်သတင်းများ အစဉ်ကောင်းမွန်အောင် ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်ကြရန် အလေးထားတိုက်တွန်းမှာကြားလိုကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်၏ ကျေးဇူးသစ္စာကို စောင့်သိရိုသေကြရန်၊ အနာဂတ်တွင် ထူးချွန်ထက်မြက်သည့် နိုင်ငံသားကောင်းမျိုးဆက်သစ်ရေကြောင်းလူငယ်များဖြစ်အောင် ကြိုးစားကြရန်၊ မိမိနှင့် သက်ဆိုင်သည့် ပညာရပ်များကိုလည်း ခေတ်နှင့်အညီ ကျွမ်းကျင်ပိုင်နိုင်စွာတတ်မြောက်အောင် စဉ်ဆက်မပြတ် လေ့လာသင်ယူနေကြရန်၊ ရေကြောင်းပညာဖြင့် နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို အထောက်အကူပြုရေး ကြိုးစားဆောင်ရွက်ကြရန်တို့ကို မှာကြားသည်။(အပေါ်ပုံ)

စစ်ရေးပြအခမ်းအနားအပြီးတွင် တက်ရောက်လာသော ဧည့်သည်တော်များ၊ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ကျောင်းဆင်းအရာရှိလောင်းများ စုပေါင်းအမှတ်တရဓာတ်ပုံရိုက်ကြပြီး ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ထူးချွန်ဆုရ အရာရှိလောင်း ခြောက်ဦးနှင့် ၎င်းတို့၏ မိဘများကို တွေ့ဆုံဂုဏ်ပြုစကား ပြောကြားသည်။

ကုန်သွယ်ရေးကြောင်း အရာရှိလောင်း ဒီပလိုမာသင်တန်းအမှတ်စဉ် (၁၄)၌ ရေကြောင်းအရာရှိလောင်း ၂၇ ဦး၊ ရေကြောင်းအင်ဂျင်နီယာအရာရှိလောင်း ၅၀ ၊ ရေကြောင်းလျှပ်စစ်နည်းပညာအရာရှိလောင်း ခြောက်ဦး စုစုပေါင်း ၈၇ ဦးတို့ တက်ရောက်အောင်မြင်ခဲ့ကြောင်း၊ စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည့် ၁၉၆၃ ခုနှစ်မှ ယနေ့အထိ ရေကြောင်းပညာအရာရှိလောင်းနှင့် ရေကြောင်းအင်ဂျင်နီယာအရာရှိလောင်း စုစုပေါင်း ၅၅၈၄ ဦးတို့ကို မွေးထုတ်ပေးခဲ့သည့်အပြင်၊ ပင်လယ်ပြင်ကျွမ်းကျင်မှုဆိုင်ရာ သင်တန်းများအတွက် ရေကြောင်းအရာရှိ ၈၇၃၇ ဦး၊ ရေကြောင်းအင်ဂျင်နီယာအရာရှိ ၂၈၆၄၄ ဦး၊ ရေကြောင်းဘက်ဆိုင်ရာ အခြားအဆင့် သင်တန်းသား ၁၅၂၁၉ ဦး စုစုပေါင်း ရေကြောင်းဘက်ဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်သူ ၂၇၃၈၆ ဦး လေ့ကျင့်ပျိုးထောင်မွေးထုတ်ပေးခဲ့ပြီး ဖြစ်ကြောင်း၊ ယနေ့အချိန်အထိ မြန်မာနိုင်ငံကုန်သွယ်ရေးကြောင်း

ကောလိပ်မှ သင်တန်းပြီးမြောက်ခဲ့သည့် အရာရှိလောင်းများအနက် ရေယာဉ်မှူးကြီး(Captain)အဆင့် ၅၆၁ ဦး၊ အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီး (Chief Engineer) အဆင့် ၃၆၅ ဦးတို့သည် နိုင်ငံတကာသင်တန်းများပေါ်တွင် အဆင့်မြင့်တာဝန်များ ထမ်းဆောင်လျက်ရှိနေကြပြီ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် မြန်မာ့သင်တန်းကျင်းလုပ်ငန်းသို့ ရောက်ရှိရာ ရှင်းလင်းဆောင်ခန်းမတွင် မြန်မာ့သင်တန်းကျင်းလုပ်ငန်း ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူးက ဌာန၏ ရေယာဉ်တည်ဆောက်ပြုပြင်ခြင်းနှင့် ဆက်စပ်လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှုကို ရှင်းလင်းတင်ပြမှုများအပေါ် ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက လိုအပ်သည်များမှာကြားခဲ့ပြီး ဝန်ထမ်းများကို စားသောက်ဖွယ်ရာ လက်ဆောင်များ ပေးအပ်သည်။

ထို့နောက် ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့ဝင်များသည် မြန်မာ့သင်တန်းကျင်းလုပ်ငန်းဝင်းအတွင်း တန်ချိန် ၂၀၀၀ ရေလုံသင်တန်းကျင်းတွင် ရေယာဉ်များ လွန်းတင်ပြင်ဆင်နေမှုအခြေအနေနှင့် ဌာနမှစီစဉ်ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးနေသည့် လျှပ်စစ်ကမ္ဘာဆက် သင်တန်းလေ့ကျင့်ပေးနေမှုကို သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး လိုအပ်သည်များ မှာကြားသည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် ယနေ့မုန့်လှဲပိုင်းတွင် ကျောက်တံတားမြို့နယ် ပန်းဆိုးတန်းလမ်းရှိ မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်ရုံးသို့ ရောက်ရှိပြီး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူးက ဌာန၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှု၊ မှာကြားချက်များအပေါ် လိုက်နာဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှုကို ရှင်းလင်းတင်ပြရာ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ဆိပ်ကမ်းလုပ်ငန်းများ လျင်မြန်သွက်လက်စေရေး၊ အခွန်ငွေတိုးမြှင့်ကောက်ခံနိုင်ရေး ပိုမိုကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားရန် မှာကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် ဆူးလေဆိပ်ကမ်းအမှတ် (၁)၊(၂)၊(၃)နှင့် (၄) ဆိပ်ခံတံတားများ၏အခြေအနေ၊ တံတားများတွင် ပြည်ပသင်တန်းများ ဆိုက်ကပ်၍ ဆန်တင်ပို့ရန်ဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေများကို လိုက်လံကြည့်ရှုစစ်ဆေး၍ လိုအပ်သည်များ မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

မြဝတီရုပ်မြင်သံကြား (၂၈)နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်နေ့နှင့် မြဝတီစာပေတိုက် နှစ်ပတ်လည်ဆုချီးမြှင့်ပွဲ အခမ်းအနားကျင်းပ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၅
မြဝတီရုပ်မြင်သံကြား၏ (၂၈)နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်နေ့နှင့် မြဝတီစာပေတိုက် နှစ်ပတ်လည်ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့ညနေပိုင်းတွင် နေပြည်တော် ကောင်စီနယ်မြေဥက္ကဋ္ဌရသီရိမြို့နယ် တောင်ညိုမြို့ရှိ အမှတ်(၂) တပ်မတော် ရုပ်မြင်သံကြား ထုတ်လွှင့်ရေးတပ်၌ ကျင်းပပြုလုပ်သည်။

အခမ်းအနားသို့ စိတ်ဓာတ်ရေးရာနှင့် လူထုဆက်ဆံရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ၊ စစ်ရေးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး စိုးမင်းဦး၊ နေပြည်တော် တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်

တိုင်းမှူး ဗိုလ်မှူးချုပ် ဝေလင်း၊ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးရဲတင့်၊ ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးနှင့် စိတ်ဓာတ်စစ်ဆင်ရေး ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး ညွှန်ကြားရေးမှူး ဗိုလ်ချုပ် ဇော်မင်းထွန်း၊ တပ်မတော် အရာရှိကြီးများ၊ ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးနှင့် စိတ်ဓာတ်စစ်ဆင်ရေး ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး ကွပ်ကဲမှုအောက် တပ်ကျောင်းများမှ နိုင်ငံတော်အဆင့် ပြည်တွင်းပြိုင်ပွဲ



စိတ်ဓာတ်ရေးရာနှင့် လူထုဆက်ဆံရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ၊ စစ်ရေးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး စိုးမင်းဦး ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာနှင့် ဆုချီးမြှင့်စဉ်။

များနှင့် ပြည်ပပြိုင်ပွဲများတွင် ဖိတ်ကြားထားသည့် ဧည့်သည် ဆုရရှိခဲ့ကြသည့် အရာရှိ၊ တော်များ တက်ရောက်ကြစစ်သည်။ အစားခန့်ဝန်ထမ်းများ၊ သည်။



ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးနှင့် စိတ်ဓာတ်စစ်ဆင်ရေး ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး ညွှန်ကြားရေးမှူး ဗိုလ်ချုပ် ဇော်မင်းထွန်း ထူးချွန်ဆု ချီးမြှင့်စဉ်။

ဦးစွာ စိတ်ဓာတ်ရေးရာနှင့် စိုးမင်းဦးက ဂုဏ်ပြုအမှာစကား လူထုဆက်ဆံရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် စစ်ရေးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ဆုချီးမြှင့်ခြင်း စာမျက်နှာ ၇ သို့

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးသန်းဆွေ မြန်မာ - ထိုင်း နှစ်နိုင်ငံ သံတမန်ဆက်ဆံရေးထူထောင်မှု (၇၅)နှစ်ပြည့် အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ထိုင်းရိုးရာသင်္ကြန်ပွဲတော် (Songkran) အခမ်းအနား တက်ရောက်အားပေး

ရန်ကုန် ဧပြီ ၅

မြန်မာ-ထိုင်း နှစ်နိုင်ငံသံတမန်ဆက်ဆံရေးထူထောင်မှု (၇၅) နှစ်ပြည့် အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ထိုင်းရိုးရာသင်္ကြန်ပွဲတော် (Songkran) အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့၊ ပြည်လမ်း ဒဂုံမြို့နယ်ရှိ ထိုင်းသံအမတ်ကြီး နေအိမ်၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားသို့ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မရမ်းကုန်းမြို့နယ် ကျိုက်ပိုင်းဘုရားလမ်းရှိ ခေမာရာမဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း ပဓာနနာယက ဆရာတော်ကြီးအမျိုးပြုသည့် ပင့်သံဃာတော်များ ကြွရောက်တော်မူကြပြီး နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးသန်းဆွေ၊ သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်နန္ဒာ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ထိုင်းနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး H.E.Mr. Mongkol Visitstump နှင့် ဇနီး၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးနှင့် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး၊ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနမှ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အာဆီယံနိုင်ငံသံရုံးများမှ သံတမန်များ၊ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ကုန်သည်များနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များ အသင်းချုပ် ဥက္ကဋ္ဌနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ ရန်ကုန်မြို့ရှိ စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး အဖွဲ့အစည်းများမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ရောက်ရှိနေသည့် ထိုင်းနိုင်ငံသားများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးစွာ ခေမာရာမဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း ပဓာနနာယက ဆရာတော်ထံမှ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးသန်းဆွေ၊ ထိုင်းနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးနှင့် ဧည့်ပရိသတ်များ

က ငါးပါးသီလ ခံယူဆောက်တည်ကြပြီး ဆရာတော်သံဃာတော်များ ချီးမြှင့်သည့် ပရိတ်တရားတော်များကို နာယူကြသည်။ ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးသန်းဆွေ၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်နန္ဒာ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ထိုင်းနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဆရာတော်ကြီးနှင့် သံဃာတော်များအား လှူဖွယ် ဝတ္ထုပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။

ထို့နောက် ခေမာရာမဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း ပဓာနနာယကဆရာတော်ထံမှ လှူဒါန်းမှုအစုစုအတွက် ရေစက်သွန်းချ အမျှပေးဝေကြပြီး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ ဒုတိယဝန်ကြီး၊ ထိုင်းသံအမတ်ကြီးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက သံဃာတော်များအား နေ့ဆွမ်း ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော် မြတ်အား ရေသပ္ပာယ်ကာ ဒဂိုးများကပ်လှူပူဇော်ကြပြီး မြန်မာ - ထိုင်းနှစ်နိုင်ငံ သံတမန်ဆက်ဆံရေး ထူထောင်မှု (၇၅) နှစ်ပြည့် အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ပြသထားသော ထိုင်းရိုးရာ အစားအစာဆိုင်ခန်းများ၊ သပုံစေတီနှင့် ပိုက်ကျော်ခြင်း သရုပ်ပြကစားနေမှုတို့ကို ကြည့်ရှုအားပေးကြသည်။

ယင်းနောက် ထိုင်းရိုးရာသင်္ကြန်ပွဲတော်



(Songkran)အခမ်းအနားကို ကျင်းပရာ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ထိုင်းနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးက ကြိုဆိုနှုတ်ခွန်းဆက်စကား ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးသန်းဆွေ၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်နန္ဒာ၊ ထိုင်းသံအမတ်ကြီး၊ တရုတ်သံအမတ်ကြီး၊ ကမ္ဘောဒီးယားသံအမတ်ကြီးနှင့် တာဝန်ရှိသူများကို မြန်မာနိုင်ငံတွင် ရောက်ရှိနေကြသည့် ထိုင်းနိုင်ငံသားများက ထိုင်းရိုးရာ သင်္ကြန်ပွဲအားဖြင့် အပြန်အလှန် ပတ်ဖျန်းပေးကြသည်။(အပေါ်ပုံ) ဆက်လက်၍ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ထိုင်းသံအမတ်ကြီးက “မြန်မာ” သီချင်း

ဖြင့်သီဆိုပြီး ထိုင်းရိုးရာယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့က တွဲဖက်ကပြ ဖျော်ဖြေတင်ဆက်မှုကို လည်းကောင်း၊ ရန်ကုန်နိုင်ငံခြားဘာသာ တက္ကသိုလ်တွင် ထိုင်းဘာသာသင်ကြား နေသော မြန်မာကျောင်းသူများက ထိုင်းရိုးရာအကဖြင့် ကပြဖျော်ဖြေမှုကို လည်းကောင်း၊ ထိုင်းနိုင်ငံမှ အဆိုတော်က ထိုင်းတေးသီချင်းများဖြင့် လည်းကောင်း ဖျော်ဖြေတင်ဆက်မှုကို ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် အခမ်းအနားတက်ရောက် လာကြသူများက ကြည့်ရှုအားပေးကြပြီး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ကပြဖျော်ဖြေ ခဲ့သူများကို ဂုဏ်ပြုပန်းစည်းလက်ဆောင် ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် အဖွဲ့ကို ထိုင်းသံအမတ်ကြီးနှင့် ဇနီးတို့က ဂုဏ်ပြုနေ့လယ်စာဖြင့် တည်ခင်းဧည့်ခံပြီး အခမ်းအနားကို ရုပ်သိမ်းလိုက်သည်။

မြန်မာ - ထိုင်း နှစ်နိုင်ငံသံတမန် ဆက်ဆံရေးထူထောင်မှု (၇၅)နှစ်ပြည့် အထိမ်းအမှတ်အဖြစ်သည့် ထိုင်းရိုးရာ သင်္ကြန်ပွဲတော်(Songkran)အခမ်းအနား သည် မြန်မာ - ထိုင်း နှစ်နိုင်ငံအကြား ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုကို ပြသသကဲ့သို့ နှစ်နိုင်ငံအကြား လူမှု၊ စီးပွားရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုကဏ္ဍတို့တွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကို ပိုမိုမြှင့်တင်သွားနိုင်မည်ဖြစ် သည်။ သတင်းစဉ်



ဥပဒေရေးရာဝန်ကြီးဌာန ဝန်ထမ်းများအား မဟာသင်္ကြန်ကာလအတွက် ထောက်ပံ့ငွေများပေးအပ်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၅

ဥပဒေရေးရာဝန်ကြီးဌာန နေပြည်တော်၌ တာဝန်ထမ်းဆောင်လျက်ရှိကြသော ဝန်ထမ်းများအား ၂၀၂၃ ခုနှစ် မဟာသင်္ကြန်ကာလအတွက် ထောက်ပံ့ငွေများပေးအပ်ခြင်း အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် အဆိုပါဝန်ကြီးဌာန မြေညီထပ်အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ် ဒေါက်တာသီတာဦးက

ကုသိုလ်ကောင်းမှုများ ပြုလုပ်လှူဒါန်းနိုင်ရန်နှင့် အခြားလူမှုရေးကိစ္စများ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ထောက်ပံ့ငွေ ပေးအပ်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်က ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များထံ ထောက်ပံ့ငွေများ ပေးအပ်ပြီး (၀ပုံ) အခမ်းအနားကို ရုပ်သိမ်းလိုက်ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

စာမျက်နှာ ၆ မှ
အစီအစဉ်ကို ကျင်းပပြုလုပ်ရာ မြဝတီရုပ်မြင်သံကြားတွင် (၁၀) နှစ်တိုင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသည့် ဝန်ထမ်းများနှင့် ထူးချွန်ဆုရ အရာရှိ၊ စစ်သည်၊ ဝန်ထမ်းများအား ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာနှင့် ဆုများကို တစ်ဦးချင်း ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

ဆက်လက်ပြီး နေပြည်တော်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူးက မြဝတီစာပေတိုက်မှ ထူးချွန်ဆုရ စစ်သည်၊ ဝန်ထမ်းများ၊ မြဝတီ ရောင်စုံစာတတ်ပုံပြင်ပွဲဆု၊ မြဝတီ

ငွေတာရီ၊ သုတအလင်းမဂ္ဂဇင်းတို့တွင် အကောင်းဆုံး ကာတွန်းဆု၊ ကဗျာဆု၊ ဆောင်းပါးဆု၊ ဝတ္ထုတိုဆုနှင့် ဝတ္ထုရှည်ဆုရရှိသူများကို လည်းကောင်း၊ ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးနှင့် စိတ်ဓာတ်စစ်ဆင်ရေး ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး ညွှန်ကြားရေးမှူးက မြဝတီသတင်းစာတိုက်၊ ရတနာပုံ သတင်းစာတိုက်နှင့် သဇင်အသံလွှင့်ဌာနတို့မှ ထူးချွန်ဆုရ အရာရှိ၊ စစ်သည်၊ ဝန်ထမ်းများကိုလည်းကောင်း ဆုများအသီးသီး ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ သတင်းစဉ်

မော်လိုက်မြို့၌ နွေရာသီအားကစား အခြေခံသင်တန်းဆင်းပွဲကျင်းပ

မော်လိုက် ဧပြီ ၅

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မော်လိုက်မြို့၌ အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာနက ကြီးမှူးဖွင့်လှစ်သော နွေရာသီအခြေခံ အားကစားသင်တန်းများ ဆင်းပွဲအခမ်းအနားကို ယမန်နေ့က ပြည်သူ့အားကစားကွင်းရှိ မိုးလုံလေလုံအားကစားခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ရှေးဦးစွာ ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအေးလွင်က ကျောင်းသား

ကျောင်းသူ လူငယ်များအနေ ထက်မြက်သော အားကစားသမား ဖြင့် အားကစားနည်းတစ်ခုခု၏ များ ပေါ်ထွက်စေရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် အားကစားနည်း လိုက်စားခြင်းဖြင့် ထူးချွန် ခုနစ်မျိုးကို ဖွင့်လှစ်သင်ကြား



ပေးခဲ့ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌနှင့်ခရိုင်အား/ကာမှူး ဦးဝင်းထိန်တို့က သင်တန်းဆင်းလက်မှတ်၊ ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ငွေများနှင့် ကျောင်းသုံးဗလာစာအုပ်များ ထောက်ပံ့ပေးသည်။(၀ပုံ)

အဆိုပါ သင်တန်းတွင် အားကစားနည်း ခုနစ်မျိုးကို သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ၇၅ ဦး တက်ရောက်သင်ကြားခဲ့ရာ သင်တန်းကာလမှာ မတ် ၁ ရက်မှ ဧပြီ ၃ ရက်အထိ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ခရိုင် (ပြန်/ဆက်)

မြန်မာ- ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် နှစ်နိုင်ငံသဘောတူညီမှုဖြင့် Pilot Project အရ နေရပ်စွန့်ခွာသူများ ပြန်လည်စိစစ်လက်ခံရေးအတွက် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံသို့ မျက်မြင်စစ်ဆေးရေးအဖွဲ့ သွားရောက်စစ်ဆေးခဲ့သည့် မျက်မြင်တွေ့ရှိချက်များနှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရမည့်လုပ်ငန်းများ သုံးသပ်ညှိနှိုင်းစဉ်းစား

နေပြည်တော် ဧပြီ ၅

မြန်မာ - ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် နှစ်နိုင်ငံသဘောတူညီမှုဖြင့် Pilot Project အရ နေရပ်စွန့်ခွာသူများ ပြန်လည်စိစစ်လက်ခံရေးအတွက် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် နိုင်ငံသို့ မျက်မြင်စစ်ဆေးရေးအဖွဲ့ သွားရောက်စစ်ဆေးခဲ့သည့် မျက်မြင် တွေ့ရှိချက်များနှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရမည့်လုပ်ငန်းများ သုံးသပ် ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် နယ်စပ်ရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပပြုလုပ်သည်။

အစည်းအဝေးသို့ ရခိုင်ပြည်နယ် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများ ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ်ရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ် ကြီး ထွန်းထွန်းနောင်၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ (၁) အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကိုကိုလှိုင်၊ ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌ (၂) လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသက်သက်ခိုင်၊ ကော်မတီ ဝင်များဖြစ်ကြသည့် ဒုတိယဝန်ကြီးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက် ကြားနားခဲ့ပြီး ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ (၂) ရခိုင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးထိန်လင်းနှင့် ပြည်နယ်လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးတို့က Zoom Application Online System ဖြင့် တက်ရောက်ကြသည်။

ရှေးဦးစွာ ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ်ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌက ယနေ့ညှိနှိုင်း အစည်းအဝေး ကျင်းပပြုလုပ်ခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်မှာ ရှေးပြေးစမ်းသပ် စိမ်းကိန်းဖြင့် ပြန်လည်စိစစ်လက်ခံရန် လျာထားသည့် နေရပ်စွန့်ခွာသူ များနှင့် ၎င်းတို့၏ ဆက်စပ်မိသားစုဝင်များကို ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံ၊ တက္ကနာပရိမြို့သို့ မျက်မြင်စစ်ဆေးရေးအဖွဲ့ သွားရောက်၍ မျက်မြင် စစ်ဆေးခဲ့သည့် တွေ့ရှိချက်များနှင့်စပ်လျဉ်းပြီး လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေး လုပ်ငန်းကော်မတီက ပြုစုထားရှိသည့် အစီရင်ခံစာ



အပေါ် အကြံပြုသုံးသပ်ဆွေးနွေးကြရန် ဖြစ်ကြောင်း၊ မျက်မြင်စစ်ဆေး ရေးအဖွဲ့၏ မျက်မြင်တွေ့ရှိချက်များအပေါ် မူတည်၍ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းများ၊ နေရပ်စွန့်ခွာသူများကို ပြန်လည်လက်ခံ နိုင်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုများ၏ ဖြစ်ပေါ်တိုးတက်မှု နောက်ဆုံးအခြေအနေများကို ဝိုင်းဝန်းသုံးသပ် အကြံပြုဆွေးနွေးပေး ကြရန် တိုက်တွန်းမှာကြားသည်။ (အပေါ်ပုံ)

ဆက်လက်၍ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများက ရခိုင်ပြည်နယ်မှ နေရပ်စွန့်ခွာသူ များအား ပြန်လည်စိစစ်လက်ခံရေး၊ ပြန်လည်နေရာချထားရေး၊ လူသားချင်းစာနာမှု အကူအညီအထောက်အပံ့ပေးရေး၊ ကုလသမဂ္ဂ အဖွဲ့အစည်းများ၊ နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက် နေမှု အခြေအနေများနှင့် ရှေ့ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည့် အစီအမံ များအား ရှင်းလင်းဆွေးနွေးပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးလုပ်ငန်း

ကော်မတီ အတွင်းရေးမှူးက မျက်မြင်စစ်ဆေးရေးအဖွဲ့၏ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် နိုင်ငံသို့ မြေပြင်ဖြစ်ရပ်မှန်များကို သွားရောက် မျက်မြင်စစ်ဆေးခဲ့သည့် အစီရင်ခံစာနှင့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ခဲ့မှုကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ထို့နောက် အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် ကော်မတီ ဝင်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများက မျက်မြင်စစ်ဆေးရေးအဖွဲ့၏ မျက်မြင် တွေ့ရှိချက်များ၊ မြန်မာ - ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် နှစ်နိုင်ငံ သဘောတူညီမှုဖြင့် Pilot Project အရ ပြန်လည်စိစစ်လက်ခံမည့် နေရပ်စွန့်ခွာသူများ ပြန်လည်လက်ခံနိုင်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ထားရှိသည့် ဖြစ်ပေါ် တိုးတက်မှုများ၊ ရှေ့ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သင့်သည့် လုပ်ငန်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ သက်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းကော်မတီများက ကဏ္ဍအလိုက် ပြန်လည်သုံးသပ်ဆွေးနွေးတင်ပြခဲ့ကြမှုအပေါ် ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ်ရေး ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌနှင့် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများက ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ် ဆောင်ရွက် ပေးခဲ့ပြီး အစည်းအဝေးကို ရပ်သိမ်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံသို့ တန်းမြင့်ဆန်များ အောင်မြင်စွာတင်ပို့ပြီးစီးခဲ့သည့်အထိမ်းအမှတ် ဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၅

၂၀၂၂ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလမှ ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလအတွင်း ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံသို့ တန်းမြင့် ဆန်များ အောင်မြင်စွာ တင်ပို့ ပြီးစီးခဲ့သည့် အထိမ်းအမှတ် ဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲ အခမ်းအနား ကို ယနေ့ညနေ ၆ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ သင်္ဂဟဟိုတယ်၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားသို့ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဒေါက်တာကံဇော်၊ ဦးမောင်မောင်အုန်း၊ ဦးလှမိုးနှင့် ဦးအောင်နိုင်ဦး၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးကျော်မျိုးထွဋ်၊ ဒေါ်သန်းသန်း လင်း၊ ဒေါက်တာအောင်ကြီးနှင့် ဦးညွန့်အောင်၊ အမြဲတမ်းအတွင်း ဝန်ကြီး၊ မြန်မာနိုင်ငံ ဆန်စပါး အသင်းချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြန်မာနိုင်ငံ



ဆန်စက်လုပ်ငန်းရှင်များအသင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ ဆန်စပါးကုန်သည် များ အသင်းဥက္ကဋ္ဌ၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ များ၊ အလုပ်အမှုဆောင်များ၊ လုပ်ငန်းရှင်များ၊ ဖိတ်ကြားထား သူများနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

အခမ်းအနားတွင် စီးပွားရေး နှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအောင်နိုင်ဦးက မြန်မာနိုင်ငံ နှင့် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံတို့အကြား

G to G စနစ်ဖြင့် ဆန်ရောင်းဝယ် နိုင်ရေးအတွက် ဆန်ကုန်သွယ်မှု ဆိုင်ရာ နားလည်မှုစာချုပ်များ ကို လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ပြီး မြန်မာ နိုင်ငံမှ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံသို့ ပထမ အကြိမ် ဆန်တန်ချိန် တစ်သိန်းကို ၂၀၂၁ ခုနှစ်တွင် လည်းကောင်း၊ ဒုတိယအကြိမ် ဆန်တန်ချိန် တစ်သိန်းကို ၂၀၂၂ ခုနှစ်တွင် လည်းကောင်း အောင်မြင်စွာ တင်ပို့ရောင်းချနိုင်ခဲ့ကြောင်း၊ ယခု တတိယအကြိမ် ဆန်တန်ချိန် နှစ်သိန်း တင်ပို့နိုင်ခဲ့ကြောင်း၊ ယခုကဲ့သို့ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းသည် နိုင်ငံတော်နှင့် ပုဂ္ဂလိကအသင်း အဖွဲ့များ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင် ခဲ့ခြင်းကြောင့်ဖြစ်ကြောင်း။

ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံ၊ စားနပ် ရိက္ခာ ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနနှင့်

မြန်မာနိုင်ငံ ဆန်စပါးအသင်း ချုပ်တို့အကြား ဆန်ရောင်းဝယ်မှု ဆိုင်ရာ သဘောတူစာချုပ်ကို ၂၀၂၂ ခုနှစ်မှ ၂၀၂၇ ခုနှစ်အထိ ငါးနှစ်စာချုပ် လက်မှတ်ရေးထိုး ထားပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ ဆန်စပါး ကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍကလည်း ဝိုင်းဝန်း ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ပေးကြစေလို ကြောင်း ပြောကြားသည်။ (ဝဲပုံ)

ထို့နောက်ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံ၊ စားနပ်ရိက္ခာဝန်ကြီးဌာန အမြဲတမ်း အတွင်းဝန် Honorable Md. Ismiel Hossain က Video Clip ဖြင့် နှုတ်ခွန်းဆက်အမှာစကား ပြောကြားပြီး မြန်မာနိုင်ငံဆန်စပါး အသင်းချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးရဲမင်းအောင် ကဂုဏ်ပြုစကား ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် အခမ်းအနားသို့

တက်ရောက်လာကြသူများသည် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံသို့ တန်းမြင့် ဆန်များ အောင်မြင်စွာ တင်ပို့ ပြီးစီးခဲ့သည့် အထိမ်းအမှတ် ဂုဏ်ပြုညစာကို အတူတကွ သုံးဆောင်ကြသည်။

ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံသို့ G to G အစီအစဉ်ဖြင့် ဆန်တင်ပို့ရေး လုပ်ငန်းစဉ်အဆင့်ဆင့် အောင်မြင် စေရေးအတွက် နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကော်မတီအနေဖြင့် ယခင် အစိုးရအဆက်ဆက်က ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့ခြင်းမရှိသော ပို့ကုန်ထောက်ပံ့ငွေအဖြစ် ယခင် နှစ်တွင် ငွေကျပ်ဘီလီယံ ၃၀ ကို လည်းကောင်း၊ ယခုနှစ်တွင် ငွေကျပ် ၇၉ ဘီလီယံကိုလည်း ကောင်း ထောက်ပံ့ပေးနိုင်ခဲ့ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

အသက်ရှည်ရာ အနာမဲ့ကြောင်း

- ❖ ထမင်းအသက် ခုနစ်ရက်ဟု စဉ်ဆက်ပြောလာ ယုံကြည်ပါလည်း ကျန်းမာရေးမှာ ကောင်းကြပါမှ စားကာသောက်ကာ ပျော်ကာရွှင်ရေး သင်စိတ်အေးလိမ့်။
- ❖ ရေ၏အသက် တစ်မနက်ဟု ဆိုချက်သတိ ရှိသော်ရှိငြား စားစားသောက်သောက် နေနိုင်လောက်စေ ကျန်းမာနေမှ သင့်ဘဝအတွက်

- ❖ ရပ်တည်လျက်သာနေရပါလိမ့်။
- ❖ ကျန်းမာခြင်းဟာ လာဘ်တစ်ပါးပါဟု မြတ်စွာဗုဒ္ဓ ဟောညွှန်ပြခဲ့ လူကကျန်းမာ စိတ်ချမ်းသာမှ လိုရာပြီးမြောက် ထင်တိုင်းပေါက်လိမ့်။
- ❖ ရာသီဥတု တည်ငြိမ်မှုမှ ယခုအေးနေ မကြာနေပူ ခါမူကန့်သတ် မရှိတတ်ပါ မိုးရွာတစ်ပြိုင် နေထွက်လိုက်နှင့် စိတ်ကြိုက်မလှ သဘာဝတရား ရှောင်ရှားမရ သင်တွေ့ရလိမ့်။

- ❖ ထို့ကြောင့်သာပင် အရာရာအစစ လုံ့လစိုက်ထုတ် လှုပ်ရှားကိုယ်လက် အားကစားဖက်မှ အသက်ရှည်ရာ အနာမဲ့ကြောင်း သင်ရကောင်းလိမ့် မနှောင်းမီခင် ယခုပြင်မှ ကိုယ်တွင်ကျန်းမာ စိတ်ချမ်းသာလိမ့် မှတ်ပါစေကြောင်း စေတနာကောင်းဖြင့် သွန်းလောင်းမေတ္တာ ဖျန်းပက်ပါ၏ ကျန်းမာချမ်းသာကြစေသော။

(ဧပြီ ၇ ရက်တွင် ကျရောက်သည့် ကမ္ဘာကျန်းမာရေးနေ့ကို ကြိုဆိုလျက်)
 ဘိုမျိုး(ရွှေဘို)

၂၀၂၂ - ၂၀၂၃ ပညာသင်နှစ် လူရည်ချွန်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို လူရည်ချွန်စခန်းအသီးသီးသို့စေလွှတ်နိုင်ရေး လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းစဉ်းစား

နေပြည်တော် ဧပြီ ၅

၂၀၂၂ - ၂၀၂၃ ပညာသင်နှစ် လူရည်ချွန်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို လူရည်ချွန်စခန်းအသီးသီးသို့ စေလွှတ်နိုင်ရေး ကြိုတင်လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ရုံးအမှတ် (၁၃) အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

တက်ရောက်

အစည်းအဝေးသို့ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ညွန့်ဖေ၊ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် ဆက်စပ်ဝန်ကြီးဌာနများမှ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ အမြဲတမ်း အတွင်းဝန်များ၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ ဒုတိယအမြဲတမ်းအတွင်းဝန်များ၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ ဖိတ်ကြားထားသူများနှင့် သက်ဆိုင်ရာ



တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ ဦးစွာပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ၂၀၂၂ - ၂၀၂၃ ပညာသင်နှစ်တွင် ရွေးချယ်ဖွဲ့စည်းပေးလိုက်သည့် လူရည်ချွန် မောင်မယ်များကို လူရည်ချွန်စခန်း အသီးသီးတွင် စခန်းချနိုင်ရေး၊ အတွေ့အကြုံ

ရိုးရာဓလေ့ထုံးစံများ ဖလှယ်ရေးနှင့် ဒေသန္တရဗဟုသုတများကို လေ့လာနိုင်ရေးအတွက် ဆက်စပ်ဝန်ကြီးဌာနများ၏ ပံ့ပိုးကူညီမှု ရယူရန်အတွက် ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ခေါ်ယူကျင်းပခြင်း ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထူးချွန်ထက်မြက်သည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို

စံနမူနာထားကာ ကျောင်းသားလူငယ်များကို ပြုစုပျိုးထောင်ပေးရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် လူရည်ချွန်စီမံကိန်းကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယခုပညာသင်နှစ်တွင် အဋ္ဌမတန်း လူရည်ချွန် ၁၆၀၊ ဒသမတန်းလူရည်ချွန် ၁၆၀၊ ဧကာ

ဒသမတန်း လူရည်ချွန် ၁၅၈ ဦး စုစုပေါင်း ၄၇၈ ဦးကို မွေးထုတ်နိုင်ခဲ့ပြီး လူရည်ချွန်စခန်းအသီးသီးသို့ လေ့လာရေးခရီးစဉ် စေလွှတ်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အသီးသီးမှ လူရည်ချွန် မောင်မယ်များအနေဖြင့် လေ့လာရေးခရီးစဉ်တွင် ရင်းနှီးခင်မင်မှုရရှိခြင်း၊ ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ဒေသန္တရဗဟုသုတများ ဖလှယ်ခြင်းဖြင့် မိမိတို့နေထိုင်ရာဒေသအကြောင်း မိမိနိုင်ငံနှင့် လူမျိုးကို ချစ်မြတ်နိုးစိတ်၊ တန်ဖိုးထားစိတ်များ ကိန်းအောင်းရှင်သန်စေမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ခရီးစဉ်တစ်လျှောက် တည်းခိုနေထိုင်ရေး၊ စားသောက်ရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ လေ့လာရေး၊ စသည့် လုပ်ငန်းစဉ်များ အောင်မြင်ပြီးမြောက်အောင် ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန

နှင့်အတူ ဆက်စပ်ဝန်ကြီးဌာနများအနေဖြင့် ဝိုင်းဝန်းဆွေးနွေးကာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြစေလိုပါကြောင်း ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် အခြေခံပညာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်ဦးကျော်စွာသွင်က ၂၀၂၂ - ၂၀၂၃ ပညာသင်နှစ် လူရည်ချွန်စီမံကိန်းအစီအစဉ်အား ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ယင်းနောက် အစည်းအဝေးတက်ရောက်လာသူများက လူရည်ချွန်စီမံကိန်းတွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြရမည့် လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့်လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ပြီးပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ပြန်လည်ဆွေးနွေး၍ နိဂုံးချုပ်အမှာစကားပြောကြားကာ အစည်းအဝေးကို ရုပ်သိမ်းလိုက်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

လျှပ်စစ်မော်တော်ယာဉ်နှင့် လျှပ်စစ်ဘတ်စ်ကား ဓာတ်အားဖြည့်သွင်းရုံ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပ

လျှပ်စစ်သုံးယာဉ်များကို ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဧပြီ ၁ ရက်မှစ၍ လမ်းအသုံးပြုခ ကင်းလွတ်ခွင့် ပြုပေးထားပြီးဖြစ်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၅

Earth Renewable Energy Co.,Ltd မှ တည်ဆောက်ပြီးစီးသည့် လျှပ်စစ်မော်တော်ယာဉ်နှင့် လျှပ်စစ်ဘတ်စ်ကား ဓာတ်အားဖြည့်သွင်းရုံ (EV Charging Station) ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီတွင် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဖြူးမြို့နယ် ရန်ကုန် - မန္တလေး အမြန်လမ်းမကြီး ၁၁၅ မိုင် ဖြူးယာဉ်ရပ်နားစခန်းရှိ ယာယီမဏ္ဍပ်၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားသို့ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမျိုးသန့်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမျိုးဆွေဝင်း၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ဝင် လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး၊ ဆောက်လုပ်ရေး ဝန်ကြီးဌာနမှ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်နှင့် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ ကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသည့် ဧည့်သည်တော်များ တက်ရောက်ကြသည်။

အခမ်းအနားတွင်ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမျိုးသန့်က အမျိုးသားအဆင့် လျှပ်စစ်သုံးယာဉ်နှင့် ဆက်စပ်လုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးဆောင်ကော်မတီ၏ လမ်းညွှန်မှုဖြင့် ကနဦးစီမံကိန်းကာလအတွင်း Charging Station

များကို နေပြည်တော်တွင် လေးနေရာ၊ ရန်ကုန်မြို့တွင် ငါးနေရာ၊ မန္တလေးမြို့တွင် ငါးနေရာနှင့် ရန်ကုန် - မန္တလေး အမြန်လမ်းမကြီးပေါ်တွင် ငါးနေရာ စုစုပေါင်း ၁၉ နေရာကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း။

ပထမအဆင့် အနေဖြင့် နေပြည်တော်၊ ရန်ကုန်၊ မန္တလေးမြို့ကြီးများ၏ မြို့ပြလမ်းကွန်ရက်စနစ်များတွင် EV ယာဉ်များ ပြေးဆွဲရာ၌ အဆင်ပြေကောင်းမွန်အောင် စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသကဲ့သို့ အဓိကလမ်းကွန်ရက်များဖြစ်သည့် ရန်ကုန် - မန္တလေး အမြန်လမ်းမကြီး၊ ရန်ကုန် - တောင်ငူ - မိတ္ထီလာ - မန္တလေး ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီး၊ ရန်ကုန်-

ပြည်လမ်း၊ ရန်ကုန် - ပုသိမ်လမ်း၊ ရန်ကုန် - ပဲခူး - ဘုရားကြီး - သထုံ - မော်လမြိုင်လမ်း၊ မိတ္ထီလာ ကျောက်ပန်းတောင်း - ပုဂံ/ညောင်ဦးလမ်း၊ မိတ္ထီလာ - တောင်ကြီးလမ်း၊ မန္တလေး - ပြင်ဦးလွင် - လားရှိုးလမ်း စသည့် နိုင်ငံ၏အဓိကလမ်းမကြီးများတွင် ပြေးဆွဲနိုင်အောင် လျာထား စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ Earth Renewable Energy Co.,Ltd မှ တာဝန်ရှိသူက EV Charging Station တည်ဆောက်ခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ထို့နောက် လျှပ်စစ်မော်တော်ယာဉ်နှင့် လျှပ်စစ်ဘတ်စ်ကား ဓာတ်အား ဖြည့်သွင်းရုံကို ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမျိုးသန့်၊



တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမျိုးဆွေဝင်း၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ဝင် လုံခြုံရေးနှင့်နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး ဗိုလ်မှူးကြီးအောင်သောင်းထိုက်နှင့် ကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ရှိသူများက ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးကြပြီး (အပေါ်ပုံ) ဆောက်လုပ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက Electric Vehicle Charging Station

ဆိုင်းဘုတ်ကို စက်ခလုတ်နှိပ်ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး အမွှေးနံ့သာရည်များ ပက်ဖျန်းပေးသည်။ ယင်းနောက် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာသူများက လျှပ်စစ်သုံး ယာဉ်များအတွက် လျှပ်စစ် ဓာတ်အားဖြည့်သွင်းရုံ (EV Charging Station) အတွင်း ကြည့်ရှုလေ့လာကြပြီး လျှပ်စစ်သုံးယာဉ်များ လက်တွေ့အားဖြည့်

နေမှုနှင့် စမ်းသပ်မောင်းနှင်နေမှုတို့ကို ကြည့်ရှုအားပေးကြသည်။ ပြည်သူများ သွားလာရေးလွယ်ကူ အဆင်ပြေစေရန်နှင့် ကုန်ကျစရိတ် သက်သာစေရန်အတွက် လျှပ်စစ်သုံးယာဉ်များကို ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဧပြီ ၁ ရက်မှစ၍ လမ်းအသုံးပြုခ ကင်းလွတ်ခွင့် ပြုပေးထားပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် မိခင်ကလေးကျန်းမာရေး၊ ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းနှင့် အာဟာရလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက်များ တိုးတက်ကောင်းမွန်ရေးစကားပိုင်းကျင်းပ



အိမ်မဲ ဧပြီ ၅

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး အိမ်မဲမြို့နယ် ပြည်သူ့ဆေးရုံ အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ဧပြီ ၇ ရက်တွင် ကျရောက်မည့် ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် မိခင်ကလေးကျန်းမာရေး၊ ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းနှင့် အာဟာရလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက်များ တိုးတက်ကောင်းမွန်ရေးစကားပိုင်းကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင်ကျင်းပသည်။ စကားပိုင်းတွင် ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ်စကားပိုင်းကျင်းပရာ ဦးဆောင်ဆွေးနွေးသူအဖြစ် မြို့နယ်ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာမျိုးကျော်အောင်က ဆွေးနွေးပြီး ထန်းတပင်ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲသားဖွားဆရာမ ဒေါ်အိအိခိုင်က ကိုယ်ဝန်

ဆောင် စောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ၊ ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းများ၊ အာဟာရလုပ်ငန်းများအကြောင်း၊ မိခင်နှင့် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသေးဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်မူယာစိုး၊ ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်ဌေးဌေးလှိုင်၊ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယဦးစီးမှူး ဒေါ်ဆုလှလှိုင်၊ World Vision Myanmar Einme တာဝန်ခံ ဦးငြိမ်းချမ်းစိုး၊ လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန မြို့နယ်တာဝန်ခံ ဒေါ်ဝင်းဝင်းထွဋ်တို့က မိမိတို့ဌာနမှ မိခင်နှင့် ကလေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ၊ ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းနှင့် အာဟာရလုပ်ငန်းများတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်နေမှုနှင့် ရှေ့ဆက်ဆောင်ရွက်မည့်လုပ်ငန်းများတွင် လည်း ပါဝင်အားဖြည့်ကူညီဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်းတို့ကို ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် တက်ရောက်လာသော ဌာနဆိုင်ရာများ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ၊ ပြည်သူများ၊ ပရဟိတအသင်းများက သိရှိလိုသည်များ မေးမြန်းဆွေးနွေးရာ တာဝန်ရှိသူများက ပြန်လည်ဖြေကြားပေးသည်။

ချစ်သက်လယ်(အိမ်မဲ)

ကမ်းသောလက်တွေ ညောင်းလှပြီ

မောင်မုဒိတာ

ပြီးခဲ့သည့် မတ် ၈ ရက် ညဘက် တီဗွီသတင်းတွင်ကြည့်လိုက်ရသည်။ နောက်တစ်နေ့ သတင်းစာတွင်လည်း စိတ်ဝင်တစားဖတ်မိသည်။ “အာဆီယံနိုင်ငံများနှင့် အိမ်နီးချင်း နိုင်ငံသံရုံးများမှ သံရုံးအကြီးအကဲများ၊ AHA Center တို့မှ ကိုယ်စားလှယ်များပါဝင်သည့်အဖွဲ့ ရခိုင်ပြည်နယ်မှ နေရပ်စွန့်ခွာသူများ ပြန်လည်လက်ခံရေးအတွက် ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်မှုများကို သွားရောက်လေ့လာ” ဆိုသည့်သတင်းဖြစ်သည်။

ဦးဆောင်သူက ရခိုင်ပြည်နယ်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများ ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ်ရေးကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ(၁)၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကိုကိုလှိုင်ဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံအခြေစိုက် အာဆီယံနိုင်ငံများနှင့် အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများဖြစ်သည့် တရုတ်၊ အိန္ဒိယနှင့် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံသံရုံးများမှ သံရုံးအကြီးအကဲများ၊ သံတမန်များ၊ အာဆီယံလူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှုအကူအညီပေးအပ်ရေး ညှိနှိုင်းမှုဗဟိုဌာန (AHA Center) မှ ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ဝင်များအား ဦးဆောင်ကာ နေပြည်တော်မှ စစ်တွေသို့ လေကြောင်းခရီး၊ ထိုမှတစ်ဆင့် ရခိုင်ပြည်နယ်မှ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံသို့ နေရပ်စွန့်ခွာသူများ ပြန်လည်ဝင်ရောက်လာပါက အဆင်သင့်ဖြစ်စေရေးအတွက် စီစဉ်ထားသည့် မောင်တောမြို့နယ် ငါးခူးပြန်လည်လက်ခံရေးစခန်းနှင့် လှဖိုးခေါင်ယာယီနေရာချထားရေးစခန်းတို့ကို ရဟတ်ယာဉ်များဖြင့် လှည့်လည်ကြည့်ရှုလေ့လာကာ ပြန်လည်လက်ခံရေးလုပ်ငန်းစဉ်အဆင့်ဆင့်နှင့် ပြန်လည်နေရာချထားမည့် လုပ်ငန်းစဉ်များကို လက်တွေ့ကျကျ မျက်ဝါးထင်ထင် လိုက်လံရှင်းလင်းပြသခြင်း ဖြစ်သည်။ လိုက်ပါလာသူများ၏ သိရှိလိုသည်များကိုလည်း စခန်းအသီးသီး၌ လက်ရှိလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေသည့် ဌာနအလိုက် တာဝန်ခံတွေက ဂုဏ်သိက္ခာရှိစွာ ပြန်လာမည့်သူများအတွက် လက်ခံဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းစဉ်အဆင့်ဆင့်ကို အသေးစိတ်ရှင်းလင်းချပြ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်ကိုလည်း တွေ့ရသည်။



အာဆီယံနိုင်ငံများနှင့် အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံသံရုံးများမှ သံရုံးအကြီးအကဲများ၊ AHA Center တို့မှ ကိုယ်စားလှယ်များပါဝင်သည့်အဖွဲ့ ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်မှုများကို သွားရောက်လေ့လာကြစဉ်။

သား။ ၎င်းတို့အတွက် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးရန် ဆေးပစ္စည်းအစုံအလင်နှင့် ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများလည်း ရှိနှင့်ပြီးပြီ။ အဲဒါတွေက ခုမှမဟုတ်။ ၂၀၁၈ ခုနှစ် ပထမဆုံးအကြိမ် ပြန်လည်လက်ခံမည့်အချိန်ကတည်းက အပြည့်အစုံရှိပြီးသား။ အဆောက်အအုံကအစ မကြာခဏဆိုသလို ပြုပြင်ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်နေရသော်လည်း ဝင်လာမည့်သူများက အကြောင်းအမျိုးမျိုးပြောပြ မလာကြ။ ယခုလည်း ယခင်လိုပင် အားလုံးအဆင်သင့် ရှိနေသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများ ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ်ရေးကော်မတီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ(၁) ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကိုကိုလှိုင်နှင့်အတူ နွေနေပူအောက်မှာ စိတ်ဝင်တစားလိုက်ပါကြည့်ရှုလေ့လာကြသည့် သံရုံးအကြီးအကဲများ၊ သံတမန်များနှင့် AHA ကိုယ်စားလှယ်များသည် ရခိုင်ပြည်နယ်မှ နေရပ်စွန့်ခွာသူများ ပြန်လည်လက်ခံရေးလုပ်ငန်းစဉ်အား မြန်မာနိုင်ငံဘက်မှ လက်ရှိပုဂ္ဂလိကတစ်ဆင့်ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုများကို မျက်မြင်ကိုယ်တွေ့ သိရှိနားလည်သွားမည်ကတော့ ဧကန်ဖြစ်သည်။ ၎င်းတို့၏ မျက်မြင်ကိုယ်တွေ့သိရှိမှုအစီရင်ခံချက်များအရ ၎င်းတို့၏ နိုင်ငံအကြီးအကဲများကလည်း သိရှိနိုင်မည်။ ထိုမှတစ်ဆင့် နိုင်ငံတကာက သိရှိနားလည်စေချင်မိသည်။ ဒါကကျွန်တော့်၏ ဆန္ဒ။ သို့သော်လည်း ပြန်လည်လက်ခံရေးကိစ္စများနှင့်ပတ်သက်၍ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဆောင်ရွက်ချက်များက ရပ်တန့်နေသယောင်၊ နွေးကွေးနေသယောင်၊ ဘာမှမလုပ်သယောင် ပြည်ပမီဒီယာတချို့နှင့် ပြည်ပနိုင်ငံတချို့။ ထို့အပြင် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်တက်ကြွလှုပ်ရှားသူ တချို့က ပြန်လည်လက်ခံရေးလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက် အရှိပကတိအခြေအနေများကို မျက်ကွယ်ပြု၊ မျက်စိစုံမှိတ်ငြင်းနေသည်က

ရှိနေသည်။ မြန်မာဘက်ကဘာမှမလုပ်ဘူးဆိုပြီး။ ဒီအဖြစ်ကိုလည်း အမှန်ထင်နေကြသူများကလည်း ရှိနေသည်။

အားလုံးအဆင်သင့်

ပြီးခဲ့သည့် ဖေဖော်ဝါရီလအတွင်းကလည်း ရခိုင်ပြည်နယ်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများ ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ်ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ၊ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းထွန်းနောင် ဦးဆောင်သည့် ကော်မတီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ (၁) ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကိုကိုလှိုင်၊ ကော်မတီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ (၂) ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသက်သက်ခိုင်၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေး လုပ်ငန်းကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမြင့်ကြိုင်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးထိန်လင်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများလည်း တောင်ပြုလက်ဝဲ၊ ငါးခူး၊ လှဖိုးခေါင်စခန်းများကို လှည့်လည်သွားရောက်ပြီး ရခိုင်ပြည်နယ်မှ နေရပ်စွန့်ခွာသူများ ပြန်လည်လက်ခံရေးအတွက် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုအခြေအနေများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးကြသည်။ လုပ်ငန်းဆိုင်ရာလိုအပ်ချက်များကိုလည်း သက်ဆိုင်ရာစခန်းအလိုက် တာဝန်ခံများကို မှာကြားဖြည့်ဆည်း ဆောင်ရွက်ပေးကြသည်။ အဆောက်အအုံ၊ ရေ၊ မီး၊ မိလ္လာ၊ စားသောက်ရေးကအစ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုများကို အသေးစိတ်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြသည်။ ယင်းအဖွဲ့တွင် မိမိကိုယ်တိုင်ပါဝင်ခဲ့သည့်အတွက် ပြန်လည်ဝင်ရောက်လာမည့်သူများအတွက် စီစဉ်ထားရှိမှုက လုံးဝဥသယံအားလုံးအဆင်သင့်ဖြစ်နေပြီဟု ပြောလိုသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်မှ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံဘက်သို့ နေရပ်စွန့်ခွာသူများသည် အကြောင်းအရင်းတွေ၊ အဖြစ်အပျက်တွေက စိတ်ဝင်စားကြသူများဆိုပါက

အလွတ်ပင် ရနေလောက်ပြီ။ ရှင်းလင်းပွဲများ၊ ဆွေးနွေးပွဲများ၊ ညှိနှိုင်းမှုများ၊ ချပြမှုများ မီဒီယာမျိုးစုံမှာ ဖော်ပြနေကြသည်။ နိုင်ငံပိုင်မီဒီယာများကတော့ လက်ရှိပုဂ္ဂလိကတစ်ဆင့်ဆောင်ရွက်မှုများကို ရေးသားဖော်ပြထုတ်လွှင့်နေကြသော်လည်း တချို့ကအမှန်လုပ်ရပ်ကို ဥပမာပြု၍ နိုင်ငံရေးကစားကွက်အဖြစ် လုပ်ငတ်ခင်းအသွင်ပြောင်းသွတ်သွင်းကာ လိုရာကို ပုံဖော်ဖိအားပေးနေကြသည်။ ဇာတ်နာအောင်ပေါ့။

ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ၂၀၁၆ နှင့် ၂၀၁၇ ခုနှစ်ဖြစ်စဉ်များတွင် အာဆာအကြမ်းဖက်အဖွဲ့များက ရဲစခန်းနှင့် တပ်စခန်းတွေကို အလုံးအရင်းနဲ့စီမံချက်ချ ဝင်ရောက်တိုက်ခိုက်ရာမှ မအောင်မြင်ခဲ့တဲ့အခါမှာ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် စည်းရုံး၊ မရရင်ခြိမ်းခြောက်ဖိအားပေး၊ အကျပ်ကိုင်၊ ရွာတွေမီးရှို့ စသည့်လုပ်ရပ်များကြောင့် ရခိုင်ပြည်နယ်ရှိ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်စုသည် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံသို့ နေရပ်စွန့်ခွာထွက်သွားကြခြင်းဖြစ်သည်။ ပြည်ပနိုင်ငံတချို့နှင့် ပြည်ပမီဒီယာတချို့ကဖြစ်စဉ်အမှန်ကို ထိမ်ချန်ပြီး လုပ်ငတ်များဖြင့် ဘာသာရေး၊ လူမျိုးရေးမှိုင်းတိုက်ကာ လိုသလို ပုံဖော်၍ နိုင်ငံရေးအမြတ်ထုတ်ဖို့ ကြိုးစားနေကြသည်။ ၎င်းတို့နှင့်အတူ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် တက်ကြွလှုပ်ရှားသူများဟု ဆိုသူများကလည်း ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်ရောက် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်အတွက်သာ အရေးဆိုနေကြပြီး အာဆာရဲ့ အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်များကြောင့် အသက်ဆုံးရှုံးမှု၊ ထိခိုက်နစ်နာမှု၊ အိုးမဲ့အိမ်မဲ့ဖြစ်မှုများ ကြုံတွေ့ရသည့် ရခိုင်ပြည်နယ်ရှိ တိုင်းရင်းသားများနှင့် ဟိန္ဒူများ၏ အဖြစ်သနစ်ကိုတော့ မသိသလို လျစ်လျူရှုနေကြသည်။

ပြန်လည်လက်ခံရေး မှု (၅) ချက်

မည်သို့ပင်ဆိုစေ ရခိုင်ပြည်နယ်မှ နေရပ်စွန့်ခွာသူများ ပြန်လည်လက်ခံရေးလုပ်ငန်းကို မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် မြန်မာ-ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် နှစ်နိုင်ငံသဘောတူညီချက်များအရ ပြန်လည်လက်ခံရန် အဆင်သင့်ရှိနေသည်ကတော့အမှန်။ သို့သော်လည်း ပြန်လည်လက်ခံရာတွင် နှစ်နိုင်ငံသဘောတူညီချက်များအနက် နေရပ်စွန့်ခွာသူများ ပြန်လည်လက်ခံရေးမူ (၅) ချက်နှင့် ကိုက်ညီမှုရှိ/မရှိ စိစစ်ပြီး ကိုက်ညီမှသာလျှင် မြန်မာဘက်က ပြန်လည်လက်ခံမည်ဆိုသည်ကို တော့ သိရှိထားရပေမည်။ အဆိုပါ ပြန်လည်လက်ခံရေးမူ (၅) ချက်ကတော့ (၁) မြန်မာနိုင်ငံတွင် နေထိုင်ခဲ့သူဖြစ်ရမည်။ (၂) မိမိဆန္ဒအလျောက် ပြန်လာမည့်သူဖြစ်ရမည်။ (၃) ကွဲကွာနေသော မိသားစုဝင်များအတွက် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံတရားရုံး၏ မှန်ကန်ကြောင်း ထောက်ခံချက်ပါရှိရမည်။ (၄) ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံတွင် မွေးဖွားခဲ့သည့်ကလေးများဖြစ်ပါက မိဘနှစ်ပါးလုံးသည် မြန်မာနိုင်ငံတွင် နေထိုင်ခဲ့သူများဖြစ်ရမည်။ (၅) နေရပ်စွန့်ခွာသူများက ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံဘက်သို့ရောက်ရှိပြီး မွေးဖွားသည့်ကလေးများအတွက် မှန်ကန်ကြောင်းကို ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံတရားရုံး၏ ထောက်ခံချက်ပါရှိရမည်။ စသည့် စံသတ်မှတ်ချက် (၅) ချက်ပင်ဖြစ်သည်။ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံက ပေးပို့လာသည့်စာရင်းများကို ဒီစံသတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီမှု ရှိ/မရှိ လက်ရှိ မြန်မာနိုင်ငံတွင်ရှိနေသည့်စာရင်းများနှင့် တိုက်ဆိုင်စိစစ်လျက်ရှိသည်။ မြန်မာနိုင်ငံရှိစာရင်းများ ဆိုရာတွင် ယင်းဒေသတွင် ယခင်ကတည်းက နှစ်စဉ်နှစ်တိုင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ၎င်းတို့နေရပ်စွန့်ခွာမှုမရှိမီ ကာလအထိဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် ဆွဲတင်စစ်ဆိုသည့် လုပ်ငန်းစဉ်စာရင်းများဖြစ်သည်။

စာမျက်နှာ ၁၁ သို့

“ မည်သို့ပင်ဆိုစေ ရခိုင်ပြည်နယ်မှ နေရပ်စွန့်ခွာသူများ ပြန်လည်လက်ခံရေးလုပ်ငန်းကို မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် မြန်မာ-ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် နှစ်နိုင်ငံသဘောတူညီချက်များအရ ပြန်လည်လက်ခံရန် အဆင်သင့်ရှိနေသည်ကတော့အမှန်။ သို့သော်လည်း ပြန်လည်လက်ခံရာတွင် နှစ်နိုင်ငံသဘောတူညီချက်များအနက် နေရပ်စွန့်ခွာသူများ ပြန်လည်လက်ခံရေးမူ (၅) ချက်နှင့် ကိုက်ညီမှုရှိ/မရှိ စိစစ်ပြီး ကိုက်ညီမှသာလျှင် မြန်မာဘက်က ပြန်လည်လက်ခံမည်ဆိုသည်ကိုတော့ သိရှိထားရပေမည် ”

စာမျက်နှာ ၁၀ မှ

ဆွဲ၊ တင်၊ စစ် ဆိုသည်မှာ ရခိုင်ပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း)ဘူးသီးတောင်၊ မောင်တောဒေသတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ကြသည့် နယ်စပ်ဒေသ လူဝင်မှု စစ်ဆေးရေးတာဝန်ရှိသူများအနေဖြင့် ယင်းဒေသရှိ လူဦးရေနှင့်အချက်အလက်များကို နှစ်စဉ်နှစ်တိုင်း ကောက်ယူမှတ်တမ်းတင်နိုင်ရေးအတွက် စာရင်း ကောက်ယူမည့်ဒေသကို မြေပုံရေးဆွဲခြင်း၊ အချက်အလက်မှတ်တမ်းတင်ခြင်းနှင့် စာရင်းကောက်ယူ စစ်ဆေးခြင်းလုပ်ငန်းကို အတိုကောက်ခေါ်ယူခြင်း ဖြစ်သည်။ (၃) မျိုးစာရင်းဟု ခေါ်ကြသည်လည်း ရှိသည်။ ယင်းကဲ့သို့ မြေပုံတွင် တင်ထားသည့် အိမ်ခြေအလိုက် လူဦးရေအချက်အလက်များကို နှစ်တိုင်းကောက်ယူသည့်အတွက် တိကျမှန်ကန် သည့်အချက်အလက်များက နှစ်တိုင်းရရှိသည်။ မိသားစုအလိုက် မှတ်တမ်းစာတံပုံကိုလည်း ရယူ မှတ်တမ်းတင်ကြသည်။ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်မှ ပေးပို့သည့် စာရင်းများကို ၎င်းတို့ရခိုင်ပြည်နယ်မှ နေရပ်စွန့်ခွာ မိ နောက်ဆုံးဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် ဆွဲတင်စစ်စာရင်း ဖြင့် တိုက်ဆိုင် စစ်ဆေးပြီး စံ(၅)ချက်နှင့်တိုက်ညီမှ သာ မြန်မာနိုင်ငံက လက်ခံမည်ဖြစ်သည့်အတွက် စာရင်းဖြည့်သွင်းမှုအချက်အလက်များ ပြည့်စုံမှန်ကန် ရေးသည် အရေးကြီးလှသည်။

နေရပ်စွန့်ခွာသူများ

ရခိုင်ပြည်နယ်မှ နေရပ်စွန့်ခွာသူများတွင် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်အပြင် ဟိန္ဒူဘာသာဝင်များလည်း ပါဝင် သည်။ သံတမန်လမ်းကြောင်းမှတစ်ဆင့် ဘင်္ဂလား ဒေ့ရှ်နိုင်ငံမှ ပေးပို့လာသည့်နေရပ်စွန့်ခွာသူ စာရင်း များကို လဝကရှိ ဆွဲ၊ တင်၊ စစ် မှတ်တမ်းများမှ စာရင်းများဖြင့် တိုက်ဆိုင်စစ်စစ်ရသည်။ ယင်းသို့ တိုက်ဆိုင်စစ်စစ်ရသည်က လွယ်လွယ်ကူကူတော့ မဟုတ်ပါ။ ပေးပို့လာသော အိမ်ထောင်စုအလိုက် စာရင်းအချက်အလက်များသည် သတ်မှတ်ပုံစံတွင် ဖြည့်သွင်းပေးသည်ဆိုသော်လည်း နေရပ်စွန့်ခွာသူ များကပြောကြားသည့် အသံထွက်အတိုင်း ရေးသွင်း သည့်အတွက် စစ်စစ်ရာတွင် အခက်အခဲများစွာရှိနေ သည်။ စစ်စစ်ရေးပုံစံတွင် ဖြည့်သွင်းသည့် အမည်၊ နေရပ်လိပ်စာ၊ မိသားစုအချက်အလက်များအား မြန်မာနိုင်ငံရှိ အချက်အလက်၊ အိမ်ထောင်စုစာရင်း များ ကွဲလွဲမှုများရှိနေပြီး အတည်ပြုရန် ခက်ခဲလျက် ရှိသဖြင့် ပြန်လည်မေးမြန်းစုံစမ်းမှုများကြောင့် ကြန့်ကြာမှုများရှိနေသည်။ ယင်းကဲ့သို့ နှောင့်နှေး ကြန့်ကြာမှုအပေါ် လုပ်ငန်းအတိမ်အနက်ကို မကြည့် ဘဲ မြန်မာဘက်က ပြန်လည်လက်ခံရေးလုပ်ငန်းစဉ် ကို ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်းမရှိသယောင် ဖြစ်တင် ဝေဖန်နေသည့် နိုင်ငံတစ်ချို့ကလည်း ရှိနေသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်အများစုနေထိုင်ရာ ဘူးသီးတောင်၊ မောင်တော၊ ရသေ့တောင် နယ်မြေ များအတွင်း နှစ်စဉ်တစ်အိမ်တက်ဆင်းကောက်ယူ ခဲ့သည့် ဆွဲ၊ တင်၊ စစ် စာရင်းများအရ ၂၀၁၆၊ ၂၀၁၇ ခုနှစ် အကြမ်းဖက်ဖြစ်စဉ်များမဖြစ်ပွားမီ အိမ်ထောင်စု ပေါင်း ရှစ်သောင်းကျော်၊ လူဦးရေအရ ခုနစ်သိန်း ကျော်ရှိနေသည်။ အကြမ်းဖက်ဖြစ်စဉ်ဖြစ်ပွားပြီး နောက်ပိုင်း ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ခုနှစ်တွင် ကောက်ယူ ခဲ့သည့် ဆွဲ၊ တင်၊ စစ် စာရင်းများအရ အိမ်ထောင်စု နှစ်သောင်းကျော်၊ လူဦးရေ နှစ်သိန်းခန့် ကျန်ရှိ နေခြင်းကြောင့် တစ်ဖက်နိုင်ငံသို့ အမှန်တကယ် ထွက်ခွာသွားသူစာရင်းမှာ အိမ်ထောင်စု ၅၆၀၀၀ ခန့်၊ လူဦးရေ ၄၆၀၀၀၀ ခန့်၊ လေးသောင်းခန့်သာဖြစ် ကြောင်း စစ်စစ်တွေ့ရှိရသည်။ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံ ဘက်မှပေးပို့လာသည့်စာရင်းမှာ မြန်မာနိုင်ငံဘက် က စစ်စစ်ထားသည်ထက် လူဦးရေ သုံးသိန်းခန့် ပိုမို နေသည်။ ၎င်းတို့က အိမ်ထောင်စု နှစ်သိန်းနီးပါး၊ လူဦးရေ ရှစ်သိန်းကျော် စာရင်းပေးပို့လာသည်။ မည်သည့်စာရင်းများ၊ မည်သည့်ကာလက ရှိနေသူ များကို ထည့်သွင်းဖော်ပြထားသည် မသိ။ မိမိတို့



ရခိုင်ပြည်နယ်မှ နေရပ်စွန့်ခွာပြည်သူများအတွက် ပြန်လည်လက်ခံရေးစခန်းများ၌ ဆောက်လုပ်ထားသောအဆောက်အအုံများ။

ကတော့ စံသတ်မှတ်ချက်(၅)ချက်နှင့်အညီ စစ်စစ် လက်ခံမည်။ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံမှ သံတမန်နည်းလမ်း အရ အသီးသီးပေးပို့လာသည့်စာရင်းများကို မိမိတို့၌ ရှိနေပြီးဖြစ်သည့် ဆွဲ၊ တင်၊ စစ် စာရင်းအချက်အလက် များကို နည်းပညာအသုံးပြု စစ်စစ်လျက်ရှိသည်။ ယင်းသို့စစ်စစ်ရာတွင် အိမ်ထောင်စု ၂၄၀၀၀ ကျော်၊ လူဦးရေ တစ်သိန်းကျော်ကို စစ်စစ်ပြီးဖြစ်ရာ လက်ရှိ စစ်စစ်ပြီးအခြေအနေတွင် မြန်မာနိုင်ငံ၌ နေထိုင်ခဲ့ ကြောင်း အထောက်အထားတွေ့ရှိသူ ၅၇၀၀၀ ခန့်၊ မြန်မာနိုင်ငံတွင် နေထိုင်ခဲ့ကြောင်း အထောက် အထားမတွေ့ရှိသူ သုံးသောင်းခန့်ရှိပြီး တချို့မှာ အကြမ်းဖက်ဖြစ်စဉ်များတွင် ပါဝင်ခဲ့သူများလည်း စစ်စစ်တွေ့ရှိရသည်။ ယင်းစစ်စစ်တွေ့ရှိချက်စာရင်း များကိုလည်း ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံသို့ သံတမန် လမ်းကြောင်းက ပြန်လည်ပေးပို့ပြီးလည်းဖြစ်သည်။

အသင့်စောင့်ကြိုနေ

ရခိုင်ပြည်နယ်မှ နေရပ်စွန့်ခွာသူများ ပြန်လည် လက်ခံရေးအတွက် မြန်မာ-ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် နှစ်နိုင်ငံ သဘောတူပြီးသည့်နောက်ပိုင်း အဆင်ပြေပြေလက်ခံ နိုင်ရေး၊ ပြန်လည်နေရာချထားနိုင်ရေးအတွက် ၂၀၁၈ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလမှစ၍ ပြန်လည်လက်ခံရေး စခန်း နှစ်ခု၊ ယာယီနေထိုင်ရေးစခန်းတစ်ခုကို အပူ တပြင်းစီစဉ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ပြန်လည်လက်ခံရေး အတွက် ဆောင်ရွက်ကြမည့် ဌာနဆိုင်ရာအသီးသီးမှ ဝန်ထမ်းများကိုလည်း ရုံးခန်းပစ္စည်းကိရိယာစုံလင် စွာဖြင့် ချက်ချင်းစုဖွဲ့စေလွှတ်ကာ တာဝန်ချထားခဲ့ ကြသည်။ ယင်းနောက် နှစ်နိုင်ငံညှိနှိုင်းချက်အရ ပြန်လည်လက်ခံရန် စစ်စစ်အတည်ပြုပြီးဖြစ်သူများ ကို ပထမဆုံးအကြိမ်ပြန်လည်လက်ခံရေးအတွက် သတ်မှတ်ရက်ဖြစ်သည့် ၂၀၁၈ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၅ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် မြန်မာဘက်မှ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးနှစ်ပါး ဦးဆောင်ကာ တာဝန်ရှိသူများနှင့် အတူ တောင်ပြုလက်ဝဲရှိ နှစ်နိုင်ငံ နယ်စပ်သံတံတား ၏ မြန်မာဘက်ကမ်း၌ အသင့်စောင့်ကြိုနေကြသည်။ ယင်းနေ့မတိုင်မီရက်က အဆိုပါကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ သည် ငါးခုရ၊ လှပိုးခေါင်၊ တောင်ပြုလက်ဝဲစခန်း သုံးခုစလုံးသို့ သွားရောက်၍ ပြန်လည်ဝင်ရောက်လာ မည့်သူများအတွက် အစစအဆင်ပြေချောမွေ့စေရေး ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုကိုလည်း ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ဖြစ်သည်။

နှစ်နိုင်ငံ နယ်စပ်သံတံတားထိပ်တွင် အချိန် အတော်ကြာစောင့်ဆိုင်းနေသော်လည်း တစ်ဖက် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံမှ မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်မျှ လာရောက်ဆက်သွယ်ခြင်းမရှိသကဲ့သို့ မည်သည့် အကြောင်းပြန်ချက်မှမရှိဘဲ ပထမဆုံးအကြိမ် ပြန်လည်လက်ခံရေးလုပ်ငန်းစဉ်က အထမမြောက်ခဲ့ ပါ။ မိမိကိုယ်တိုင်လည်း ယင်းသို့ကြုံလင့်စောင့်ဆိုင်းနေ သည့်အဖွဲ့တွင် ပါဝင်နေသည့်အတွက် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးတစ်ပါး ပြောကြားခဲ့သည့်စကားကို ကိုယ်တိုင် ကြားခဲ့ရသည်။ “ဘယ်တတ်နိုင်ပါ့မလဲ၊ နွဲ့က လက်ခံ

ဖို့ အသင့်ဖြစ်ပေမယ့် သူတို့ဘက်ကမှ ပြန်မပို့တာ။” ပြန်လည်လက်ခံရေး အထမမြောက်ဖြစ်ခဲ့သည့် အတွက် နှစ်နိုင်ငံ ပြန်လည်ညှိနှိုင်းခဲ့သော်လည်း တစ်ဖက်က အကြောင်းပြချက်အမျိုးမျိုးဖြင့် ရုပ်လုံး မပေါ်ခဲ့။ ဒုတိယအကြိမ်အဖြစ် ၂၀၁၉ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၂၂ ရက်တွင်လည်း ပြန်လည်လက်ခံရေးလုပ်ငန်း စတင်ရန် ညှိနှိုင်းခဲ့ကြပြန်သော်လည်း အခြေအနေ မပေးပြန်။ နှစ်ကြိမ်တိုင်ကြိုးပမ်းမှုတွင် မြန်မာဘက် က နှစ်နိုင်ငံ သဘောတူညီချက်များဖြင့် စစ်စစ်ပြီး နေရပ်စွန့်ခွာသူများကို ပြန်လည်လက်ခံဖို့ အဆင်သင့် ဖြစ်ပြီးသား၊ နေရာချထားရန်လည်း ပြင်ဆင်ထား ပြီးသား ဖြစ်သည်။ ယင်းသို့ ဆောင်ရွက်ချက်များကို နိုင်ငံပိုင်မီဒီယာများက ထုတ်လွှင့်ဖော်ပြခဲ့သော် လည်း ပြည်ပနိုင်ငံတချို့၊ ပြည်ပမီဒီယာတချို့ ကတော့ မြန်မာဘက်က ဆောင်ရွက်ချက်များကို လျစ်လျူရှု၍ တလွဲဖော်ပြဆဲဖြစ်သည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်မှ နေရပ်စွန့်ခွာသူများ ပြန်လည် လက်ခံရေးလုပ်ငန်းအပြင် ရခိုင်ပြည်နယ် ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအတွက် နိုင်ငံတော်က လုပ်ငန်းအဖွဲ့ ပေါင်းများစွာ ဖွဲ့စည်းကာ စီမံချက်များချမှတ် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ယခုလည်း မြန်မာ- ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် နှစ်နိုင်ငံညှိနှိုင်းချက်အရ ရခိုင် ပြည်နယ်မှ နေရပ်စွန့်ခွာသူများအား ပြန်လည် လက်ခံရန်စစ်စစ်ရာတွင် တွေ့ကြုံရသည့် အခက်အခဲ များကို နှစ်နိုင်ငံ အောက်ခြေလုပ်ငန်းအဖွဲ့များ အကြား ဆွေးနွေးဖြေရှင်းရန်အတွက် “ရခိုင် ပြည်နယ်မှ နေရပ်စွန့်ခွာသူများ ပြန်လည်လက်ခံ ရေးအတွက် စစ်စစ်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်ဆိုင်ရာ အထူးအဖွဲ့ (Ad Hoc Task Force for Verification of the Displaced Persons from Rakhine State)” ကို ဖွဲ့စည်းကာ ပြန်လည်လက်ခံရေးအတွက် စစ်စစ်ရာ တွင် ကြုံတွေ့ရသည့်အခက်အခဲများကို နှစ်နိုင်ငံ အထူးအဖွဲ့များက ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ ယင်း ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှုရလဒ်အရ စစ်စစ်အတည်ပြုပြီးဖြစ် သည့် နေရပ်စွန့်ခွာသူ ၁၀၀၀ ကျော်ကို Pilot Project ဖြင့် ပြန်လည်လက်ခံရေးဆောင်ရွက်ရန် အတည်ပြုဆုံးဖြတ်ခဲ့ကြသည်။ ယင်းညှိနှိုင်းချက် တွင် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံမှပေးပို့သည့် အိမ်ထောင်စု စာရင်း အချက်အလက်များအနက် မြန်မာနိုင်ငံမှ လက်ခံရန် စစ်စစ်အတည်ပြုပြီးသူစာရင်းမှ Pilot Project ဖြင့် ပြန်လည်လက်ခံမည့်စာရင်းကိုပေးပို့ ခဲ့ရာတွင် ယင်းစာရင်းမှ နောက်ဆက်တွဲမိသားစုဝင် စာရင်းကိုပါ လက်ခံရန် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်ဘက်မှ ပြန်လည်ပေးပို့ခဲ့သည်။ မြန်မာနိုင်ငံဘက်မှ Pilot Project ဖြင့် ပြန်လည်လက်ခံမည့်လုပ်ငန်းစဉ် မြန်ဆန်ဖြစ်မြောက် အောင်မြင်ရေးအတွက် နောက်ဆက်တွဲပေးပို့သည့် မိသားစုဝင်များအား မျက်မြင်ကိုယ်တွေ့ မေးမြန်းစိစစ်နိုင်ရေးအတွက် မျက်မြင်စစ်ဆေးရေးအဖွဲ့ကို ဖွဲ့စည်း၍ စစ်ဆေးမည့် အဖွဲ့ဝင်များအား ပြီးခဲ့သည့်မတ် ၁၅ ရက်တွင်

ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံ တက္ကနက်မြို့သို့ မောင်တောမှ တစ်ဆင့်စေလွှတ်ခဲ့သည်။ ယင်းမျက်မြင်စစ်ဆေးရေး အဖွဲ့က ရခိုင်ပြည်နယ်မှ နေရပ်စွန့်ခွာသူများအနက် Pilot Project ဖြင့် ပြန်လည်လက်ခံရန် အတည်ပြု ထားသူများ၏ မိသားစုဝင်များ ဟုတ်/မဟုတ် မျက်မြင်တွေ့ဆုံကာ မေးမြန်းစိစစ်အတည်ပြု ဆောင်ရွက်ကြသည်။ ယင်းသို့ ဆောင်ရွက်ခြင်းသည် လည်း ရခိုင်ပြည်နယ်မှ နေရပ်စွန့်ခွာသူများ ပြန်လည်လက်ခံရေးလုပ်ငန်းစဉ်ကို နှစ်နိုင်ငံသဘော တူညီချက်များဖြင့် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှုများအပေါ် မြန်မာနိုင်ငံက အလေးထားအကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နေမှုများပင်ဖြစ်သည်။ မကြာမီ မျက်မြင် စစ်ဆေးရေးအဖွဲ့များ၏ မျက်မြင်ကိုယ်တွေ့မေးမြန်း စိစစ်ချက်များအရ ပြန်လည်လက်ခံရန် အတည်ပြုသူ များအား ယခင်ပြန်လည်လက်ခံရန်အတည်ပြုထား သည့်စာရင်းများနှင့် ပေါင်းစပ်ကာ Pilot Project ဖြင့် ပြန်လည်လက်ခံနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ် သည်။ နိုင်ငံတချို့နှင့် ပြည်ပမီဒီယာတချို့တို့၏ မျက်စိစုံမှိတ်ကာ အပြုသဘောမဆန်သည့် ဝေဖန် သုံးသပ်မှုများက တစ်ဖက်သတ်ဆန်လှသည်။ လက်ရှိ ပကတိလုပ်ရပ်အပေါ် ထောက်ရှုသုံးသပ်မှုသာ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပြန်လည်လက်ခံရေးလုပ်ငန်းစဉ် ဆောင်ရွက်မှုကို သိရှိနားလည်မည်ဖြစ်သည်။ သူတို့ပြောနေသည့်လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှု များကို အလေးထားရင်ပေါ့။

ဥပဒေနှင့်အညီ

ရခိုင်ပြည်နယ်မှ နေရပ်စွန့်ခွာသူများသည် အကြမ်းဖက်ဖြစ်စဉ် မဖြစ်ပွားမီကာလများက ၎င်းတို့ဒေသတွင် အေးအေးချမ်းချမ်း နေထိုင် လုပ်ကိုင်စားသောက်ခဲ့ကြသည်။ လူမျိုးနှင့် ကိုးကွယ် သည့်ဘာသာမတူညီကြသူများ၊ ဒေသခံတိုင်းရင်းသား များနှင့် အတူတကွနေထိုင်လုပ်ကိုင်ကာ ရင်းနှီး ခင်မင်စွာနေထိုင်ခဲ့ကြသည်။ ဒေသအာဏာပိုင်များ ကလည်း ဥပဒေနှင့်အညီ စီမံအုပ်ချုပ်ကာ ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို တစိုက်မတ်မတ် ဖြည့်ဆည်း ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြသည်။ ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ရှေးယခင်ကတည်းက နှစ်ရှည်လများ နေထိုင်ကြ သည့် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်လူမျိုးတချို့သည်ပင် ၁၉၈၂ ခုနှစ် မြန်မာနိုင်ငံသားဥပဒေနှင့်အညီ စစ်စစ်ချက်အရ မြန်မာနိုင်ငံသားပင်ဖြစ်နေကြပြီ။ တချို့က နိုင်ငံသား ပြုခွင့်ရသူများဖြစ်နေပြီ။ တချို့ကတော့ အကြောင်း ကြောင်းကြောင့် နိုင်ငံသားဖြစ်ရန် ဥပဒေနှင့်အညီ စစ်စစ်ပေးပို့မည်။ ယင်းတို့အတွက် နိုင်ငံသားစိစစ် ခံရမည့်သူ၏ သက်သေခံကတ်ပြား (NV Card) ထုတ်ပေးကာ ၁၉၈၂ ခုနှစ် ဥပဒေအရ မျိုးရိုးစဉ်ဆက် စစ်စစ်နေသူများလည်းရှိသည်။ ပြန်လည်လက်ခံမည့် သူများအားလုံးကိုတော့ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ မေးမြန်းဖြည့်သွင်းပြီး နိုင်ငံသား ဆိုင်ရာကတ်တစ်မျိုးမျိုး တင်ပြနိုင်သူ၊ ကတ်အမှတ် သိရှိသူများကို

၂၀၂၂-၂၀၂၃ ပညာသင်နှစ် နည်းပညာနှင့်ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်ပေါင်းစုံဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဆီမီးဖိုင်နယ်ပွဲစဉ်များကျင်းပ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၅

နည်းပညာနှင့် ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ် ဘောလုံးအသင်းများမှ နိုင်ငံလက်ရွေးစင် ဘောလုံးအားကစားသမား ကောင်းများပေါ်ထွန်းလာစေရန်၊ ကျန်းမာကြံ့ခိုင်၍ စည်းလုံးညီညွတ်ကာ ဗလငါးတန်ဖွံ့ဖြိုးသည့် ကျောင်းသား ရပ်ဝန်းဖြစ်ပေါ်လာစေရန်၊ တက္ကသိုလ်ဘောလုံးသမားများ၏ အောင်မြင်သော သမိုင်းအစဉ်အလာကို ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်ရန် ရည်ရွယ်၍ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာနမှ ကျင်းပလျက်ရှိသော ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ပညာသင်နှစ် နည်းပညာနှင့် ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်ပေါင်းစုံ ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဆီမီးဖိုင်နယ်ပွဲစဉ်များကို ယနေ့တွင် နေပြည်တော်ရှိ ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိဘောလုံးကွင်း၌ ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဒေါက်တာမျိုးသိန်းကျော်၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာအောင်ဇေယျ၊ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ ပါမောက္ခချုပ်များ၊ တာဝန် ရှိသူများ၊ ဆရာများနှင့် ကျောင်းသားများသည် ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားကွင်း-၁ ၌ ပထမဆီမီးဖိုင်နယ် ပွဲစဉ်ဖြစ်သည့် ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(အထက် မြန်မာပြည်) အသင်း(ခ)နှင့် ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ် (အောက်မြန်မာပြည်) အသင်း(က)တို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစား နေမှုများကို ကြည့်ရှုအားပေးသည်။ ပြိုင်ပွဲတွင်

နှစ်ဖက်အသင်းများ အကြိတ်အနယ် ယှဉ်ပြိုင်ကစား ကြပြီး မိနစ် ၉၀ အထိ တစ်ဖက်သုံးဂိုးစီ သရေကျ သဖြင့် အချိန်ပိုဆက်လက်ကစားရာ တစ်ဖက် လေးဂိုး စီဖြင့် ထပ်မံသရေကျကာ ပယ်နယ်တီ အဆုံးအဖြတ် တွင် ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(အောက်မြန်မာပြည်) အသင်း(က)က ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(အထက် မြန်မာပြည်)အသင်း(ခ)ကို ငါးဂိုး - လေးဂိုးဖြင့် အနိုင် ရရှိသည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် အဖွဲ့ သည် ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားကွင်း-၂ ၌ ဒုတိယဆီမီး



ဖိုင်နယ်ပွဲစဉ်ဖြစ်သည့် နည်းပညာတက္ကသိုလ်(အထက် မြန်မာပြည်) အသင်း(က)နှင့် နည်းပညာတက္ကသိုလ် (အောက်မြန်မာပြည်) အသင်း(က)တို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစား နေမှုများကို ကြည့်ရှုအားပေးသည်။(အပေါ်ပုံ) ပွဲစဉ်မှာ ဆီမီးဖိုင်နယ်ပွဲစဉ်ဖြစ်သည့် နည်းပညာတက္ကသိုလ်(အထက် မြန်မာပြည်) အသင်း(က)နှင့် ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(အထက် မြန်မာပြည်) အသင်း(ခ)တို့ ယှဉ်ပြိုင်ကြရာ မိနစ် ၉၀ ၌ တစ်ဖက်နှစ်ဂိုးစီ သရေ ကျနေသဖြင့် အချိန်ပို ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်စေရာ

နည်းပညာတက္ကသိုလ်(အထက်မြန်မာပြည်) အသင်း (က)က နည်းပညာတက္ကသိုလ် (အောက်မြန်မာပြည်) အသင်း(က)ကို လေးဂိုး - နှစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိသည်။ ပြိုင်ပွဲအပြီးတွင် ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ အောင် ဇေယျနှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် ကျောင်းသား အားကစားသမားများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်ခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

မြန်မာသမိုင်းအဖွဲ့ ပညာရှင်ဆရာကြီးများနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေး

ရန်ကုန် ဧပြီ ၅

မြန်မာသမိုင်းအဖွဲ့ ပညာရှင်ဆရာကြီးများနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲကို ဧပြီ ၄ ရက်က ရန်ကင်းမြို့နယ် ကမ္ဘာ့အေးဘုရားလမ်း သီရိမင်္ဂလာ ရိပ်သာ လမ်းသွယ်ရှိ သမိုင်းသုတေသနဌာန (ရန်ကုန်) ပညာ ဆောင်၌ ကျင်းပသည်။(အောက်ပုံ) တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲသို့ သာသနာရေးနှင့်

ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ နန္ဒမြင့်နှင့် မြန်မာသမိုင်းအဖွဲ့ ပညာရှင်ဆရာကြီးများ၊ သမိုင်းသုတေသနနှင့် အမျိုးသားစာကြည့်တိုက်ဦးစီး ဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ညွှန်ကြားရေး မှူးများနှင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက် ကြသည်။



ဦးစွာ သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန

ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာနန္ဒမြင့်က နှုတ်ခွန်းဆက် စကား ပြောကြားပြီး ပညာရှင်ဆရာကြီးများက ၎င်းတို့ပြုစုရေးသားသော စာအုပ်များ၏ အခြေအနေ နှင့် လိုအပ်ချက်များကို ရှင်းလင်းခြင်း၊ မျိုးဆက်သစ် များအတွက် မြန်မာသမိုင်းအဖွဲ့ ပညာရှင်များနှင့် ဌာနမှ ပညာရှင်များ ပူးပေါင်း၍ သုတေသနနည်းပညာ (Research Methodology) သင်တန်း၏ ကာလတို သင်ခန်းစာပိုချရန်အတွက် စီမံချက်ရေးဆွဲမှုကို ဆွေးနွေးခြင်း၊ နိုင်ငံရပ်ခြားတိုင်းပြည်များမှ သမိုင်း သုတေသန၏ စာကြည့်တိုက်နှင့် အမျိုးသား စာကြည့်တိုက် (ရန်ကုန်) တို့ Book Exchange အစီ အစဉ်ဆောင်ရွက်ရာ၌ အဆင်ပြေစေရန် Diplomatic Channel ဖြင့် ဆောင်ရွက်၍ နိုင်ငံတကာနှင့် ဆက်သွယ်သွားမည့်နည်းလမ်းများကို ဆွေးနွေးခြင်း နှင့် မြန်မာသမိုင်းအဖွဲ့ ပညာရှင်များနှင့် လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ချက်များကို အပြန်အလှန်ဆွေးနွေးခြင်း၊ အကြံပြုခြင်းများကို ဆောင်ရွက်ကြသည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယဝန်ကြီးသည် ဌာနတွင်းရှိ ပညာရှင်ဆရာကြီးများ၏ အခန်း Microfilm ထားသို့ မှုအခြေအနေ၊ မော်ကွန်းအထောက်အထားများ

ထားရှိသည့်အခန်း၊ စာကြည့်တိုက်နှင့် သုတေသန အခန်းများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ညနေပိုင်းတွင် ဒုတိယဝန်ကြီးသည် ရှေးဟောင်း သုတေသနနှင့် အမျိုးသားပြတိုက်ဦးစီးဌာန ရန်ကုန် ဌာနခွဲသို့ရောက်ရှိပြီး ရှေးဟောင်းသုတေသနနှင့် အမျိုးသားပြတိုက်ဦးစီးဌာန ရန်ကုန်ခွဲဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများက ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် ခွင့်ပြု ရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့သော လေးခန်းတွဲလေးထပ် ဝန်ထမ်းအိမ်ရာ ဆောက်လုပ်ခြင်းလုပ်ငန်း၊ အပျို ဆောင်/လူပျိုဆောင်အထွေထွေမွမ်းမံဝန်သိမ်းခြင်း လုပ်ငန်း၊ မြေညီထပ်အစည်းအဝေးခန်းမ ပြုပြင် မွမ်းမံခြင်းလုပ်ငန်း၊ ရန်ကုန်ခွဲဌာနရှိ ခြောက်လက်မ အဝီစိတွင်းနှင့် Ground Tank ဆောင်ရွက်ခြင်း လုပ်ငန်း၊ ရန်ကုန်ခွဲဌာနရှိ ထရန်စဖော်မာကို ပြောင်းလဲတပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက် ထားရှိမှုအခြေအနေများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်း တင်ပြကြကာ ဒုတိယဝန်ကြီးသည် လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုအခြေအနေများကို ကြည့်ရှု စစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ သတင်းစဉ်

စာမျက်နှာ ၁၁ မှ ပြန်လည်စိစစ်၍ နုဂိုထုတ်ပေးသည့်ကတ် တစ်မျိုးမျိုး ကိုင်ဆောင်နိုင်ရေးဆောင်ရွက်ပေးပြီး NV Card ထုတ်ပေးထားသူများကိုတော့ နောက်ပိုင်း တွင် ကိုင်ဆောင်ကတ်ပြားတစ်မျိုးမျိုး ထုတ်ပေး နိုင်ရေးဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်စိစစ် ဆောင်ရွက် ရန် စီစဉ်ထားပြီးလည်းဖြစ်သည်။

မြန်မာနိုင်ငံသည် နိုင်ငံ၏ပထဝီအနေအထား အရ နိုင်ငံတကာမျက်စိကျစရာ မဟာဗျူဟာ အချက်အချာကျသည့် နိုင်ငံဖြစ်နေသည်။ နိုင်ငံတော် လုံခြုံရေးနှင့် အမျိုးသားအကျိုးစီးပွားအတွက် အဘက်ဘက်က အလေးထားသုံးသပ်ဆောင်ရွက်မှ သာ တော်ကာကျမည်။ ဒို့တာဝန်အရေး (၃)သုံးပါးကို အပွန်းအပုံ၊ အထိအခိုက်မခံနိုင်ပေ။ နိုင်ငံကြီး တချို့က မြန်မာနိုင်ငံတွင် ရှေးယခင်အစဉ်အဆက် ဘယ်တုန်းကမျှ မရှိဖူးသော လူမျိုးတစ်မျိုးအမည်ကို ဖန်တီးပုံဖော်ကြသည်။ အင်္ဂလိပ်လက်အောက် ကိုလိုနီဖြစ်စဉ်ကလည်း မြန်မာနိုင်ငံတွင် လူဦးရေ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ခဲ့သည်။ ရှေးမြန်မာမင်း များလက်ထက် ၁၈၇၂ ခုနှစ်မှစ၍ လွတ်လပ်ရေးမရမီ အထိ ရှစ်ကြိမ်ကောက်ခဲ့သည်။ အဆိုပါလူမျိုးအမည် မတွေ့ရှိခဲ့။ လွတ်လပ်ရေးရပြီး ၁၉၇၃ ခုနှစ်၊ ၁၉၈၃ ခုနှစ်၊ ၂၀၀၄ ခုနှစ်စသည်ဖြင့် (၃)ကြိမ်တိုင် လူဦး ရေသန်းခေါင်စာရင်းကောက်ခဲ့သည်။ ၎င်းတို့ ဖန်တီးပုံဖော်သည့် လူမျိုးအမည် မတွေ့၊

အကြမ်းဖက်ဖြစ်စဉ် ဖြစ်ပွားပြီး နောက်ပိုင်းမှ ပေါ်ပေါက်လာသည့် လူမျိုးအမည်ကို အသိအမှတ် မပြု။ လက်ခံစရာ အကြောင်းမရှိကြောင်းကို နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲများက ကမ္ဘာသိ အတိ အလင်းကြေညာပြီးပြီ။ သို့သော် မြန်မာနိုင်ငံ တည်ငြိမ်အေးချမ်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မည့်ကိစ္စလုံးလုံး ဘဲ ၎င်းတို့ဩဇာခံဖြစ်ရေးကိုသာ ရည်ရွယ်ချက် ရှိရှိကြိုးပမ်းနေသည့်နိုင်ငံကြီးတချို့နှင့် အပေါင်းအပါ နိုင်ငံတချို့ကတော့ ယင်းကဲ့သို့ လုပ်ကြံဖန်တီး ထားသည့်လူမျိုးအမည်ကို ထမင်းစားရေသောက် ထပ်တလဲလဲပုံဖော်နေကြ သည်။ လူ့အခွင့်အရေးကို အကြောင်းပြကောင်းတုန်း၊ လူသားချင်းစာနာထောက် ထားမှုဆိုပြီး ထဲထဲဝင်ဝင် လက်ဝါးကြီးအုပ် ခြယ်လှယ်ချင်တုန်းပင်။ ဤသို့ဆိုပါမူ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် နိုင်ငံရောက် ရခိုင်ပြည်နယ်မှ နေရပ်စွန့်ခွာသူများ အား ၎င်းတို့၏ နိုင်ငံအသီးသီးသို့ ခေါ်ဆောင်သွားပြီး လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှု အကူအညီများ အလုံးအရင်းပေး၍ ၎င်းတို့ခေါ်ဆိုချင်သည့် လူမျိုး အမည်မှည့်ခေါ်ကာ ၎င်းတို့နိုင်ငံသားအဖြစ် ကယ်တင်ထားလိုက်လျှင် ပိုကောင်းပေမည်။ ထိုထိ ရောက်ရောက် ကူညီကယ်တင်ပေးရာ ရောက်မည် ဟု ထင်ပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ရခိုင်ပြည်နယ်မှ နေရပ် စွန့်ခွာသူများ ပြန်လည်လက်ခံရေးလုပ်ငန်းစဉ်သည် မြန်မာ-ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် နှစ်နိုင်ငံသဘောတူညီမှုဖြင့်

ပြန်လည်လက်ခံရေးမှု (၅)ချက်နှင့်အညီ စိစစ်ကာ တစ်ဆင့်ပြီးတစ်ဆင့် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက် ရှိသည်။ လက်ရှိ နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေဖြင့်လည်း ယင်းလုပ်ငန်းစဉ်အောင်မြင်ရေးအတွက် နှစ်နိုင်ငံ ညှိနှိုင်းကာ အကောင်းဆုံးအဖြေရှာ၊ အဆင်ပြေစွာ ဆောင်ရွက်နေသကဲ့သို့ ရခိုင်ပြည်နယ်တစ်ခုလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ရခိုင်ပြည်နယ်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးဗဟိုကော်မတီကို နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ကိုယ်တိုင် ဥက္ကဋ္ဌအဖြစ်ဦးဆောင်ဖွဲ့စည်းကာ ရေတို၊ ရေရှည်စီမံကိန်းများ ချမှတ်ဆောင်ရွက်လျက် ရှိသည်။ ဤသည်ကို မသိကျိုးကျွန်ပြု ပြည်ပမီဒီယာ တချို့က စွပ်စွဲပြစ်တင် ရေးသားဖော်ပြနေကြသည် က မီဒီယာကျင့်ဝတ်နှင့်မညီ။ တစ်ဖက်သတ်ဆန်လှ သည်။ ရခိုင်ပြည်နယ်မှ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံသို့ နေရပ် စွန့်ခွာသူများ၏အရေးသည် နယ်နိမိတ်ချင်းထိစပ် နေသည့် မြန်မာနှင့် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် အိမ်နီးချင်း နှစ်နိုင်ငံ၏ အရေးကိစ္စသာဖြစ်သည်။

မြန်မာနိုင်ငံဘက်ကတော့ ဂုဏ်သိက္ခာရှိစွာ ပြန်လာမည့်သူများအတွက် အစစအဆင်သင့် ဖြစ်နေပြီ။ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံဘက်က စိတ်ရင်း အမှန်ဖြင့် အမှန်တကယ်ပြန်ပို့ပေးလိုသည့် စိတ် စေတနာရှိနေပါက ပြန်လည်လက်ခံရေးလုပ်ငန်းစဉ် သည် အမြန်အကောင်အထည်ပေါ်လာမည် ဖြစ် သည်။ ရခိုင်ပြည်နယ်မှ နေရပ်စွန့်ခွာသူများအနေ

ဖြင့်လည်း နိုင်ငံတကာ၏ ထောက်ပံ့ကူညီမှုများဖြင့် ရပ်တည်ရှင်သန်နေကြပြီး ရေရှည်မဖြစ်နိုင်သည့် အတွက် ပြန်လာချင်ကြကြောင်းကိုလည်း ကြားသိ နေရသည်။ သို့သော် အာဆာ၏ အကျပ်ကိုင် ခြိမ်းခြောက်မှုများကြောင့် မဝံ့မရဲဖြစ်နေသကဲ့သို့ သတင်းမှားများကြောင့်လည်း ပြန်လာရန်အတွက် စိုးရိမ်ပူပန်နေကြသည်။ ၎င်းတို့၏စိတ်ခံစားချက်၊ စိုးရိမ်ပူပန်မှုများကို မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပြန်လည်လက်ခံ ရေးအတွက် အသင့်ပြင်ဆင်ထားရှိမှု ပကတိအရ တရား၊ အမှန်စကားများ အသိပေးရှင်းလင်းချပြခြင်း ဖြင့် ဖျောက်ဖျက်ပစ်ရန်လိုအပ်သည်။ ၎င်းတို့ပြန်လာ နိုင်ရေးအတွက်လည်း လုံခြုံစိတ်ချသောအစီအမံများ ဆောင်ရွက်ပေးရန်လည်းလိုသည်။ ရခိုင်ပြည်နယ်မှ နေရပ်စွန့်ခွာသူများ မြန်မာနိုင်ငံသို့ ဂုဏ်သိက္ခာရှိစွာ အမှန်တကယ်ပြန်လာစေလိုလျှင် မြန်မာနှင့် ဘင်္ဂလား ဒေ့ရှ် နှစ်နိုင်ငံ ညှိနှိုင်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများကို အသိအမှတ်ပြုပြီး နိုင်ငံကြီးတချို့နှင့် နိုင်ငံတကာ အဖွဲ့အစည်းများက အပြုသဘောဆောင်သည့် လူသားချင်းစာနာ ထောက်ထားမှုအကူအညီများ ပေးကြရန်သာ ဖြစ်သည်။ သို့သော်လည်း အပြု သဘောမဆောင်သော သတင်းမှားများ ဖြန့်ဝေခြင်း၊ မမှန်မကန် လုပ်ကြံတိုက်တွန်းပြောဆိုခြင်းများ ကြောင့် ရခိုင်ပြည်နယ်မှ နေရပ်စွန့်ခွာသူများအား မြန်မာနိုင်ငံမှ ပြန်လည်လက်ခံရေးလုပ်ငန်းအတွက် ကမ်းသောလက်တွေ့ ညောင်းလှပါပြီ။ ။

အမေရိကန်သမ္မတဟောင်း ထရမ် စီးပွားရေးမှတ်တမ်းအတုပြုလုပ်မှု အမှု ၃၄ မှုနှင့် ရင်ဆိုင်နေရ

နယူးယောက် ဧပြီ ၅ တရားစွဲဆိုထားသည်ဟု မင်ဟတ်တန် ခရိုင်ရှေ့နေ အမေရိကန်သမ္မတဟောင်း ဒေါ်နယ်ထရမ်ကို က ဧပြီ ၄ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ပြောသည်။ စီးပွားရေးမှတ်တမ်းအတုပြုလုပ်မှု အမှု ၃၄ မှုဖြင့် နယူးယောက်မြို့ မင်ဟတ်တန် ရာဇဝတ်မှု



တရားရုံးတွင် အမှုဖွင့်ခံရသည့် ပထမဆုံး အမေရိကန် သမ္မတဟောင်းဖြစ်ပြီး ၎င်းတွင် အပြစ် မရှိကြောင်း ထွက်ဆိုထားသည်။ ၂၀၁၆ ခုနှစ် သမ္မတရွေးကောက်ပွဲမတိုင်မီနှင့် ရွေးကောက်ပွဲအပြီး ဥပဒေမဲ့လုပ်ရပ်များနှင့် အပျက်သဘောဆောင် သည့် သတင်းအချက်အလက်များကို မဲဆန္ဒရှင်များ ထံ ဖုံးကွယ်ရန်အတွက် စီးပွားရေးမှတ်တမ်းအတု များ ပြုလုပ်သည်ဟုသော စွဲချက်တင်ပြီးနောက် မန်ဟတ်တန် ခရိုင်ရှေ့နေ အယ်လ်ဗင်ဘရက်ဂ် က ယခုလို တရားစွဲဆိုမှုကို ကြေညာခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။

၂၀၁၆ ခုနှစ် သမ္မတရွေးကောက်ပွဲမတိုင်မီ အပြာ သရုပ်ဆောင် အမျိုးသမီးတစ်ဦးကို ဒေါ်နယ်ထရမ်က အမေရိကန် သမ္မတဟောင်း ဒေါ်နယ်ထရမ် ငွေပေးချေမှု စွပ်စွဲချက်နှင့် ပတ်သက်၍လည်း အစိုးရရှေ့နေများက စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများ ပြုလုပ်နေ သည်။ စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုကို ဦးဆောင်နေသည့် အမျိုးသားမှာ ထရမ်နှင့် ၎င်းအား ထောက်ခံသူများ ၏ ဝေဖန်အပြစ်တင်မှုများနှင့် ရင်ဆိုင်နေရသည်။ ရာဇဝတ်မှုကို ပုံမှန်အတိုင်း လုပ်ဆောင်မည် မဟုတ်ဟု ခရိုင်ရှေ့နေ အယ်လ်ဗင်ဘရက်ဂ် က ပြောသည်။

တရားဥပဒေမှာ လူတိုင်းအတွက်သာ တူညီမျှတ မှု ရှိစေရမည်ဟု ၎င်းကပြောသည်။ ထရမ်သည် အမှု ရင်ဆိုင်ရန်အတွက် ဖလော်ရီဒါရှိ နေအိမ်သို့ ပြန်လာ ခဲ့သည်။ ဒေါ်နယ်ထရမ်သည် လာမည့်နှစ် သမ္မတ ရွေးကောက်ပွဲတွင် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်မည်ဟု ကြေညာ ထားခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။ ယခုနှစ်ဒီဇင်ဘာလတွင် အမှု ကို ဆက်လက်ရင်ဆိုင်ရမည်ဖြစ်သည်။ အင်န်အိတ်ချ်ကော၊ ဆင်ဟွာ

ပြင်သစ်သမ္မတ မက်ရွန် ပေကျင်းသို့ ရောက်ရှိ

ပေကျင်း ဧပြီ ၅ တရုတ်သမ္မတ ရှိကျင့်ဖျင်၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ ပြင်သစ်သမ္မတ အီမန် နျူရယ် မက်ရွန်သည် ဧပြီ ၅ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းတွင် တရုတ်နိုင်ငံ ပေကျင်းသို့ ရောက်ရှိလာပြီ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သမ္မတ မက်ရွန်၏ တရုတ်နိုင်ငံသို့ နိုင်ငံတော်ခရီးစဉ်သည် ဧပြီ ၇ ရက်အထိ ကြာမြင့်မည်ဟု ဆိုသည်။

ခက်ရွန်သည် တရုတ်နိုင်ငံတောင်ပိုင်း ကွမ်တုန်ပြည်နယ်၏ မြို့တော် ကွမ်ကျိုးသို့လည်း သွားရောက်လည်ပတ်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ဆင်ဟွာ

စီးပွားရေးအကျပ်ကိုင်မှုကို တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်ရန် ဂျီ-၇ ကုန်သွယ်ရေးဝန်ကြီးများ သဘောတူ

တိုကျို ဧပြီ ၅ ယိုရှိမာဆာတို့ အပါအဝင် တာဝန် လာမည့်လတွင် ဂျပန်နိုင်ငံ၌ ကျင်းပမည့် ထိပ်သီးဆွေးနွေးပွဲ မတိုင်မီ စီးပွားရေးအကျပ်ကိုင်မှု ကို ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းရန် ဂျီ-၇ ကုန်သွယ်ရေး ဝန်ကြီးများအနေ ဖြင့် ရည်ရွယ်လုပ်ဆောင်လျက် ရှိကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ ဝန်ကြီးများသည် တရုတ်နှင့် အခြားသော နိုင်ငံများကို ရည်ရွယ် ပုံရပြီး နယ်စပ်ဖြတ်ကျော် စီးပွား ရေး လှုပ်ရှားမှုကို ကန့်သတ် ရေး ကြိုးပမ်းအားထုတ်မှုများ အား တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်သွားရန် သဘောတူခဲ့ကြကြောင်း သိရ သည်။



ဂျပန်နိုင်ငံ ကုန်သွယ်ရေးဝန်ကြီး နိရှိမူရာ ယာဆူတိုရှိ

ဂျပန်နိုင်ငံ ကုန်သွယ်ရေး ဝန်ကြီး နိရှိမူရာ ယာဆူတိုရှိနှင့် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဟာယာရှိ ထိုကဲ့သို့ အစီအမံများကို ဟန့်တားနိုင်ရန် ညှိနှိုင်းဆောင် ရွက်သွားရေးအတွက် လည်း အဝေးကို မေ ၁၉ ရက်တွင် စတင်

ဂျီ-၇ ဝန်ကြီးများက သဘောတူ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရ ခဲ့ကြသည်။ ဂျီ-၇ ထိပ်သီးအစည်း သည် အဝေးကို မေ ၁၉ ရက်တွင် စတင် အင်န်အိတ်ချ်ကော

ယူအေအီးဆိုင်ရာ အီရန်သံအမတ်ခန့်အပ်

တီဟီရန် ဧပြီ ၅ အီရန်နိုင်ငံအနေဖြင့် ယူအေအီးနိုင်ငံ၌ သံအမတ်ထားရှိခြင်း မရှိသည်မှာ ၈ နှစ်ကြာမြင့်ခဲ့ပြီး ယခုအခါ ယူအေအီးနိုင်ငံဆိုင်ရာ အီရန်သံအမတ်ကို ခန့်အပ်လိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း အီရန်နိုင်ငံ၏ နိုင်ငံပိုင် သတင်းအေဂျင်စီ အိုင်အာအင်န်အေတွင် ဧပြီ ၄ ရက်က ဖော်ပြထားသည်။

ယူအေအီးနိုင်ငံဆိုင်ရာ အီရန်သံအမတ်မှာ ရီဇာအာမီရီဖြစ်ပြီး ယခုကဲ့သို့ သံအမတ်အဖြစ် ခန့်အပ်ခြင်းမခံရမီက နိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ပရေးရာကိစ္စရပ်များဆိုင်ရာဌာနမှ ညွှန်ကြား ရေးမှူးချုပ်အဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သူဖြစ်သည်။ ၎င်းသည် အယ်လ်ဂျီးရီးယား၊ ဆူဒန်နှင့် အီရိထရီးယားနိုင်ငံတို့တွင်လည်း အီရန်သံအမတ်အဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သည်ဟု သိရသည်။

၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် ဆော်ဒီအာရေဗျက အီရန်နှင့် သံတမန် အဆက်အသွယ် ဖြတ်တောက်ပြီးနောက် ယူအေအီးနိုင်ငံသည် အီရန်နှင့် ဆက်ဆံရေးကို အဆင့်လျှော့ချခဲ့သည်။ ၂၀၂၂ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလတွင် ယူအေအီးနိုင်ငံသည် ၎င်းတို့၏ သံအမတ်ကို အီရန်နိုင်ငံ၌ ပြန်လည်ထားရှိခဲ့သည်။ ဆင်ဟွာ

ဗီယက်နမ်မြောက်ပိုင်း၌ ကလေးငယ်များကြား ရေကျောက်ရောဂါဖြစ်ပွားမှု တိုးလာ

ဟနွိုင်း ဧပြီ ၅ ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ မြောက်ပိုင်းပြည်နယ်များ၌ ရေကျောက်ရောဂါဖြစ်ပွားမှု အထူးသဖြင့် ကလေးငယ်များတွင် ကူးစက်ဖြစ်ပွားမှု နှုန်းတိုးလာကြောင်း ဗီယက်နမ်နယူးစ်၏ ဧပြီ ၅ ရက် ဖော်ပြချက်အရ သိရသည်။

၁၈ ခုတွင် ရေကျောက်ရောဂါ ကူးစက်ခံရသူ ၅၄၈ ဦးရှိကြောင်း ပြောသည်။ အဆိုပါ ရေကျောက်ရောဂါသည် ကလေးငယ်များ ကြား အလွန်ကူးစက် ပျံ့နှံ့လျက်ရှိကြောင်း၊ ကူးစက်ခံရသူများ၏ ၃၆ ရာခိုင်နှုန်းမှာ မူကြိုကလေးငယ်အရွယ်များ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။



ရေကျောက်ဖြစ်ပွားနေသည့် လူနာတစ်ဦး ကုသမှုခံယူစဉ်။

ဟနွိုင်းမြို့၏အနောက်မြောက်ဘက်ကီလို မီတာ ၃၀၀ ခန့်အကွာက တောင်တန်းဒေသ ပြည်နယ်ဖြစ်သည့် လောင်ချိုင်ပြည်နယ်၌ ယခုနှစ်အစပိုင်းမှ စတင်ကာ ရေကျောက် ရောဂါကူးစက်ခံရသူ ၄၀၀ နီးပါးရှိသည်ဟု ဆိုသည်။ မကြာသေးမီက ဘက်စံခန်းပြည်နယ် ရှိ မူလတန်းကျောင်းတစ်ခု၌ ရေကျောက်ရောဂါ ဖြစ်ပွားသူ ၃၀ ရှိကြောင်း သိရသည်။

ဆိုးရွားသော နောက်ဆက်တွဲဆိုးကျိုးများ ဖြစ်ပွားနိုင်သည့်အတွက် ၎င်းတို့၏ ကလေး ငယ်များကို အိမ်တွင် မကုသသင့်ကြောင်း မိဘများအနေဖြင့် သတိထားသင့်သည်ဟု ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်သူများက ပြောသည်။ ဆင်ဟွာ

အာဖဂန်နစ္စတန်၌ ရေကြီးရေလျှံမှုကြောင့် တစ်ဦးသေဆုံး

ကဘူးလ် ဧပြီ ၅ အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံမြောက်ပိုင်း တာကာပြည်နယ် ဘန်ဂီခရိုင်၌ ဧပြီ ၄ ရက်က မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် ရေကြီးရေလျှံမှုဖြစ်ပွား ကာ တစ်ဦးသေဆုံးပြီး အခြား ၁၀ ဦး ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိကြောင်း ပြည်နယ်သတင်းအချက်အလက်နှင့် ယဉ်ကျေးမှုဆိုင်ရာ ညွှန်ကြား ရေးမှူး ကာရီ မိုဟီဘူလာ နှစ်ခဲဇော်ဒီက ဧပြီ ၅ ရက်တွင် ပြောသည်။

ထိုကဲ့သို့ ရေကြီးရေလျှံမှုများကြောင့် အိုးအိမ်များ၊ လယ်ယာမြေများ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မိုးသက်မုန်တိုင်းနှင့် ရုတ်တရက်ရေကြီးရေလျှံမှုက နယ်နိမိတ်ချင်းထိစပ်နေသည့် ချယ်လ်နှင့် အက်ရှ်ခမ် မစ်ရှ်ခရိုင်များရှိ အိုးအိမ်များစွာကိုလည်း ထိခိုက်ပျက်စီးမှု ဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း ဒေသခံများက ပြောသည်။ ဆင်ဟွာ

ပြည်တွင်းရှိ ခရီးစဉ်ဒေသများသို့ ပြည်တွင်း ပြည်ပ ခရီးသွားဝင်ရောက်မှု တိုးတက်ရေး ကြိုးစားဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၅
ကိုဗစ် - ၁၉ ကပ်ရောဂါကြောင့် ထိခိုက်ခဲ့သော မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေး လုပ်ငန်း အလျင်အမြန် ပြန်လည် တိုးတက်လာစေရေး မဟာဗျူဟာ လုပ်ငန်းစီမံချက်ရေးဆွဲရေးဆိုင်ရာ ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ယနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် ဟိုတယ်နှင့် ခရီး သွားလာရေးဝန်ကြီးဌာန နီလာ ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အစည်းအဝေးသို့ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးအောင်သော်၊ ဝန်ကြီး ဌာနမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ ဒုတိယ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ ဘာသာရပ်တာဝန်ခံများ၊ ဆက်စပ် ဝန်ကြီးဌာနများမှ ကိုယ်စားလှယ် များ တက်ရောက်ကြသည်။

လိုအပ်သည်များပံ့ပိုးပေး အစည်းအဝေးတွင် ပြည် ထောင်စုဝန်ကြီးက ခရီးသွား လုပ်ငန်း လုပ်ဆောင်လည်ပတ် ရေးကို ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍမှ အဓိက ဆောင်ရွက်သော်လည်း ဝန်ကြီး



ဌာနများက ထိန်းကျောင်းပေးရ သည့်အတွက် လုပ်ငန်းဆောင်တာ များ မြန်ဆန်လွယ်ကူစေရန် လိုအပ်သည်များ ပံ့ပိုးပေးရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ပံ့ပိုးပေးရာတွင် လည်း ရှိနှင့်ပြီးသော ဥပဒေများ နှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ကြရမည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ခရီးသွား ဧည့်သည်များ ဝင်ရောက်လာသည် နှင့်အမျှ ခရီးသွားလုပ်ငန်းကဏ္ဍ နှင့် ဆက်စပ်သော လုပ်ငန်းများ အနေဖြင့် ဝင်ငွေရရှိကြသည့် အတွက် ပိုမိုဝင်ရောက်လာရေး ဆွဲဆောင်ကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ခရီးသွား ဧည့်သည်များ လွယ်ကူချောမွေ့စွာ ဝင်ရောက်နိုင် ရေးအတွက် ကျန်းမာရေးကိစ္စ၊ ဗီဇာကိစ္စ၊ အာမခံဝယ်ယူရေးကိစ္စ၊ ငွေကြေးသုံးစွဲမှုကိစ္စနှင့် ဆက်စပ် လုပ်ငန်းစဉ်များ၌ အဆင်ပြေ စေရန် ဝန်းဆောင်ရွက်ပေးကြ

စေလိုပါကြောင်း၊ ဝန်ကြီးဌာန အနေဖြင့် ပြည်တွင်းရှိ ခရီးစဉ် ဒေသများသို့ ပြည်တွင်းခရီးသွား များ များများလည်ပတ်ကြရေး၊ ပြည်ပ ခရီးသွားဝင်ရောက်မှု တိုးတက်ရေး၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်း မြှင့်တင်ရေးတို့အတွက် ကြိုးစား ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသဖြင့် အားလုံး ပိုင်းဝန်း ကူညီပေးကြစေလိုပါ ကြောင်း၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်းသည် အခြားကဏ္ဍများနှင့် ဆက်စပ် နေသည့်အတွက် ယနေ့ တက် ရောက်လာသော ဝန်ကြီးဌာန များက မြန်မာ့ခရီးသွားလုပ်ငန်း အလျင်အမြန် ပြန်လည်တိုးတက် လာစေရေးအတွက် ပိုင်းဝန်း ဆွေးနွေးပေးကြစေလိုပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွား ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန ဒုတိယ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးဇေယျာမျိုးအောင်က မဟာဗျူ ဟာလုပ်ငန်းစီမံချက်(မူကြမ်း)ကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ယင်းနောက်အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်လာကြသော ဝန်ကြီး ဌာနများမှ ကိုယ်စားလှယ်များက ခရီးသွားသတင်းအချက်အလက် များ မြှင့်တင်ကြော်ငြာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ လုံခြုံရေး၊ သယ်ယူ ပို့ဆောင်ရေး၊ ပြည်ဝင်ခွင့်ဗီဇာများ ခွင့်ပြုပေးနေမှု၊ SME လုပ်ငန်းများ အတွက် ချေးငွေထုတ်ချေးပေး နေမှု၊ ကုန်စည်ပြပွဲများကျင်းပ ပေးနေမှု၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကဏ္ဍ တိုးတက်လာရေးအတွက်ဖြေလျှော့ ပေးနေမှု၊ ငွေကြေးသုံးစွဲမှု၊ ဘာသာ စကား သင်တန်းများ သင်ကြား ပို့ချပေးနေမှု စသည့် သက်ဆိုင်ရာ ကဏ္ဍအလိုက် ဆွေးနွေးတင်ပြ ကြသည်။

ဖြည့်စွက်ဆွေးနွေး ထို့နောက် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးက ဆွေးနွေးတင်ပြချက် များအပေါ် ဖြည့်စွက်ဆွေးနွေးပြီး နိဂုံးချုပ်အမှာစကားပြောကြားခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

Road To A Star သရုပ်ဆောင်အနုပညာသင်တန်းဖွင့်လှစ်ခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ စာနယ်ဇင်းရှင်းလင်း

ရန်ကုန် ဧပြီ ၅
Road To A Star သရုပ်ဆောင်အနုပညာသင်တန်း ဖွင့်လှစ်ခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ စာနယ်ဇင်းရှင်းလင်းပွဲကို ယနေ့ မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့ ရန်ကင်းမြို့နယ် မိုးကောင်းလမ်းရှိ မြဝတီမီဒီယာစင်တာ၌ကျင်းပရာ ဦးစွာ မြဝတီမီဒီယာစင်တာ အထွေထွေမန်နေဂျာ ဦးထွန်းထွန်းက မိတ်ဆက်စကားပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ရုပ်ရှင်သရုပ်ဆောင် အကယ်ဒမီရန်အောင်က သင်တန်း ဖွင့်လှစ်ခြင်း ရည်ရွယ်ချက်၊ သင်တန်း နည်းပြများနှင့် သင်တန်းသား အရည်အချင်း သတ်မှတ်ချက်ကို လည်းကောင်း၊ အကယ်ဒမီ စိုးမြတ်သူဇာက သင်တန်းကာလ၊ သင်တန်းကြေး နှင့် သင်တန်းသားဦးရေသတ်မှတ် ခြင်းနှင့် လေ့ကျင့်သင်ကြားပို့ချ မည့် နည်းစနစ်ပုံစံများကို လည်းကောင်း၊ အကယ်ဒမီ ရဲအောင်က သင်တန်းပို့ချမည့် ဘာသာရပ်များကို လည်းကောင်း၊ အကယ်ဒမီ မေသဉ္ဇာဦးက သင်တန်းပြီးဆုံးချိန် အလုပ် အကိုင်ဆိုင်ရာ မျှော်မှန်းချက်များ ကိုလည်းကောင်း ရှင်းလင်း

ပြောကြားကြသည်။ ဆက်လက်၍ Road To A Star TVC ကို ဖွင့်လှစ်ပြသပြီး တက်ရောက်လာကြသည့် မီဒီယာ များက သိရှိလိုသည်များကို မေးမြန်းကြရာ တာဝန်ရှိသူများနှင့် သင်တန်းနည်းပြများက ပြန်လည် ဖြေကြားကြကာ အထွေထွေ မန်နေဂျာက ကျေးဇူးတင်စကား ပြောကြားသည်။

စာတွေ့၊ လက်တွေ့ သင်ကြားပေး မြဝတီမီဒီယာစင်တာသည် ဘက်စုံမီဒီယာ စွမ်းဆောင်ရည် ရှိသော ခေတ်မီအဆင့်မြင့်ရိုက်ကူး ရေးစက်ကိရိယာများဖြင့် တည် ဆောက်ထားသည့် Studio များ၊ သင်ကြားရေးခန်းမများ အဆင်သင့် ရှိနေပြီး ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် မတ်လခန့် မှစ၍ ကိုဗစ်-၁၉ ကပ်ရောဂါဆိုး ကြီးကြောင့် အရှိန်အဟုန် လျော့ နည်းခဲ့ရသည့် အနုပညာလုပ်ငန်း များ ပြန်လည်ရှင်သန်လာစေကာ အနာဂတ်အတွက် အနုပညာရှင်၊ အတတ်ပညာရှင် မျိုးဆက်သစ် များ မွေးထုတ်ပေးနိုင်ရန်၊ ကျွမ်းကျင်ထူးချွန်သော အနုပညာ ရှင်ကောင်းများ ပေါ်ပေါက်လာစေ ရန်၊ အခြေခံမှစ၍ စာတွေ့၊ လက်တွေ့ လေ့ကျင့်သင်ကြားပေး ပြီး အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း များရရှိစေရန် ရည်ရွယ်၍ ယခု သင်တန်းကို ဖွင့်လှစ်ခြင်းဖြစ်ပြီး သင်တန်းကို မေ ၂၃ ရက်မှစ၍ သင်တန်းသားဦးရေ ၅၀ ဖြင့် အဆင့်သုံးဆင့်ခွဲကာ သင်တန်း



ကာလ ၁၀ လကြာ ဖွင့်လှစ်ပို့ချ သွားမည်ဖြစ်သည်။ သင်တန်းတွင် ပင်တိုင်နည်းပြ များအဖြစ် ဒါရိုက်တာ အကယ်ဒမီ ကြည်စိုးထွန်း၊ အကယ်ဒမီ ရန်အောင်၊ အကယ်ဒမီ ရဲအောင်၊ အကယ်ဒမီ ခန့်စည်သူ၊ အကယ်ဒမီ စိုးမြတ်သူဇာ၊ အကယ်ဒမီ မေသဉ္ဇာဦးနှင့် ပြင်ပနည်းပြများ အဖြစ် ဒါရိုက်တာအကယ်ဒမီ ဇင်ယော်မောင်မောင်၊ အကယ်ဒမီ ကိုကိုလေး (ဇာတ်ညွှန်းပညာ)၊ ဒါရိုက်တာ တင်အောင်စိုး (ပန်း မြို့တော်)တို့အပြင် ရုပ်ရှင်အနုပညာ ရှင် အတတ်ပညာရှင်များက ပူးပေါင်းကူညီ သင်ကြားပို့ချသွား ဖော်မောင်မောင်၊ အကယ်ဒမီ မည်ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။

သတင်းစဉ်

မိုးမောက်မြို့နယ်၌ ကွန်ကရစ်တံတား တည်ဆောက်ပြီးစီးမှု အထိမ်းအမှတ် ရိုးရာဆုတောင်းပွဲကျင်းပ

မိုးမောက် ဧပြီ ၅
ကချင်ပြည်နယ် မိုးမောက်မြို့ နယ် ကျရီ - ဒဂေါ်ကျေးရွာ ကျေးရွာအဝင် လမ်းပေါ်တွင်



ပေ ၄၀ ကွန်ကရစ်တံတား တည် ဆောက်ပြီးစီးသည့် အထိမ်း အမှတ်အဖြစ် ဒေသခံတိုင်းရင်း သားများ၏ ကချင်ရိုးရာဓလေ့ ဆုတောင်းပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ကျင်းပသည်။ နယ်စပ်ရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန နယ်စပ်ဒေသနှင့် တိုင်းရင်းသား လူမျိုးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာနအနေဖြင့် နယ်စပ် ဒေသ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ကဏ္ဍ ကောင်းမွန်စေရေးအတွက် စဉ်ဆက်မပြတ် ဆောင်ရွက်လျက် ရှိရာ ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ဘဏ္ဍာနှစ် နယ်စပ်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး ပြည် ထောင်စု ရန်ပုံငွေကျပ် ၉၀ ဒသမ

၁၂၅ သန်းဖြင့် အဆိုပါ တံတားကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းတံတားကို မနောမြေ ချိုသီရိကုမ္ပဏီက တင်ဒါအောင်မြင် တည်ဆောက်ခဲ့ပြီး ကျရီ-ဒဂေါ် ကျေးရွာအုပ်စုအတွင်းရှိ ကျေးရွာ လေးရွာ၊ အိမ်ထောင်စု ၂၅၂ စုတို့ အတွက် အကျိုးပြုမည်ဖြစ်ကာ လူမှုစီးပွားဘဝများလည်း ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်လာမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

❖ ကျောဖုံးမှ
အဓိက ယှဉ်ပြိုင်ရဖွယ်ရှိနေသည်။ အုပ်စု (ခ) မှာမှ အုပ်စု (က) ထက် ပိုကျပ်နေပြီး လက်ရှိချန်ပီယံ ဗီယက်နမ်၊ နာမည်ကြီးထိုင်းနှင့် မလေးရှား အသင်းတို့ ဆီမီးဖိုင်နယ်တက်ရောက်ရန် အဓိကယှဉ်ပြိုင်ရဖွယ်ရှိနေ သည်။ မြန်မာအသင်းသည် နောက်ဆုံးကျင်းပခဲ့သည့် ဗီယက်နမ် ဆီးဂိမ်းပြိုင်ပွဲတွင် အုပ်စုအဆင့်မှ ထွက်ခဲ့ရသည်။

ဆုတံဆိပ်များ ဆွတ်ခူးရယူထား ဆီးဂိမ်းအမျိုးသားဘောလုံးပြိုင်ပွဲတွင် ထိုင်းအသင်းက ရွှေတံဆိပ် အများဆုံးရရှိထားပြီး ရွှေတံဆိပ် ၁၆ ခု၊ ငွေတံဆိပ် ၁၆ ခု၊ ကြေးတံဆိပ် ၁၆ ခု ရယူထားနိုင်သည်။ ထိုင်းအသင်းနောက်တွင် မလေးရှားအသင်းက ရွှေတံဆိပ် ၁၂ ခု၊ ငွေတံဆိပ် ၁၂ ခု၊ ကြေးတံဆိပ် ၁၂ ခု ရရှိထားသည်။

ရဲရင့်လွင်

မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ဝိနယဝံသပါလအသင်း အဘိဝိနယာစရိယ စာတမ်းဖတ်ပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၅

ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်အတွင်းရှိ မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ဝိနယဝံသပါလအသင်း၏ ပထမအကြိမ်မြောက် အဘိဝိနယာစရိယ စာတမ်းဖတ်ပွဲကို နေပြည်တော် ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ် ရန်အောင်မြင် တောရကျောင်း (မြို့တော်ဝန်ကျောင်း) ၌ ဧပြီ ၂ ရက်က ကျင်းပရာ အခမ်းအနားတွင် မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ဝိနယဝံသပါလအသင်း၏ ပဓာနဦးဆောင်ဆရာတော် ရန်ကင်းတောရဆရာတော်က ဩဝါဒစကား မိန့်ကြားသည်။

ထို့နောက် စာတမ်းရှင် အရှင်စန္ဒိမာ(မြို့တော်ဝန်ကျောင်းတိုက်)

က “ဓမ္မဝိနယသာသနာတော်နှင့် ကျောင်းတိုက်အဖွဲ့အစည်း စီမံခန့်ခွဲမှု ဆိုင်ရာကို လေ့လာသုံးသပ်ခြင်း” စာတမ်းကိုလည်းကောင်း၊ အရှင် ဝိမလာ နန္ဒာလင်္ကာရ (မဟာဝိဟာရကျောင်းတိုက်၊ မော်ဘီ) က “သေခံယူလေ့လာသုံးသပ်ခြင်း” စာတမ်းကိုလည်းကောင်း၊ အရှင် ပဏ္ဍိတာလင်္ကာရ (မဟာဝိဟာရကျောင်းတိုက်၊ မော်ဘီ)က “ဝိနည်းကံ ဆိုင်ရာ ဆန္ဒပေးမှုကိုလေ့လာချက်” စာတမ်းကိုလည်းကောင်း ဖတ်ကြား လျှောက်ထားတော်မူကြရာ သဘာပတိဆရာတော်နှင့် စာစစ်သံဃာ တော် အရှင်မြတ်များက အမှတ်ပေး စည်းမျဉ်းအတိုင်း ဆောင်ရွက် တော်မူကြသည်။



ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့အတွက် ရည်ညွှန်းလက်ကားဈေးနှုန်းများနှင့် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်၊ တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ် မြို့တော်များအတွက် ရည်ညွှန်းလက်လီဈေးနှုန်းများ

၆-၄-၂၀၂၃

ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်လီဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး	နေပြည်တော်	ပဲခူး	မကွေး	ထားဝယ်	မုံရွာ	ပုသိမ်	မြစ်ကြီးနား	စစ်တွေ	ဘားအံ	မော်လမြိုင်	လားရှိုး	တောင်ကြီး	လွိုင်ကော်	ဟားခါး	ကျွန်းဘို
92 Ron	၂၂၅၅	၂၃၀၅	၂၃၀၀	၂၂၆၅	၂၃၀၀	၂၃၂၅	၂၃၁၀	၂၂၉၀	၂၃၅၅	၂၄၀၀	၂၂၉၅	၂၃၀၅	၂၃၄၀	၂၃၄၀	၂၃၄၅	၂၅၇၅	၂၈၁၀
95 Ron	၂၃၀၅	၂၃၅၅	၂၃၅၅	၂၃၁၅	၂၃၅၅	၂၃၇၅	၂၃၆၀	၂၃၄၀	၂၄၄၀	၂၄၅၅	၂၃၄၅	၂၃၆၅	၂၃၉၀	၂၃၉၀	၂၃၉၅	၂၆၂၅	၂၈၅၅
HSD (500 ppm)	၂၁၃၀	၂၁၇၅	၂၁၇၅	၂၁၃၅	၂၁၇၅	၂၂၀၀	၂၁၉၅	၂၁၆၀	၂၂၈၀	၂၂၇၅	၂၁၇၀	၂၁၈၀	၂၂၁၅	၂၂၁၅	၂၂၁၅	၂၄၄၅	၃၁၀၀
HSD (50 ppm)	၂၂၁၀	၂၂၅၅	၂၂၅၅	၂၂၁၅	၂၂၅၅	၂၂၈၀	၂၂၇၅	၂၂၄၀	၂၃၆၀	၂၃၅၅	၂၂၅၀	၂၂၆၀	၂၂၉၅	၂၂၉၅	၂၂၉၅	၂၅၂၅	၃၁၃၀
HSD (10 ppm)	၂၂၁၀	၂၂၅၅	၂၂၅၅	၂၂၁၅	၂၂၅၅	၂၂၈၀	၂၂၇၅	၂၂၄၀	၂၃၆၀	၂၃၅၅	၂၂၅၀	၂၂၆၀	၂၂၉၅	၂၂၉၅	၂၂၉၅	၂၅၂၅	၃၁၃၀

ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်ကားဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး
92 Ron	၂၁၄၂	၂၂၁၉
95 Ron	၂၁၉၂	၂၂၆၉
HSD (500 ppm)	၂၀၂၃	၂၀၉၃
HSD (50 ppm)	၂၀၉၇	၂၁၆၉
HSD (10 ppm)	၂၀၉၇	၂၁၆၉

မှတ်ချက်။ (၁) MOPS ဈေးနှုန်းပေါ်တွင် အခြေခံတွက်ချက်ထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။
(၂) သုံးစွဲသူ မိဘပြည်သူများအနေဖြင့် စက်သုံးဆီများဝယ်ယူသုံးစွဲရာတွင် ကျေနပ်မှုမရှိပါက ကော်မတီ၏ အောက်ဖော်ပြပါ ဖုန်းနံပါတ်များသို့ လုံခြုံစိတ်ချစွာဖြင့် သတင်းပေးတိုင်ကြား နိုင်ပါကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်-

၀၆၇- ၄၀၉၈၈၁၊ ၀၉-၆၉၉၆၁၁၁၁၆
၀၆၇- ၄၁၁၂၉၊ ၀၉-၄၄၀၄၃၃၃၃

စက်သုံးဆီတင်သွင်းသို့လှောင်ဖြန့်ဖြူးခြင်းလုပ်ငန်းကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာသစ် တစ်ဦး တွေ့ရှိ

ရောဂါပိုးတွေ့ရှိမှု ရာခိုင်နှုန်းမှာ (၀.၀၃) ရာခိုင်နှုန်းရှိ

(၅-၄-၂၀၂၃) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီ

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ကိုဗစ်-၁၉ သံသယလူနာများ၊ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာနှင့် အနီးကပ် ထိတွေ့ခဲ့သူများနှင့် အသွားအလာကန့်သတ်ထားရှိသူများအား ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါရှိ မရှိ ဓာတ်ခွဲစစ်ဆေးခြင်း ပုံမှန်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး (၄-၄-၂၀၂၃) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီမှ (၅-၄-၂၀၂၃) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီအတွင်း ဓာတ်ခွဲစစ်ဆေးစုစုပေါင်း (၃,၈၀၆) ခုအား စစ်ဆေးပြီးစီးခဲ့ရာ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲ အတည်ပြုလူနာသစ် (၁) ဦး တွေ့ရှိရသဖြင့် ရောဂါပိုးတွေ့ရှိမှု ရာခိုင်နှုန်းမှာ (၀.၀၃) ရာခိုင်နှုန်း ရှိပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ယနေ့အထိ ဓာတ်ခွဲစစ်ဆေးစုစုပေါင်း (၁၀,၁၉၃,၉၁၄) ခုအား စစ်ဆေးခဲ့ပြီး ကိုဗစ်-၁၉ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာ စုစုပေါင်း (၆၃၄,၀၈၇) ဦး ရှိပြီဖြစ်ပါသည်။

ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာများအား နေအိမ်တွင် သီးခြားထားရှိခြင်းနှင့် ဆေးရုံများတွင် သီးခြား ထားရှိကုသမှုပေးခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ယနေ့တွင် ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာသူ (၁) ဦး ရှိသဖြင့် ယနေ့အထိ ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာသူ စုစုပေါင်း (၆၁၄,၅၆၆) ဦး ရှိပြီဖြစ်ပါသည်။ ယနေ့တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဖြင့် သေဆုံးသူ မရှိသဖြင့် ယနေ့အထိ သေဆုံးသူစုစုပေါင်း (၁၉,၄၉၀) ဦး ရှိပါသည်။

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ထိန်းချုပ်ရေးအတွက် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များတွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးကို ဦးတည်အုပ်စုများသတ်မှတ်၍ ထိုးနှံပေးလျက်ရှိရာ (၄-၄-၂၀၂၃) ရက်နေ့အထိ အသက် (၁၈) နှစ်နှင့်အထက် လူဦးရေစုစုပေါင်း (၃၀,၉၅၅,၁၆၆) ဦးနှင့် အသက် (၁၈) နှစ်အောက် လူဦးရေစုစုပေါင်း (၆,၈၄၇,၆၄၉) ဦးတို့အား ထိုးနှံထားရှိပြီး ဖြစ်ပါသည်။

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ဆေးထိုးနှံပြီးစီးမှု (၄-၄-၂၀၂၃ ရက်နေ့အထိ)

အသက် (၁၈) နှစ်နှင့်အထက် ထိုးနှံထားသည့် လူဦးရေစုစုပေါင်း	၃၀,၉၅၅,၁၆၆
အသက် (၁၈) နှစ်အောက် ထိုးနှံထားသည့် လူဦးရေစုစုပေါင်း	၆,၈၄၇,၆၄၉

သုတေသနတွေ့ရှိချက်များအရ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံထားသူများတွင် ရောဂါ ပြင်းထန်မှု၊ ဆေးရုံတက်ရောက်ကုသခံယူမှုနှင့် သေဆုံးမှုတို့ကို လျှော့ချနိုင်ပြီး ထပ်ဆောင်းကာကွယ် ဆေး ထိုးနှံထားခြင်းဖြင့် ရောဂါပြင်းထန်မှု၊ ဆေးရုံတက်ရောက်ကုသခံယူမှုနှင့် သေဆုံးမှုတို့ကို ပိုမိုလျှော့ချ နိုင်ကြောင်းကို တွေ့ရှိရပါသည်။

ပြည်သူလူထုအနေဖြင့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါနှင့်အတူယှဉ်တွဲပြီး (Living with COVID) နေထိုင်ရာတွင် နေထိုင်မှုပုံစံသစ် (New Normal) နည်းလမ်းအား လိုက်နာ၍ နေထိုင်ရမည်ဖြစ်သဖြင့် -

- အသက် (၅) နှစ်နှင့်အထက် ပြည်သူများအားလုံးသည် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ အခမဲ့ထိုးနှံ ပေးလျက်ရှိသော ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးကို အကြိမ်ပြည့်ထိုးနှံခြင်းနှင့် ကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံပြီး (၆) လ ပြည့်ပြီးပါက ထပ်ဆောင်းကာကွယ်ဆေးများ ထိုးနှံခြင်းတို့ကို နီးစပ်ရာ ကျန်းမာရေး ဌာနများ၊ ကျေးရွာ/ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးများနှင့် ဆက်သွယ်၍ မပျက်မကွက် ခံယူကြရန်၊
- အလုပ်တစ်အခန်းများ၊ လူထုထပ်သောနေရာများ၊ အများပြည်သူနှင့်သက်ဆိုင်သော နေရာများ၌ ရှိနေစဉ် ပါးစပ်နှင့်နှာခေါင်းစည်းကို စနစ်တကျတပ်ဆင်ရန်၊
- အလုပ်တစ်အခန်း၌ လူတစ်ဦးထက်ပို၍ ရှိနေစဉ် လေဝင်/လေထွက်ကောင်းမွန်စေရေးအတွက် ဖြစ်နိုင်ပါက ပြတင်းပေါက်များအား ဖွင့်ထားရန်၊
- လက်ကို ဆပ်ပြာ၊ ရေ (သို့မဟုတ်) အယ်လ်ကိုဟော (အနည်းဆုံး ၆၀ ရာခိုင်နှုန်း) ပါဝင်သော လက်သန့်ဆေးရည်ဖြင့် စက္ကန့် (၂၀) ကြာ မကြာခဏ ဆေးကြောရန်၊
- လူတစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ခပ်ခွာခွာနေရန်၊
- တတ်နိုင်သမျှ လူထုလူဝေးရှောင်ကြဉ်ရန်၊
- ပါးစပ်နှင့်နှာခေါင်းစည်း တပ်ဆင်ထားချိန်၌ ချောင်းဆိုး၊ နှာချေလျှင် တံတောင်ဆစ်ကွေးနှင့် အုပ်၍ ချောင်းဆိုး၊ နှာချေခြင်းစသည့် တစ်ကိုယ်ရေကာကွယ်ရေးနည်းလမ်းများကို ဆက်လက် လိုက်နာကြပါရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များကို ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ အင်တာနက် စာမျက်နှာ moh.gov.mm တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန



သာသနာတော်ဆိုင်ရာ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်များရရှိကြသည့် ထေရ်ကြီး၊ ဝါကြီး ဆရာတော်ကြီးများအား ထပ်ဆင့်ဂုဏ်ပြုပူဇော်ပွဲ “ဂုဏ်ဝိသိဋ္ဌပူဇော်” မင်္ဂလာကျင်းပ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၅
၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ သာသနာတော်ဆိုင်ရာ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်များ ရရှိကြသည့် ထေရ်ကြီး၊ ဝါကြီး ဆရာတော်ကြီးများအား ထပ်ဆင့်ဂုဏ်ပြုပူဇော်ပွဲ “ဂုဏ်ဝိသိဋ္ဌပူဇော်” မင်္ဂလာကို ယနေ့မုန့်လွှဲပွဲတွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်မြို့ရှိ သာသနာ့ဗိမာန်တော်ကြီး၌ ပြုလုပ်ရာ ပုသိမ်မြို့ နံဂြောစာရုံညောင်ပင်သာပရိယတ္တိစာသင်တိုက် ဆရာတော် နိုင်ငံတော်ဩဝါဒါစရိယ အဘိဓမ္မမဟာရဋ္ဌဂုရု၊ အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ၊ အဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မ ဇောတိကဓဇ ဘဒ္ဒန္တဝိသုတ အမျိုးပြုသော သံဃာတော်များ ကြွရောက်တော်မူကြပြီး တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးတင်မောင်ဝင်း၊ အနောက်တောင်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး ဗိုလ်မှူးချုပ် ကြည်ခိုင်နှင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ညောင်ပင်သာပရိယတ္တိစာသင်တိုက် ဆရာတော်ထံမှ ငါးပါးသီလ ခံယူဆောက်တည်ကြပြီး သံဃာတော်များ ရွတ်ပွားသရဏာယ်တော်မူသည့် သမ္မောဒနိယကထာတော်နှင့် မေတ္တာသုတ်ပရိတ်တရားတော်များကို နာယူကာ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က သာသနာရေးဆိုင်ရာများကို လျှောက်ထားသည်။ ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်၊ တိုင်းမှူးနှင့် တက်ရောက်လာကြသူများက သာသနာတော်ဆိုင်ရာ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ဆရာတော်ကြီး ၁၅ ပါးနှင့် သံဃာတော်များအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြပြီး ရေကြည်မြို့နယ် ငါးသိုင်းချောင်းမြို့ ရွှေရေဆောင်ကျောင်းတိုက်ဆရာတော် အဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မ ဇောတိကဓဇ ဘဒ္ဓန္တဝိသုတဝိသုတ ထံမှ အနုမောဒနာတရားနာယူကြကာ သံဃာတော်များအား ဆွမ်းဆန်စိမ်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ သတင်းစဉ်

ဗုဒ္ဓဘာသာနှင့်ပတ်သက်သော အသိပညာဗဟုသုတများ တိုးပွားရရှိသဖြင့် တိုင်းပြည်နှင့် အမျိုးဘာသာသာယာမှုကို ချစ်မြတ်နိုးသည့်စိတ်များ ပိုမိုခိုင်မြဲလာမည်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၅
နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီရှိ ဝန်ထမ်းများ၏ သား၊ သမီးများမှ မူလတန်းအဆင့်နှင့် အလယ်တန်းအဆင့်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက် ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည့် နေရာသီယဉ်ကျေးလိမ္မာသင်တန်းဆင်းပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက် ၁၁ နာရီက နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီရှိ မင်္ဂလာခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားသို့ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့တော်ဝန် ဦးတင်မောင်ဝင်း၊ နေပြည်တော်ကောင်စီအဖွဲ့ဝင်များနှင့် ဒုတိယမြို့တော်ဝန် ဦးမောင်မောင်၊ ဌာနကြီးမှူးများ၊ ဌာနမှူးများ၊ ဗုဒ္ဓဘာသာကလျာဏယုဝအသင်း YMBA (ဗဟို) မှ သင်တန်း နည်းပြများနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ် ရန်အောင်မြင်တောရ(မြို့တော်ဝန်) ကျောင်းမှ သင်တန်းနည်းပြများနှင့် သင်တန်းသား၊ သင်တန်းသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ သင်တန်းဆင်းပွဲတွင် နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့တော်ဝန်က နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ဝန်ထမ်းများ၏ သား၊ သမီးများမှ အခြေခံပညာမူလတန်းအဆင့်နှင့်

အလယ်တန်းအဆင့်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများသည် ယခုသင်တန်းတက်ရောက်ခြင်းဖြင့် ဗုဒ္ဓဘာသာနှင့်ပတ်သက်သော အသိပညာဗဟုသုတများ တိုးပွားရရှိသဖြင့် မိမိတိုင်းပြည်နှင့် အမျိုးဘာသာသာယာမှုကို ချစ်မြတ်နိုးသည့်စိတ်များ ပိုမိုခိုင်မြဲလာမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိတို့နိုင်ငံ၏ ယဉ်ကျေးမှုဓလေ့ထုံးတမ်းများနှင့် အမျိုးဘာသာ၊ သာသနာကို ကိုယ်တိုင်ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်တတ်စေရန်နှင့် အခြားသောပုဂ္ဂိုလ်များကိုလည်း မိမိကဲ့သို့ အမျိုးဘာသာ၊ သာသနာချစ်မြတ်နိုးစိတ်များ တိုးပွားလာစေရန် ဆွဲဆောင်စဉ်းရုံးနိုင်သည့် အမျိုးကောင်းသား၊ အမျိုးကောင်းသမီးများဖြစ်လာစေရေး ကြိုးပမ်းအားထုတ်ကြရန် တိုက်တွန်းမှာကြားသည်။ (အောက်ပုံ) ထို့နောက် နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့တော်ဝန်က သင်တန်းနည်းပြဆရာ ဆရာမများကို ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာနှင့် ဂုဏ်ပြုလက်ဆောင်များ ချီးမြှင့်ပေးအပ်သည်။ ဆက်လက်၍ ဒုတိယမြို့တော်ဝန် ဦးမောင်မောင်က ယဉ်ကျေးလိမ္မာသင်တန်းဆင်း ကျောင်းသားကျောင်းသူများအတွက် သင်တန်းဆင်း အောင်လက်မှတ်များကို ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးရန်ပုံငွေမှ မတည်ထောက်ပုံငွေဆိုင်ရာ ရှင်းလင်းဆွေးနွေး

မန္တလေး ဧပြီ ၅
နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးရန်ပုံငွေမှ မတည်ထောက်ပုံငွေဆိုင်ရာ ဘဏ္ဍာရေး လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြသည့်အခမ်းအနားကို မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ရုံး သုံးထပ်ဆောင် အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ဧပြီ ၃ ရက်က ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားတွင် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမျိုးအောင်က အမှာစကားပြောကြားပြီး စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ရသုံးမှန်းခြေ ငွေစာရင်းဦးစီးဌာန ဒုတိယ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးခင်မောင်လွင်က မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအနေဖြင့် နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးရန်ပုံငွေမှ လွှဲပြောင်းပေးအပ်လာသည့် ရှစ်ဘီလီယံကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရာတွင် ထုတ်ပြန်ထားသည့် ဘဏ္ဍာရေးစည်းမျဉ်း၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ရန်ဖြစ်ကြောင်း၊ အဆိုပါ ငွေများကို စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေး လုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန်၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေး၊ စီးပွားရေးကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရန်၊ ပိုလျှံပါက အခြားစီးပွားရေး (ကုန်ထုတ်လုပ်မှု) လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန်ဖြစ်ကြောင်း၊ ယမန်နှစ်က စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည့် တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ် ရှစ်ခုနှင့် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရ တိုင်း/ဒေသများ၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများနှင့်ပတ်သက်၍ အားနည်းချက်အတွေ့အကြုံများကို ရယူကာ Standard Operating Procedure (SOP) ကို ရေးဆွဲအတည်ပြု၍ ဆောင်ရွက်သွားရန် လိုအပ်ကြောင်း ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ယင်းနောက် တိုင်းဒေသကြီးစီးပွားရေးရာဝန်ကြီး ဦးသိန်းဌေးက ယနေ့ရှင်းလင်းသည့် ဘဏ္ဍာရေး လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများသည် နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေး ရန်ပုံငွေကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်သည့်နေရာတွင် များစွာအထောက်အကူ ဖြစ်ကြောင်းနှင့် မတည်ထောက်ပုံငွေမှ သုံးစွဲမှု၊

ခွဲဝေပေးထားသည့် နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးရန်ပုံငွေ ရှစ်ဘီလီယံကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရာတွင် နိုင်ငံတော်၏ အဓိကရည်မှန်း ဦးတည်ချက်များကို အောင်မြင်အောင်နှင့် အကျိုးရှိရှိ ထိထိရောက်ရောက် ဖြစ်အောင် ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အမှန်တကယ် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများလက်သို့ ရောက်ရှိစေရေး စနစ်တကျ ဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ယခုရန်ပုံငွေမှာ အများပြည်သူနှင့် သက်ဆိုင်သည့် ပြည်သူ့ဘဏ္ဍာငွေများဖြစ်သည့်အတွက် သုံးစွဲသည့်နေရာတွင် ထုတ်ပြန်ထားသည့် စည်းမျဉ်း၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်း၊ ညွှန်ကြားချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။ သတင်းစဉ်

ပြန်လည်ရရှိမှု အကျိုးကျေးဇူးများကိုလည်း အမြဲသုံးသပ်ဆောင်ရွက်သွားကြရမည်တို့ကို ဆွေးနွေးသည်။ ဆက်လက်၍ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးများ၊ တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ အတွင်းရေးမှူး၊ တိုင်းအဆင့်ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌများက နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးရန်ပုံငွေဖြင့် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်သည့်အခါ လိုက်နာကျင့်သုံးရမည့် ဘဏ္ဍာရေးလုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့် ပတ်သက်၍လည်းကောင်း၊ SOP ရေးဆွဲရာတွင် ထည့်သွင်းစဉ်းစားရမည့် အကြောင်းအရာများနှင့် ပတ်သက်၍ လည်းကောင်း ဆွေးနွေးတင်ပြ အကြံပြုကြသည်။ ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က နိုင်ငံတော်မှ

ခွဲဝေပေးထားသည့် နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးရန်ပုံငွေ ရှစ်ဘီလီယံကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရာတွင် နိုင်ငံတော်၏ အဓိကရည်မှန်း ဦးတည်ချက်များကို အောင်မြင်အောင်နှင့် အကျိုးရှိရှိ ထိထိရောက်ရောက် ဖြစ်အောင် ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အမှန်တကယ် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများလက်သို့ ရောက်ရှိစေရေး စနစ်တကျ ဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ယခုရန်ပုံငွေမှာ အများပြည်သူနှင့် သက်ဆိုင်သည့် ပြည်သူ့ဘဏ္ဍာငွေများဖြစ်သည့်အတွက် သုံးစွဲသည့်နေရာတွင် ထုတ်ပြန်ထားသည့် စည်းမျဉ်း၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်း၊ ညွှန်ကြားချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။ သတင်းစဉ်



သုတေသန သီရိဂေဟာ မိသားစုပြိုင်ပွဲ အသိပညာမူဝေမှု အစီအစဉ် လူရွှင်တော်အသင်းမှ မိသားစုများ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကြမည်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၅
သုတေသနသီရိဂေဟာမိသားစုပြိုင်ပွဲအသိပညာပေးအစီအစဉ် (Family Quiz) ပွဲစဉ်(၁၁၂)ကို ဧပြီ ၇ ရက်တွင် မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား၏ MRTV-HD Channel မှ ဆက်လက်ထုတ်လွှင့်မည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါ ကိုဗစ်-၁၉ ဆိုင်ရာ အသိပညာမူဝေမှုအစီအစဉ်ကို အစီအစဉ်တင်ဆက်သူ သန့်ဇော်ထွန်းနှင့် သိမ့်သိမ့်အောင်တို့က တင်ဆက်ကြမည်ဖြစ်ပြီး လူရွှင်တော်အသင်းမှ မိသားစုများ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကြမည်ဖြစ်ရာ ယင်းပြိုင်ပွဲများကို ဧပြီ ၇၊ ၈ နှင့် ၉ ရက်များတွင် မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား၏ MRTV-HD မှ ၂၂ နာရီခန့်တွင် ထုတ်လွှင့်ပြသမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

အစဉ်တင်ဆက်သူ သန့်ဇော်ထွန်းနှင့် သိမ့်သိမ့်အောင်တို့က တင်ဆက်ကြမည်ဖြစ်ပြီး လူရွှင်တော်အသင်းမှ မိသားစုများ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကြမည်ဖြစ်ရာ ယင်းပြိုင်ပွဲများကို ဧပြီ ၇၊ ၈ နှင့် ၉ ရက်များတွင် မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား၏ MRTV-HD မှ ၂၂ နာရီခန့်တွင် ထုတ်လွှင့်ပြသမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း စပါးဈေး၊ ဆန်ဈေးနှုန်း

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၏ ဆန်ပိုဒေသများဖြစ်သော ကလေး၊ ကသာ၊ ကန့်ဘလူနှင့် ရွှေဘိုခရိုင်တို့အနက် ရွှေဘိုခရိုင်၊ ရေဦးခရိုင်နှင့် ကသာခရိုင်တို့တွင် စပါး/ဆန်ဈေး အနည်းငယ်တက်နေပြီး ကျန်ခရိုင်များတွင် ဈေးအေးနေကြောင်း သိရသည်။



စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးတွင် ဧပြီလ (ပထမ) ပတ်တွင် ဖြစ်ပေါ်နေသော စပါး/ဆန် ဈေးနှုန်းများမှာ ရွှေဘိုခရိုင် ရွှေဘိုမြို့နယ်မှ ရွှေဘိုပေါဆန်း (စပါး) (သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၂၂၀၀၀၀၊ ပေါဆန်း (ဆန်) (သစ်) ၂၄ ပြည်ပါ တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၈၀၀၀၊ ဧရာမင်း (စပါး) (သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၇၅၀၀၀၊ ဧရာမင်း (ဆန်) (သစ်) ၂၄ ပြည်ပါ တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၇၀၀၀၀ ဖြင့် အရောင်းအဝယ်ဖြစ်နေကြောင်း သိရသည်။

ကလေးမြို့နယ်တွင် ဧည့်မထ (စပါး) (သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၄၀၀၀၀၊ ဧည့်မထ (ဆန်) (သစ်) ၂၄ ပြည်ပါ တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၅၀၀၀၀၊ ငစိန် (စပါး) (သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၄၀၀၀၀၊ ငစိန် (ဆန်) (သစ်) ၂၄ ပြည်ပါ တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၄၅၀၀၀၊ ဧရာမင်း (စပါး) (သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၆၀၀၀၀၊ ဧရာမင်း (ဆန်) (သစ်) ၂၄ ပြည်ပါ တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၄၅၀၀၀၊ ဧရာမင်း (စပါး) (သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၆၀၀၀၀၊ ဧရာမင်း (ဆန်) (သစ်) ၂၄ ပြည်ပါ တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၄၅၀၀၀၊ ဧရာမင်း (စပါး) (သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၆၀၀၀၀၊ ဧရာမင်း (ဆန်) (သစ်) ၂၄ ပြည်ပါ တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၄၅၀၀၀၊ ကသာခရိုင် အင်းတော်မြို့

နယ်တွင် မော်ဘီ (၂) (စပါး) (သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၃၀၀၀၀၊ မော်ဘီ (၂) (ဆန်) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၆၂၀၀၀၊ ဆင်းဧကရီ (၃) (စပါး) (သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၃၀၀၀၀၊ ဆင်းဧကရီ-၃ (ဆန်) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၆၂၀၀၀၊ ဧရာမင်း (စပါး) (သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၆၀၀၀၀၊ ဧရာမင်း (ဆန်) (သစ်) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၄၅၀၀၀၊ ဧရာမင်း (စပါး) (သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၆၀၀၀၀၊ ဧရာမင်း (ဆန်) (သစ်) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၄၅၀၀၀၊ မုံရွာမြို့တွင် ဧရာမင်း (စပါး) (သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၈၀၀၀၀၊ ဧရာမင်း (ဆန်) (သစ်) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၇၀၀၀၀၊ ပေါဆန်း (စပါး) (သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၆၀၀၀၀၊

ဧရာမင်း (ဆန်) (သစ်) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၇၅၀၀၀၊ မနောသုခ (စပါး) (သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၃၀၀၀၀၊ မနောသုခ (ဆန်) (သစ်) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၅၆၀၀၀ ဖြင့် အရောင်းအဝယ် ဖြစ်နေကြောင်း သိရသည်။ ကန့်ဘလူမြို့တွင် ဧရာမင်း (စပါး) (သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၆၀၀၀၀၊ ဧရာမင်း (ဆန်) (သစ်) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၇၀၀၀၀၊ ပေါဆန်း (စပါး) (သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၂၀၀၀၀၀၊ ပေါဆန်း (ဆန်) (သစ်) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၇၀၀၀၀ ဖြင့် အရောင်းအဝယ် ဖြစ်နေကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ DOCA(စစ်ကိုင်း)

MCCIA's Pune Expo 2023 သို့ မြန်မာနိုင်ငံမှ လုပ်ငန်းရှင်များ ပါဝင်ပြသရန် ဖိတ်ကြား အိန္ဒိယနိုင်ငံ ပူနေမြို့တွင် မဟာရတ်တာ လယ်ယာ၊ စက်မှု လက်မှုနှင့် ကုန်သည်လုပ်ငန်းရှင်များအသင်း (Maharatta Chamber of Commerce, Industries and Agriculture - MCCIA) က ဦးစီး၍ ၂၀၂၃ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၆ ရက်မှ ၈ ရက်အထိ MCCIA's Pune Expo 2023 သို့ မြန်မာနိုင်ငံမှ လုပ်ငန်းရှင် ကိုယ်စားလှယ်များ ပါဝင်တက်ရောက်ပြသနိုင်ကြောင်း ဖိတ်ကြား လာပါသည်။ အဆိုပါပြပွဲတွင် အဆင့်မြင့်နည်းပညာများ၊ ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများ၊ ဖော်တော်ယာဉ်၊ စက်မှုပညာ၊ လျှပ်စစ်ပစ္စည်း၊ လျှပ်စစ်ကားများ၊ စက်ယန္တရားများနှင့် အပိုပစ္စည်းများ၊ နည်းပညာဆိုင်ရာအသုံးပြုနည်းများ၊ သုတေသနနှင့် တီထွင်ထုတ်လုပ်မှုများ၊ ကုန်စည်နှင့် ဝန်ဆောင်မှုအသစ်များအား မိတ်ဆက်ပြသခြင်းများနှင့် နိုင်ငံတကာမှ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့် ချိတ်ဆက်တွေ့ဆုံမှုများနှင့် ဆွေးနွေးပွဲများ ဆောင်ရွက်နိုင်မည့် အခွင့်အလမ်းများအပြင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ ပိုမိုရရှိနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။ အဆိုပါပြပွဲသို့ ပါဝင်ပြသလိုသည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များ အနေဖြင့် စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန မြန်မာကုန်သွယ်မှုနှင့်တင်ရေးအဖွဲ့ ကုန်သွယ်မှုဖွံ့ဖြိုးရေးဌာနခွဲအီးမေးလ် moctradefair@myantrade.gov.mm၊ ဖုန်း ၀၆၇-၄၀၈၆၂၂၊ ၀၆၇-၄၀၈၆၂၃ သို့ ဆက်သွယ်၍ ချိတ်ဆက်နိုင်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ သတင်းအရင်းအမြစ် - စီးပွား/ကူးသန်း

၅.၄.၂၀၂၃ ရက်နေ့ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ် မြို့နယ်အလိုက် ဆန်၊ ဆီ၊ မီးဖိုချောင်သုံးပစ္စည်းများ၊ သားငါး၊ ရွှေဈေးနှုန်းများ

Table with 25 columns: Region, Commodity, Unit, Price. Includes categories like rice, oil, and other goods across various states and regions.

မှတ်ချက်။ (၁) ဧည့်မထဆန် တစ်ပြည်လျှင် စစ်တွေတွင် ကျပ် ၁၀၀၊ ငစိန်ဆန်တစ်ပြည်လျှင် လွိုင်ကော်တွင် ကျပ် ၃၀၀၊ ပဲခူး တစ်ပိဿာလျှင် စစ်တွေတွင် ကျပ် ၁၀၀၊ စားအုန်းဆီ တစ်ပိဿာလျှင် မုံရွာ၊ မန္တလေးနှင့် ပြည်တွင် ကျပ် ၁၀၀၊ ကြက်သွန်နီ တစ်ပိဿာလျှင် မုံရွာတွင် ကျပ် ၁၀၀၊ ကြက်သွန်ဖြူ(ရှမ်းစ)တစ်ပိဿာလျှင် မြိတ်တွင် ကျပ် ၃၀၀၊ နှင်းတက် တစ်ပိဿာလျှင် မြိတ်တွင် ကျပ် ၂၀၀၊ ချင်း တစ်ပိဿာလျှင် မြိတ်တွင် ကျပ် ၄၀၀၊ စစ်တွေတွင် ကျပ် ၃၀၀၊ ကြက်သား တစ်ပိဿာလျှင် ပျဉ်းမနားတွင် ကျပ် ၂၀၀၊ နေပြည်တော်တွင် ကျပ် ၁၀၀၊ ဝက်သား တစ်ပိဿာလျှင် ပျဉ်းမနားနှင့် နေပြည်တော်တွင် ကျပ် ၂၀၀၊ အမဲသားတစ်ပိဿာလျှင် စစ်တွေတွင် ကျပ် ၁၀၀၀ ဈေးတက်ခဲ့ပါသည်။ (၂) ငစိန်ဆန် တစ်ပြည်လျှင် မန္တလေးတွင် ကျပ် ၁၅၀၊ ပဲခူး တစ်ပိဿာလျှင် မြစ်ကြီးနားတွင် ကျပ် ၂၀၀၊ စားအုန်းဆီ တစ်ပိဿာလျှင် မြစ်ကြီးနားတွင် ကျပ် ၂၀၀၊ ပျဉ်းမနားနှင့် နေပြည်တော်တွင် ကျပ် ၁၀၀၊ ကြက်သွန်ဖြူ(ရှမ်းစ) တစ်ပိဿာလျှင် ကျိုင်းတုံတွင် ကျပ် ၅၀၀၊ ချင်း တစ်ပိဿာလျှင် ထားဝယ်တွင် ကျပ် ၁၀၀၊ မြေပဲ တစ်ပိဿာလျှင် မြစ်ကြီးနားတွင် ကျပ် ၅၀၀၊ သကြား တစ်ပိဿာလျှင် ထားဝယ်တွင် ကျပ် ၃၀၀ ဈေးကျခဲ့ပါသည်။

ဇင်းကျိုက်ဘူတာမှ ပုဇွန်တောင်ဘူတာသို့ ထွက်ခွာလာသည့် မြန်မာ့မီးရထား ကျောက်ရထားကို NUG၊ CRPH တို့၏ လက်ဝေခံ PDF အမည်ခံအကြမ်းဖက်သမားများက မိုင်းထောင်ဖောက်ခွဲ ဖျက်ဆီးတိုက်ခိုက်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၅

ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့မီးရထား အနေဖြင့် နိုင်ငံတစ်ဝန်း ပြည်သူ အများ၏ ခရီးသွားလာမှု၊ ကုန်စည် ပို့ဆောင်မှုများ အဆင်ပြေစေ ရေး၊ ပြည်တွင်းထုတ်ကုန်များနှင့် နယ်စပ်ဒေသမှ တင်သွင်းလာ သည့် ကုန်ပစ္စည်းများ အဆင်ပြေ ချောမွေ့စွာ စီးဆင်းနိုင်ရေး စသည့် ရည်မှန်းချက်တစ်ဝက်များ ချမှတ်၍ ရထားကွန်ရက်ကြီး တစ်ခုလုံးတွင် အမြန်လူစီးရထား ခရီးစဉ် ၁၈ စင်း၊ စာပို့ရထားခရီးစဉ် ၁၂ စင်း၊ လူစီးကုန်တင် ရထား ခရီးစဉ် ရှစ်စင်းတို့နှင့် ရန်ကုန် မြို့ပတ်နှင့် ဆင်ခြေဖုံးရထား ခရီးစဉ် အစင်း ၃၀ စုစုပေါင်း ရထားခရီးစဉ် ၆၈ စင်းတို့နှင့် ကုန်ရထားခရီးစဉ်များကို နေ့စဉ် စီစဉ်ပြေးဆွဲလျက် ရှိသကဲ့သို့ ရထားလမ်းပိုင်းများ ကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် အဆင့်မြှင့်တင်နိုင်ရေးတို့အတွက် ကျောက်ရထားများ၊ အင်ဂျင်နီယာ ရထား ခရီးစဉ်များဖြင့်လည်း သယ်ယူ ပို့ဆောင်ပေးလျက်ရှိ သည်။

ထိုသို့ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ တွင် ပဲခူး-မော်လမြိုင်လမ်းပိုင်းရှိ မွန်ပြည်နယ် ဇင်းကျိုက်ဘူတာမှ ဌာန၏ လမ်းခင်းကျောက်များ သယ်ယူ၍ ဧပြီ ၄ ရက် နံနက်ပိုင်း တွင် ဇင်းကျိုက်မှ ထွက်ခွာလာ သည့် ရထားအမှတ်(၆၈၄)အစုန် ကျောက်ရထားသည် သထုံ မြို့နယ် ရင်းငြိမ်ဘူတာနှင့် ကျောက်ရထားသည် သထုံ တွင် အမှတ်၊ ၁၃၉/၂-၁ သို့ မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီ ၁၀ မိနစ်တွင် ဖြတ်သန်း စဉ် PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက် သမားများက ထောင်ထားသည့် မိုင်းပေါက်ကွဲရာ မိုင်းပေါက်ကွဲ မှုကြောင့် စက်ခေါင်းရှေ့မိုင်းကာ တွဲ WBXHV 14375 ၏ အောက်တည့်တည့်မှ ပေါက်ကွဲမှု ဖြစ်ပွား၍ အရှေ့ဘက်သံလမ်း တစ်ပေခွဲခန့် ပြတ်ထွက်ခဲ့ပြီး အနောက်ဘက်သံလမ်း တစ်ပေခွဲ ခန့် ဗိုက်သားကွဲ၊ ကွန်ကရစ် ဇလီဖားတစ်တုံး ပျက်စီးခဲ့ကြောင်း မြန်မာ့မီးရထားမှ သိရှိရသည်။

အကြမ်းဖက်သမားများသည် သံလမ်းနှစ်ဖက်စလုံး ပြတ်ထွက်၍ ရထားတိုင်းမှောက်ပြီး ပျက်စီး

ဆုံးရှုံးမှုများ ကြုံတွေ့စေရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် မိုင်းထောင်ခွဲ ခြင်းဖြစ်သော်လည်း အရှေ့ဘက် သံလမ်းတစ်ဖက်သာ တစ်ပေခွဲခန့် ပြတ်ထွက်ပြီး အခြားတစ်ဖက်မှာ သံလမ်းဗိုက်သား ကွဲမှုသာဖြစ်ပေါ် ခဲ့သဖြင့် ရထားထိခိုက်ပျက်စီးမှု မရှိဘဲ ဆက်လက်ထွက်ခွာနိုင်ခဲ့ ခြင်းဖြစ်သည်။ အဆိုပါ ကျောက် ရထားမှာ သထုံဘူတာသို့ မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီ ၁၈ မိနစ်တွင် ရောက်ရှိ ခဲ့ပြီး ရထားလမ်း အနည်းငယ် ပျက်စီးမှုကိုလည်း လမ်းပိုင်း ပြုပြင်မှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ မွန်းလွဲ ၂ နာရီ မိနစ် ၅၀ မှစ၍ ရထားများ ပုံမှန်ပြန်လည် ပြေးဆွဲ ပေးနေပြီဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။

PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက် သမားများအနေဖြင့် ၂၀၂၁ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁ ရက်မှစ၍ ယခု အချိန်အထိ မြန်မာ့မီးရထား ၏ ရန်ကုန်-ပဲခူး-မော်လမြိုင် လမ်းပိုင်းအတွင်း ရထားလမ်းများ၊ တံတားများအား ရည်ရွယ်ချက် ရှိရှိဖြင့် တံတားမိုင်းခွဲခွဲရမှု (၆) ကြိမ်၊ သံလမ်းမိုင်းခွဲခွဲရမှု (၄) ကြိမ်၊ လက်လုပ်မိုင်းပေါက်ကွဲ/



မိုင်းပေါက်ကွဲ၍ ရထားသံလမ်း ထိခိုက်ပျက်စီးမှု။

တွေ့ရှိမှု (၆) ကြိမ် စုစုပေါင်း (၁၆) ကြိမ်နှင့် ဘူတာ/ဝန်ထမ်း နေအိမ်များအား မီးရှို့ဖျက်ဆီးခြင်း (၁) ကြိမ်တို့ကို ကျူးလွန်ခဲ့ကြောင်း နှင့် ၂၀၂၁ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁ ရက် မှစ၍ ယခုအချိန်ထိ မြန်မာ့ မီးရထားလမ်း ကွန်ရက်တစ်ခုလုံး တွင် ရထားလမ်းနှင့် ရထားဘူတာ နယ်မြေအတွင်း ဗုံးထောင်၊ မိုင်းခွဲဖျက်ဆီးခြင်း အကြိမ်(၁၁၀)၊ ရထားတံတားများအား မိုင်းခွဲ ဖျက်ဆီးခြင်း (၃၇) ကြိမ်၊ ဘူတာ များအား မီးရှို့ဖျက်ဆီးခြင်း (၁၁) ကြိမ်တို့ကို ကျူးလွန်ခဲ့ကြပြီး

ဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။ ယခုကဲ့သို့ ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးနှင့် မွန်ပြည်နယ်တို့ရှိ အများပြည်သူ ခရီးသွားလာမှုနှင့် ကုန်စည် ပို့ဆောင်မှု အဆင်ပြေချောမွေ့ စေရေးအတွက် အဓိကအားထား နေရသည့် ပဲခူး-မော်လမြိုင် ရထားလမ်းပိုင်းတွင် လူစီးရထား များ၊ ကုန်ရထားခရီးစဉ်များ ပြေးဆွဲမှု နှောင့်နှေးကြန့်ကြာစေ ရေး၊ ခရီးသွားပြည်သူများနှင့် ကုန်စည်များ ထိခိုက်ဆုံးရှုံးမှု ဖြစ်ပေါ်စေရေးအတွက် သာမက

ပြည်သူလူထုအတွက် ရထားလမ်း စနစ် ပိုမိုကြံ့ခိုင်တောင့်တင်းလာ အောင် စီစဉ်ဆောင်ရွက်နေသည့် ဌာနပိုင် လမ်းခင်းကျောက် သယ်ဆောင်သည့် ရထားခရီးစဉ် များကိုပါ ယုတ်မာရက်စက်စွာ အကြိမ်ကြိမ် မိုင်းထောင်ဖောက်ခွဲ ဖျက်ဆီးမှု ကျူးလွန်နေကြသည့် PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက်သမား များအား ဒေသခံပြည်သူတစ်ရပ် လုံးမှ စက်ဆုပ်ရွံရှာပြီး ပြင်းထန် စွာ ဆန့်ကျင်ကန့်ကွက်ရွတ်ချ လျက်ရှိကြောင်း မြန်မာ့မီးရထားမှ သတင်းရရှိသည်။ သတင်းစဉ်

NUG လက်ဝေခံ PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက်သမားများက ၂၃၀/၃၃/၁၁ ကေဗီ ၁၆၀ အမ်ဗီအေ သာယာကုန်းပင်မဓာတ်အားခွဲရုံအား ဒရုန်းဖြင့် ဗုံးပစ်ချတိုက်ခိုက်မှုအခြေအနေအား သတင်းထုတ်ပြန်ခြင်း

၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၅ ရက်

၁။ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာနသည် ပြည်သူလူထု၏ လိုအပ်ချက် ရှိသော လျှပ်စစ်ဓာတ်အားကို နည်းမျိုးစုံဖြင့် တိုးမြှင့်ထုတ်လုပ်နိုင်ရန် စီမံဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ ထိုသို့ စီမံဆောင်ရွက်နေသော်လည်း ယခုကာလများတွင် ပြည်သူလူထု၏ လိုအပ်ချက်ကို လုံလောက် အောင် ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်မှုမရှိသဖြင့် ထုတ်လုပ်ပေးနိုင်မှုကို အခြေခံ၍ မျှတစွာ ခွဲဝေစားရရှိနိုင်ရန် စီမံဆောင်ရွက်ဖြန့်ဖြူးလျက် ရှိပါသည်။

၂။ ထိုသို့ဆောင်ရွက်နေသည့်ကာလတွင် NUG လက်ဝေခံ PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက်သမားများမှ ပြည်သူများ၏ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား လိုအပ်ချက်ကို ထုတ်လုပ်၊ ပို့လွှတ်၊ ဖြန့်ဖြူးပေးလျက်ရှိသော လျှပ်စစ် ပိုင်းဆိုင်ရာ အခြေခံအဆောက်အအုံများအား ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီးမှုများ

ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိဖြင့် ပြုလုပ်လျက်ရှိရာ ၄-၄-၂၀၂၃ ရက်နေ့တွင် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးခရိုင်၊ ကျောက်တံခါးမြို့နယ်၊ သာယာကုန်း ပေးအားခွဲရုံအား ဒရုန်းဖြင့် ဗုံးများပစ်ချတိုက်ခိုက်မှုကြောင့် ဓာတ်အားခွဲရုံတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်လျက်ရှိသည့် ပြည်သူ့ဝန်ထမ်း (၂) ဦးထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိပြီး၊ (၁) ဦးသေဆုံးကာ၊ ဓာတ်အားခွဲရုံအတွင်းရှိ ရံနွယ်၊ ရွှေကျင်၊ ကွန်းကျောင်း ရေအားလျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးစက်ရုံ များမှ ထွက်ရှိသည့် ဓာတ်အား (၅၅) မဂ္ဂါဝပ်ကို ဓာတ်အားလိုင်းများနှင့် ချိတ်ဆက်ဖြန့်ဖြူးပေးလျက်ရှိသည့် ထရန်စဖော်မာများနှင့် ဓာတ်အား ခွဲရုံသုံးပစ္စည်းများ ထိခိုက်ပျက်စီးခဲ့ပါသည်။ အဆိုပါ ထိခိုက်ပျက်စီး ခဲ့မှုကြောင့် နိုင်ငံတော်ဓာတ်အားစနစ်တစ်ခုလုံး (၂၁:၁၉) နာရီချိန်



၂၃၀ ကေဗီ သာယာကုန်းပင်မဓာတ်အားခွဲရုံတွင် ကျရောက်ပေါက်ကွဲ သော ဗုံးများ မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံ။



၂၃၀ ကေဗီ သာယာကုန်းပင်မဓာတ်အားခွဲရုံ၏ ၂၃၀/၃၃/၁၁ ကေဗီ ၁၆၀ အမ်ဗီအေ ထရန်စဖော်မာ ပျက်စီးမှုအခြေအနေ မှတ်တမ်း ဓာတ်ပုံ။



၂၃၀ ကေဗီ သာယာကုန်းပင်မဓာတ်အားခွဲရုံ၏ ၃၃/၀.၄ ကေဗီ၊ ၅၀၀ ကေဗီအေ ဓာတ်အားခွဲရုံသုံး ထရန်စဖော်မာနှင့် ဓာတ်အား ထိန်းချုပ်ကြီးများ ပျက်စီးမှုအခြေအနေ မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံ။

ခန့်တွင် ဓာတ်အားပြတ်တောက်ခဲ့ပြီး ဓာတ်အားစနစ်အတွင်းသို့ ဓာတ်အားပြန်လည်ရရှိရေး အမြန်ဆုံးဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ၅ - ၄ - ၂၀၂၃ ရက်၊ (၀၀:၄၉) နာရီတွင် ဓာတ်အားစနစ်သို့ ဓာတ်အားပုံမှန်ပြန်လည် ပို့လွှတ်ချိတ်ဆက်နိုင်ခဲ့ပါသည်။

၃။ သို့ပါ၍ ယနေ့အချိန်ထိ NUG လက်ဝေခံ PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက်သမားများမှ ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိဖြင့် အများပြည်သူသို့ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဖြည့်ဆည်းပေးလျက်ရှိသည့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေး စက်ရုံများ၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလိုင်းများနှင့် ဓာတ်အားခွဲရုံများအား ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီးခဲ့သည့်အကြိမ် ပေါင်း (၂၂၉) ကြိမ် ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး ခဲ့ရာ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့်လည်း လုံခြုံရေးအဖွဲ့များ နှင့်ပူးပေါင်းကာ ပြင်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်းများအား ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ ပါကြောင်း သတင်းထုတ်ပြန်အပ်ပါသည်။

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန

ရန်ကုန်မြို့ ပြည်သူ့ရင်ပြင်တွင် လမ်းလျှောက်သင်္ကြန် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပမည်

၁၃၈၄ ခုနှစ်၊ မြန်မာ့ရိုးရာမဟာသင်္ကြန်ပွဲတော်အား Royal Apex မှ ကြီးမှူး၍ ဝင်ကြေးအခမဲ့ဖြင့် ရန်ကုန်မြို့ ပြည်သူ့ရင်ပြင်၌ သင်္ကြန်ပွဲတော်ရက်များအတွင်း နေ့စဉ် နံနက် (၉) နာရီမှ ည (၁၀) နာရီအထိ ရေပက်မဏ္ဍပ်များတွင် ရေကစားခြင်းများအပြင် ဖျော်ဖြေရေးအစီအစဉ်များနှင့် လမ်းလျှောက်သင်္ကြန် ပြုလုပ်၍ သင်္ကြန်မုန့်မျိုးစုံ၊ အအေး၊ အသီးဖျော်ရည်များ စတုဒိသာကျွေးမွေးမှုအစီအစဉ်များဖြင့် စည်ကား သိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ အများပြည်သူများ လာရောက်ဆင်နွှဲနိုင်ပါရန် အသိပေးနှိုးဆော် ဖိတ်ခေါ် အပ်ပါသည်။

Royal Apex

“ကုန်အမှတ်တံဆိပ်မူပိုင်ခွင့် မှတ်ပုံတင်လျှောက်ထားရန် ရက်ချိန်းရယူခြင်း” အတွက် အသိပေးကြေညာချက်

၁။ ကုန်အမှတ်တံဆိပ် မူပိုင်ခွင့်ဥပဒေနှင့်အညီ မှတ်ပုံတင် လျှောက်ထားရန် အမိန့်အမှတ် (၆၃/၂၀၂၀) အရ ဒုတိယအဆင့် ဖွင့်လှစ်မည့် ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ (၃) ရက်နေ့မှစ၍ ကုန်အမှတ် တံဆိပ်မူပိုင်ခွင့် မှတ်ပုံတင်လျှောက်လွှာများကို မူပိုင်ခွင့်ဦးစီးဌာန၏ လျှောက်လွှာလက်ခံသည့် နေရာများတွင် လာရောက်လျှောက်ထား နိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။

၂။ ထိုသို့လျှောက်ထားရာတွင် လျှောက်ထားသူများ လျင်မြန် လွယ်ကူစွာနှင့် အချိန်ကုန်သက်သာစေရန် ရည်ရွယ်၍ မူပိုင်ခွင့် ဦးစီးဌာန Website ၏ (www.ipd.gov.mm) အီလက်ထရွန်နစ် ဝန်ဆောင်မှုများ (e-Services) ကဏ္ဍအောက်တွင် မှတ်ပုံတင် လျှောက်ထားခြင်းအတွက် ရက်ချိန်းရယူနိုင်သည့်စနစ်ကို ဆောင် ရွက်ထားရှိပါသည်။ ရက်ချိန်းရယူနိုင်ရန် ဆောင်ရွက်မှုအဆင့်ဆင့် ကို အောက်ပါအတိုင်း လုပ်ဆောင်ရမည် ဖြစ်ပါသည်-

(က) မူပိုင်ခွင့်ဦးစီးဌာန Website (www.ipd.gov.mm) ၏ မူလစာမျက်နှာ (Home Page) ရှိ အီလက်ထရွန်နစ်

- ဝန်ဆောင်မှုများ (e-Services) သို့ ဝင်ရောက်ပါ။
- (ခ) လျှောက်လွှာလက်ခံမည့် ရုံးနေရာကို ရွေးချယ်ပါ။ (နေပြည်တော်၊ ရန်ကုန်)
- (ဂ) လာရောက်လျှောက်ထားလိုသည့် နေ့ရက်ကို ရွေးချယ်၍ လျှောက်လွှာအရေအတွက်ကို ဖြည့်စွက်ပါ။
- (ဃ) လာရောက်လျှောက်ထားမည့်သူ၏ အမည်၊ နိုင်ငံသား စိစစ်ရေး ကတ်ပြားအမှတ်၊ ဖုန်းနံပါတ်၊ အီးမေးလ်လိပ်စာ တို့ကို ဖြည့်စွက်ပါ။
- (င) အချက်အလက်များအားလုံး ဖြည့်စွက်ပြီးပါက Submit Button ကိုနှိပ်၍ ရက်ချိန်း ရယူနိုင်ပြီဖြစ်ပါသည်။
- (စ) ရက်ချိန်းရယူသူ၏ အီးမေးလ်သို့ မူပိုင်ခွင့်ဦးစီးဌာန အီးမေးလ် deptip.infotech@ipd.gov.mm မှ ရက်ချိန်း ရယူခြင်းကို လက်ခံရရှိကြောင်း အကြောင်းကြားစာကို ပြန်လည်ပေးပို့ပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။

၃။ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်မူပိုင်ခွင့် မှတ်ပုံတင်လျှောက်ထားရန်

ရက်ချိန်းရယူသည့်စနစ်နှင့် စပ်လျဉ်း၍ မေးမြန်းလိုပါက အောက် ဖော်ပြပါ Help desk များသို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်-
 နေပြည်တော် ရုံးအမှတ် (၅၂)၊ စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်း ရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ နေပြည်တော်၊ ဖုန်း- ၀၆၇-၄၃၀၅၉၄
 ရန်ကုန်ရုံးခွဲ အမှတ် (၂၂၈) / ၂၄၀၊ ကမ်းနားလမ်း၊ ပန်းဘဲတန်း မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၁-၈၃၈၀၂၆၅
 မန္တလေးရုံးခွဲ ၃၅ လမ်းနှင့် ၆၃၂၆ လမ်းကြား၊ ပုကုန်သွင်းကုန် ရုံး၊ ကုန်သွယ်ရေးဦးစီးဌာန၊
 မှတ်ချက်။ ။ အထက်မြန်မာပြည်ရုံးခွဲ (မန္တလေး) အား ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ (၁၈) ရက်နေ့မှ စတင်ဖွင့်လှစ်၍ လက်ခံဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

(မူပိုင်ခွင့်ဦးစီးဌာန)

မြန်မာ့အလင်း

- စာတည်းမှူးချုပ် - အောင်နိုင်ဦး
- ခေတ္တစာတည်းမှူး - မြင့်စိုး
- သတင်းထောက်မှူး - ခင်ရတနာ
- စာတည်းများ - ကြည်ဝင်း၊ ဝင်းကျော်၊ သိမ့်သိမ့်စိုး
- ဘာသာပြန် - ခြူးစန္ဒီနွေး၊ တင်လင်းအောင်
- စာတည်း - ကျော်သူဝင်း၊ ဇင်ဦး၊ တင်မောင်လွင်၊ ဟိန်းထက်ဇော်၊ နေဝင်းထွန်း(၂)
- အငယ်တန်း - ဝေဠုနွယ်၊ ဇော်ပိုင်အောင်၊ ခင်ဖြူထွေး
- သတင်းထောက်များ - တင်စိုး
- ဓာတ်ပုံ - အိအိခင်နှင့် အဖွဲ့
- သတင်းထောက် - အေးအေးမိုးလှိုင်နှင့် အဖွဲ့
- သုတေသန - သန်းထွန်းအောင်နှင့် အဖွဲ့
- စာပြင် - သက်လွင်ဦးနှင့် အဖွဲ့
- စာမျက်နှာဖွဲ့စည်းမှုနှင့် ဒီဇိုင်း - (၀၁၀၉၃)
- အီးမေးနှင့် အွန်လိုင်း ထုတ်ဝေခြင်းအမှတ် - (၀၀၈၇၇)
- ပုံနှိပ်ခြင်းအမှတ် - (၀၀၈၇၇)

mmalin.npt@gmail.com
www.facebook.com/MYANMAALINNEWS

နေပြည်တော်-စာတည်းမှူး ၀၆၇-၃၆၁၄၂၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ ဖက်စ် ၀၆၇-၃၆၁၄၃၊ ရန်ကုန်ရုံးခွဲ- အမှတ်(၅၃)၊ နတ်မောက်လမ်း၊ သွယ်(၁)၊ ဗိုလ်ချုပ်(၂) ရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ စာတိုက်သေတ္တာအမှတ်-၄၀၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၁-၅၄၄၃၀၉၊ မန်နေဂျာ ၀၁-၅၄၄၃၁၄၊ စီမံ ၀၁-၅၄၄၃၁၅၊ ငွေစာရင်း ၀၁-၅၄၄၃၁၆၊ ကြော်ငြာ ၀၁-၅၄၅၈၃၄၊ ၀၁-၅၅၉၁၁၈၊ Fax ၀၁-၅၄၆၂၂၀၊ ၀၆၇-၃၆၁၄၈၊ မြန်မာ့ရုံး ၀၁-၅၄၄၃၁၇၊ Fax ၀၁-၈၆၀၄၅၅၆။



ယနေ့ဈေးကွက်ပေါက်ဈေးများ

၅ - ၄ - ၂၀၂၃

ရွှေ		နိုင်ငံတကာ ငွေကြေးများ	
အကယ်ဒမီမီးလင်းရွှေအဖွင့်ဈေး တစ်ကျပ်သား ကျပ် ၂၃၈၂၀၀		အမေရိကန် တစ်ဒေါ်လာ	ကျပ် ၂၁၀၀
အကယ်ဒမီမီးလင်းရွှေအပိတ်ဈေး တစ်ကျပ်သား ကျပ် ၂၃၈၅၇၀၀		ဥရောပ တစ်ယူရို	ကျပ် ၂၂၉၈ . ၉
ကမ္ဘာ့ရွှေဈေးအဖွင့်ဈေး တစ်အောင်စ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂၀၂၂		စင်ကာပူ တစ်ဒေါ်လာ	ကျပ် ၁၅၈၃ . ၇
ကမ္ဘာ့ရွှေဈေးအပိတ်ဈေး တစ်အောင်စ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂၀၂၅		ထိုင်း တစ်ဘတ်	ကျပ် ၆၁ . ၉၆၅
(ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရွှေလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းမှ ရယူပါသည်)		ဂျပန် ယန်း ၁၀၀	ကျပ် ၁၅၉၅ . ၃
စက်သုံးဆီ(လက်လီဈေးနှုန်းများ)			
စက်သုံးဆီ (ရန်ကုန်)	(မန္တလေး)	မလေးရှား တစ်ရင်းဂစ်	ကျပ် ၄၇၇ . ၃၃
ဒီဇယ်(တစ်လီတာ)	၂၁၅၅ ကျပ်	တရုတ် တစ်ယွမ်	ကျပ် ၃၀၅ . ၂၄
ပရီမီယံဒီဇယ်(တစ်လီတာ)	၂၂၃၅ ကျပ်	အိန္ဒိယ တစ်ရူပီး	ကျပ် ၂၅ . ၆၁၄
အောက်တိုန်း ၉၂	၂၂၆၀ ကျပ်		
အောက်တိုန်း ၉၅	၂၃၂၀ ကျပ်		
(မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်မှ ရယူပါသည်)			

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းဈေးကွက်

ကုမ္ပဏီအမည်	အဖွင့်ဈေး (ကျပ်)	အပိတ်ဈေး (ကျပ်)	ရယ်ယာစောင်ရေ	ရယ်ယာတန်ဖိုး (ကျပ်)
FMI	၀	၀	၀	၀
MTSH	၃၀၅၀	၃၀၅၀	၄၆၆	၁၃၆၀၃၀၀
MCB	၀	၀	၀	၀
FPB	၁၅၀၀	၁၅၀၀	၆၆	၉၉၀၀၀
TMH	၀	၀	၀	၀
EFR	၂၆၅၀	၂၆၅၀	၁၅	၃၉၇၅၀
AHP	၀	၀	၀	၀

စစ်ကိုင်းပညာရေးတက္ကသိုလ်
မဟာပညာရေးဘွဲ့ (အရည်အချင်းစစ်) MED(Q)သင်တန်း
ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲလျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

စစ်ကိုင်းပညာရေးတက္ကသိုလ်တွင် မဟာပညာရေးဘွဲ့ (အရည်အချင်းစစ်) MED(Q)သင်တန်းအပတ်စဉ်(၄)ကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ဖွင့်လှစ်ပါမည်-

(က) သင်တန်းအမည် - မဟာပညာရေးဘွဲ့ (အရည်အချင်းစစ်) MED(Q) သင်တန်း

(ခ) သင်တန်းကာလ - ပညာသင်နှစ်(၁)နှစ် သတ်မှတ်ပါမည်။

(ဂ) လိုအပ်သည့် ပညာရေးဘွဲ့ (B.Ed)ဘွဲ့ ရရှိရပါမည်။

(ဃ) အသက် - အရည်အချင်းစစ် ရေးဖြေခွင့်နှုတ်ဖြေ စာမေးပွဲကို အောင်မြင်သူဖြစ်ရမည်။

(င) အသက် အကန့်အသတ်မရှိပါ။

(စ) လူငယ် - ဆရာအတတ်ပညာဦးစီးဌာန၊ အခြေခံပညာ ဦးစီးဌာန၊ ပညာရေးသုတေသနစီမံကိန်းနှင့် လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာန၊ ကျောင်းပြင်ပနှင့် တစ်သက်တာပညာရေးဦးစီးဌာနများတွင် တာဝန် ထမ်းဆောင်နေပြီး သင်တန်းစတင်ဖွင့်လှစ် သည့်နေ့ည လုပ်သက်(၅)နှစ်ပြည့်သူ ပညာရေး ဘွဲ့ရ ဆရာ၊ဆရာမဝန်ထမ်းများ ဖြစ်ရမည်။

(ဆ) လျှောက်ထားသူများသည် - ပညာရေးစိတ်ပညာ(သို့မဟုတ်) ပညာရေးသဘော တရား (သို့မဟုတ်) သင်ပြနည်း (သို့မဟုတ်) ကာယပညာ ဘာသာရပ်တစ်ခုခုကိုသာ ရွေးချယ် လျှောက်ထားရမည်။ (တစ်ခုထက်ပိုလျှောက် ပါက လုံးဝစဉ်းစားမည်မဟုတ်ပါ။)

(ဇ) ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲ - သက်ဆိုင်ရာအထူးပြု ပညာရေးဘာသာရပ် မေးခွန်းလွှာတစ်ခု (၂)ခု ရေးဖြေခွင့်ရမည်။

(ဈ) - ၆ - ၄ - ၂၀၂၃ (ကြာသပတေးနေ့)

(ည) လျှောက်လွှာစတင် လက်ခံမည့်ရက် - ၂၀ - ၄ - ၂၀၂၃ (သောကြာနေ့)

(ဋ) လျှောက်လွှာ မည့်ရက် - သင်တန်းရေးရာဌာန၊ စစ်ကိုင်းပညာရေး တက္ကသိုလ်သို့ တိုက်ရိုက်လျှောက်ထားနိုင်ပါ သည်။

(ဌ) ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲ ကျင်းပမည့်ရက် - ၄ - ၅ - ၂၀၂၃ (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီမှ ၁၁:၀၀ နာရီထိ

(ဍ) ဝင်ခွင့် စာမေးပွဲ ဖြေဆိုရမည့်တက္ကသိုလ် - စစ်ကိုင်းပညာရေးတက္ကသိုလ်

(ဎ) လူတွေ့နှုတ်ဖြေ ဖြေဆိုရမည့်နေ့ - ၁၆ - ၅ - ၂၀၂၃ (အင်္ဂါနေ့)

(ဏ) လိုအပ်သော အထောက်အထား - လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အောက်ဖော်ပြပါ အထောက်အထားများ တင်ပြရပါမည်။

(က) သွဲ့လက်မှတ်၊ အမှတ်စာရင်းမူရင်းနှင့် မိတ္တူကူး

(ခ) ပတ်စပို့အရွယ် ဓါတ်ပုံ (၂) ပုံ

(ဂ) ဝန်ထမ်းဖြစ်ကြောင်းနှင့် လုပ်သက်မှန်ကန် ကြောင်း မဟာပညာရေးဘွဲ့ (အရည်အချင်းစစ်) MED(Q) သင်တန်းဝင်ခွင့်စာမေးပွဲကို ဖြေဆို ဝင်ခွင့်ပြုကြောင်းနှင့် ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲ ဖြေဆို အောင်မြင်ပါက အချိန်ပြည့် တက်ရောက်ခွင့်ပြု ကြောင်း၊ သက်ဆိုင်ရာဦးစီးဌာန၊ ညွှန်ကြားရေး များချုပ် (သို့မဟုတ်) တာဝန်ပေးအပ်ထားသော အရာရှိများ ကျောင်းအုပ်ကြီးတို့၏ ထောက်ခံချက် ဖြင့် တင်ပြရမည်။

(ဃ) ဆရာအတတ်ပညာဦးစီးဌာနအောက်ရှိ ပညာရေး ဒီဂရီ ကောလိပ်များ (မြစ်ကြီးနား၊ တောင်ကြီး၊ လားရှိုး၊ လွိုင်ကော်၊ မန္တလေး၊ မိတ္ထီလာ၊ စစ်ကိုင်း၊ မုံရွာ၊ ဟားခဲ၊ ကျိုင်းတုံ၊ ကသာ၊ မကွေး၊ ပခုက္ကူ) တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသည့် ဆရာ၊ ဆရာမ ဝန်ထမ်းများ၊ ပညာရေးသုတေသန စီမံကိန်းနှင့် လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာနများ၊ ကျောင်း ပြင်ပနှင့် တစ်သက်တာပညာရေးဦးစီးဌာနများ တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေပြီး ပညာရေးဘွဲ့ရ ဆရာ၊ဆရာမ ဝန်ထမ်းများသည် စစ်ကိုင်းပညာ ရေးတက္ကသိုလ်တွင် တက်ရောက်ခွင့်ရရှိပါသည်။

(င) သင်တန်းဖွင့်မည့်ရက် - ၈ - ၆ - ၂၀၂၃ (ကြာသပတေးနေ့)

(စ) စုံစမ်းရန် - ဘာသာရပ်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ အသေးစိတ် အချက် အလက်များကို သက်ဆိုင်ရာ ဘာသာရပ် အလိုက် ပါမောက္ခ/ဌာနမှူးများထံတွင် လည်း ကောင်း၊ သင်တန်းဝင်ခွင့်စာမေးပွဲ ဌာန မှူး(သင်တန်း) ၀၉-၂၀၆၀၉၄၄၊ ဒု-ဌာနမှူး (သင်တန်း) ၀၉-၇၉၇၉၉၆၃၅၊ မော်ကွန်းထိန်း ၀၉-၄၄၄၆၉၄၈၆၂ တို့ထံတွင် လည်းကောင်း စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

စစ်ကိုင်းပညာရေးတက္ကသိုလ်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန
အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန
စစ်ကိုင်းပညာရေးတက္ကသိုလ်

မဟာပညာရေးဘွဲ့ (M.Ed.)
သင်တန်းဝင်ခွင့်စာမေးပွဲလျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

၁။ စစ်ကိုင်းပညာရေးတက္ကသိုလ်တွင် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ်အတွက် မဟာ ပညာရေးဘွဲ့(M.Ed.) သင်တန်းကို အောက်ဖော်ပြပါ အထူးပြုဘာသာရပ်များ အလိုက် သတ်မှတ်ဦးရေအတိုင်း ဖွင့်လှစ်သင်ကြားမည် ဖြစ်ပါသည်-

(က) ပညာရေးသဘောတရားနှင့်ပညာရေးစီမံခန့်ခွဲမှု (၅၀) ဦး

(ခ) ပညာရေးစိတ်ပညာ (၅၀) ဦး

(ဂ) သင်ရိုးညွှန်းတမ်းနှင့်သင်ပြနည်း (၅၀) ဦး

(ဃ) ကာယပညာနှင့်ကျောင်းကျန်းမာ (၂၅) ဦး

၂။ လျှောက်ထားသူများသည် စစ်ကိုင်းပညာရေးတက္ကသိုလ်တွင် မဟာပညာရေး ဘွဲ့(M.Ed.) သင်တန်းဝင်ခွင့်စာမေးပွဲကို အောက်ပါအတိုင်း ဖြေဆိုရမည်-

(က) (၄-၅-၂၀၂၃) နေ့ ၀၉:၀၀ နာရီမှ ၁၂:၀၀နာရီ အင်္ဂလိပ်စာ ဘာသာရပ်

(ခ) (၅-၅-၂၀၂၃) နေ့ ၀၉:၀၀ နာရီမှ ၁၂:၀၀နာရီ သက်ဆိုင်ရာ အထူးပြုဘာသာရပ်

၃။ ရေးဖြေစာမေးပွဲအောင်မြင်သူများကို (၁၅-၅-၂၀၂၃) တနင်္လာနေ့တွင် လူတွေ့စစ်ဆေးမည်။

၄။ မဟာပညာရေးဘွဲ့(M.Ed.) သင်တန်းဝင်ခွင့်စာမေးပွဲကို အောက်ပါအရည် အချင်းနှင့် ပြည့်စုံသူများ ဖြေဆိုခွင့် လျှောက်ထားနိုင်သည် -

(က) ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံသား ဖြစ်ရမည်။

(ခ) ပညာရေးဘွဲ့ရရှိ၍ မဟာပညာရေးဘွဲ့ သင်တန်းတက်ရောက်ရန် အဆင့်မီသူဖြစ်ရမည်။

(ဂ) ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနတွင် ဆရာ၊ ဆရာမ (သို့မဟုတ်) ဆရာ၊ ဆရာမ မဟုတ်သော်လည်း သင်ကြားရေးနှင့် သုတေသနဆိုင်ရာ လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နေသူများဖြစ်ပြီး လုပ်သက်တစ်ဆက်တည်း (၁-၆-၂၀၂၃)နေ့တွင် (၁)နှစ်ပြည့်ပြီး လက်ရှိတာဝန် ထမ်းဆောင် နေသူ ဖြစ်ရမည်။

(ဃ) ပညာရေးဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ (၃)နာရီမေးခွန်းနှင့် အင်္ဂလိပ်စာ (၃) နာရီ မေးခွန်းတို့ကို ရေးဖြေ ဖြေဆိုရမည်ဖြစ်ပြီး ဖြေဆိုအောင်မြင် ပါက လူတွေ့စစ်ဆေးခြင်းခံရမည်။

(င) ပညာရေးတက္ကသိုလ် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးမှုဌာနမှ ဖွင့်လှစ် သော မဟာပညာရေးဘွဲ့(ပညာရေး)ဘွဲ့၊ မဟာပညာရေးဘွဲ့ အရည် အချင်းစစ်သင်တန်းအောင်မြင်ပြီး ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနတွင် ပညာရေးဝန်ထမ်းအဖြစ် လက်ရှိ တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသူဖြစ်ပါ က ဝင်ခွင့်ရေးဖြေစာမေးပွဲကို ဖြေဆိုရန်မလိုဘဲ လူတွေ့စစ်ဆေးခြင်း ကို ဖြေဆိုပြီးအောင်မြင်ပါက သင်တန်းတက်ရောက်နိုင်မည် ဖြစ်ပါ သည်။

(စ) စစ်ကိုင်းပညာရေးတက္ကသိုလ် ပြည်နယ်/တိုင်းဒေသကြီး ပညာရေး များများနှင့် မြို့နယ်ပညာရေးများတွင် သတ်မှတ်ထားသည့် လျှောက်လွှာပုံစံရရှိပြီး စစ်ကိုင်းပညာရေးတက္ကသိုလ် ကျောင်းသား ရေးရာဌာနတွင် (၂၀-၄-၂၀၂၃) ရက် သောကြာနေ့ နောက်ဆုံးထား ၍ လျှောက်ထားရမည်။

၅။ လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အောက်ဖော်ပြပါ အထောက်အထားများ တင်ပြရမည် -

(က) အမှတ်စာရင်း မူရင်းနှင့် မိတ္တူကူး

(ခ) ဝန်ထမ်းဖြစ်ကြောင်းနှင့် လုပ်သက်မှန်ကန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာ ကျောင်းအုပ်ကြီး၏ ထောက်ခံချက်

(ဂ) ဓါတ်ပုံ (၂) ပုံ

(ဃ) မဟာပညာရေးဘွဲ့(သင်တန်း)ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲကို ဖြေဆိုခွင့်ပြု ကြောင်းနှင့် ဖြေဆိုအောင်မြင်ပါက အချိန်ပြည့်တက်ရောက်ခွင့်ပြု ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၏ ထောက်ခံ ချက်။

၆။ ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ အသေးစိတ်အချက်အလက်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ သက်ဆိုင်ရာ ဘာသာရပ် ပါမောက္ခ (ဌာနမှူး)များထံတွင် လည်းကောင်း၊ သင်တန်းဝင်ခွင့်နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဌာနမှူး (သင်တန်း) ၀၉-၂၀၆၀၉၄၄၊ ဒု-ဌာနမှူး(သင်တန်း) ၀၉- ၇၉၇၉၉၆၃၅ ၊ မော်ကွန်းထိန်း ၀၉-၄၄၄၆၉၄၈၆၂ ထံတွင် လည်းကောင်း စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

ဌာနမှူး(သင်တန်း)
စစ်ကိုင်းပညာရေးတက္ကသိုလ်

ကန့်ကွက်လွှာခေါ်ယူခြင်းကြော်ငြာစာ

မိတ္ထီလာမြို့၊ အောင်ဇေယျာရပ်ကွက်၊ နယ်မြေ (၅)၊ သရဖီလမ်းနေ ကွင်း/ အကွက်အမှတ်နှင့် အမည် (၉-က/၁ -အောင်ဇေယျာ)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၇၈-ခ)၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၁၆)၊ ဦးရဲမောင်မောင် ၉/မထလ(နိုင်)၁၇၀၀၂၁၅ (အလျား ၄၁'-၀" x အနံ ၂၁'-၀") RC (၂)ထပ် အဆောက်အအုံ ဆောက်လုပ်ခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ယင်းအဆောက်အအုံ ဆောက်လုပ်ခွင့်လျှောက်ထား ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လွှာတင်သွင်းလိုပါက ဤကြော်ငြာစာပါသည့် ရက်မှစ၍ ၁၅ ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများ ယူဆောင်လာ၍ မိတ္ထီလာမြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့မှ တာဝန်ရှိသူထံ လျက်ဖော်ပြသည့် အတိုင်း တင်ပြ ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

မိတ္ထီလာမြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့

ဖောင်းကြွပျောက်လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 2TLR/1958 ၏ ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန်လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွနံပါတ် ပြားပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါ သည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ကျောက်ဆည်)

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာခြင်း

လားရှိုးမြို့၊ အမှတ် (၁၂) ရပ်ကွက်၊ နယ်မြေ(၁၉)၊ အကွက်အမှတ် (မန်ဆုတိုးချဲ့ -၆)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၄၈၁)၊ ဧရိယာ ၀.၀၉၆၆ဧက၊ မြေငှား ဂရန်အမှုတွဲအမှတ် ၉၅၁-၅/၁၉၉၅- ၁၉၉၆(စီ)၊ ဒု-ဗိုလ်မှူးကြီးမောင်စိုး အမည်ပေါက် မြေကွက်အား ဒုမှူးကြီး မောင်စိုး၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲ အပ်ခြင်းခံရသူ ဦးရဲနိုင် ၁၃/လရန (နိုင်)၀၁၆၉၅၁၀၀ ခေါ်ရွက်လန် ၁၃/လရန(နိုင်)၂၄၀၅၆၄၄၄ လားရှိုး မြို့စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံးတွင် စာချုပ် ချုပ် ဆိုရောင်းချပြီးဖြစ် ၍ ခေါ်ရွက်လန်အမည်ဖြင့် အမည် ပြောင်းထပ်ခံအသစ် မြေငှားဂရန် လျှောက်ထားလာရာ ကန့်ကွက်လို သူများရှိပါက အထောက်အထား ခိုင်လုံစွာ ဖြင့် သတင်းစာပါသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက် ကိုင်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါ သည်။ ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန၊ လားရှိုးမြို့

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာခြင်း

လားရှိုးမြို့၊ အမှတ်(၁၀) ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(၁၁၁၀) တိုးချဲ့ ဦးပိုင်အမှတ်(၁၀၀၇)၊ မြေဧရိယာ (၀၁၁၀၀၀၉၆)ဧကသည် ဦးညီနပ် ၁၃/လရန(နိုင်) ၀၆၄၁၀၀၀၀ မြို့မြေ နေရာချထားရေးကော်မတီ၏ မြေ ပေးမိန့်အမှတ်(၂၉/၉၈) ဖြင့် ရရှိထား ပြီး ဦးညီနပ်မှ ဒေါ်သန်းသန်းခိုင် ၉/ တာသန(နိုင်) ၂၀၆၂၉၄၄ ရောင်းချ ခဲ့ပြီးဖြစ်၍ ဒေါ်သန်းသန်းခိုင် အမည် ဖြင့် မြေငှားဂရန်အသစ် လျှောက် ထားလာရာ ကန့်ကွက်လိုသူများ ရှိပါက အထောက်အထား ခိုင်လုံစွာ ဖြင့် သတင်းစာပါသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာပါသည်။

ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန၊ လားရှိုးမြို့

ပီတောက်နဲ့အီတူ
တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲ
ဖြန့်ဖြူးအသံထေးဂီတ

FRIDAY NIGHT LIVE SHOW
ထပ်ဆင့်အကယ်ဒမီ နေအောင် သန်းမြတ်စိုး ရသ ရဲထိုက် စိုးရန်အောင် ကောင်းမိုးယံ ကောင်းဆက် နန်းစန္ဒီ အိအိလှိုင် ထွန်းပပအောင် ပုလဲသန့်သွယ်
၇-၄-၂၀၂၃ (သောကြာနေ့) ည (၉) နာရီ
LIVE ON MRTV HD

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့် ၅၊ နည်းဥပဒေ ၂၀)
ဖြူးဖြူးနယ်တရားရုံးတော်၌
၂၀၂၂ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ် -၇၆

ဦးဖြူး နှင့် ဒေါ်ကြည်အေး(ပါ-၂၀)ဦး
တရားလို တရားပြိုင်များ
ဖြူးဖြူးနယ်၊ ခင်တန်းကြီးကျေးရွာ(၈)တရားပြိုင် ဦးကိုလင်း(၁)
ဦးကျော်မြ၊ တောင်ငူမြို့နယ်၊ မြပင်ကူးကျေးရွာ၊ ကျွန်းဒိုင်းကျေးရွာအုပ်စုစုစု (၉) တရားပြိုင် ဒေါ်ခင်စိုးအေး(၁)ဦးဖြူး၊ တောင်ငူမြို့နယ်၊ မြပင်ကူးကျေးရွာ၊ ကျွန်းဒိုင်းကျေးရွာအုပ်စုစုစု (၁၀)တရားပြိုင် ဒေါ်ခင်မိုးအေး(၁)ဦးဖြူး၊ တောင်ငူ မြို့နယ်၊ မြပင်ကူးကျေးရွာ၊ ကျွန်းဒိုင်းကျေးရွာအုပ်စုစုစု (၁၁) တရားပြိုင် ဦးစိုး ကိုထက် (၁) ဦးဖြူး၊ တောင်ငူမြို့နယ်၊ မြပင်ကူးကျေးရွာ၊ ကျွန်းဒိုင်းကျေးရွာ အုပ်စုစုစု (၁၂) တရားပြိုင် ဦးစိုးစိုးထွေး (၁)ဦးဖြူး၊ တောင်ငူမြို့နယ်၊ မြပင် ကူးကျေးရွာ၊ ကျွန်းဒိုင်း ကျေးရွာအုပ်စုစုစု (၁၃)တရားပြိုင် ဦးစိုးချစ်(၁)ဦးဖြူး၊ ဖြူးဖြူးနယ်၊ ခင်တန်းကြီး ကျေးရွာစု (၂၀)တရားပြိုင် ဒေါ်စိုး(၁)ဦးဖြူး၊ ဖြူးဖြူးနယ်၊ ခင်တန်းကြီးကျေး ရွာစု (၂၁) တရားပြိုင် ဒေါ်မိုးစိုး(၁)ဦးဖြူးထွေး (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသူများ) သိ စေရမည်။

ဖခင်အမည်မှန်
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ သာစည်မြို့နယ်၊ အလက(ခွဲ) ကြပ်စခန်း၊ Grade-3 မှ မကြယ် စင်ကို၏ အိမ်ထောင်စု၊ မှတ်ပုံတင် စာရင်းများအရ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးစိုးထက်အောင် ၉/၀၀စန(နိုင်) ၂၂၅၈၁၉ ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဦးပေါက်တူး

သင်တို့အပေါ်၌ တရားလို ဦးဖြူးက ရုံးတော်၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဖြင့် အမွေပုံ ပစ္စည်းစီမံခန့်ခွဲပေးစေလိုမှုဖြင့် လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည့်ဖြစ်၍ သင်တို့ကယ် တိုင်ဖြစ်စေ သို့တည်းမဟုတ်၊ ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့်အထူး အချက်အလက်ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရုံးအခွင့်အမိန့်ရရေနေ ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ်၊ ၎င်းအမှုနှင့်စပ်ဆိုင်သည့် အချက်များကို ချေပ ပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရေနေနှင့်ပတ်သက်၍ ၂၀၂၂ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၂၈ရက် (၁၃၈၅ခုနှစ် ကဆုန်လဆန်း ၁၀ရက်) မွန်းမတည့်စီ ၁၀နာရီတွင် အထက်အမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလို၏ စွဲဆိုချက်ကို ထုချေရင်းလင်းရန် တရားရုံးသို့ လာရောက်ရမည်။ ၎င်းပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်က ဆိုခဲ့သည့် နေ့ရက်တွင် သင်မလာမရောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်း၊ စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြအမှီပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းအစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်း မဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရေနေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်က ထုချေလွှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုဆိုင်စီ လေးရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၂၂ခုနှစ် မတ်လ ၃၀ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆိပ်ရုံကန့်ပိတ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေး ထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(ဇေယျာစိုး)
ဒုတိယမြို့နယ်တရားသူကြီး(၂)
ဖြူးဖြူးနယ်တရားရုံး

ဖခင်အမည်မှန်
မော်လမြိုင်မြို့၊ အမှတ် (၁၀) အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း Grade-10တန်းမှ မောင်အောင် မိုးခိုင်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးပေါက်တူး ၉/၀၀စန(နိုင်) ၁၅၄၀၁၃ ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဦးပေါက်တူး

အမည်ပြောင်း
ဦးတင်မောင်ထူး၏ သား၊ ဗန်းမော်မြို့၊ စေတနာကိုယ်ပိုင် အထက် တန်းကျောင်း Grade-8 မှ မောင်ညီညီအောင် အား မောင်ညီညီထူးလွင် ဟု အမည် ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။

မောင်ညီညီထူးလွင်

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ကျွန်တော် မောင်ခွန်းအခြွေး ယာ ၁၃/ဖခန(နိုင်) ၀၄၂၀၅၄၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် အမှတ်(မမှတ် မိ)သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေး ပါရန်။

ဖုန်း-၀၉-၆၃၂၆၀၇၁၁

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 6G/2269, Daihatsu Hijet S200P , Pick Up (4x2)R ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးပိုင်ကျောင်းသွင် ၈/အလန(နိုင်) ၁၅၄၀၁၂၀၀ တရားမကြီးမှုအမှတ် (၁) မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက် ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လို ပါက ခိုင်လုံသော အထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ရက်၃၀ အတွင်း အောက် ဖော်ပြပါရုံးသို့ လျက်ဖော်ပြပါ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ ရန်ကင်းမြောက်ပိုင်း၊ အင်းစိန်

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 9G/8402, HYUNDAI STAREX, mini bus ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်နန်းနု လေးစံ ၁၃/ဖခန(နိုင်) ၀၁၈၀၀၂ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာ ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံ သော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက်၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လျက်ဖော်ပြပါလာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ တွဲဖက်ပြည်နယ်ရုံး(လားရှိုး)

ပတ်စ်ပို့ပျောက်
ကျွန်တော် မောင်ဇော်ဝင်းနိုင်(၈/ ရနခ(နိုင်)၀၈၇၄၇၆၇)၏ နိုင်ငံကူး လက်မှတ် အမှတ်(နိပါတ်မမှတ်မိ) သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်သို့ အကြောင်းကြားပေးပါရန်။

ဖုန်း-၀၉-၄၀၈၈၆၆၆၂၆

အလိမ္မာ စာမှာရှိ

သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန သုတေသနနှင့်တီထွင်ဆန်းသစ်မှုဦးစီးဌာန (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ သုတေသနနှင့်တီထွင်ဆန်းသစ်မှုဦးစီးဌာနအတွက် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ငွေလုံးငွေရင်း အသုံးစရိတ်ဖြင့် ဆောက်လုပ်မည့် အကြီးစားပြင်ဆင်ထိန်းသိမ်းခြင်းလုပ်ငန်း (၂)ခုနှင့် ဆောက်လုပ်ရေး လုပ်ငန်း (၂)ခုအား မြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်လိုပါ၍ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပေးသွင်းနိုင်ကြောင်း ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

(က) တင်ဒါလျှောက်လွှာ ပုံစံများ - ၅-၄-၂၀၂၃ရက် စတင်ရောင်းချမည့်ရက်

(ခ) တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံများ - ၂၇-၄-၂၀၂၃ ရက် ညနေ ၄နာရီ နောက်ဆုံးတင်သွင်းရမည့်ရက်

(ဂ) တင်ဒါပုံစံ ရောင်းချမည့်နေရာ - သုတေသနနှင့်တီထွင်ဆန်းသစ်မှုဦးစီးဌာန၊ အမှတ်(၆)၊ ကမ္ဘာအေး ဘုရားလမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့

၂။ တင်ဒါတင်သွင်းခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ အသေးစိတ်အချက်အလက်များအား သိရှိလိုပါက သုတေသနနှင့်တီထွင်ဆန်းသစ်မှုဦးစီးဌာန၊ ဖုန်း-၀၁-၆၆၂၅၈၊ ၀၁-၆၆၅၉၂၊ ၀၁-၆၅၈၆၀၇၅ သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။ တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့်စိစစ်ရေးကော်မတီ သုတေသနနှင့်တီထွင်ဆန်းသစ်မှုဦးစီးဌာန

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း လမ်းဦးစီးဌာန၊ မြိတ်ခရိုင်

၁။ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ မြိတ်ခရိုင်၊ လမ်းဦးစီးဌာနမှ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ပြည်ထောင်စု/တိုင်းဒေသကြီးရန်ပုံငွေများဖြင့် ဆောင်ရွက်မည့် လမ်း/တံတား/ အဆောက်အအုံလုပ်ငန်းများအတွက် လိုအပ်လျက်ရှိသော လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများ ဝယ်ယူခြင်းနှင့် ဝန်ဆောင်မှုရယူခြင်းတို့အတွက် (မြန်မာ့ကျပ်ငွေ)ဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသဖြင့် စိတ်ဝင်စားသည့် မြန်မာနိုင်ငံသား လုပ်ငန်းရှင် မည်သူမဆို အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ (Open Tender)ယှဉ်ပြိုင် တင်သွင်းနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

၂။ တင်ဒါလျှောက်လွှာ - ၁၈-၄-၂၀၂၃ရက် စတင်ရောင်းချမည့်ရက် (အင်္ဂါနေ့)မှစ၍ (ရုံးချိန်အတွင်း)

၃။ တင်ဒါလျှောက်လွှာ - ၅-၅-၂၀၂၃ရက် (သောကြာနေ့) နောက်ဆုံးတင်သွင်းရမည့် ညနေ ၄ နာရီ ရက်/အချိန်

၄။ တင်ဒါဖွင့်ပွဲကျင်းပမည့် ရက်နှင့်အချိန်/နေရာ - ၈-၅-၂၀၂၃ရက် (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၉ နာရီ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး (မြို့ပြ)ရုံး၊ လမ်းဦးစီးဌာန၊ မြိတ်ခရိုင်၊ မြိတ်မြို့

၅။ တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိလိုပါက မြိတ်ခရိုင်၊ လမ်းဦးစီးဌာန၊ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး (မြို့ပြ)ရုံး၊ ဖုန်း-၀၅၅၉-၄၁၁၁၇၊ ၀၅၅၉-၄၁၀၀၇၀၇၅ သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့်စိစစ်ရေးချယ်ရေးကော်မတီ

တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ အင်ဂျင်နီယာဌာန (လမ်းနှင့်တံတား)ကြီးကြပ်မှု အောက်ရှိ အောက်ဖော်ပြပါ အဆောက်အအုံများကို တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ငှားရမ်းမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် တင်ဒါ တင်သွင်းနိုင်ပါရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

(က) ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ ဗဟိုလမ်းနှင့် ဟံသာဝတီလမ်းထောင့်ရှိ အဆောက်အအုံ

(ခ) ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ (၉)ရပ်ကွက်၊ မဟာဗန္ဓုလလမ်းနှင့် ဗိုလ်အောင်ကျော်လမ်းထောင့်ရှိ အဆောက်အအုံများ (တိုင်ထောင်အမိုးပါအဆောက်အအုံ (Open Shed)၊ တစ်ထပ် အဆောက်အအုံ (၅)ခန်းတွဲ အများသုံးသန့်စင်ခန်းနှင့် ယာဉ်ရပ်နားခ ကောက်ခံခြင်းလုပ်ငန်း

၂။ တင်ဒါပုံစံနှင့် စည်းကမ်းချက်များကို ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ဆူးလေဘုရားလမ်းနှင့် မဟာဗန္ဓုလလမ်းထောင့် ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ(မြို့တော်ခန်းမရှိ) ဒုတိယထပ် အင်ဂျင်နီယာဌာန (လမ်းနှင့်တံတား)တွင် ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။ အသေးစိတ် အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက အင်ဂျင်နီယာဌာန (လမ်းနှင့်တံတား)သို့ ရုံးချိန်အတွင်း စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါရောင်းချမည့်ရက် - ၆-၄-၂၀၂၃ရက် (ကြာသပတေးနေ့)

တင်ဒါအရောင်းပိတ်မည့်ရက် - ၂၄-၄-၂၀၂၃ရက် (တနင်္လာနေ့) (၁၃:၀၀နာရီ)

တင်ဒါဖွင့်ပွဲကျင်းပမည့်နေ့ရက် - ၂၆-၄-၂၀၂၃ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁၀:၀၀နာရီ

တင်ဒါဖွင့်ပွဲကျင်းပမည့်နေရာ - မြို့တော်ခန်းမ၊ ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ

တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့် စိစစ်ရေးကော်မတီ

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်ဆင့်စာ (တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့် ၅၊ နည်းဥပဒေ ၂၀) ပြင်ဦးလွင်ခရိုင်တရားရုံးတော်၌ ၂၀၂၃ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ် ၄၂

၁။ ဦးအောင်ကိုဝင်း နှင့် ဦးသိန်းဦး

၂။ ဒေါ်ကြိုင်သိရီဝင်း တရားလိုများ

တရားလိုများ တရားဖြိုင်

ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ ရပ်ကွက်ကြီး(၁၀)၊ ပဒေသာမြို့သစ်၊ အမှတ်(AA- ၇၅)နေ ဦးသိန်းဦး(ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သူသိစေရမည်။

သင့်အပေါ်၌ ဦးအောင်ကိုကိုဝင်းပါ ၂ ဦးက မှတ်ပုံတင်စာချုပ်ချုပ်ပေးစေလိုကြောင်း လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည့်ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ (သို့မဟုတ်) ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်နှင့်ဖြစ်စေ၊ ရှေ့နေနှင့်ဖြစ်စေ ၂၀၂၃ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၂၆ရက် (၁၃၈၅ခုနှစ်ကဆုန်လဆန်း ၈ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၉:၃၀နာရီတွင် အထက်အမည်ပါသူ တရားလို၏ အဆိုလျက် ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့ လာရောက်ရမည်။ ၎င်းပြင် သင့်သိစေရမည့်အထက်က ဆိုခဲ့သည့်နေ့ရက်တွင် သင့်မလာရောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်မျက်ကွယ်တွင် ရုံးတော်မှ ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိုမည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင့်ကထုချေတင်ပြအမှီပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင့်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့မဟုတ်သင်၏ ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်လိုက်ရမည်။ သင့်ကထုချေလွှာ တင်သွင်းလိုလျှင် အမှုဆိုင်ခံမီ လေးရက်အတွင်း တင်သွင်းရမည်။

၂၀၂၃ခုနှစ် ဧပြီလ ၅ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆီရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(မိမိသန်း) ခရိုင်တရားသူကြီး ပြင်ဦးလွင်ခရိုင်တရားရုံး

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်ဆင့်စာ (တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့် ၅၊ နည်းဥပဒေ ၂၀) ပြင်ဦးလွင်ခရိုင်တရားရုံးတော်၌ ၂၀၂၃ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ် ၄၃

ဒေါ်မြမြသန်း နှင့် ဦးသိန်းဦး

တရားလို တရားဖြိုင်

ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ ရပ်ကွက်ကြီး(၁၀)၊ ပဒေသာမြို့သစ်၊ အမှတ်(AA- ၇၅)နေ ဦးသိန်းဦး(ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သူသိစေရမည်။

သင့်အပေါ်၌ ဒေါ်မြမြသန်းက မှတ်ပုံတင်စာချုပ်ချုပ်ပေး စေလိုကြောင်း လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည့်ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ (သို့မဟုတ်) ၎င်းအမှုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့် ကိုယ်စားလှယ်နှင့်ဖြစ်စေ၊ ရှေ့နေနှင့်ဖြစ်စေ ၂၀၂၃ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၂၆ရက် (၁၃၈၅ ခုနှစ်၊ ကဆုန်လဆန်း ၈ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၉:၃၀နာရီတွင် အထက်အမည်ပါသူ တရားလို၏ အဆိုလျက် ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့ လာရောက်ရမည်။ ၎င်းပြင် သင့်သိစေရမည့်အထက်က ဆိုခဲ့သည့်နေ့ရက်တွင် သင့်မလာရောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်မျက်ကွယ်တွင် ရုံးတော်မှ ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေး လိုမည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင့်ကထုချေ တင်ပြအမှီပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းအစရှိသည်တို့ကို သင့်နှင့် အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့မဟုတ်သင်၏ ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်လိုက်ရမည်။ သင့်ကထုချေလွှာ တင်သွင်းလိုလျှင် အမှုဆိုင်ခံမီ လေးရက်အတွင်း တင်သွင်းရမည်။

၂၀၂၃ခုနှစ် ဧပြီလ ၅ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆီရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(မိမိသန်း) ခရိုင်တရားသူကြီး ပြင်ဦးလွင်ခရိုင်တရားရုံး

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကင်းမြို့၊ သင်္ဃန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(ကြီးပွား)၊ လူနေရပ်ကွက် အမှတ်(မြေယူ)၊ မြေကွက်အမှတ်(၂၂)၊ အကျယ်အဝန်း (၆၀/၅၉'၉" x ၈၀'၉" / ၇၉' ၆") (၀.၁၁၀)ဧက အကျယ်ရှိ ဦးစိုးအောင် အမည်ပေါက်သည့် နှစ်(၆၀)ကျော်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ ရန်ကင်းမြို့၊ သင်္ဃန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ မြေယူ(၆)လမ်း၊ အိမ်အမှတ်(၂၂)ဟုခေါ်တွင်သည့် ရေမီးရုံလင်စွာပါရှိသော နှစ်ထပ် တိုက်(၁)လုံးအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ပြီးလျှင် ပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူများဖြစ်ကြသော ဦးကျော်လွင်ဦး(၇/၁၀တ(နိုင်)၀၇၆၅၅၈)၊ ဒေါ်သိရီခင်မောင်ထွေး (၁၂/ဗဟန(နိုင်)၀၉၃၃၇)တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေကအပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် စရံငွေတစ်ချို့ကို ပေးချေ ထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြေငြာပါသည့်နေ့မှ(၁၄)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား စာရွက် စာတမ်း(မူရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုသတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ပြီးဆုံးသည်အထိဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - အထက်တန်းရေး နေများ

ဒေါ်ဝတ်ရည်ဌေး L.L.B.L.L.M (စဉ်-၃၆၉၁၇) ဦးရသီလာ L.L.B (စဉ်-၃၁၅၅၇)

ရုံးချုပ် ၏ အမှတ်(၇၀)၊ ပထမထပ်၊ အင်းစိန်လမ်း၊ စံရိပ်ငြိမ်မုတ်တိုင်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်။
☎ ၀၁- 2304311, 09-5173690, 09-450450904, 09-420203960

ရုံးခွဲ ၏ အမှတ်(၈၇)၊ ပထမထပ်၊ ရွှေဂုံတိုင်းလမ်းမ၊ ငါးထပ်ကြီးဘုရားမုတ်တိုင်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်။
☎ ၀၁- 552742, ၀၁- 559320, ၀၁-8603230, ၀၁-8603231
E-mail soesanrealestate@gmail.com

ဖောင်းကြွပျောက်လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 1F/6306 ၏ ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင် ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါ သည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကင်းအရှေ့ပိုင်း)၊ ရန်ကင်းမြို့

အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရုပ်သိမ်းကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာချက်

ရန်ကင်းမြို့တိုင်းဒေသကြီး၊ တာမွေမြို့နယ်၊ (က+ဂ)ရပ်ကွက်၊ (၁၅၇) လမ်း၊ အမှတ်(၇၄)နေ ဒေါ်သိသီ(ဘ)ဦးလှမောင် ၁၂/တမန(နိုင်)၁၁၄၇၉၈မှ ရန်ကင်းမြို့တိုင်းဒေသကြီး၊ အလုံမြို့နယ်၊ ဂဠုင်ကွက်၊ သီရိမင်္ဂလာအိမ်ရာ၊ အမှတ်(၅၀၂)နေ ဒေါ်သိသီ(ဘ) ဦးကျော်ဝင်းဦး ၁၂/ဥကတ(နိုင်) ၁၅၆၉၂၉ အား ရန်ကင်းမြို့စာရုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး၌ (၁-၁၁-၂၀၂၂)ရက်တွင် လွှဲအပ် ပေးခဲ့သော အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရုပ်(၂၀၄၅/၂၀၂၂)ကို ပြန်လည် ရုပ်သိမ်းကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်သိသီ ၁၂/တမန(နိုင်) ၁၁၄၇၉၈
ဖုန်း-၀၉-၄၄၆၅၅၅၅၆

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

မန္တလေးမြို့၊ အောင်မြေသာစံမြို့နယ်၊ အောင်မြေသာစံရပ်ကွက်၊ ၂၂လမ်း၊ ၈၆x၈၇ လမ်းကြား၊ အကွက်အမှတ် (၁၁၆)၊ ခြင်္သေ့နံစံကောင်တိုက်တာနံ၊ တိုက်ခန်း (၁)၊ အခန်းအမှတ် (၁)၊ ပထမထပ်နေ မောင်ဦးအား(လ်)(ဘ)ဦးလက် ချမ်းနာရယန်း ၁/မကန(နိုင်)၁၁၈၁၃၈၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အများ သိစေရန် ကြေညာလိုက်ပါသည်။

မောင်ဦးအား(လ်)၏ဇနီးဖြစ်သူ မင်္ဂလာကုမ္ပဏီသည် လွန်ခဲ့သော ၄-၄-၂၀၂၃ ရက်က ၎င်း၏ခင်ပွန်းအိမ်၌ မရှိသည့်အချိန်တွင် မင်္ဂလာကုမ္ပဏီသည် မိမိဆန္ဒဖြင့် နေအိမ်မှထွက်ခွာသွားခဲ့ပါသည်။ မောင်ဦးအား(လ်)သည် ဇနီးဖြစ်သူ မင်္ဂလာကုမ္ပဏီအား ညှင်းပန်းနှိပ်စက်ခြင်း၊ ရိုက်နှက်ခြင်းမရှိဘဲ ယခုကဲ့သို့ နေအိမ်မှ မိမိသဘောဆန္ဒအလျောက် ထွက်ခွာသွားသည့်အတွက် ၎င်းနှင့် ပတ်သက်ပြီး ပြဿနာတစ်စုံတစ်ရာပေါ်ပေါက်လာပါက မောင်ဦးအား(လ်)မှ လုံးဝတာဝန်ယူလက်ခံ သွားမည်မဟုတ်ကြောင်း ဇနီးဖြစ်သူ မင်္ဂလာကုမ္ပဏီနှင့် အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာလိုက်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးစိုင်းဇော်အောင် (L.L.B, D.B.L)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ စဉ်(၁၄၃၆၀/၂၀၁၈)
ဖုန်း-၀၉-၄၀၂၅၇၁၄၄၊ ၀၉-၇၉၇၀၇၉၀၇
တမာတန်းလမ်း၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ ရေအားလျှပ်စစ်စုစမ်းလေ့လာရေး ဌာနခွဲ၊ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး(၁)ရုံး၊ မန္တလေးမြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 68W/56886, Kamax 125 K.3 ယာဉ်လက်ဝယ် ရှိသူ Kamax Group Myanmar Co.,Ltd. က(ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ သည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (မန္တလေးတောင်ပိုင်း) မန္တလေးမြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 38W/15755, Honda Click-125 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ Thiri Tayza Min Co.,Ltd. က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ် ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ သည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (မန္တလေးမြောက်ပိုင်း) မန္တလေးမြို့

ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 9H/3431 ၏ ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြား ပျောက် ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါ သည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မြိတ်)

ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 7L/3878 ၏ ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျောက် ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်း ကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါ သည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (မြိတ်)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 5L/8375, Mitsubishi Canter ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးချစ် ကိုကို ၁၂/မကတ(နိုင်)၀၉၂၉၄က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ် ပေးရန် လျှောက် ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ သည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ တိုင်းဒေသကြီးရုံးခွဲ (ရွာသာကြီး) ရန်ကင်းမြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 2N/8171, Toyota Vanguarrcl, S/W (4x4)(R) ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးရသီဟအေး ၁၂/ကမတ(နိုင်)၀၁၄၃၁က(ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ သည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကင်းအနောက်ပိုင်း) မန္တလေးမြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 8E/3688, KO LIGHT TRUCK KOL.0, Pick up (4x2)R ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်ညို ညိုဝင်း ၉/မကတ(နိုင်)၀၃၃၆၃က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ် ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ သည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့် ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (မန္တလေးမြောက်ပိုင်း) မန္တလေးမြို့

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာခြင်း

နေပြည်တော်၊ ပျဉ်းမနားမြို့၊ ရွာကောက်ရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ် ကွက်အမှတ် ၂၉/ပန်းခင်း၊ ဦးပိုင်/မြေကွက်အမှတ် (၂၅/၇၃)၊ ဧရိယာ(၀.၁၁၀၅၅) ဧကရှိ ဦးအေးပေ အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေကွက်အား ဒေါ်ကောသီမွန် ၉/ပမက(နိုင်) ၁၀၅၅၅၈ မှ ပျဉ်းမနားမြို့ မြေတိုင်းချဲ့နေရာချထားရေးကော်မတီ၏ ဝိုင်းကွက် တန်ဖိုးငွေရပြေစာ၊ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်၊ ရောင်းသူ/ဝယ်သူ ကျမ်းကျိန်ဆို ချက်၊ နှစ်ဦးနှစ်ဖက်သဘောတူ ကတိဝန်ခံချက်၊ ဝန်ခံကတိပြုချက်၊ ရပ်ကွက်/ ရဲစခန်း ထောက်ခံချက်၊ နိုင်ငံသား စိစစ်ရေးကတ်၊ အိမ်ထောင်စုလူဦးရေစာရင်း မူရင်းများတင်ပြပြီး မြေငှားစာချုပ် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လို သူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှု စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့် ဒီကရီများ အထောက်အထား ခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာ ရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ဤကြေညာချက်ပါရှိ သည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ် ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ မြေငှားစာချုပ် လျှောက်ထားလမှုအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း

ဒေါ်ပုံမြို့နယ်၊ နွယ်အေး ရပ်ကွက်နေ ၅/ကသန(နိုင်) ၀၈၉၃၅၈ ကိုင်ဆောင်သူ ဦးစိုးကို ကိုဦးဦးစိုးကိုကိုမောင်မှာ လူပုဂ္ဂိုလ် တစ်ဦးတည်း ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ၎င်း၏ဖခင် ဦးမောင်မောင်၊ ဦးစိတီအာမွတ်(ခ)ဦးမောင်မောင် နှင့် ဦးစိတီအာမွတ်(ခ)ဦးမောင်မောင်သည် လူပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦး တည်း ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 7B/5321 ၏ ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျောက် ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသဖြင့် ယခင် ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါ သည်။

ကညန (ရွာသာကြီး)

သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ သပိတ်ကျင်းခရိုင်၊ စဉ့်ကူးမြို့ကွက်သစ်(၂)နေ (ဘ) ဦးမြအေး ၉/စကန(နိုင်)၀၁၀၉၁၂နှင့် (မိ) ဒေါ်သင်းသင်းလှိုင် ၉/စကန(နိုင်) ၀၈၀၈၀၀တို့၏သားဖြစ်သူ မောင်ကျော်သူအောင် ၉/စကန(နိုင်)၀၈၁၀၈၁ သည် မိဘများ၏ဆိုသုံးမမှုကို မနာခံဘဲ မိဘများအား စိတ်ဆင်းရဲအောင် အကြောင်း အမျိုးမျိုးပြုလုပ်ပါသဖြင့် ၄-၄-၂၀၂၃ ရက်မှစ၍ သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ် ကာလအတွင်း ငှားရမ်းမှုမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ မြေငှားစာချုပ် လျှောက်ထားလာပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ (စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းသည်းခံပါ။)

(မိဘ)ဦးမြအေး၊ ဒေါ်သင်းသင်းလှိုင်

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပုံနှိပ်ရေးနှင့်ထုတ်ဝေရေးဦးစီးဌာန

Table with 4 columns: Paper type, Weight, Dimensions, and Quantity. Lists various paper types like Woodfree Paper and Art Card with their respective specifications.

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ခါများကို (၈-၅-၂၀၂၃)ရက်နေ့မှ (၂၃-၅-၂၀၂၃)ရက်နေ့ အထိ နေ့စဉ် နံနက် (၀၉:၃၀)နာရီ မှ (၁၆:၀၀)နာရီ အတွင်း ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန...

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ခါများကို (၈-၆-၂၀၂၃)ရက်နေ့တွင် နံနက် (၀၉:၃၀)နာရီမှ (၁၆:၀၀)နာရီ အတွင်း ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန... ၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ခါများကို (၈-၆-၂၀၂၃)ရက်နေ့တွင် နံနက် (၀၉:၃၀)နာရီမှ...

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန

ဥပဒေရေးရာဌာန ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ အကျဉ်းချုပ်ချဉ်းကပ်ချက်နှင့် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန နေပြည်တော်

Table with 4 columns: Order No., Date, Item Name, and Quantity. Lists items like 'ရက်စွဲ', 'အချိန်', 'ဘာသာရပ်'.

၃။ ဖြေဆိုခွင့်ကတ်ပြားများကို ၄-၅-၂၀၂၃ရက်နှင့် ၅-၅-၂၀၂၃ရက်တို့တွင် ရုံးချိန်အတွင်း ထုတ်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ရေးဖြေအောင်မြင်သူများကို...

ဆိပ်ကမ်းနေရာ စုပုံနေရာနှင့်အဆောက်အဦနေရာအတွက် လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

(၂၀၂၃-၂၀၂၄)ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေးဆိပ်ကမ်း (ထင်းဝန်း၊ ဒေးဝန်း၊ ချော်ဆိပ်၊ ပေပင်)၊ မန္တလေးပြင်ပဆိပ်ကမ်းနှင့် ပုဂံ-ညောင်ဦးဆိပ်ကမ်းနယ်မြေ အတွင်း ဆိပ်ကမ်းနေရာ၊ စုပုံနေရာနှင့် အဆောက်အဦ နေရာများအတွက် လျှောက်ထားလိုသူများသည် ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန(ဒေသ-၅)၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးရုံးတွင် ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ဖောင်းကြွန်ပိတ်ပြားပျောက်လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် 4D/1427 ၏ ဖောင်းကြွန်ပိတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင် ဖောင်းကြွန်ပိတ်ပြား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် 66W/25992, Honda Click -125 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်ခင်သန်းတင် ၉/မဟမ(နိုင်) ၀၀၁၁၈ က(ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် 9V/53972, TRAUERLIGI (LIFAN), FARM TRUCK (4x2)L ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ Htet Wai Hlyan Co.,Ltd.က(ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၅၂ယ/၁၅၀၄, Honda Wave 110 M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစိုးဝင်း ၇/နတ်လ(နိုင်)၀၈၃၃၄၇က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် KCN/15140, Canda 125 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးရှမ်းနော် အောင် ၁/ဗမန(နိုင်) ၀၀၁၀၄၂က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း နေပြည်တော်၊ ဧရာဝတီမြို့၊ ရွှေကျင်ရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၄/ရွှေကျင်)၊ မြေကွက်အမှတ်(၅၉)၊ ဧရိယာ(၀၃၁၈၀၅၂)ဧကရှိ ဦးကျော်ရှိန် (ဘ) ဦးခင် ၉/ဗမန(နိုင်) ၀၀၀၆၃၃ အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေကွက်အား အမည်ပေါက်သူ ကိုယ့်စား ဦးမျိုးဆွေ(ဘ)ဦးကြင်ဝမ် ၁၂/အစန(နိုင်) ၁၅၀၃၄၇ မှ ယာယီမြေပေးလက်မှတ်၊ နှစ်ဦးသဘောတူ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်၊ ကျွမ်းကျင်ဆိုင်ခွင့်၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော်မတီ၊ အိမ်ထောင်စုလူဦးရေစာရင်း၊ ၎င်းမြေကွက်ကို ချထားပေးသည်မှာ မှန်ကန်ကြောင်း အသိသက်သေ(၃)ဦးနှင့် ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ထောက်ခံချက်၊ ရဲစခန်းထောက်ခံချက်မူရင်းများ တင်ပြပြီး မြေပေးမိန့် ထုတ်ယူခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင် ပိုင်ဆိုင်မှု စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်၊ ဒီကရီများ အထောက်အထား ခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ဤကြေညာချက်ပါရှိ သည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများနှင့်အညီ မြေပေးမိန့် လျှောက်ထားလာမှုအား ဆက် လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၁၃ယ/၈၆၂၃၆ ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးကျော်ကိုကို ၀၀/မလမ(နိုင်)၂၂၅၇၃၃ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၆၅ယ/၄၄၄၂ ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးသောင်းထွန်း ၁၀/ကမ(နိုင်)၀၆၈၂၃၃ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ အိတ်ဖွင့်တင်ခါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီတွင် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် အသုံးပြုရန် လိုအပ်သော အောက်ဖော်ပြပါ လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများကို သတ်မှတ်နေရာအရောက် ကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသဖြင့် စိတ်ပါဝင်စားသည့်လုပ်ငန်းရှင်များအနေဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ခါများပေးသွင်းနိုင်ပါကြောင်း ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၃၈)၊ ခရေလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၁၄၅)၊ ပေ (၄၀၈၆၀) အကျယ်အဝန်း စတုဂံပုံပေ ၂၄၀၀၊ ဧရိယာ ၀.၀၅၅၅ဧကရှိ ဒေါ်ထွေးညွန့် အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို ဒေါ်သင်းသင်းခိုင် ၁၂/အလန(နိုင်)၀၃၁၂၃၈ (ALE-၀၀၈၉၈၃)က တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားလျက်ရှိပြီး အပေါင်အနှံ အရှုပ်အရှင်းကင်းရှင်း၍ ၎င်းတစ်ဦးတည်း လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံပြောဆိုလာသောကြောင့် ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေမှ အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများသည် ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ ၁၄ ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်း(မူရင်း) အထောက်အထားများနှင့် တကွ ကျွန်ုပ်တို့သို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

အများသိစေရန်အသိပေးကြေညာချက် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ (၂/က)ရပ်ကွက်၊ ကာယသုခအပြင်လမ်း၊ အမှတ် (၆၀/က)၊ အကျယ်အဝန်းပေ (၂၀၄၀)အကျယ်အဝန်းခန့်ရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို ဦးဟန်ဝင်းအောင် ၁၂/မဂဒ(နိုင်)၀၅၄၄၄၅နှင့် ဒေါ်စန်းစန်းဌေး ၁၂/မဂဒ(နိုင်)၀၅၂၃၂၀တို့ နှစ်ဦး ပိုင်ဆိုင်၍ အပေါင်အနှံ အရှုပ်အရှင်း ကင်းရှင်းကာ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု ပြောဆိုသဖြင့် ၁၇-၃-၂၀၂၃ရက်စွဲပါ မြေနှင့်အိမ်အပြီးအပိုင် အရောင်းအဝယ် သဘောတူကတိစာချုပ်အရ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေက တန်ဖိုးငွေအပြေအကြေပေးချေ၍ ဝယ်ယူခဲ့ပြီး လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်ထားကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း မိုးညှင်းမြို့၊ အောင်သပြေရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်နှင့်အမည် ၁၉/ အောင်သပြေ-၄ ဦးပိုင်အမှတ် (၂၆)၊ ဧရိယာ(၀၃၁၈၂၅)ဧကရှိ မြေကွက်အား ဒေါ်ရန်ဆွေ(ခ)ဒေါ်အေးအေးလတ် ၁/မညန(စည်) ၀၀၀၆၀၅ မြေငှားဂရန် အသစ် လျှောက်ထားဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ကျွေးကြောင်းဖော်ပြချက် ခိုင်လုံစွာဖြင့် ကန့်ကွက်တင်ပြသ မည်သူမဆို ယခုကြော်ငြာစာပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ ရက်ပြည့်မြောက်သည်အထိ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်သူမရှိပါက လျှောက်ထားမှုအား လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကြော်ငြာစာ မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ မြို့သစ်(၅)ရပ်ကွက်၊ အကွက် အမှတ် (ခ-၅)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၂၃)၊ (၆၆၆၆၇)လမ်းကြား၊ စိန်ပန်းလမ်းနှင့် အောင်မင်္ဂလာလမ်းကြားရှိ ဂရန်မြေကွက်အမည်ပေါက်သူ ဒေါ်အေးခမ်း ၁၃/လရန(နိုင်) ၀၃၁၄၆၀ ၎င်း၏ (GP ရသ့ ဦးကျော်မြ)က ဂရန်နှင့်စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများ လက်ဝယ်တွင် အသိမ်းလွန်၍ ပျောက်ဆုံးကြောင်း (ရဲစခန်း၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး) ထောက်ခံချက်၊ တရားရုံးကျွမ်းကျင်ဆိုင်ခွင့်များ တင်ပြ၍ ဂရန်ပျောက်ဆုံး၍ ဂရန်မိတ္တူ လျှောက်ထားရန်အတွက် မြေပုံ၊ မြေရာစင်ရေးကားနှင့်အညီ အမှတ်ဖွင့်လွှဲခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း နေပြည်တော်၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့၊ အောင်သာယာရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၃၃/ပေါင်းလောင်း-၃၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၂၀)၊ ဧရိယာ ၀.၀၅၅၅ဧကရှိ ဦးမောင်အေး အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေကွက်အား ဒေါ်မိုးသီတာ ၁၄/၀၈မ(နိုင်) ၁၆၈၈၄၄ မှ မြေပေးမိန့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်၊ ရောင်းသူ/ဝယ်သူ ကျွမ်းကျင်ဆိုင်ခွင့်၊ နှစ်ဦးနှစ်ဖက်သဘောတူကတိဝန်ခံချက်၊ ရပ်ကွက်/ရဲစခန်းထောက်ခံချက်၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော်မတီ၊ အိမ်ထောင်စုလူဦးရေစာရင်းမူရင်းများတင်ပြပြီး မြေငှားစာချုပ် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်၊ ဒီကရီများ အထောက်အထားခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ မြေငှားစာချုပ် လျှောက်ထားလာမှုအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (မန္တလေးမြောက်ပိုင်း)

ကညန၊ ပြည်နယ်ဦးစီးဌာနရုံး (မော်လမြိုင်မြို့)

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (မန္တလေးတောင်ပိုင်း)

မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

- ၁။ မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ စက်ရုံနှင့်မော်တော်ယာဉ်ဌာန၌ ၂၀၂၃ ခုနှစ် မေလ အတွက်အသုံးပြုရန် ဒီဇယ်ဆီ (၃၀၀၀၀)ဂါလန်၊ Octane-92 (၂၀၀၀၀)ဂါလန်နှင့် ပရီမီယမ်ဒီဇယ်ဆီ(၅၀၀၀၀)ဂါလန် ဝယ်ယူရန် အတွက် အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ ခေါ်ယူမည်ဖြစ်ပါသည်-
(က) တင်ဒါလျှောက်လွှာ - ၅-၄-၂၀၂၃ ရက်
စတင်ရောင်းချမည့်ရက်
(ခ) တင်ဒါလျှောက်လွှာပို့မည့်ရက် - ၇-၄-၂၀၂၃ရက်
(ဂ) လျှောက်လွှာရောင်းချမည့်နေရာ - ၆၂လမ်း၊ စက်ရုံနှင့် မော်တော်ယာဉ်ဌာန
(ဃ) အိတ်ဖွင့်တင်ဒါဆောင်ရွက်မည့်ရက် - ၁၉-၄-၂၀၂၃ရက်
(င) အိတ်ဖွင့်တင်ဒါဆောင်ရွက်မည့်နေရာ - ၂၆လမ်း၊ ၇၁x၇၂လမ်းကြား၊ မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ(၆)ထပ်ဆောင် အစည်းအဝေးခန်းမ
(စ) တင်ဒါ(၁)စုံရောင်းချခွင့် - ပစ္စည်း(၁)မျိုးလျှင် ကျပ် ၁၀၀၀၀/-
၂။ စက်သုံးဆီသွင်းကုန်လိုင်စင် (Fuel Import License) တင်ပြနိုင်သော ကုမ္ပဏီဖြစ်ရမည်။
၃။ တင်ဒါရရှိသူသည်တည်ဆဲပဒေအရ ပေးဆောင်ရမည့် အခွန်အခများ အားလုံးကို ပေးဆောင်ရမည်။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိလိုပါက ဌာနမှူး၊ စက်ရုံနှင့်မော်တော်ယာဉ်ဌာန ဖုန်း- ၀၂-၄၀၈၀၁၅၇၊ ၀၂-၄၀၈၀၁၆၀ တို့သို့ ဆက်သွယ်ဆွဲဆောင်နိုင်ပါသည်။
ဌာနမှူး စက်ရုံနှင့်မော်တော်ယာဉ်ဌာန

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်တော် ဦးလတ်ဦး ၇/၂၀၁၃ (နိုင်)၂၀၂၃၀၄၀၈ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် (နံပါတ်မမှတ်မိ)သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်သို့ အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
ဖုန်း-၀၉-၇၆၀၈၆၉၉၆

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 55W/57217 Yunde-110, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးသိန်းကျော် ၅/ခဥန(နိုင်) ၀၈၉၄၀၈ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထား များဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (မန္တလေးတောင်ပိုင်း) မန္တလေးမြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 7N/7307 Mitsubishi Fuso FK71F, Dump Truck(4x2)R ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးကျော်သက်နောင် ၈/မမန(နိုင်) ၂၇၀၁၄၄ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများ ဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (မန္တလေးတောင်ပိုင်း) မန္တလေးမြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 17W/85571 Zong Shen 110, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်စိမ်းနွယ်အေး ၉/အမရ(နိုင်) ၀၈၄၇၈၈ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာ ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံ သော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း) မန္တလေးမြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 81W/37259 Jialing-90, M/C ယာဉ်လက်ဝယ် ရှိသူ ဦးဝင်းနိုင်ထွန်း ၈/ရစက(နိုင်) ၂၀၂၃၀၅၇၇ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ် ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများ ဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း) မန္တလေးမြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 81W/37259 ၏ ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါ သဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း) မန္တလေးမြို့

ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 81W/37259 ၏ ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါ သဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း) မန္တလေးမြို့

ကြော်ငြာစာ

မန္တလေးမြို့၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ ထိန်ကုန်းရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ် (၅၈၉-က)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၈၁/၅)၊ ရန်-မန်းလမ်းအနောက်ဘက်ရှိ ဂရန်မြေကွက် အမည်ပေါက်သူ ဦးတင်ဝင်းလှိုင် ၁၃/နခန(နိုင်)၀၇၃၈၉၄၄ က ဂရန်စာချုပ် တင်ပြ၍ တောဂရန်ပျောက်ဆုံးသည်ဟု လျှောက်ထားလာသဖြင့် ရုံးလက်ခံ တောဂရန်နှင့် စီစစ်၍ ဂရန်မိတ္တူထုတ်ပေးခြင်းဖြစ်ပါသည်။ တောဂရန်မူရင်းပြန် လည်တွေ့ရှိပါက ယခုထုတ်ပေးထားသော မိတ္တူမှန်သည်ပျက်ပြယ်သည် ဟူသော မင်္ဂလာစာချုပ်အား ပယ်ဖျက်ပေးပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများ မှတ်ပုံတင်စာချုပ် စာတမ်းများ၊ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့် (၁၄)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲဌာန မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ဒေါ်တင်တင်ဦး၊ ဒေါ်ယမင်းယုနှင့် အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ထန်းတပင်မြို့နယ်၊ ထန်းတပင်ကွင်း၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၁၉၂)၊ ကွင်းအမှတ်- ၂၅၇ (ဂ)၊ ဝါးတရားလမ်း၊ အမှတ်(၁၉၂)၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၅၂ ဧက၊ အကျယ်အဝန်း(အလျား ၆၀ x အနံ ၆၀) ပေရှိသော မြို့မြေ အမျိုးအစား ခြံမြေကွက်နှင့်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ အား တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ ဒေါ်တင်တင်ဦး၊ ၈/ရနခ(နိုင်)၀၆၉၈၃၂ ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်နန်းစုမြတ်လွင်သည် ၂-၁၁-၂၀၂၁ ရက်တွင် ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား စာရွက်စာတမ်းများနှင့်တကွ အပြီးအပိုင် အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုဝယ်ယူခဲ့ပြီး လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်ထားလျက် ရှိရာ ယခုအချိန်တွင် ၎င်းပိုင်ဆိုင်သောမြေကွက်အတွင်းသို့ ဒေါ်ယမင်းယု ဆိုသူမှ အကျယ်အဝန်း(အလျား ၂၀ x အနံ ၆၀)ပေအား ၎င်းမသိရှိဘဲ (သို့မဟုတ်)ခွင့်ပြုချက်မရဘဲ ခွဲခြမ်းစိတ်ဖြာ၍ ခြံစည်းရိုးခတ်ခြင်းပြုလုပ်ခဲ့ သလို ခြံစည်းရိုးခတ်သည့်အကျယ်အဝန်းကိုလည်း ဒေါ်တင်တင်ဦးထံမှ ဝယ်ယူထားခြင်းဖြစ်သည်ဟုသိရသဖြင့် အဆိုပါမြေအား ရောင်းချခဲ့သူ ဒေါ်တင်တင်ဦးအနေဖြင့် ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်းမှာပင် ရောင်းချခဲ့သည့်အကျယ်အဝန်းအတိုင်း ၎င်းထံသို့ ခြံမြေကွက်အား ပြန်လည်လက်ရောက်ရရှိအောင် တာဝန်ယူဆောင်ရွက် ပေးရမည်ဖြစ်ပြီး ထိုသို့ပြုလုပ်ပေးနိုင်ခြင်းမရှိပါက မိမိသာလျှင် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ပြီး အရှုပ်အရှင်း ကင်းရှင်းသည်ဟု ဝန်ခံကတိပြုကာ အဆိုပါမြေအား ရောင်းချခဲ့သူ ဒေါ်တင်တင်ဦးနှင့် ၎င်းပိုင်ခြံမြေ အတွင်းသို့ ၎င်းမသိရှိဘဲ(သို့မဟုတ်)ခွင့်ပြုချက်မရဘဲ ဝင်ရောက်၍ ခြံစည်းရိုးခတ်ခဲ့သူ ဒေါ်ယမင်းယုတို့အား တည်ဆဲပဒေနှင့်အညီ အရေး ယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ဒေါ်တင်တင်ဦး၊ ဒေါ်ယမင်းယုနှင့် အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူ- ဒေါ်နန်းစုမြတ်လွင် ၁၂/ဒဂတာ(နိုင်)၁၁၆၈၅၉ အမှတ်-၂၀၊ အနော်မာ(၁)လမ်း၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ် ဖုန်း ၀၉-၄၂၄၄၄၄၉၉၁
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်မေသူခိုင်(LLB) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၅၉၉၆၃) အမှတ်-၆၈၃၊ စရိပ်ငြိမ်လမ်း၊ (၄၆) ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း) မြို့နယ်၊ ဖုန်း ၀၉-၂၅၀၄၄၀၂၁၀၊ ၀၉-၆၇၆၅၆၅၁၀၆

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 17U/6348 BAJAJ 200(200CC), Wheel Vehicle ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ PRECISION AUTO ENGINEERING CO.,LTD က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါ သည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများ ဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါ သည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း) မန္တလေးမြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 5P/2320 Daihatsu Hijet S201P, P/U(4x2)R ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစော်နိုင်ထွန်း ၁၀/မလမ(နိုင်)၀၉၆၀၂၇ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက် လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက် ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း) မန္တလေးမြို့

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

သာကောတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၂/မြောက်၊ မြေကွက် အမှတ်- ၃၉၃/က၊ ဧရိယာ(၂၀x၆၀) မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၃၉၃/က၊ အနော်မာ(၂၀)လမ်းအရှေ့ ၂/မြောက် ရပ်ကွက်၊ သာကောတမြို့နယ်၊ ဦးတင်လှိုင် (OPO-၀၂၀၉၃၄)အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) ဂရန်မြေအား သာကောတမြို့နယ် တရားရုံး၊ တရားကြီးမှအမှတ် ၅၅/၂၀၂၂တွင် တရားလို ဒေါ်ခင်အုန်းမြင့်မှ စွဲဆိုခဲ့ခြင်းအပေါ် အကျယ်အဝန်း (၂၀x၆၀)အကျယ်ရှိ မြေနှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆို ပေးစေရန် စရိတ်နှင့်တကွ အနိုင်ဒီကရီချမှတ်လိုက်သည့် ၂၄-၁၁-၂၀၂၂ရက် ချမှတ်သည့် စီရင်ချက် ဒီကရီနှင့် ယင်းတရားရုံး၏ တရားမခံရန်အမှတ် (၄၃/၂၀၂၂)ဖြင့် ဘီလစ်ခန့်အပ်သည့် ၂၄-၁၂-၂၀၂၂ရက်စွဲပါ တရားရုံးနေ့စဉ် မှတ်တမ်းတာဝန်မိတ္တူမှန်၊ သာကောတမြို့နယ်တရားရုံး၏ (၂၄-၁၂-၂၀၂၂) ရက်စွဲပါ ဘီလစ်ခန့်အပ်ကြောင်း အကြောင်းကြားစာတို့တင်ပြ၍ တရားရုံး ဦးတင်လှိုင်ကိုယ်စား တရားရုံး ဘီလစ် မိုးပပမျိုးမှ ဂရန်မူရင်း၊ တရားရုံး မိန့်များ နှင့် ဘီလစ်ခန့်စာတို့တင်ပြ၍ အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံများ တင်ပြ၍ လျှောက်ထားလာခြင်းအား တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထား များဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ၇ ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း နှင့် ကန့်ကွက်ရန်မရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက် ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

- ၁။ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ ဈေးများနှင့် ကုန်စည်ပုံရုံများဌာန၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ စက်ရုံလမ်း၊ အမှတ်(၁၀၇)ရှိ (၈၃၆၅-၇၅ စတုရန်းပေ) အကျယ်ရှိသည့် ဆိုင်ခန်းအား တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ငှားရမ်းရန်အတွက် တင်ဒါခေါ်ယူလျှောက်စာ တင်သွင်း နိုင်ပါရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။
၂။ တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက် - ၃-၄-၂၀၂၃ ရက်မှ ၂၄-၄-၂၀၂၃ ရက်ထိ
၃။ တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်နေရာ - မြို့တော်ခန်းမ (ဒုတိယထပ်)၊ နှင့် တင်သွင်းရမည့်နေရာ ဈေးများနှင့်ကုန်စည်ပုံရုံများဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ
၄။ တင်ဒါတင်သွင်းရမည့် နောက်ဆုံးရက် - ၂၅-၄-၂၀၂၃ (အင်္ဂါနေ့)၊ ၁၅:၀၀ နာရီ
၅။ တင်ဒါစည်းကမ်းနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ ဈေးများနှင့်ကုန်စည်ပုံရုံ များဌာန၏ တယ်လီဖုန်းအမှတ်-၀၁-၈၃၇၆၇၀၈၊ ၀၁-၈၃၇၇၈၉၀ သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့်စီစစ်ရေးကော်မတီ

ဖောင်းကြွပျောက်လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 4H/5651 ၏ ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မြိတ်)

ဖောင်းကြွပျောက်လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 6M/3367 ၏ ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မြိတ်)

ဖောင်းကြွပျောက်လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 5B/8693 ၏ ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ကညန၊ တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးဌာန(ထားဝယ်)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 54W/88042 Honda Click 125, M/C ယာဉ် လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်ညွန့်ညွန့်တင် ၁၂/သာကော(နိုင်)၀၆၀၆၅၂ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက် လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက် ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (မန္တလေးတောင်ပိုင်း) မန္တလေးမြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 4H/6595 Suzuki Carry DA63T, Pick up(4x4)ယာဉ် လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစော်နိုင် ၉/မနမ(နိုင်) ၀၈၅၀၁၉ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထား များဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (မန္တလေးမြောက်ပိုင်း) မန္တလေးမြို့

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်ဆင့်စာ (တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀) ဗိုလ်တထောင်ခရိုင်တရားရုံးတော်၌ ၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ် - ၆၆၆

ဦးသန်းဦး နှင့် ဒေါ်ခင်မျိုးသက် တရားလို တရားပြိုင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ မြို့မတောင်ရပ်ကွက်၊ သတိ ပဋ္ဌာနလမ်း၊ အမှတ်(၁၀၄)နေ ဒေါ်ခင်မျိုးသက် (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသူ) သိစေရမည်။
သင်အပေါ်၌ တရားလိုက မြေကွက်ဝယ်ယူရန်အတွက် ပေးအပ်ထားသော ငွေကျပ် ၁၅၀၀၀၀၀/-နှင့် နှစ်ခုခွဲငှားငွေကျပ် ၇၀၀၀၀၀/- စုစုပေါင်း ကျပ်သိန်း ၂၂၀၀၀၀၀/-ရလျှင်ကြောင်းနှင့် လျှောက်ထားစွဲဆိုသည့်ဖြစ်၍ သင် ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့်စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ ကိုယ်စားလှယ်နှင့် ဖြစ်စေ၊ ရှေ့နေနှင့်ဖြစ်စေ ၂၀၂၃ခုနှစ် ဧပြီ ၂၈ရက် (၁၃၈၅ခုနှစ် ကဆုန်လဆန်း ၁၀ရက်) မွန်းမတည့်မီ (၁၀:၀၀)နာရီတွင် အထက်အမည်ပါသူ တရားလို၏ အဆိုလျက် ထုချေရုံးလမ်းရန် ရုံးတော်သို့ လာရောက်ရမည်။ ၎င်းပြင် အထက်ပါနေရာတွင် သင်မလာရောက် ပျက်ကွက် ခဲ့လျှင် သင့်မျက်ကွယ်တွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေ တင်ပြ အမှီပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင် လာရမည်။ သို့မဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်ထုတ် ထည့်အပ် လိုက်ရမည်။ သင်က ထုချေလွှာ တင်သွင်းလိုလျှင် အမှုဆိုင်စီမံရေးရက်က တင်သွင်းရမည်။
၂၀၂၃ ခုနှစ် မတ် ၃၀ ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။
(ရဲလွင်) တွဲဖက်ခရိုင်တရားသူကြီး(၁) ဗိုလ်တထောင်ခရိုင်တရားရုံး

သစ်ပန်နည်းလာ တိုက်မှု လွန်စွာပူအေး ဥတုသေး

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံးကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀)
ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်တရားရုံး
၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ် - ၆

ဒေါ်စုမြတ်သူ နှင့် ဒေါ်ချောချောခင်
(တရားလို) (တရားပြိုင်)

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၄၆)ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်း၊ အမှတ်-၈၀၈/၈) နေ ဒေါ်ချောချောခင်(ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သို့စေရမည်။

သင့်အပေါ်၌ တရားလိုက "ပဋိညာဉ်အတိုင်း အိမ်နှင့်မြေအပြားအပိုင် အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်အား မှတ်ပုံတင်စာချုပ်ချုပ်ပေးစေလို့မူ" လျှောက်ထား စွဲဆိုသည့်ဖြစ်ရပ် သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ (သို့တည်းမဟုတ်) ၎င်းအမှုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့်စကား အရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင်၏ ကိုယ်စားလှယ်နှင့်ဖြစ်စေ၊ သင်ကိုယ်စား ရုံးတော်အခွင့်အမိန့်အရရှေ့နေနှင့်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့် စပ်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက်ဖြစ်စေ၊ ၎င်းရှေ့နေနှင့်ဖြစ်စေ ၂၀၂၃ခုနှစ် ဧပြီ ၂၄ရက် (၁၃၈၅ ခုနှစ် ကဆုန်လဆန်း ၆ ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀:၀၀ နာရီတွင် အထက် အမည်ပါသူ တရားလို၏အဆိုလျှောက် ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့ လာရောက် ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ပါနေ့တွင် သင်မလာရောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်မျက်ကွယ်တွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင်တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေ တင်ပြအမိန့်ပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်း အစရှိသည့်တို့ကိုသင်နှင့်အတူယူဆောင် လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင်၏ကိုယ်စားလှယ် ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ် လိုက်ရမည်။ သင်က ထုချေချာတင်သွင်းလိုပါလျှင် အမှုမဆိုင်မီ (၄)ရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၂၃ ခုနှစ် ဧပြီ ၃ ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆီရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(ဥပဒေရေးရာဌာန)
မြို့နယ်တရားသူကြီး
ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်တရားရုံး

အမည်မှန်နှင့်မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်

ပင်လောင်းမြို့နယ်၊ ပေါ့ယားကျေးရွာ အုပ်စု၊ ကောင်းဖားရွာနေ (ဘ)ဦးမောင် လိင်(ခ)ဦးထွန်းလှိုင်အား ခွန်မြဲမောင် ၏ အမည်မှန်မှာ မောင်မြဲမောင် ၁၃/ နာရီ(ခ)၁၃၅၅ ဖွဲ့သက္ကရာဇ် အမှန်မှာ ၄-၁၀-၁၉၅၅ ဖြစ်ပါကြောင်း။

မောင်မြဲမောင်

ဖခင်အမည်မှန်

ပင်လောင်းမြို့နယ်၊ ပေါ့ယားကျေးရွာ အုပ်စု၊ ကောင်းဖားရွာနေ မောင်မြဲမောင် ၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမောင်လိင်(ခ) ဦးထွန်းလှိုင် ၁၃/ပလန(နိုင်)၀၄၇၂၅ ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဦးမောင်လိင်(ခ)ဦးထွန်းလှိုင်

အမည်မှန်

ပင်လောင်းမြို့နယ်၊ မင်းဘူးကျေးရွာ အုပ်စု၊ ရေခေါက်ရွာနေ (ဘ)ဦးမောင်ပု ၏အား မောင်ဘုန်းနိုင် ၁၃/ပလန(နိုင်) ၀၄၅၈၇၅ ၏ အမည်မှန်မှာ မောင်တင် နိုင် ဖြစ်ပါကြောင်း။

အမည်မှန်နှင့်မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်

ပင်းတယမြို့၊ အိမ်ပု၊ အလက(ခ) Grade-9 မှ မောင်ညီမောင်၏ အမည်မှန်မှာ မောင်ဇင်မျိုးဖြစ်ပြီး မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်မှာ ၁၃-၁၂-၂၀၀၅ ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဖခင်အမည်မှန်

ပင်းတယမြို့၊ အိမ်ပု၊ အလက(ခ) Grade-7 မှ မခိုင်မာသင်း၊ ဒုတိယ တန်းမှ မောင်လှမင်းသူတို့၏ ဖခင် အမည်မှန်မှာ ဦးပြုံး ၁၃/ကလန (နိုင်)၀၄၅၇၂၅ ဖြစ်ပါကြောင်း။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ယာဉ်အမှတ် 78W/30644 ယာဉ် လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးပရင်းမဟာဦး ၂/လကန(နိုင်)၀၅၀၄၈၈ (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက် လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညနလွှင်ကော်

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်မ မခင်မေသူ ၈/မကန (နိုင်)၀၈၁၇၅၆ (ဘ)ဦးမောင်စိန်၏ ပတ်စပို့စာအုပ် ပျောက်ဆုံးသွားပါ သဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြား ပေးပါရန်။

ဖုန်း-၀၉-၈၉၇၂၁၈၃၇၂

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်တော် မောင်မင်းအောင် ၈/မသန(နိုင်)၀၆၀၄၈၈ (ဘ)ဦးအောင် ကျော်လှိုင်၏ ပတ်စပို့စာအုပ်ပျောက်ဆုံး သွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်း ကြားပေးပါရန်။

ဖုန်း-၀၉-၇၉၀၇၃၇၂၅

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်တော် မောင်မင်းအောင် ၈/မသန(နိုင်)၀၆၀၄၈၈ (ဘ)ဦးအောင် ကျော်လှိုင်၏ ပတ်စပို့စာအုပ်ပျောက်ဆုံး သွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်း ကြားပေးပါရန်။

ဖုန်း-၀၉-၇၉၀၇၃၇၂၅

ဆွေးသည် အသက်

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန
သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း
စက်အရန်ပစ္စည်းများနှင့်
ရုံးလုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများဝယ်ယူရန်
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း၏ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ခု ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် အသုံးပြုရန်လိုအပ်သော အောက်ဖော်ပြပါ စက်အရန်ပစ္စည်းများနှင့် ရုံးလုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများကို (မြန်မာ ကျပ်ငွေဖြင့်) ဝယ်ယူမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ဈေးနှုန်းအဆိုပြုလွှာများ တင်သွင်း ရန် ဖိတ်ခေါ်ပါသည်-

စဉ်	ပစ္စည်းအမျိုးအမည်	ရေတွက်ပုံ	အရေအတွက်
(က)	Spare Parts for Web Offset Printing Machines & CTP Machines - Orient (X-cel/ Super) (1 Lot) - Goss Community (1 Lot) - Naph Graphics (Koncept) (1 Lot)	Lot	1
(ခ)	Spare Parts for Computer to Plate Machines - CTP (Screen/Cron) (1 Lot)	Lot	1
(ဂ)	Camera Z9 (Body Only)	No	1
(ဃ)	Camera Z 800mm f/6.3 VR S Lens	No	1
(င)	Camera Z 20mm f/1.8 S Lens	Nos	2
(စ)	Camera Z 50mm f/1.2 S Lens	Nos	2
(ဆ)	Camera Z 14-24mm f/2.8 S Lens	Nos	2
(ဇ)	Camera Z Teleconverter TC-2.0x	Nos	2
(ဈ)	Camera FTZ II Adaptor	Nos	2
(ည)	Air Conditioner (1.5)HP	Nos	6
(ဋ)	Desktop Computer (Apple iMac)	Set	1
(ဌ)	Desktop Computer	Sets	5
(ဍ)	UPS (1250 VA)	Nos	20
(ဎ)	UPS (650 VA)	Nos	30
(ဏ)	Fax Machine	Nos	5
(တ)	Printer (B/W) (A4)	Nos	4
(ထ)	Copier (A3)	Nos	3

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံများကို ၆-၄-၂၀၂၃ ရက်နေ့မှ ၈-၅-၂၀၂၃ ရက်နေ့အထိ ရုံးချိန်အတွင်း အောက်ပါလိပ်စာတွင် Spare Parts for Web Offset Printing Machines & CTP Machines တင်ဒါ (၁)စောင်လျှင် ၁၀,၀၀၀/- ကျပ်နှုန်းဖြင့်လည်းကောင်း၊ Camera & Accessories တင်ဒါ (၁)စောင်လျှင် ၅,၀၀၀/- ကျပ်နှုန်းဖြင့်လည်းကောင်း၊ ရုံးလုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများ တင်ဒါ(၁)စောင်လျှင် ၅,၀၀၀/- ကျပ်နှုန်းဖြင့်လည်းကောင်း လာရောက်ဝယ်ယူနိုင်ပြီး ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ကိုဗစ်-၁၉ ကပ် ရောဂါဆိုင်ရာညွှန်ကြားချက်များနှင့်အညီကုမ္ပဏီ(၁)ခုလျှင် (၁)ဦးသာ လာရောက်ဝယ်ယူပါရန် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါလာရောက်တင်သွင်းရာတွင် နည်းပညာစံချိန်စံညွှန်း အဆိုပြုလွှာ (Technical Proposal)နှင့် ဈေးနှုန်းအဆိုပြုလွှာ (Financial Proposal)များကို သီးခြားစီခွဲ၍ ၈-၅-၂၀၂၃ ရက်နေ့ နံနက် ၉:၃၀ နာရီမှ ညနေ ၁၆:၃၀ နာရီအတွင်း ရုံးအမှတ်(၇)၊ ပြန်ကြားရေး ဝန်ကြီးဌာန၊ သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း၊ နေပြည်တော်သို့ လာ ရောက်ပေးသွင်းကြပါရန်ဖြစ်ပါသည်။ သတ်မှတ်ကာလထက်ကျော် လွန်သော တင်ဒါများကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားမဟုတ်ပါ။

၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ အာမခံကြေးအဖြစ် တင်ဒါတစ်ခုချင်းစီ၏ တင်ဒါ တင်သွင်းမည့်ပစ္စည်းတန်ဖိုး ၁%အား မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်က အသိအမှတ်ပြုထားသည့် ဘဏ်တစ်ခုခုမှ PG (Performance Bank Guarantee)ပြုလုပ်၍ ပေးသွင်းရမည်ဖြစ်သည်။

၅။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိလို ပါက ဖုန်း- ၀၆၇-၃၄၁၂၂၃၊ ၀၆၇-၃၄၁၂၂၃၊ ၀၁-၈၂၀၁၉၂ တို့သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါပုံစံများထုတ်ယူရန်လိပ်စာ
သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း
ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန
ရုံးအမှတ်(၇)၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း- ၀၆၇-၃၄၁၂၂၃၊
၀၆၇-၃၄၁၂၆၆၊
၀၆၇-၃၄၁၂၂၃

တင်ဒါတင်သွင်းရန်လိပ်စာ
ပြည်တွင်း/ပြည်ပပစ္စည်းများ
ဝယ်ယူရေးနှင့်ထုခွဲရောင်းချရေး
ကော်မတီ
သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း
ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန
ရုံးအမှတ်(၇)၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း- ၀၆၇-၃၄၁၂၂၃၊
၀၆၇-၃၄၁၂၆၆၊
၀၆၇-၃၄၁၂၂၃

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန
သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း
စက္ကူ၊ မင်၊ ပလိတ် နှင့်
ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းသုံးကုန်ကြမ်းပစ္စည်းများဝယ်ယူရန်
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း၏ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ခု ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် အသုံးပြုရန်လိုအပ်သော အောက်ဖော်ပြပါ စက္ကူ၊ မင်၊ ပလိတ်နှင့် ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းသုံး ကုန်ကြမ်းပစ္စည်းများကို (မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့်) ဝယ်ယူမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ဈေးနှုန်းအဆိုပြုလွှာများ တင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်ပါသည်-

စဉ်	ပစ္စည်းအမျိုးအမည်	ရေတွက်ပုံ	အရေအတွက်
(က)	30" Newsprint Paper 45.0±1.0 Gsm	တန်	၂၄၁၀
(ခ)	Coldset Web Offset Printing Ink(Black)	တီလို	၂၅၀၀၀
(ဂ)	Coldset Web Offset Printing Ink(Cyan)	တီလို	၁၂၅၀၀
(ဃ)	Coldset Web Offset Printing Ink(Magenta)	တီလို	၉၀၀၀
(င)	Coldset Web Offset Printing Ink(Yellow)	တီလို	၁၂၃၀၀
(စ)	Fountain Solution	လီတာ	၆၃၀၀
(ဆ)	Positive Thermal CTP Plate(Kodak) (889x574x0.3)mm	ချပ်	၁၅၀၀၀
(ဇ)	Positive Thermal CTP Plate (Kodak)(889x577x0.3)mm	ချပ်	၃၅၀၀၀
(ဈ)	Positive Thermal CTP Plate (Kodak)(889x609x0.3)mm	ချပ်	၆၉၃၀၀
(ည)	Positive Developer(Kodak)	လီတာ	၆၀၀၀
(ဋ)	Rubber Blanket(889x615x1.68)mm	ချပ်	၃၀
(ဌ)	Rubber Blanket(889x651x1.68)mm(X-cel)	ချပ်	၅၀
(ဍ)	Rubber Blanket(889x593x1.7)mm	ချပ်	၆၀
(ဎ)	Rubber Blanket(889x626x1.7)mm	ချပ်	၂၀
(ဏ)	Rubber Blanket(905x620x1.7)mm	ချပ်	၃၀
(တ)	Plate Cleaner	လီတာ	၆၀၀
(ထ)	Gum Arabic	လီတာ	၁၁၈၀
(ဒ)	Sharp A3 Copier Toner Cartridge	ဘူး	၈၀
(ဓ)	165 A3 Copier Toner Cartridge	ဘူး	၉၀

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံများကို ၆-၄-၂၀၂၃ ရက်နေ့မှ ၈-၅-၂၀၂၃ ရက်နေ့အထိ ရုံးချိန်အတွင်း အောက်ပါလိပ်စာတွင် စက္ကူတင်ဒါ (၁)စောင်လျှင် ၃၀,၀၀၀/- ကျပ် နှုန်းဖြင့်လည်းကောင်း၊ ပုံနှိပ်မင်တင်ဒါ(၁)စောင်လျှင် ၁၀,၀၀၀/- ကျပ် နှုန်းဖြင့်လည်းကောင်း၊ ပလိတ်နှင့်ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းသုံး ကုန်ကြမ်းပစ္စည်းများအတွက် တင်ဒါ(၁)စောင်လျှင် ၁၀,၀၀၀/- လာရောက် ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများကို ၈-၅-၂၀၂၃ ရက်နေ့ နံနက် ၉:၃၀ နာရီမှ ညနေ ၁၆:၃၀ နာရီအတွင်း ရုံးအမှတ်(၇)၊ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ သတင်းနှင့် စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း၊ နေပြည်တော်သို့ လာရောက်ပေးသွင်း ကြပါရန် ဖြစ်ပါသည်။ သတ်မှတ်ကာလထက်ကျော်လွန်သော တင်ဒါ များကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားမဟုတ်ပါ။

၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ အာမခံကြေးအဖြစ် တင်ဒါတစ်ခုချင်းစီ၏ တင်ဒါ တင်သွင်းမည့်ပစ္စည်းတန်ဖိုး ၁% အား မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်က အသိအမှတ်ပြုထားသည့် ဘဏ်တစ်ခုခုမှ PG(Performance Bank Guarantee) ပြုလုပ်၍ ပေးသွင်းရမည်ဖြစ်သည်။

၅။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိ လိုပါက ဖုန်း-၀၆၇-၃၄၁၂၂၃၊ ၀၆၇-၃၄၁၂၆၆၊ ၀၆၇-၃၄၁၂၂၃၊ ၀၁-၈၂၀၁၉၂ တို့သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါပုံစံများထုတ်ယူရန်လိပ်စာ
သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း
ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန
ရုံးအမှတ်(၇)၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း- ၀၆၇-၃၄၁၂၂၃၊
၀၆၇-၃၄၁၂၆၆၊
၀၆၇-၃၄၁၂၂၃

တင်ဒါတင်သွင်းရန်လိပ်စာ
ပြည်တွင်း/ပြည်ပပစ္စည်းများ
ဝယ်ယူရေးနှင့်ထုခွဲရောင်းချရေး
ကော်မတီ
သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း
ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန
ရုံးအမှတ်(၇)၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း- ၀၆၇-၃၄၁၂၂၃၊
၀၆၇-၃၄၁၂၆၆၊
၀၆၇-၃၄၁၂၂၃

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဒေါ်ပုမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁၂)၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ် ယမုံနာ ၁၊ မြေကွက်အမှတ် ၂၈၂ (အလျား ၂၅ပေအနံ ၅၀ ပေ) ၁၂၅၀ စတုရန်းပေ၊ အမှတ် (၄၀၉)၊ (၁၅) ကနားလမ်း၊ ယမုံနာ (၁) ရပ်ကွက် ဦးထွန်းရွှေ၊ ဦးခင်မောင်အုန်း အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)မြေငှားကရန် မြေကွက်အတွင်းမှ တစ်စိတ်တစ်ဒေသဖြစ်သော (၁၂ ၁/၂၅၅၅၀ပေ) ဦးခင်မောင်အုန်းပိုင် (မြေရင်းခြမ်း) မြေနှင့်အိမ်အား ၎င်းတို့ပိုင်ဆိုင်နေထိုင်၍ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဟု အဆိုပြုသူ မပြည့်ပြည့်ဖြိုး ၁၂/ပလန(နိုင်)၀၅၀၃၅၃ နှင့် ကိုဇင်ကိုကို ၁၂/ပလန(နိုင်)၀၅၀၃၅၃ ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့တို့ဆွေ ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေ တစ်စိတ် တစ်ဒေသကို ပေးအပ်ပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများသည် အဆိုပါ မြေကွက်နှင့် သက်ဆိုင်သော စာရက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်အတူ သတင်းစာပါ သည့်ရက်မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ ကိုယ်တိုင်လာရောက်၍ ကန့်ကွက်နိုင် ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်ရန်မရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဒေါ်နုနုယုဉ် (LL.B, D.B.L, D.M.L, D.L.L, D.A.Psy) (စဉ် - ၁၀၀၀၄) ဖုန်း-၀၉-၅၀၆၅၃၅၆

အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်

ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့၊ သီရိမင်္ဂလာရပ်ရှိ သ/၅၇ မြေကွက်သည် ဦးသန်းဝင်း (ခ)ဦးဖိုးနီ AMA-၁၁၁၇၉၆ ၉/ကတပ(နိုင်) ၀၄၄၅၉၄ (ဘ)ဦးကျော်သောင်း အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သော မြေကွက်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်နှင့် ပတ်သက်၍ ကျွန်တော် ဦးသန်းဝင်း(ခ)ဦးဖိုးနီမှ ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးသို့ မြေပေးမိန့်စလစ်မိတ္တူမန် လျှောက်ထားရယူပြီး ဖြစ်ရာ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော စာရက်စာတမ်းမူရင်းများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့် ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက ဂရန်ဆက်လက်လျှောက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးသန်းဝင်း(ခ)ဦးဖိုးနီ(ဘ)ဦးကျော်သောင်း သီရိမင်္ဂလာရပ်ကွက်၊ ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်ဆင့်စာ
(တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့်- ၅၊ နည်းဥပဒေ - ၂၀)
အင်းစိန်ခရိုင်တရားရုံး
၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ် - ၅၇၄

ဒေါ်စိုးသန်း နှင့် ၁။ ဒေါ်လှရီ
၂။ ဦးသောင်းထွဋ်
(တရားလို) (တရားပြိုင်များ)

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ကမ်းနားအလယ်ရပ်ကွက်၊ ခေမာလမ်း၊ အမှတ်(၄၂)နေ (၁)တရားပြိုင် ဒေါ်လှရီနှင့် (၂)တရားပြိုင် ဦးသောင်းထွဋ် (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ)တို့သိစေရမည်။

သင့်အပေါ်၌တရားလိုက "တရားလိုလက်ဝယ်ထားလျက်ရှိသော မြေကွက်အား မှတ်ပုံတင်စာချုပ် ချုပ်ပေးစေလို့မူ"လျှောက်ထားစွဲဆိုသည့်ဖြစ်ရပ် သင်ကိုယ်တိုင် ဖြစ်စေ၊ ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ ကိုယ်စားလှယ်နှင့်ဖြစ်စေ၊ ရှေ့နေနှင့်ဖြစ်စေ ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဧပြီ ၂၁ ရက် (၁၃၈၅ ခုနှစ် ကဆုန်လဆန်း ၃ ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀:၀၀ နာရီတွင် အထက်အမည်ပါသူ တရားလို၏အဆိုလျှောက် ထုချေရှင်းလင်းရန်ရုံးတော်သို့ လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် အထက်ပါ နေ့ရက်တွင် သင်မလာရောက်ပျက်ကွက် ခဲ့လျှင် သင့်မျက်ကွယ်တွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းပြင်တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြအမိန့်ပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းအစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့မဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ် ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်လိုက်ရမည်။ သင်က ထုချေချာ တင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၂၃ ခုနှစ် ဧပြီ ၃ ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆီရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(စောဖြူလွင်)
ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး(၂)
အင်းစိန်ခရိုင်တရားရုံး

မြင့်ထောင့်ဆေးထိုးကိရိယာ
ခရုသင်း (သမင်ဖြူ) LEUCODERMA
ခရုသင်း(သမင်ဖြူ) မြို့နယ်ကွက်များ၊ အနာကြီးရောဂါ၊ ယားနာ၊ မွေး ဝဲ၊ နှင်းခွံနှင့်အခြားရောဂါအမျိုးမျိုးကို ကုသပေးသည်။
ဆရာဦးခင်မောင်မြင့်၊ အမှတ်-၃၊ ဝိတောက်ရိပ်ခြံမိ၊ ရန်ကုန်အင်းစိန် လမ်းမကြီး၊ ကုလားကျောင်းမှတ်တိုင်၊ သမိုင်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၁-၈၆၆၆၄၇၈၊ ၀၉-၇၅၈၃၂၃၆၀၇ (ဌာနခွဲ)အမှတ်(၂)၊ ၆၂-လမ်း၊ ၂၀၂၃လမ်းကြား၊ အောင်တော်စုရပ်၊ မန္တလေးမြို့၊ ဖုန်း-၀၂-၄၅၂၅၅၅၅ ၀၉-၂၆၅၆၀၈၀၂

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အသိပေးကြေညာခြင်း

ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ ရပ်ကွက်ကြီး (၁၀)၊ ကွင်း/အကွက်အမှတ် (CC/မြနုနု)၊ ဦးပိုင် အမှတ် (၁၈၃)၊ မြေကွက်အမှတ် (CC-99)၊ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၁၀၀ ဧကရှိ မြေကွက်အား မြေငှားကရန် (ဂရန်သစ်) လျှောက်ထားနိုင်ရေး ဦးဖိုးမင်းခိုင် ၁၃/လရန(နိုင်) ၀၀၄၉၉၁ မှ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူ များရှိပါက ပြင်ဦးလွင်ခရိုင်/မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနရုံးသို့ ကြော်ငြာ ပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၄ ရက်အတွင်း မြေပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား ပြည့်စုံစွာဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန၊ သူဌေးရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်းနှင့် အထက်ကျိုင်းတောင်ရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်းတို့တွင် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ဆောင်ရွက်မည့် အောက်ပါလုပ်ငန်းများအား ပြည်တွင်းတိုင်းရင်းသားလုပ်ငန်းရှင်ကုမ္ပဏီများသို့ မြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့် လုပ်ငန်းအပ်နှံဆောင်ရွက်လိုပါသည်။

- သူဌေးရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်း (က) River Bed Material (၁၅၀,၀၀၀ ကျင်း)အား ဌာနစုပုံကွင်းအရောက်စုဆောင်းခြင်း (တူး၊ တင်၊ သယ်၊ စုပုံခြင်းလုပ်ငန်း) (Tender No.01/ DHPI (P&W)/ 2023-2024) (ခ) ရေပိုလွှဲမြေကြီး/ ကျောက်သား (၁၇၀,၀၀၀ ကျင်း) တူးဖော်ခြင်းလုပ်ငန်း (Tender No.02/DHPI(P&W)/2023-2024) (ဂ) ပင်မတစ်ဆင့်အောက်မြစ်ပြင်ရန် စီမံကိန်းတွင်း (၂၀,၀၀၀ ပေ) တူးဖော်ခြင်းနှင့် ဘီလပ်မြေ (၂၀,၀၀၀ ပေ) ဖိသွင်းခြင်းလုပ်ငန်း (ရေစိမ့်နှုတ်ခြင်းတားဆီးအိတ်) (Tender No.03/DHPI(P&W)/2023-2024) (ဃ) တစ်ဖိုကျောက်ကြီး (၁၇၀,၀၀၀ကျင်း) လုပ်ငန်းခွင် အရောက်ထုတ်လုပ်စုဆောင်းခြင်းလုပ်ငန်း (Tender No.04/DHPI(P&W)/2023-2024)

အထက်ကျိုင်းတောင်ရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်း (င) ကျောက်ကြီး (150mm -1000mm) အရွယ်စုံ (၄၄,၀၀၀ ကျင်း) လုပ်ငန်းခွင်အရောက် ထုတ်လုပ်စုဆောင်းခြင်းလုပ်ငန်း (Tender No.05/DHPI(P&W)/2023-2024)

၂။ တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်စစ်စမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။ လာရောက်ဝယ်ယူရာတွင် ကုမ္ပဏီတစ်ခုလျှင် ကိုယ်စားလှယ် (၁)ဦးသာ ကိုစစ်-၁၉ ရောဂါဆိုင်ရာ အကာအကွယ်(Mask နှင့် Face Shield)များဝတ်ဆင်၍ လာရောက်ဝယ်ယူပေးပါရန် မေတ္တာရပ်ခံပါသည်။

- တင်ဒါပုံစံစာတင် (၆ - ၄ - ၂၀၂၃) ရက်မှ ရောင်းချမည့်ရက် (၂၄- ၄ - ၂၀၂၃) ရက်နေ့ထိ တင်ဒါပုံစံ ရောင်းချမည့်အချိန် - ရုံးဖွင့်ရက်(၁၃:၀၀) နာရီမှ (၁၅:၀၀) နာရီအတွင်း တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်နေရာ - ရုံးအမှတ်(၂၇)ရေအားလျှပ်စစ် အကောင်အထည်ဖော်ရေး ဦးစီးဌာန၊ (၃)ထပ်ဆောင်၊ ရုံးသစ်၊ နေပြည်တော်

တင်ဒါအဆိုပြုလွှာ တင်သွင်းရမည့် ရက်၊ အချိန်၊ နေရာ - အမှတ်စဉ် (၁)(က)ပါ လုပ်ငန်းအတွက် (၈ - ၅ - ၂၀၂၃) ရက်၊ (၁၃:၀၀)နာရီ အမှတ်စဉ် (၁)(ခ)ပါလုပ်ငန်းအတွက် (၈ - ၅ - ၂၀၂၃) ရက်၊ (၁၃:၃၀)နာရီ အမှတ်စဉ် (၁)(ဂ)ပါ လုပ်ငန်းအတွက် (၈ - ၅ - ၂၀၂၃) ရက်၊ (၁၄:၀၀)နာရီ အမှတ်စဉ် (၁)(ဃ)ပါ လုပ်ငန်းအတွက် (၈-၅ -၂၀၂၃) ရက်၊ (၁၄:၃၀)နာရီ အမှတ်စဉ် (၁)(င)ပါ လုပ်ငန်းအတွက် (၈-၅ -၂၀၂၃) ရက်၊ (၁၅:၀၀)နာရီ ရေအားလျှပ်စစ် အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန၊ (၃)ထပ်ဆောင်၊ ရုံးသစ်၊ နေပြည်တော်။

၃။ တင်ဒါကြော်ငြာပုံစံကို လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၏ အင်တာနက်စာမျက်နှာ www.moep.gov.mm တွင်လည်း ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့်စိစစ်ရေးကော်မတီ ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန ရုံးအမှတ် (၂၇)၊ နေပြည်တော် ဖုန်း-၀၆၇- ၈၁၀၄၁၈၄၊ ၈၁၀၄၂၉၈

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၄၁)၊ မြေကွက်အမှတ်(၂၅၄)၊ (၄၁)ရပ်ကွက်၊ ကြာညိုလမ်း၊ (၄၀၆၀)အကျယ်ရှိ မြေကွက်သည် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ မြို့မြေစာရင်းမှတ်တမ်းတွင် ဦးသိန်းညွန့် ၁၂/မကတ(နိုင်)၀၆၂၅၈၅ အမည်ပေါက်နှစ်(၆၀)မြေပေးရန် အမျိုးအစား မြေကွက် ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အရပ်အားလုံးကို လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံပြောဆိုသူ ဦးသိန်းညွန့် ၁၂/မကတ(နိုင်)၀၆၂၅၈၅ ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့အဖို့ ခေါ်ခံသန့်လွှဲ ၁၂/အစန(နိုင်)၀၆၂၅၈၅ က ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ မြေကွက် အရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်းမှရင်း အထောက်အထားများနှင့်တူ၍ ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ထက် ကျော်လွန်ပါက မြေကွက်အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်သက်သက်မွန် ဦးသုတေသနလွင် ဒေါ်ချယ်ရီသန်းစိုး တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၁၀၆၀၅/၂၀၁၅) (စဉ်-၄၉၉၀/၂၀၁၈) (စဉ်-၅၄၉၆၃/၂၀၂၂) တိုက်(၄)၊ အခန်း(၃၁)၊ မြို့ပြအိမ်ရာ(တောင်ဘက်ခြမ်း)၊ (၈)မိုင်မီးပွင့်အနီး၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉ - ၇၉၅၃၄၇၅၊ ၀၉ - ၇၅၀၃၉၈၀၆

သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန သုတေသနနှင့်တီထွင်ဆန်းသစ်မှုဦးစီးဌာန (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ သုတေသနနှင့်တီထွင်ဆန်းသစ်မှုဦးစီးဌာနအတွက် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ငွေလုံးငွေရင်းအသုံးစရိတ်ဖြင့် ဝယ်ယူမည့် လုပ်ငန်းသုံးစက်ပစ္စည်း(၂၀)မျိုး၊ ရုံးသုံးစက်ပစ္စည်း(၄)မျိုး၊ ပရိဘောဂ ပစ္စည်း(၁၃)မျိုး နှင့် Technical Books (4)Titles အား မြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါ၍ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းနှင့်အညီ ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

- (က) တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံများ - ၅-၄-၂၀၂၃ ရက် စတင်ရောင်းချမည့်ရက် (ခ) တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံများ - ၂၇-၄-၂၀၂၃ ရက်၊ ၁၆:၀၀ နာရီ နောက်ဆုံးတင်သွင်းရမည့်ရက် (ဂ) တင်ဒါပုံစံ ရောင်းချမည့် - သုတေသနနှင့်တီထွင်ဆန်းသစ်မှု ဦးစီးဌာန၊ အမှတ်(၆)၊ ကမ္ဘာအေး ဘုရားလမ်း၊ ရန်ကင်း၊ ရန်ကုန်။

၂။ တင်ဒါတင်သွင်းခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ အသေးစိတ်အချက်အလက်များအား သိရှိလိုပါက သုတေသနနှင့်တီထွင်ဆန်းသစ်မှုဦးစီးဌာန၊ ဖုန်း-(၀၁-၆၆၃၂၅၈၊ ၀၁-၆၆၅၅၂၂၊ ၀၁-၆၅၅၀၆၀)သို့ ရုံးချိန်အတွင်းဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့်စိစစ်ရေးကော်မတီ သုတေသနနှင့်တီထွင်ဆန်းသစ်မှုဦးစီးဌာန

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ အခြေခံပညာဦးစီးဌာနရှိ Grade-12 အတန်းသစ်အတွက် ကျောင်းဆောင်သစ် တိုးချဲ့ဆောက်လုပ်ခြင်းလုပ်ငန်းများတွင် ဆောင်ရွက်မည့် တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများကို အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူ၍ ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံနှင့် စည်းကမ်းချက်များကို ၇-၄-၂၀၂၃ ရက်မှ စတင်၍ ရောင်းချမည်ဖြစ်ပြီး၊ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများကို ၁၇-၅-၂၀၂၃ ရက်၊ (၁၆:၃၀) နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများကို တင်သွင်းရမည်ဖြစ်ပါသည်။

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့် လိပ်စာနှင့်အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ တင်သွင်းရမည့်လိပ်စာမှာ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၁၃)၊ အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန ဖြစ်ပါသည်။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါနှင့်သက်ဆိုင်သည့် အသေးစိတ်သိရှိလိုသော အချက်များကို သိရှိလိုပါက၊ ဖုန်း- ၀၆၇-၃၄၀၇၂၆၊ ၀၆၇-၃၄၀၇၂၇ များသို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်မေးမြန်းစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါကော်မတီ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မုစာ (တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀) မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်တရားရုံးတော်၌ ၂၀၂၃-ခုနှစ်၊ တရားမကြီးအမှုအမှတ် - ၂

ဒေါ်စန်းစန်းမော်(ငင်း၏) နှင့် ဒေါ်သဉ္ဇာအောင် အခွင့်ကိတ်စားလှယ်ဒေါ်မြင့်မြင့်ရီ (တရားပြိုင်) ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ သုမိတ္တာ (၈)လမ်း၊ အမှတ်(၂၅၄)နေ တရားပြိုင်ဒေါ်သဉ္ဇာအောင် (ယခုနေရပ် လိပ်စာမသိသူ)သိစေရမည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာ(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ အောင်သုခလမ်း၊ အမှတ်-၄၇၀(က)ဟုခေါ်တွင်သော ပေ(၂၀x၆၀) မြေကွက်အား ကျွန်ုပ်အမှုသည်မှ ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသဖြစ်သော စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ပိုင်ဆိုင်မှုနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားမှရင်းများနှင့်တူ၍ ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်တင်ပြကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်ပါက မည်သည့်ကန့်ကွက်ချက်ကိုမှ လက်ခံစဉ်းစားမည် မဟုတ်ဘဲ ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးကိုဆက်လက်ပေးချေ၍ မြေကွက်အရောင်းအဝယ် ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်ယုယုစိန် အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၁၂၇၈) ဖုန်း-၀၉-၇၉၅၂၅၁၆၆

အများသိစေရန်နှင့် ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာခြင်း

မြစ်ကြီးနားခရိုင်၊ မြစ်ကြီးနားမြို့၊ ယုစရပ်ကွက်၊ ကွင်းအမှတ်(၁၆က/၆)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၁၆/၁)၊ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၈၅ ဧကရှိမြေကွက်သည် မူလက ဒေါ်နန်းစိန်ကိုင် အမည်ဖြင့် ခရိုင်အမှုတွဲအမှတ် ၂၀(၃) ၂၀၀၇-၂၀၀၈ အရ ၅-၄-၂၀၁၇ ရက်ထိ(၁၀)နှစ် မြေငှားဂရန်ရရှိခဲ့ပါသည်။ မြေငှားဂရန် အမည်ပေါက်သူ ဒေါ်နန်းစိန်ကိုင်နှင့် ခင်ပွန်းဦးဆောင်(၂)ဦးသည်ကွယ်လွန်သွားခဲ့ပြီး ဖြစ်သဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သားသမီးများဖြစ်သည့် ဦးဇော်လီ(သား)၊ ဦးကျော်နော်(သား)၊ ဒေါ်ဂျာနန(သမီး)၊ ဒေါ်ဂျာတောင် (သမီး)၊ ဒေါ်BZဂျာဒွဲ(သမီး) (၅)ဦးတို့က ၂၃-၁-၂၀၂၁ ရက်စွဲပါ မြို့နယ်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်အမှတ် (၁၈/၂၀၂၃)အရ တရားဝင်အမွေဆက်ခံပိုင်ခွင့်ခံကြပြီး အဆိုပါ အမွေဆိုင်ခြင်းမြေကွက်အား ၂၀-၂-၂၀၂၃ ရက်စွဲပါမြို့နယ်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်အမှတ်(၈/၂၀၂၃)အရအမွေဆိုင်(၅)ဦးအနက် (၄)ဦးမှ ဦးဇော်လီ ၁/မကန(နိုင်)၀၇၅၂၅၃ ထံသို့ အိမ်ခြံမြေအပြီး အပိုင်စွန့်လွှတ်ပေးခဲ့ပါသည်။ ယခုအခါ ဦးဇော်လီ အမည်ဖြင့် (အမည်ပြောင်း) မြေငှားဂရန် လျှောက်ထားမှုအပေါ် ကျိုးကြောင်းဖော်ပြချက် ခိုင်လုံစွာဖြင့် ကန့်ကွက်တင်ပြသူ မည်သူမဆို ယခုကြော်ငြာစာပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ ရက်ပြည့်မြောက်သည့်ရက်ထိ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်သူမရှိပါက လျှောက်ထားမှုအား လုပ်ဆုံးလုပ်နည်း ညွှန်ကြားချက်များနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

ကော်လီဇွန်အရာရှိ ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန မြစ်ကြီးနားမြို့

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးမြို့၊ မြင်သာရပ်ကွက်၊ (၂)လမ်း၊ အမှတ်(H2-၁၄၇) (၃၀x၆၅)ပေ အကျယ်အဝန်းရှိသော ပြေစာရိမြေကွက်နှင့်မြေ ပေါ်မြေအောက် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်တို့ကို လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချခွင့် အပြည့်အဝရှိသည်ဟု ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်မာမာအေး ၈/မကန(နိုင်)၁၁၄၅၀၈ ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ဖြစ်သည့်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် သဘောတူညီသဖြင့် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက တရားဝင် ခိုင်လုံသည့် စာချုပ်စာတမ်းအထောက်အထား(မှရင်း)များ ယူဆောင်၍ ကြော်ငြာပြုလုပ်ပါသည့်ရက်မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည်သူ မရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်ခိုင်ချိုလင်း(LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၄၀၇၆) အမှတ်(၁၁၃)(၁၁)လမ်း၊ ရန်ကော်ရပ်၊ မကွေးမြို့ ဖုန်း-၀၉-၄၅၇၄၇၅၇၆

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၁)၊ ဇေယျာသီရိ (၅)လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၅၅၃)၊ အကျယ်အဝန်း (၄၀ပေ x ၆၀ပေ)ရှိ ဦးညိုဌေး (၁၂/ဗတထ (နိုင်) ၀၂၁၅၆) (Y.M.N.I- ၁၃၈၁၆၆) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက်အနက်မှ တရားဝင် မှီခို မိတ်ဆွေက ဖြစ်သည့်လွှဲပြောင်း (၅၈၈)နှင့် ကပ်လျှက် အကျယ်အဝန်း (၂၀ပေ x ၆၀ပေ)ရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်အရပ်အားလုံးတို့ကို အမည်ပေါက်ပိုင်ခွင့် ခင်ပွန်း ဦးညိုဌေး ကွယ်လွန်၍ အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူ ဒေါ်တင်ညွန့် (၁၂/ဗတထ (နိုင်) ၀၂၁၅၆) ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် အတွက်စရန်ငွေ ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမှရင်းများဖြင့် ယနေ့မှစ၍(၇)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့် အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်းအများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးခင်မောင်ဦး LL.B, D.B.L., D.I.L., တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၈၈၅၂) Hein Htet San Law Firm

ဒေါ်လင်းလင်းထက် LL.B, အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၈၃၃၈) ၀၉ ၅၅၀ ၆၁ ၄၆ ၊ ၀၉ ၄၅ ၅၅၀ ၆၁၄၆

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်နေ မောင်တင်မျိုးအောင် ၁၂/မရက (နိုင်)၁၃၄၇၅၈၅ ဖခင် ဦးမျိုးလွင် (ခ) ဦးရာမေ(မှ) ၁၂/လမတ(နိုင်) ၀၀၁၂၆၅ ဟု တစ်ဦးတည်း ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးမျိုးလွင် (ခ) ဦးရာမေ(မှ)

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်တော် နွဲ့စိုးအောင် ၈/မကန(နိုင်)၁၅၅၈၅၃၁ (ဘ) ဦးကိုင်၏ ပတ်စပို့စာအုပ် ပျောက်ဆုံး သွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၉၇၇၅၅၈၁၅၇

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူ လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 68W/66240, Honda Wave 100 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးမြင့်သူ ၁၄/မအပ(နိုင်)၁၈၀၇၄၇ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက် မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (မအပ) (စာအုပ်)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူ လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 1C/2348 Dong Feng Chaw Yang, Pick Up(4x2)L ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်နေကြည် အေးဝင်းသူ ၁၂/လမန(နိုင်)၁၃၇၂၃ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်း)၊ အင်းစိန်မြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူ လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 2N/5231 Toyota Landcruiser Prodo Kzi, Station Wagon (4x4)R ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်ရွှန်းလှလှ ၂/မအန(နိုင်) ၁၀၈၈၀၈ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်း)၊ အင်းစိန်မြို့

စာအုပ်စာပေ လူမိတ်ဆွေ

အမည်ပြောင်း
ဦးနိုင်မင်းသူ ၈/မကန(နိုင်) ၁၉၄၀၀၅ ၏သမီး မကွေးမြို့၊ တော်ဝင်ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း၊ Grade-3 မှ အဆင့်သိရိနိုင် အား မအိအိနိုင် ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။

မအိအိနိုင်

အမည်မှန်
တောင်ကြီးမြို့၊ ကျောင်းကြီးစုရပ်ကွက်၊ သစ်တောမြို့လမ်း၊ အိမ်အမှတ် ၀၈-၆/၆၁၁၀၀ ဦးဝင်းဇော်ဦး ၉/မထလ(နိုင်)၂၃၁၂၄၀၀၀ သမီး မသန်းဝတ်ဦး၏ အမည်မှန်မှာ မသန်းဝတ်ဦး ၁၃/တကန(နိုင်) ၃၇၈၀၄ ဖြစ်ပါကြောင်း။

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ကျွန်မ နန်းဆောင် ၁၃/ဟပန(နိုင်)၀၉၀၁၃၉၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် အမှတ်(မမှတ်မိ)သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။

ဖုန်း-၀၉-၉၅၆၁၇၇၅၂

ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြား ပျောက်လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 8G/1925 ၏ ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကညန(ရွာသာကြီး)

ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြား ပျောက်လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် FF/6175 Toyota Probox ၏ ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကညန(တောင်ကြီး)

ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြား ပျောက်လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် FF/5746 Toyota Succeed ၏ ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကညန(တောင်ကြီး)

ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြား ပျောက်လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 7L/5109, 7L/5114, 7L/5135 ၏ ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကညန(ရွာသာကြီး)

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်ဆင့်စာ (တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေ အမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀) မရမ်းကုန်းခရိုင် တရားရုံးတော်
၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ် - ၈၇၂
မရှောက်ရွှေ(ခ) မင်းဌေးဝင်း နှင့် MR.AMNAT တရားလို တရားပြိုင်
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အလုံမြို့နယ်၊ဆင်မင်းရပ်ကွက်၊ သိပ္ပံလမ်း၊ အမှတ်(၄၈)၊ (ပထမထပ်)နေ MR.AMNAT (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသူ) သိစေရမည်။
သင့်အပေါ် တရားလိုက လင်မယားအရာမှ ထိမ်းမြားမှု ပယ်ဖျက်ပေးရန် လိုကြောင်းနှင့် လျှောက်ထားစွဲဆိုသည့်ဖြစ်ရပ် သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့်စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ ကိုယ်စားလှယ်နှင့်ဖြစ်စေ၊ ရှေ့နေနှင့်ဖြစ်စေ ၂၀၂၃ခုနှစ် ဧပြီ ၂၄ ရက် (၁၃၅၅ ခုနှစ် ကဆုန်လဆန်း ၆ ရက်)မွန်းမတည့်မီ ၁၀:၀၀ နာရီတွင် အထက်အမည်ပါသူ တရားလို၏အဆိုလျှောက် ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့ လာရောက်ရမည်။ ၎င်းပြင် အထက်ပါနေ့ရက်တွင် သင်မလာရောက်ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်မျက်ကွယ်တွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းပြင် တရားလိုကကြည့်ရှုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင်က ထုချေတင်ပြအမှုပြုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်းအစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့မဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချေလွှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုဆိုင်စီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။
၂၀၂၃ ခုနှစ် မတ် ၂၁ ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(မျိုးမင်းအောင်)
ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး(၂)
မရမ်းကုန်းခရိုင်တရားရုံး

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်ဆင့်စာ (တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေ အမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀) မဟာအောင်မြေခရိုင်တရားရုံးတော်
၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်- ၈၁
ဒေါ်မြင့်မြင့်စိုး နှင့် ဦးအောင်ဇော်သန်း တရားလို တရားပြိုင်
မန္တလေးမြို့၊ မဟာအောင်မြေမြို့နယ်၊ ၇၄-၇၅ လမ်းကြား၊ ၃၅-၃၆ လမ်းကြားနေ ဦးအောင်ဇော်သန်း (ယခုနေရပ်လိပ်စာ မသိသူ) သိစေရမည်။
သင့်အပေါ်၌ တရားလိုက ပဋိညာဉ်အတိုင်းမှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ် စာချုပ်ပြုလုပ်ချုပ်ဆိုပေးစေလို့မှုနှင့် လျှောက်ထားစွဲဆိုသည့်ဖြစ်ရပ် သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ၎င်းအမှုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့်စကား အရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ ကိုယ်စားလှယ်နှင့်ဖြစ်စေ၊ ရှေ့နေနှင့်ဖြစ်စေ ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဧပြီ ၂၈ ရက်မွန်းမတည့်မီ ၁၀ နာရီတွင် အထက်အမည်ပါသူတရားလို၏ အဆိုလျှောက် ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့ လာရောက်ရမည်။ ၎င်းပြင် အထက်ပါနေ့ရက်တွင် သင်မလာရောက်ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်မျက်ကွယ်တွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းပြင်တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင်က ထုချေတင်ပြအမှုပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းအစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့မဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ် ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချေလွှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုဆိုင်စီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။
၂၀၂၃ ခုနှစ် မတ် ၃၁ ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(ဌေးဌေးလွင်)
ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး(၃)
မဟာအောင်မြေခရိုင်တရားရုံး

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အသိပေးကြေညာခြင်း
ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ ရပ်ကွက်(၅)၊ ကွင်း/အကွက်အမှတ် (RA-II/ကွက်ပြင်-၂)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၆)၉-ဆ)၊ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၄၆ ဧကရှိ မြေကွက်အား မြေငှားဂရုန်(သက်တမ်းတိုး) လျှောက်ထားနိုင်ရေး ဒေါ်ခင်နီလာ ၉/မရမ(နိုင်)၀၆၄၄၆၆ မှ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လို့သူများရှိပါက ပြင်ဦးလွင်ခရိုင်/မြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနရုံးသို့ ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၁၄) ရက်အတွင်း မြေပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားပြည့်စုံစွာဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန
ပြင်ဦးလွင်မြို့

အများသိစေရန်နှင့် ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာခြင်း
မြစ်ကြီးနားခရိုင်၊ မြစ်ကြီးနားမြို့၊ စိတာပူရပ်ကွက်၊ ကွင်းအမှတ်(၁၂/၁)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၂)၊ မြေချိန်ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၈၃ ဧကရှိမြေကွက်သည် မူလက ဒေါ်လစိန်ခေါ်နန်းအမည်ဖြင့် ခရိုင်အမှုတွဲအမှတ်၊ ၃၁၅၃ / V၁၉၉-၁၉၉၀ အရ ၃၀-၆-၂၀၂၀ ရက်ထိ နှစ်(၃၀)မြေငှားဂရုန်ရရှိခဲ့ပါသည်။ မြေငှားဂရုန်အမည်ပေါက်သူ ဒေါ်လစိန်ခေါ်နန်းက ၁၃-၃-၂၀၂၃ ရက်ရှိ မြို့နယ်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်အမှတ်(၁၁၄/၂၀၂၃) အရ ၎င်းမြေကွက်အား ဦးလှမြင့် ၉/လဝန(နိုင်) ၀၄၉၆၄၁ ထံသို့အပြီးအပိုင်ရောင်းချပေးခဲ့ပါသည်။ ယခုအခါ ဦးလှမြင့်အမည်ဖြင့် (အမည်ပြောင်း) မြေငှားဂရုန်လျှောက်ထားမှုအပေါ် ကျိုးကြောင်းဖော်ပြချက်ခိုင်လုံစွာဖြင့် ကန့်ကွက်တင်ပြသူ မည်သူမဆို ယခုကြော်ငြာစာပါသည့်ရက်မှ စ၍(၁၅)ရက်ပြည့်မြောက်သည့်ရက်နေ့အထိ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်သူမရှိပါက လျှောက်ထားမှုအား လုပ်ထုံးလုပ်နည်း ညွှန်ကြားချက်များနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

ကော်လံထွေအရာရှိ
ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန
မြစ်ကြီးနားမြို့

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့်ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန၊ ဆည်မြောင်းနှင့် ရေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး(၁)ရုံး၊ တည်ဆောက်ရေး(၃) ဆည်မြောင်းနှင့်ရေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန၊ တောင်တွင်းကြီးမြို့၊ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘတ်ဂျက်ကာလအတွက် ပြည်ထောင်စု (ငွေလုံးငွေရင်း)ရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်မည့် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မင်းဘူးခရိုင်၊ စေတက္ကသိုလ်မြို့နယ်၊ မုန်းချောင်းတစ်ပင်မ ရေပိုလွှဲအကြီးစားပြုပြင်ခြင်းနှင့် အကူရေပိုလွှဲ တည်ဆောက်ခြင်း လုပ်ငန်းအတွက် လိုအပ်သော တည်ဆောက်ရေးပစ္စည်း (သံချောင်းလုံး)ကို အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ တင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

(က) တင်ဒါပုံစံ - ၆-၄-၂၀၂၃ ရက်မှ ၁၉-၄-၂၀၂၃ ရက်အထိ (ရုံးချိန်အတွင်း)
(ခ) တင်ဒါလျှောက်လွှာ - လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး(၁)ရုံး၊ တည်ဆောက်ရေး(၃) ဆည်မြောင်းနှင့်ရေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန၊ တောင်တွင်းကြီးမြို့
(ဂ) တင်ဒါတင်သွင်းရမည့် ရက်/အချိန် - ၂၀-၄-၂၀၂၃ ရက် (ရုံးချိန်အတွင်း)
(ဃ) တင်ဒါတင်သွင်းရမည့် နေရာ - လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး(၁)ရုံး၊ တည်ဆောက်ရေး(၃)ဆည်မြောင်းနှင့်ရေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန၊ တောင်တွင်းကြီးမြို့
(င) တင်ဒါဖွင့်မည့်ရက်/ အချိန် - ၂၇-၄-၂၀၂၃ ရက်၊ နံနက် ၁၀:၀၀ နာရီ
(စ) တင်ဒါဖွင့်မည့်နေရာ - တည်ဆောက်ရေး(၃) ဆည်မြောင်းနှင့်ရေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး (အစည်းအဝေးခန်းမ)

အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် တင်ဒါဖွင့်လှစ်မည့်ရက် အပြောင်းအလဲရှိပါက ထပ်မံဆက်သွယ် အကြောင်းကြားပါမည်။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များသိရှိလိုပါက တောင်တွင်းကြီးမြို့၊ ဆည်မြောင်းနှင့် ရေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန၊ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး(၁)ရုံး၊ ဖုန်း-၀၆၃-၂၀၂၁၀၄၀ သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့်စီစစ်ရေးကော်မတီ

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
မြို့မောက်မြို့နယ်၊ ရပ်ကွက်(၉)၊ ကြေးနန်းရပ်ကွက်နေ ဦးမြင့်လွင် (တ)ဦးဌေးမောင် ၁/မမန(နိုင်)၀၂၆၅၂၁ မှအများသိစေရန်ကြေညာသည်။ ကသာမြို့နယ်၊ လမ်းခွကျေးရွာအုပ်စုရှိ ကွင်းအမှတ်-၇၁၀/နတ်ရေတွင်းကွင်း ဦးပိုင်အမှတ်-N-၄၅၊ ဧရိယာအကျယ် ၂ ဒသမ ၂၃၈၇၅ မြေကွက်သည် ဒေါ်အိအိခင် အမည်ပေါက်ဖြင့် ချထားပေးသောမြေကွက်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်နှင့် မြေကွက်ထဲရှိ (၃)ခန်းပတ်လည် ထရကာတစ်ထပ်အိမ်ရေမီးအပါဝင် ယင်းမြေပေါ်ရှိ နေထိုင်ပိုင်ဆိုင် အကျိုးခွင့်ဆွဲအရပ်အရားလုံးတို့ကို ပိုင်ဆိုင်သည်ဟု အဆိုပြုသူ ဦးကျော်မင်းထွတ်ထံမှ ကျွန်တော်ကဝယ်ယူရန် သဘောတူညီပြီး ရောင်းကြေးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသဖြစ်သော ငွေကိုပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

အဆိုပါမြေကွက် အရောင်းဝယ်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လို့သူများရှိပါက ဤကြေညာသည့်ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောအထောက်အထား စာချုပ်စာတမ်း မူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်တော်ထံသို့လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည်သူမရှိပါက ဤအရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာပါသည်။

ဦးမြင့်လွင်
ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၈၇၇၆၈၊ ၀၉-၆၈၅၅၇၆၉၁

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာချက်
ရန်ကုန်မြို့၊ မော်ဘီမြို့နယ်၊ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၄၁/၁-၁)၊ ကွင်းအမှတ်- ၅၈၈၊ အိမ်အမှတ် ၁/၁၂၃၇ တွင် ကျွန်တော် ဦးသန်းမျိုးအောင် ၁/အလန(နိုင်)၀၀၁၉၀၁မှ အောက်ဖော်ပြပါ အမှတ်တံဆိပ်ဖြင့် သောက်ရေသန့် ထုတ်လုပ်ရောင်းချရန် စီစဉ်ထားရှိပြီးဖြစ်ပါသည်-

(၁) True & Trust
(၂) TRUST
(၃) TOP
(၄) TREASURE
(၅) TRUE

သို့ဖြစ်ပါ၍မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းတွင်ရှိသောသောက်ရေသန့်စက်ရုံများမှာ အမည်တူရှိပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြေညာချက်ပါ သည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ဦးသန်းမျိုးအောင် ၁/အလန(နိုင်)၀၀၁၉၀၁ ထံသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်၍ဖြစ်စေ၊ မွေးမြင့်ဆက်သွယ်၍ဖြစ်စေ Viber ဖြင့်ဆက်သွယ်၍ဖြစ်စေ ကန့်ကွက်အကြောင်းကြားနိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမပြုပါက သတင်းစာကြေညာချက်နှင့်အတူ အသုံးပြုလိုသော အမှတ်တံဆိပ်အမည်ဖြင့် အစားအသောက်နှင့် ဆေးဝါးကွက်ဝန်း ဦးစီးဌာနသို့ အမည်တူ ထောက်ခံချက် ဆက်လက်လျှောက်ထားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးသန်းမျိုးအောင်
RO & UV System Purified Drinking Water
အိမ်အမှတ် ၁/၁၂၃၇၊ ကွင်းအမှတ်-၅၈၈၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၄၁/၁-၁)၊
အမှတ် (၁)ရပ်ကွက်၊ မော်ဘီမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
ဖုန်း-၀၉-၇၉၉၆၄၄၀၅၈၊ ၀၉-၃၃၃၇၉၇၃၇
Viber-၀၉-၇၉၉၆၄၄၀၅၈

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း
လားရှိုးမြို့၊ ရပ်ကွက်(၁၂)၊ နယ်မြေ (၁၉)၊ အကွက်အမှတ် (မန်ဆုတိုးချဲ့-၆)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၇၀၁)၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၉၆ ဧက၊ အမှုတွဲအမှတ် (၁၀၃-၅/၀၉၉၅-၁၉၉၆(စီ))၊ ဦးလှမြင့် အမည်ပေါက်မြေကွက်အား ဦးလှမြင့်၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲအပ်ခြင်းခံရသူ ဦးအောင်မြင့်ထွန်း ၅/မကန(နိုင်) ၁၅၃၃၅၅ က ဒေါ်အိအိမုန် ၁၃/လရန(နိုင်)၁၄၈၇၀၆ သို့ လားရှိုးမြို့စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံးတွင် စာချုပ်ချုပ်ဆိုရောင်းချပြီးဖြစ်၍ ဒေါ်အိအိမုန်အမည်ဖြင့်အမည်ပြောင်းထပ်မံအသစ် မြေငှားဂရုန် လျှောက်ထားလာရာ ကန့်ကွက်လို့သူများရှိပါက သတင်းစာပါသည့်ရက်မှ ရက်ပေါင်း(၂၀)အတွင်း အထောက်အထား ခိုင်လုံစွာဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာပါသည်။

ခရိုင်အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ လားရှိုးမြို့

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
အကြောင်းအရာပါကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ (၂၀၂၃-၂၀၂၄) ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ကျန်းမာရေး ဝန်ကြီးဌာန၊ ကုသရေးဦးစီးဌာနသည် ပြည်သူ့ဆေးရုံများ အတွက် လိုအပ်သော ဆေးရုံသုံးစက်ပစ္စည်း ကိရိယာများအား ဝယ်ယူရန် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါအမှတ်-1DMS/2023-2024(L) အား ခေါ်ယူအပ်ပါသည်။

တင်ဒါစည်းမျဉ်း၊ စည်းကမ်းများကို တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့်စီစစ်ရေးကော်မတီ၊ ရုံးအမှတ်(၄)၊ နေပြည်တော်သို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

ဈေးနှုန်းတင်သွင်းလွှာပုံစံများ - (၇-၄-၂၀၂၃) ရက် (သောကြာနေ့)
စတင်ရောင်းချမည့်ရက် - (၂၈-၄-၂၀၂၃) ရက်၊
တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်နှင့် အချိန် - (၂၈-၄-၂၀၂၃) ရက်၊
မွန်းတည့် (၁၂: ၀၀) နာရီ
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်းနံပါတ် - ၀၆၇-၃၄၁၁၅၄၄၊ ၀၆၇-၃၄၁၁၆၃၄
တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့်စီစစ်ရေးကော်မတီ
ကုသရေးဦးစီးဌာန
ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
အကြောင်းအရာပါကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ (၂၀၂၃-၂၀၂၄) ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကုသရေးဦးစီးဌာနသည် ပြည်သူ့ဆေးရုံများအတွက် လိုအပ်သော လူနာတင်ယာဉ် (Ambulance) များအား ဝယ်ယူရန် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါအမှတ်-2DMS/2023-2024(L) အား ခေါ်ယူအပ်ပါသည်။

တင်ဒါစည်းမျဉ်း၊ စည်းကမ်းများကို တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့်စီစစ်ရေးကော်မတီ၊ ရုံးအမှတ်(၄)၊ နေပြည်တော်သို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

ဈေးနှုန်းတင်သွင်းလွှာပုံစံများ - (၇-၄-၂၀၂၃) ရက် (သောကြာနေ့)
စတင်ရောင်းချမည့်ရက် - (၂၈-၄-၂၀၂၃) ရက်၊
မွန်းတည့် (၁၂: ၀၀) နာရီ
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်းနံပါတ် - ၀၆၇-၃၄၁၁၅၄၄၊ ၀၆၇-၃၄၁၁၆၃၄
တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့်စီစစ်ရေးကော်မတီ
ကုသရေးဦးစီးဌာန
ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန

အများသိစေရန် ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အသိပေးကြေညာခြင်း
မြစ်ကြီးနားခရိုင်၊ ဝိုင်းမော်မြို့၊ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်၊ ကွင်းအမှတ်(အမည် (၇/မြို့မမြောက်))၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၇၇)၊ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၁၂၀၈၈၈ အား ဦးပိုင်အုပ် အမည်ဖြင့် မြေငှားဂရုန်(၃၀)နှစ် သက်တမ်းအမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီး ဂရုန်အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးပိုင်အုပ်သည် ၁၉၉၄ခုနှစ်တွင် လည်းကောင်း၊ ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်သန်းညွှန်သည် ၁၉၉၇ခုနှစ်တွင်လည်းကောင်း၊ ဦးပိုင်အုပ်၏ တစ်ဦးတည်းသားအရင်းဖြစ်သူ ဦးဝင်းမောင်သည် ၁၈-၁၂-၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင်လည်းကောင်း၊ ချေးမဖြစ်သူ ဒေါ်မြကြည်သည် (၁၈-၃-၂၀၂၂)ခုနှစ်တွင်လည်းကောင်း ကွယ်လွန်သွားခဲ့သဖြင့် ကျန်ရစ်သူ မြေး/မြစ်များဖြစ်ကြသော ဒေါ်မာမာဦး၊ ဒေါ်ဇေနနွယ်ဇင်ဦး၊ ဦးထက်ပိုင်အောင်၊ ဒေါ်စပရယ်ကျော်၊ ဒေါ်ကျော့ကဆုန်၊ ဦးညီညီဆက်နိုင်တို့ (၆)ဦးမှ ၂၆-၇-၂၀၂၂ရက်တွင် အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း ကြေညာစာချုပ် ချုပ်ဆိုကာ၊ ၂၈-၇-၂၀၂၂ရက်တွင် ဦးထက်ပိုင်အောင်၊ ဒေါ်စပရယ်ကျော်၊ ဒေါ်ကျော့ကဆုန်၊ ဦးညီညီဆက်နိုင်တို့ ၄ဦးမှ အပြီး အပိုင်စွန့်လွှတ်ခြင်းစာချုပ် ချုပ်ဆိုကာ ဒေါ်မာမာဦးနှင့် ဒေါ်ဇေနနွယ်ဇင်ဦးတို့ (၂)ဦးအား ပေးအပ်လိုက်သော မြေကွက်အား ဒေါ်မာမာဦး ၁/မမန(နိုင်)၀၀၉၇၃၂နှင့် ဒေါ်ဇေနနွယ်ဇင်ဦး ၁/မမန(နိုင်)၀၀၉၇၃၇ တို့ (၂)ဦးမှ မြေငှားဂရုန် (အမည်ပြောင်း) ရရှိနိုင်ရေးလျှောက်ထားလာမှုနှင့် ပတ်သက်၍ ကျိုးကြောင်းဖော်ပြချက် ခိုင်လုံစွာဖြင့်ကန့်ကွက်တင်ပြနိုင်သူမည်သူမဆိုမြေငှားဂရုန်လျှောက်ထားခြင်းအား ဆောင်ရွက်မပေးသင့်ကြောင်းကို ယခုကြေညာစာပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လျှောက်ထားသူအား လုပ်ထုံးလုပ်နည်း ညွှန်ကြားချက်များနှင့်အညီ မြေငှားဂရုန်ထုတ်ပေးနိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများပြည်သူသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

အုပ်ချုပ်ရေးမှူး
မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊
ဝိုင်းမော်မြို့

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာခြင်း
လားရှိုးမြို့၊ ရပ်ကွက်(၁၂)၊ နယ်မြေ (၁၉)၊ အကွက်အမှတ် (မန်ဆုတိုးချဲ့-၆)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၇၀၁)၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၉၆ ဧက၊ အမှုတွဲအမှတ် (၁၀၃-၅/၀၉၉၅-၁၉၉၆(စီ))၊ ဦးလှမြင့် အမည်ပေါက်မြေကွက်အား ဦးလှမြင့်၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲအပ်ခြင်းခံရသူ ဦးအောင်မြင့်ထွန်း ၅/မကန(နိုင်) ၁၅၃၃၅၅ က ဒေါ်အိအိမုန် ၁၃/လရန(နိုင်)၁၄၈၇၀၆ သို့ လားရှိုးမြို့စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံးတွင် စာချုပ်ချုပ်ဆိုရောင်းချပြီးဖြစ်၍ ဒေါ်အိအိမုန်အမည်ဖြင့်အမည်ပြောင်းထပ်မံအသစ် မြေငှားဂရုန် လျှောက်ထားလာရာ ကန့်ကွက်လို့သူများရှိပါက သတင်းစာပါသည့်ရက်မှ ရက်ပေါင်း(၂၀)အတွင်း အထောက်အထား ခိုင်လုံစွာဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာပါသည်။

ခရိုင်အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ လားရှိုးမြို့

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာခြင်း
လားရှိုးမြို့၊ ရပ်ကွက်(၁၂)၊ နယ်မြေ (၁၇)၊ အကွက်အမှတ်(၄၃/ရမ်းဈေးတန်းရပ်)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၇၉)၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၉၆ ဧက၊ အမှုတွဲအမှတ် (၁၀၃-၅/၀၉၉၅-၁၉၉၆(စီ))၊ ဦးလှမြင့် အမည်ပေါက်မြေကွက်အား ဦးလှမြင့်၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲအပ်ခြင်းခံရသူ ဦးလှသန်းနိုင် ၁၃/လရန(နိုင်)၂၃၄၄၅၅ သို့ လားရှိုးမြို့စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံးတွင် စာချုပ်ချုပ်ဆိုရောင်းချပြီးဖြစ်၍ ဒေါ်အိအိမုန်အမည်ဖြင့်အမည်ပြောင်းထပ်မံအသစ် မြေငှားဂရုန် လျှောက်ထားလာရာ ကန့်ကွက်လို့သူများရှိပါက သတင်းစာပါသည့်ရက်မှ ရက်ပေါင်း(၂၀)အတွင်း အထောက်အထား ခိုင်လုံစွာဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာပါသည်။

ခရိုင်အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ လားရှိုးမြို့

ပတ်စ်ပို့ပျောက်

ကျွန်မ ဒေါ်ရွှေဇင်မော် ၈/မာဘန (နိုင်) ၂၀၂၃.၅.၅ ၏ နိုင်ငံကူး လက်မှတ် အမှတ် (နံပါတ်မမှတ်မီ) သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အောက်ပါဖုန်းနံပါတ် သို့ အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
ဖုန်း-၀၉-၄၄၄၃၃၃၉၅၈

ပတ်စ်ပို့ပျောက်

ကျွန်တော် မောင်ခင်ဝင်း မောင် ၈/နမန (နိုင်) ၂၀၂၃.၅.၅ ၏ နိုင်ငံကူး လက်မှတ် အမှတ် (နံပါတ် မမှတ်မီ) သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါ သဖြင့် တွေ့ရှိပါက အောက်ပါဖုန်း နံပါတ်သို့ အကြောင်းကြား ပေးပါရန်။
ဖုန်း-၀၉-၅၅၅၅၅၅၅၅၅

ပတ်စ်ပို့ပျောက်

ကျွန်တော် မောင်လှဌေးအောင် ၈/တတက(နိုင်) ၂၀၂၃.၅.၅ ၏ နိုင်ငံကူး လက်မှတ် အမှတ် (နံပါတ် မမှတ်မီ) သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါ သဖြင့် တွေ့ရှိပါက အောက်ပါ ဖုန်းနံပါတ်သို့ အကြောင်းကြား ပေးပါရန်။
ဖုန်း-၀၉-၅၅၅၅၅၅၅၅၅

ဖောင်းကြွပျောက်

လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 5F/8080 ၏ ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါ သဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း)

ဖောင်းကြွပျောက်

လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 9C/1970 ၏ ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါ သဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်

မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 20U/8936 Bajaj 200, T/W စစ်တွေမြို့၊ ကျားမသောက် ရပ်ကွက်နေ ဦးစိုးမြင့်ဝင်း ၁၁/စတန (နိုင်) ၁၀၅၅၆ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး ကြောင်း လျှောက်ထားလာပါ သဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများသည် သတင်းစာ ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ပြည်နယ်ရုံး စစ်တွေမြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်

မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 1L/6623 Suzuki Carry DA63T, P/U(4x4)R ယာဉ် လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစောနိုင်ဝင်း ၈/နမန (နိုင်) ၁၀၅၅၆ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက် လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက် ဖော်ပြပါရုံးသို့ လျက်ထုတ်ပေး ပေးရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်တောင်ပိုင်း)၊ သန့်လှိုင်မြို့

အများသိစေရန်နှင့် ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာခြင်း

မြစ်ကြီးနားခရိုင်၊ မြစ်ကြီးနားမြို့၊ ကျွန်းပင်သာရပ်ကွက်၊ ကွင်း အမှတ်(၄၂/၂)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၁၄၄) မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၁၀၀ ဧကရှိ မြေကွက်သည် ဦးရှင်ဇော်အမည်ဖြင့် အမှတ်အမှတ် ၅၅၅/V ၁၉၉၂-၁၉၉၃အရ (၃၀-၆-၂၀၂၃)ရက်ထိ (၃၀)နှစ် မြေငှားဂရန့်ရရှိခဲ့ပါသည်။ မြေငှားဂရန့် အမည်ပေါက်သူ ဦးရှင်ဇော်နှင့် ဇနီးဒေါ်မခေါ်မိကတို့သည် အသီးသီးကွယ်လွန် သွားခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူ သား/သမီးများဖြစ်သည့် (၁) ဒေါ်နုလင်း(သမီး)၊ (၂)ဒေါ်နုပန်း(သမီး)၊ (၃) ဒေါ်ခန့်ခင်မိကျွန်း (သမီး)၊ (၄) ဦးရှင်ခန့်(သား)၊ (၅)ဒေါ်ထွယ်ပန်း(သမီး)၊(၅)ဦးတို့က ၃၀-၁-၂၀၂၃ ရက်စွဲပါ မြို့နယ်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်အမှတ်(၂၈/၂၀၂၃)အရ အမွေ ဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီး(၁၃-၂-၂၀၂၃) ရက်စွဲပါ မြို့နယ်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင် အမှတ်(၇၂/၂၀၂၃)အရ အမွေဆိုင် (၅)ဦးအနက်(၁)ဦးမှ (၄)ဦး ထံသို့အိမ်ခြံ မြေကွက်အပြီးအပိုင်စွန့်လွှတ်ပေးခဲ့ပါသည်။ ယခုအခါ ဒေါ်နုလင်းမိကျွန်း ၁/မကန (နိုင်) ၀၇၆၆၄၆၊ ဒေါ်ခန့်ခင်မိကျွန်း ၁/မကန(နိုင်) ၀၇၆၆၄၆၊ ဒေါ်ခန့်ခင်မိကျွန်း ၁/မကန(နိုင်) ၀၇၆၆၄၆၊ ဦးရှင်ခန့်မိကျွန်း ၁/မကန(နိုင်) ၀၇၆၆၄၆ နှင့် ဦးရှင်ခန့်မိကျွန်း ၁/မကန(နိုင်) ၀၇၆၆၄၆ (၄)ဦး အမည်ဖြင့် (အမည်ပြောင်း) မြေငှားဂရန့်လျှောက်ထားမှုအပေါ် ကျိုးကြောင်း ဖော်ပြချက်ခိုင်လုံစွာဖြင့် ကန့်ကွက်တင်ပြသည့်သမ္မတ ယခု ကြော်ငြာစာ ပါသည့်ရက်မှ (၁၅)ရက်ပြည့်မြောက်သည့်ရက်အထိ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်သည့်မရှိပါက လျှောက်ထားမှုအား လုပ်ထုံးလုပ်နည်း ညွှန်ကြားချက် များနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
ကော်လိထွေအရာရှိ ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန မြစ်ကြီးနားမြို့

အများသိစေရန်နှင့် ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာခြင်း

မြစ်ကြီးနားခရိုင်၊ မြစ်ကြီးနားမြို့၊ ဒုကေထောင်ရပ်ကွက်၊ ကွင်းအမှတ် (၁၃/၁၀)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၄၂၁+၄၂၅) မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၁၀၀ ဧကသည် မူလက ဦးလှချိုအမည်ဖြင့် ခရိုင်အမှုတွဲအမှတ် ၁၀၅၆(၃) ၂၀၀၂-၂၀၀၃ အရ (၂၀-၁-၂၀၁၇)ရက်နေ့အထိ(၁၅)နှစ်မြေငှားဂရန့်ရရှိခဲ့ပါသည်။ မြေငှားဂရန့် အမည် ပေါက်သူဦးလှချိုသည် ကွယ်လွန်၍ ဇနီး ဒေါ်ခန့်မိကျွန်း(ခ)ဒေါ်ခင်သန်း ၁/တနန (နိုင်) ၀၀၃၈၃ က ၉-၃-၂၀၂၃ ရက်စွဲပါ မြို့နယ်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင် အမှတ်(၈၆/၂၀၂၃) အရ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပါသည်။ ယခုအခါ ဒေါ်ခင်သန်း(ခ) ဒေါ်ခင်သန်း အမည်ဖြင့် မြေငှားဂရန့်(အမည်ပြောင်း) လျှောက်ထားမှုအပေါ် ကျိုးကြောင်းဖော်ပြချက်ခိုင်လုံစွာဖြင့် ကန့်ကွက်တင်ပြသ မည့်သမ္မတ ယခု ကြော်ငြာစာပါသည့်ရက်နေ့မှစ၍ (၁၅)ရက်ပြည့်မြောက်သည့်ရက်အထိ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်သည့် မရှိပါကလျှောက်ထားမှုအား လုပ်ထုံး လုပ်နည်း ညွှန်ကြားချက်များနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
ကော်လိထွေအရာရှိ ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန မြစ်ကြီးနားမြို့

အများသိစေရန်နှင့် ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာခြင်း

မြစ်ကြီးနားခရိုင်၊ မြစ်ကြီးနားမြို့၊ ကျွန်းပင်သာရပ်ကွက်၊ ကွင်း အမှတ် (၃၃/၃)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၁၀၄)၊ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၁၀၀ ဧကရှိမြေကွက်သည် ဦးမရန်ဇော်ရန်အမည်ဖြင့် အမှတ်အမှတ် ၃၃၄/V ၁၉၈၈-၁၉၈၉ အရ ၃၀-၆-၂၀၂၀ ရက်ထိ (၃၀)နှစ်မြေငှားဂရန့်ရရှိခဲ့ပါသည်။ မြေငှားဂရန့်အမည်ပေါက်သူ ဦးမရန်ဇော်ရန်နှင့် ဇနီးဒေါ်ခန့်ခင်မိကျွန်းသည် အသီးသီးကွယ်လွန်သွားခဲ့ပြီးဖြစ်ပါ သဖြင့် အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူ သား/သမီး/မြေငှားများဖြစ်သည့် (၁)ဒေါ်ဂျာတောင် (သမီး)၊ (၂)ဒေါ်ဂျာတောင်(သမီး)၊ (၃)ဒေါ်အက်(စ်)တာ(သမီး)၊ (၄)ဒေါ်ဂျာခွဲ (သမီး)၊ (၅)ဦးဝေဓိမြတ်အောင်(မြေး)၊ (၆)ဒေါ်ဂျာလွတ်ဆိုင်ခင်ခေါ်(မြေး)၊ (၇) ဒေါ်ဂျာဆိုင်ခင်ခေါ်(မြေး)၊(၈)ဦးတို့က (၁-၁၀-၂၀၂၂) ရက်စွဲပါ မြို့နယ်စာချုပ်စာတမ်း မှတ်ပုံတင်အမှတ် (၄၈၈/၂၀၂၂)အရ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပါစေအောင်(၇) ဦးအနက် (၆)ဦးတို့က (၁-၂-၂၀၂၃)ရက်စွဲပါ မြို့နယ်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင် အမှတ်(၃၃၃/ ၂၀၂၂)အရအဆိုပါ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၁၀၀ ဧကအား ဒေါ်ဂျာလွတ်ဆိုင်ခင်ခေါ်ထံသို့ အပြီးအပိုင်စွန့်လွှတ်ပေးခဲ့ပါသည်။ ယခုအခါ ဒေါ်ဂျာလွတ်ဆိုင်ခင်ခေါ်က ဝမ်းနည်းစွာ ဦးဆန်းအောင်အမည်ပေးတွဲ၍ ဒေါ်ဂျာ လွတ်ဆိုင်ခင်ခေါ် ၁/မကန(နိုင်)၁၅၄၃၅ နှင့် ဦးဆန်းအောင် ၉/ပဒလ(နိုင်) ၀၁၀၂၀ တို့ (၂)ဦးအမည်ဖြင့် (အမည်ပြောင်း)ကျိုးကြောင်းဖော်ပြချက်ခိုင်လုံစွာဖြင့် ကန့်ကွက်တင်ပြသ မည့်သမ္မတ ယခု ကြော်ငြာစာပါသည့်ရက်မှ (၁၅)ရက်ပြည့်မြောက်သည့်ရက်နေ့အထိ ကန့်ကွက် နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်သည့်မရှိပါက လျှောက်ထားမှုအား လုပ်ထုံးလုပ်နည်း ညွှန်ကြားချက်များနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
ကော်လိထွေအရာရှိ ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန မြစ်ကြီးနားမြို့

အများသိစေရန်နှင့် ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာခြင်း

မြစ်ကြီးနားခရိုင်၊ မြစ်ကြီးနားမြို့၊ မြေမြင့်ရပ်ကွက်၊ ကွင်းအမှတ် (၁၆/က/၃)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၆၈/ယ)၊ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၅၅ ဧက သည် မူလက ဦးအောင်ကျော်လွင်ဦးအမည်ဖြင့် ခရိုင်အမှုတွဲအမှတ်(၈၅၅(၃)၂၀၀၅-၀၅) အရ လည်းကောင်း၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၆၈/ယ)၊ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၅၅ ဧကရှိ မြေကွက်သည် မူလက ဦးကျော်မျိုးခိုင်အမည်ဖြင့် ခရိုင်အမှုတွဲအမှတ် ၁၃၃၁(၃) ၂၀၀၁-၀၂အရ လည်းကောင်း (၁၅)နှစ် မြေငှားဂရန့်အသီးသီးရရှိခဲ့ပါသည်။ မြေငှားဂရန့် အမည်ပေါက်သူ ဦးအောင်ကျော်လွင်ဦးက ၂၃-၂-၂၀၂၃ ရက်စွဲပါ မြို့နယ်စာချုပ်စာတမ်း မှတ်ပုံတင်အမှတ် (၈၆/၂၀၂၃) အရ ၎င်းပိုင်ဆိုင်သည့် မြေမြေကွက်နှင့် မြေငှားဂရန့်အမည်ပေါက်သူ ဦးကျော်မျိုးခိုင်(၎င်း၏အထူး ကိုယ်လုံးလုံးလွှဲစာရရှိသူ ဒေါ်မေသက်ဆွေ) က ၂၃-၂-၂၀၂၃ ရက်စွဲပါ မြို့နယ် စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင် အမှတ်(၈၅/၂၀၂၃) အရ လည်းကောင်း ဒေါ်ခင်မိကျွန်း ၁/မကန(နိုင်)၀၆၂၅၀၅ထံသို့ အပြီးအပိုင်ရောင်းချပေးခဲ့ပါသဖြင့် အဆိုပါ မြေကွက် (၂)ကွက်အား ဒေါ်ခင်မိကျွန်းအမည်ဖြင့်မြေငှားဂရန့်(ဦးပိုင်ပေါင်း/ အမည်ပြောင်း) လျှောက်ထားမှုအပေါ် ကျိုးကြောင်းဖော်ပြချက်ခိုင်လုံစွာဖြင့် ကန့်ကွက်တင်ပြသ မည့်သမ္မတ ယခုကြော်ငြာစာပါသည့်ရက်နေ့မှစ၍ (၁၅) ရက်ပြည့်မြောက်သည့်ရက်အထိ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်သူ မရှိပါက လျှောက်ထားမှုအား လုပ်ထုံးလုပ်နည်းညွှန်ကြားချက်များနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာ အပ်ပါသည်။
ကော်လိထွေအရာရှိ ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန မြစ်ကြီးနားမြို့

အများသိစေရန်နှင့် ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာခြင်း

မြစ်ကြီးနားခရိုင်၊ မြစ်ကြီးနားမြို့၊ ကျွန်းပင်သာရပ်ကွက်၊ ကွင်းအမှတ် (၂၂/၃)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၆၈/ယ)၊ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၅၅ ဧက သည် မူလက ဦးအောင်ကျော်လွင်ဦးအမည်ဖြင့် ခရိုင်အမှုတွဲအမှတ်(၈၅၅(၃)၂၀၀၅-၀၅) အရ လည်းကောင်း၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၆၈/ယ)၊ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၅၅ ဧကရှိ မြေကွက်သည် မူလက ဦးကျော်မျိုးခိုင်အမည်ဖြင့် ခရိုင်အမှုတွဲအမှတ် ၁၃၃၁(၃) ၂၀၀၁-၀၂အရ လည်းကောင်း (၁၅)နှစ် မြေငှားဂရန့်အသီးသီးရရှိခဲ့ပါသည်။ မြေငှားဂရန့် အမည်ပေါက်သူ ဦးအောင်ကျော်လွင်ဦးက ၂၃-၂-၂၀၂၃ ရက်စွဲပါ မြို့နယ်စာချုပ်စာတမ်း မှတ်ပုံတင်အမှတ် (၈၆/၂၀၂၃) အရ ၎င်းပိုင်ဆိုင်သည့် မြေမြေကွက်နှင့် မြေငှားဂရန့်အမည်ပေါက်သူ ဦးကျော်မျိုးခိုင်(၎င်း၏အထူး ကိုယ်လုံးလုံးလွှဲစာရရှိသူ ဒေါ်မေသက်ဆွေ) က ၂၃-၂-၂၀၂၃ ရက်စွဲပါ မြို့နယ် စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင် အမှတ်(၈၅/၂၀၂၃) အရ လည်းကောင်း ဒေါ်ခင်မိကျွန်း ၁/မကန(နိုင်)၀၆၂၅၀၅ထံသို့ အပြီးအပိုင်ရောင်းချပေးခဲ့ပါသဖြင့် အဆိုပါ မြေကွက် (၂)ကွက်အား ဒေါ်ခင်မိကျွန်းအမည်ဖြင့်မြေငှားဂရန့်(ဦးပိုင်ပေါင်း/ အမည်ပြောင်း) လျှောက်ထားမှုအပေါ် ကျိုးကြောင်းဖော်ပြချက်ခိုင်လုံစွာဖြင့် ကန့်ကွက်တင်ပြသ မည့်သမ္မတ ယခုကြော်ငြာစာပါသည့်ရက်နေ့မှစ၍ (၁၅) ရက်ပြည့်မြောက်သည့်ရက်အထိ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်သူ မရှိပါက လျှောက်ထားမှုအား လုပ်ထုံးလုပ်နည်းညွှန်ကြားချက်များနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာ အပ်ပါသည်။
ကော်လိထွေအရာရှိ ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန မြစ်ကြီးနားမြို့

သိပ္ပံနည်းနည်းပညာဝန်ကြီးဌာန ဇီဝနည်းပညာသုတေသနဦးစီးဌာန (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါကြေညာခြင်း)

၁။ သိပ္ပံနည်းနည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ ဇီဝနည်းပညာသုတေသနဦးစီးဌာနအတွက် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ငွေလုံးငွေရင်းအသုံးစရိတ်ဖြင့် Lot-1 သုတေသနစက်ပစ္စည်း (၄၆)မျိုး Lot -2 ရုံးသုံး ပရိဘောဂ(၂၀)မျိုး Lot-3 စက်နှင့်စက်ကိရိယာ (၂)မျိုး Lot-4 ရုံးသုံးစက်ပစ္စည်း (၅)မျိုးအတွက် မြန်မာ ငွေကျပ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်လိုအပ်ပါသဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းနိုင်ကြောင်း မိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်-
(က) တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံများ - ၅-၄-၂၀၂၃ရက် စတင်ရောင်းချမည့်ရက်
(ခ) တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံများ - ၂၆-၄-၂၀၂၃ရက် (သင်္ကြန်မိတ်ရက် မ) ၄-၀၀နာရီ
(ဂ) တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်နေရာ - ငွေစာရင်းဌာန၊ ဇီဝနည်းပညာသုတေသနဦးစီးဌာန
၂။ တင်ဒါတင်သွင်းခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ အသေးစိတ်အချက်အလက် များအား သိရှိလိုပါက သိပ္ပံနည်း နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ ဇီဝနည်းပညာ သုတေ သနဦးစီးဌာန ဖုန်း-၀၆၆-၂၀၅၀၆၂၃၊ ၀၉-၂၅၀၀၇၅၇၇ တို့သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့် စီစဉ်ရေးကော်မတီ ဇီဝနည်းပညာသုတေသနဦးစီးဌာန

သမဝါယမနှင့်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဝန်ကြီးဌာန မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ သမဝါယမကျေးလက်ဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၏ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ငွေလုံး ငွေရင်းရန်ပုံငွေဖြင့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း မြို့နယ်(၂)မြို့နယ် တွင် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မည့် ကုန်ထုတ်လမ်းတံတား၊ Culvert လုပ်ငန်းများအား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ တင်သွင်းနိုင်ကြောင်း မိတ်ခေါ် အပ်ပါသည်-
(က) တင်ဒါလျှောက်လွှာ - ၁၉-၄-၂၀၂၃ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ရောင်းချမည့်ရက်မှ (၆-၄-၂၀၂၃ရက်(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)ထိ
(ခ) တင်ဒါတင်သွင်းရမည့် - (၅-၅-၂၀၂၃)ရက် နောက်ဆုံးရက်/အချိန် (သောကြာနေ့) ညနေ ၄ နာရီ
(ဂ) တင်ဒါတင်သွင်း - မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ရမည့်နေရာ ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာနရုံး၊ အကောင်အထုပ်(၀-၀၀/၁၊ ၆၈လမ်း၊ နတ်ရေကန်အုပ်စု၊ အမရပူရမြို့)
၂။ သတိမှတ်ချိန်ထက်ကျော်လွန်တင်သွင်းသည့် လျှောက်လွှာများကို ထည့်သွင်း စဉ်းစားမည်မဟုတ်ပါ။
၃။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျေးလက် ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနသို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။
တင်ဒါကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ပုသိမ်ညွှန့်ရပ်ကွက်၊ ကျားကွက် သစ်လမ်း၊ အမှတ် ၃၆၊ ပထမထပ် B ၏ ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်ဝင်းသန်း ၁၄/မအပ(နိုင်)၁၉၉၅ရထံမှ ကျွန်ုပ် ဦးထွန်းထွန်းလင်း ၁၂/တမန (နိုင်)၀၀၄၄၂၁၀ ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေ တစ်စိတ် တစ်ဒေသအား ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများ ရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးထွန်းထွန်းလင်း ဖုန်း-၀၉-၅၅၅၅၅၅၄၃

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မင်းရဲကျော်စွာ(၃) လမ်း၊ လူနေရပ်ကွက်(၇၁)၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၇၂၃/က)၊ အကျယ်အဝန်း (အလျား ပေ၂၀x အနံ ပေ၆)ရှိ ဦးသန်းရွှေ (TTE-125457)အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေကွက်နှင့် အိမ်ကွဲရောင်းချသူ ဒေါ်ကျွန်လှိုင် ၁၂/သယက(နိုင်) ၁၅၃၆၃၄၄ အရောင်းအဝယ် စာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် လက်ဝယ်ထား ပိုင်ဆိုင်ကာ လွှဲပြောင်းရောင်းချခွင့်ရှိကြောင်းနှင့် အရှုပ်အရှင်းကင်း ကြောင်း ဝန်ဆောင်ပေးပြီး အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန်အတွက် ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေက စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အဆို ပါမစ်မြေအရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက် အတွင်း တိကျခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ယင်းရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးမြောက်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူ- လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်တင်ရီ ဒေါ်သခင်ဝင်းလှိုင်(LLB) ၁၂/သယက(နိုင်)၁၃၄၂၃ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အမှတ်(၄၈)၊ မင်းရဲကျော်စွာ (၁)လမ်း၊ (၇၁)ရပ်ကွက်ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉-၉၅၅၅၃၂၂၂၊ ၀၉-၉၅၅၅၃၂၂၃

အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ (၅၂)လမ်း(အောက် ဘလောက်)၊ အမှတ်(၂၆)၊ ပထမထပ်တွင် ဖွင့်လှစ်တည်ထောင်ထားသော Travel4U Company Limited(ကုမ္ပဏီ)၏ကိုယ်စား ဒါရိုက်တာဖြစ်သူ ဦးသက်ထွန်းအေး ၁၂/ရပသ(နိုင်) ၀၅၂၃၇၃၀)၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများသိရှိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်-
ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ကုမ္ပဏီသည် ၂၀၁၇ ခုနှစ် မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများ ဥပဒေနှင့်အညီ ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်အမှတ်(၁၀၆၆၅၅၀၆၅)ဖြင့် (၁၄-၆- ၂၀၁၈)ရက်တွင် တရားဝင်ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ထားပြီး ရန်ကုန်မြို့ စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံးတွင် အောက်ဖော်ပြပါ ကုမ္ပဏီ၏ ကိုယ်ပိုင် လုပ်ငန်းအမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသား "YOLO TRAVEL 4U"ကို စာချုပ်အမှတ် ၁၄၇၈၊ မှတ်ပုံတင်စာအုပ်အမှတ် ၄၊ အတွဲအမှတ် ၅၈၂၀ ဖြင့် (၅-၂-၂၀၂၀)ရက်တွင် မှတ်ပုံတင်သွင်းပြီးဖြစ်ပါသည်။



ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ကုမ္ပဏီသည် အထက်ဖော်ပြပါ "YOLO TRAVEL 4U"လုပ်ငန်း အမှတ်တံဆိပ်ဖြင့် Online Platform ဖြစ်သည့် Website, Facebook Page စသည့်တို့တွင်လည်းကောင်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ၅၂ လမ်း(အောက်ဘလောက်)၊ အမှတ်(၂၆)၊ ပထမထပ်ရှိ ရုံးခန်းတွင်လည်းကောင်း အသုံးပြု၍ ခရီးသွားလုပ်ငန်းနှင့် ဆက်စပ်သည့် ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများကို လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်လျက် ရှိပြီး Facebook မှာဆင့် Travel4U Company Limited ပိုင် လုပ်ငန်းအမှတ်တံဆိပ် Facebook Page နှင့်အညီ ကြော်ငြာ Content များ၊ ကုမ္ပဏီအချက်အလက်များကို တိုက်ရိုက်ကူးယူ အလှူသုံးစား ပြုလုပ်၍ ကုမ္ပဏီနှင့် Customers များကြား လိမ်လည်မှုများ ပြုလုပ်နေကြောင်း၊ Customer များထံမှ ငွေများလိမ်လည် ရယူ နေကြောင်း သိရှိရပါသည်။ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ကုမ္ပဏီပိုင် အချက်အလက်များကို ထိုသို့ ကူးယူ တပူအသုံးချနေခြင်းသည် ကုမ္ပဏီ၏ ဂုဏ်သိက္ခာနှင့် အကျိုးစီးပွားကို ထိခိုက်နစ်နာစေသည့်အပြင် ကုမ္ပဏီ အပေါ် Customers များ၏ ယုံကြည်မှုလျော့နည်းစေပြီး အများပြည်သူများ ကြားတွင် ထင်ယောင်ထင်မှား ဖြစ်ပေါ်စေပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ အတုပြုလုပ် လိမ်လည် အလှူသုံးစားပြုမှုများကို သတိထား ဆင်ခြင်နိုင်ရန် "YOLO TRAVEL4U" ရဲ့ မိတ်ဟောင်း၊ မိတ်သစ်များ အနေဖြင့် ကုမ္ပဏီ၏ တရားဝင် Facebook Page (၂)ခုဖြစ်သည့် "YOLO Tour" နှင့် "YOLO TRAVEL4U -One Stop Travel Solution" တို့မှ သတိမှတ်ဖော်ပြထားသည့် ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်းနံပါတ်များနှင့် ငွေပေး ချေရန်နည်းလမ်းများသို့ တိုက်ရိုက်ဆက်သွယ်၍ လည်းကောင်း၊ ကုမ္ပဏီ ရုံးခန်းသို့ လာရောက်ဆက်သွယ်၍လည်းကောင်း ဝယ်ယူအားပေး ကြပါရန်နှင့် အဆိုပါကုမ္ပဏီမှ သတိမှတ်ဖော်ပြထားသည့် နည်းလမ်းများ သို့မဟုတ်ဘဲ အခြားသို့ ဆက်သွယ်ဝယ်ယူထားခြင်းများအတွက် ကုမ္ပဏီ ဘက်မှ တာဝန်ယူပေးနိုင်မည်မဟုတ်ပါကြောင်း လေးနက်စွာဖြင့် အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

Travel4U Company Limited ၏ ကောင်းသောဂုဏ်သတင်းအား ထိခိုက်နစ်နာစေရန်နှင့် ငွေကြေးနစ်နာဆုံးရှုံးစေရန်မသမာမောဒနည်းဖြင့် Social Media မှ တစ်ဆင့် Facebook Account အတုများပြုလုပ်ကာ ကုမ္ပဏီနှင့် သက်ဆိုင်ခြင်းမရှိသည့် ဖုန်းနံပါတ်များ၊ ဘဏ်အကောင့်များ ဖြင့် ငွေကြေးလိမ်လည်ရယူနေမှုများကို ထပ်မံမဖြုတ်လုပ်ရန် သတိပေး တားမြစ်ပါသည်။ လိမ်လည်အလှူသုံးစားပြု သူများကို စုံစမ်းဖော်ထုတ်ပြီး ရာဇဝတ်ကြောင်း၊ တရားမကြောင်း စွဲဆို၍ နစ်နာကြေးအတွက် အရေးယူသွားရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း အများသိစေရန် သတိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်လီလီဖြိုး ဒေါ်သက်ထားစွန်း LL.B,D.B.L,D.I,L.D,I.P,L LL.B,D,I,L,D,B,L,D,I,P,L,D,M,L အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၇၃၂၅) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၅၅၇၀) အမှတ်(၄၈၈)(မြေညီ)၊ သိမ်မြဲလမ်း၊ ဖွဲ့မြေရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွှန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၇၉၉၀၆၉၀၃

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကြော်ငြာခြင်း

မကွေးမြို့နယ်၊ ပဒုန်ရုံကျေးရွာ၊ ကွင်း/အကွက်အမှတ်နှင့် အမည် (၁၈၂၈-စစ်ကိုးပင်)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၂၂/၆)၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၂၂ ဧကရှိ မြေကွက်ကို ဦးလှိုင်မင်းအောင်- ဒေါ်နိုးနိုးမွန်တို့အမည်ဖြင့် မြေဂရန့် အမည်ပြောင်း ဤရုံးသို့ လျှောက်ထား လာသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ ရက် အတွင်း ခိုင်လုံသည့် စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားများဖြင့် မကွေး မြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီး ဌာနတွင်လည်းကောင်း၊ မကွေးခရိုင် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနတွင် လည်းကောင်း ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်သူမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်း နှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ကြော်ငြာအပ် ပါသည်။
ကော်လိထွေအရာရှိ မကွေးခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန

ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးသောင်းညွန့်

အသက်(၉၀)နှစ်

ကရင်ပြည်နယ် တရားလွတ်တော် တရားသူကြီး ဦးညွန့်လင်း၏ ဖခင်ဖြစ်သူ ဦးသောင်းညွန့်သည် ၅-၄-၂၀၂၃ ရက်နေ့တွင် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ စလင်းကြီးမြို့၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲမှုများဖြစ်ရပါသည်။

ကရင်ပြည်နယ်တရားလွတ်တော် တရားရေးဝန်ထမ်းများနှင့် တရားရေးမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး ဒေါ်အေးကြည် အသက် (၈၇)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ မြောက်ဒဂုံမြို့နယ်၊ (၂၇)ရပ်ကွက်၊ ရွှေပင်လုံအပိုင်း (၁)၊ ရွှေခင်းသာလမ်း၊ အမှတ် (၂၃)နေ (ဦးချစ်မောင်-ဒေါ်အုန်းမေ) တို့၏သမီး၊ (ဦးစိန်မောင်)၏ဇနီး၊ ဦးဇေယျ(ညွန့်ကြားရေးမှူး၊ ငြိမ်း) စက်မှုဝန်ကြီးဌာန-ဒေါ်ခင်စန်းဝေ (ရဲအုပ်၊ ငြိမ်း)တို့၏ ချစ်လှစွာသော မိခင်ကြီး၊ ဗိုလ်မှူး နိုင်လင်းထွန်း-ဒေါ်ငါဝါခိုင် (Loi-Hein Co.,Ltd.)၊ ဦးလင်းထက်အောင် (Siam Commercial Bank Myanmar Ltd.) တို့၏အဘွား၊ မောင်ဘုန်းမြတ်ထွဋ်ခေါင်၏ဘွားဘွားကြီးသည် ၄-၄-၂၀၂၃ရက် (အင်္ဂါ)နေ့၊ နံနက် ၀၇:၃၀နာရီတွင် နေအိမ်၌ ကွယ်လွန် သွားပါသဖြင့် ယင်းနေ့တွင်ပင် သဂြိုဟ်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်းနှင့် ကွယ်လွန် သူအားရည်စူး၍ ၁၀-၄-၂၀၂၃ရက် (တနင်္လာနေ့)တွင် အထက်ပါ နေအိမ်၌ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် လေးစားစွာ မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာခြင်း

နေပြည်တော်၊ ဧပြီ ၆ ရက်၊ ရွှေပြည်သာရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၄/ရွှေပြည်သာ၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၁၂၅)၊ ဧရိယာ ၀.၀၈၅၇၈၅၇ ဒေါ်အေးအေးနွဲ့ အမည်ပေါက် ပါစိတ်မြေကွက်အား ဦးမင်းမင်းထွန်း (ဘ)ဦးအေးမြင့် ၆/၀၀၀၃ (နိုင်)၀၇၀၆၇၃၄ မြေပေးမိန့်၊ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်၊ ကျမ်းကျိန်ဆိုချက်၊ ဝန်ခံကတိပြုချက်၊ ရပ်ကွက်/ရဲစခန်းထောက်ခံချက်၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်၊ အိမ်ထောင်စုလွှဲပြောင်းရေးစာရင်း မူရင်းများတင်ပြပြီး မြေငှားစာချုပ်လျှောက်ထား လာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှု စာချုပ်စာတမ်း များ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများ အထောက်အထားခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှု ဌာနသို့ ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့် ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ မြေငှားစာချုပ်လျှောက်ထားလားမှုအား ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ မြောက်ဒဂုံမြို့နယ်၊ (၄၁)ရပ်ကွက်၊ ပဒေသရာဇာလမ်း၊ အိမ် အမှတ်(၁၅၀)နေ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးသန်းစိုးအောင်(ဘ)ဦးစိုးလွင် ၉/မနာ (နိုင်) ၁၀၅၅၅၅၀၀၀ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်များအရ အောက်ပါအတိုင်း အသိ ပေးကြေညာအပ်ပါသည်-

ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ၏ မိဘများဖြစ်ကြသော ဦးစိုးလွင်နှင့် ဒေါ်ခင်စောကြာ တို့မှာ လွန်ခဲ့သော (၂၀၂၀)ခုနှစ်နှင့် (၂၀၂၁)ခုနှစ်တို့တွင် အသီးသီးကွယ်လွန် သွားခဲ့ကြပါသည်။ မိဘ(၂)ပါး ကွယ်လွန်သွားသောအခါ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးသန်းစိုးအောင်နှင့် ဦးစိုးအောင်နိုင်တို့ (၂)ဦး အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသော သားများ အဖြစ် ကျန်ရစ်ခဲ့ပါသည်။ မိဘနှစ်ပါးကွယ်လွန်ပြီးနောက် နေပြည်တော်၊ ဒဂုံကွက်ဒီဂရီမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၂/ရွှေအင်ကြင်းအနောက်ရပ်)၊ မြေကွက်အမှတ်(JW-043) အလျား (၄၄၄)ပေ x အနံ(၁၁၀)ပေ၊ ဧရိယာ (၁၃၁၀၈၅)ဧကရှိ စက်မှုစုနေမြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသည့် စက်ရုံ အဆောက်အအုံ(၁)လုံးအတွင်းရှိ ရွှေပြောင်းနိုင်သောပစ္စည်းများနှင့် ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး၊ လသာမြို့နယ်၊ လမ်း(၂၀)မြေညီထပ် အမှတ်(၉)နေအိမ် တိုက်ခန်းအပါအဝင် နေပြည်တော်၊ ဒဂုံကွက်ဒီဂရီမြို့နယ်၊ ဒဂုံကွက်ဒီဂရီရပ်ကွက်၊ ရွှေနင်းဆီ(၁)လမ်းရှိ မြေကွက်အမှတ်(၁-၃၁၂၅၅)၊ အကျယ်အဝန်း (၈၀ x ၈၀) ပေ၊ ဧရိယာ(၈၀၀၀)ပေ(၆)ဧကကျယ်ဝန်းသော မြေပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထား သည့် RC(၁)ထပ်တိုက် အဆောက်အအုံအပါအဝင် မြေပေါ်မြေအောက် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးနှင့် ဦးသန်းစိုးအောင် အမည်ပေါက် မီးခိုးရောင် Nissan Sky Line Sloon အမျိုးအစား၊ ဖော်တော်ယာဉ်အမှတ် (YGN/7C-9811) (၁)စီးအပါအဝင် ရွှေပြောင်းနိုင်သည့် ပစ္စည်း၊ မရွှေမပြောင်းနိုင်သည့် ပစ္စည်း များသည် ဖခင်ကွယ်လွန်ပြီးနောက် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးသန်းစိုးအောင် အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်လာသည့် အမွေဆိုင်ပစ္စည်းများ ဖြစ်ပါသည်။ အထက် ဖော်ပြပါ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်သည့် နေအိမ်ပိုင်ဆိုင်ခြင်းမြေကွက်နှင့် ဖော်တော်ယာဉ်(၁)စီးတို့အား ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးသန်းစိုးအောင် သိရှိခြင်းမရှိ၊ သဘောတူညီခြင်းမရှိဘဲ မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်ကမျှ ရောင်းချခြင်း၊ ပေါင်နံ ခြင်း၊ ပေးကမ်းခြင်း၊ တစ်နည်းနည်းဖြင့်လွှဲပြောင်းခြင်း၊ ဖျက်ဆီးခြင်း၊ အစရှိ သည့်တို့အား ပြုလုပ်ကြရန် ကန့်ကွက်လိုက်ပါသည်။ အကယ်၍ လိုက်နာ ဆောင်ရွက်ခြင်းမရှိပါက ပြုလုပ်သူမည်သူမဆို သက်ဆိုင်ရာ တည်ဆဲဥပဒေ များနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးသန်းစိုးအောင်၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးအောင်နိုင်ဝင်း L.L.B,WIPO(Switzerland) တရားလွတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၂၃၉၄/၂၀၁၇) အမှတ်(၈/၈၂)၊ ပန်းခင်း(၁)၊ စံပယ်လမ်း၊ ရွာကောက်ရပ်ကွက်၊ ပျဉ်းမနားမြို့၊ နေပြည်တော်၊ ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၅၅၅၅၁

ဦးသိန်းတန် လ/ထ ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း) ဝန်ထမ်းရွေးချယ်လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာန ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ အသက်(၇၈)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ သုဝဏ္ဏ(၅)ရပ်ကွက်၊ ချယ်ရီလမ်း၊ တိုက်(၂၃၃/၆) အခန်း(၆)နေ (ဦးလှထွန်း-ဒေါ်ကျင်ဆိုင်)တို့၏သား၊ (ဒေါ်လှကြည်)၏ချစ်လှစွာသောဆရာမကြီး၊ ဦးသိန်းတန်-ဒေါ်တင်တင်လှ၊ ဦးမင်းစော်မြင့်-ဒေါ်ယမင်းယု၊ ဦးမျိုးသူကျော်-ဒေါ်ခင်ချောစုလှိုင်၊ ဦးခိုင်ဝင်းကိုကို-ဒေါ်ခိုင် သင်းစု တို့၏မိသားစု၊ မောင်ကောင်းမြတ်သူ၊ မောင်ခန့်သူ၊ မောင်လင်းသူ၊ တို့၏ အဘိုးသည် ၅-၄-၂၀၂၃ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန် သွားပါသဖြင့် ၇-၄-၂၀၂၃ရက် (သောကြာနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ရေဝေး သုသာန်သို့ ဝိဆောင်မီးသဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုး မိတ်သဟာအပေါင်း တို့အား အသိပေးကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

(တိုက်)၂၃၃၊ အခန်း (၆)၊ ချယ်ရီလမ်း၊ သုဝဏ္ဏ နေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၁၁:၃၀နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်မ မဝီတိုးရီယာခိုဩ ၂/လကန(နိုင်) ၁၀၄၉၉၇၈၈ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် အမှတ် (မမှတ်မိ)မှာ ပျောက်ဆုံးသွား ပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်း ကြားပေးပါရန်။

ဖုန်း-၀၉-၂၅၅၀၇၄၅၉

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်တော် မောင်ပိုင်သူ ခန့် ၃/ဘအန(နိုင်) ၃၂၁၈၇၀၀ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် အမှတ် (မမှတ်မိ)မှာ ပျောက်ဆုံး သွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်း ကြားပေးပါရန်။

ဖုန်း-၀၉-၇၇၈၆၇၅၁၆၁

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်မ မချစ်စလက် ၂/ ၃မအ(နိုင်) ၀၆၀၇၃၈ ၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် အမှတ် (မမှတ်မိ)မှာ ပျောက်ဆုံးသွား ပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်း ကြားပေးပါရန်။

ဖုန်း-၀၉-၄၀၈၁၀၆၆၁၁

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း

ဘားအံမြို့နယ်၊ အထက (ခွဲ) ကော့လှိုင်မှ ဒုအလယ် တန်းပြ ဒေါ်မြင့်မြင့်နွယ် ၃/ တအန(နိုင်) ၁၃၇၉၁ ၏ ဖခင် ဦးမြင့်ရွှေနွယ် ဦးမြင့်ဆွေ ၃/ တအန (နိုင်) ၀၃၄၇၀၅၇တို့မှာ တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း။

ဖောင်းကြွပျောက်လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 4K/7448 ၏ ဖောင်းကြွပေါက်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွပေါက်ပြား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း)၊ ရန်ကုန်မြို့

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ သပိတ်ကျင်းမြို့နယ်၊ (၄)မိုင်ကသာကျေးရွာနေ ဦးငြိမ်းချမ်း ၅/ကာလ(နိုင်)၁၆၄၄၃၃ ပိုင်ဆိုင်သော မြေကွက်ပေါ်တွင် အဆောက် အအုံ ဆောက်လုပ်မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ကြော်ငြာပါ သည့် ရက်မှစ၍ ရက်ပေါင်း ၃၀အတွင်း အထောက်အထားပြည့်စုံစွာဖြင့် လာ ရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ဦးငြိမ်းချမ်း (၄)မိုင် ကသာကျေးရွာ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ သရက်တောတောင် ရပ်ကွက်၊ သရက်တော (၃)လမ်း၊ အမှတ် (၉၀)၊ (မြေညီထပ်/ထပ်ခိုးပါ)၊ အကျယ်အဝန်း (၂၃၉ပေx၃၃၀ပေ)ရှိ လှေနေတိုက်ခန်း၏ ရှေ့ မီး၊ အပါအဝင် အကျိုး ခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား ဥပဒေနှင့်အညီ တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်၍ ရောင်းချ ပိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟု ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်ခင်လင်း ၁/မညန(နိုင်) ၀၂၇၀၆၁ ထံမှ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေမှ ဝယ်ယူရန်အတွက် တိုက်ခန်းတန်ဖိုးငွေအတိ တစ်စိတ်တစ်ဒေသ ဖြစ်သော စရန်ငွေတစ်ချို့အား ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ယင်းတိုက်ခန်းနှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်မှုတစ်စုံတစ်ရာရှိပါက ခိုင်လုံသောစာရွက် စာတမ်း (မူရင်း)များဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လူ ကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဤအရောင်း အဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်ဌေးဌေးမြင့် L.L.B, L.L.M, DCBL (UK) တရားလွတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၄၄၃၃) အမှတ်-၃၆(မြေညီ)၊ မဟာပန္နလှပန်းခြံလမ်း (ဘားလမ်း၊ အောက်ဘလောက်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၄၅၀၅၅၀၅၉၈

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာကောတမြို့နယ်၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ အနော်မာ အရှေ့ (၁၀)လမ်း၊ အမှတ်(၄၂၀)၊ (၅)ထပ်ခွဲ)တိုက်အဆောက်အအုံ၏ မြေညီထပ် (A-2)အခန်း၊ အကျယ်အဝန်း (၁၈ ပေ x ၅၅ပေ)ရှိ တိုက်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်း ပေါ်ရှိ ဆက်စပ်လျက်ရှိသော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့သည် ဒေါ်ခင်လင်း မာဘီတိုက်ခန်းအမည်ပေါက် ပိုင်ဆိုင်ပြီး၊ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့် ရှိသူများဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသည့် အမွေစာ၊ အမွေခံသားသမီး(၇)ဦးတို့ ထံမှ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် ရောင်းပေးငွေတစ်စိတ် တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ယနေ့မှစ၍ ၁၄ ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား (မူရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံလာရောက် ကန့်ကွက်ပါရန်နှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်လျှင် အရောင်းအဝယ်ကိုစွဲကို ပြီးဆုံးသည့်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင် ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်နီနီအေး(L.L.B,D.I.R,D.I.L,D.M,L.D.L(101)WIPO(Switzerland) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၈၇၈၉) အမှတ်(၇၇)၊ (၃၈)လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၂၃၃၃၀၈

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်ဆင့်စာ (တရားမကျင့်ထုံး ဥပဒေအမိန့် ၅၊ နည်းဥပဒေ ၂၀) ဗိုလ်တထောင်ခရိုင်တရားရုံးတော်၌ ၂၀၂၂ ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ် -၇၁၀

ဦးသန်းဦး နှင့် ၁။ ဦးသက်နိုင် ၂။ ဦးဦးစော်

တရားလို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တာမွေမြို့နယ်၊ မေတ္တာညွန့်ရပ်ကွက်၊ မြန်မာ့ဂျော် ဂျော်ကုန်နီ၊ အမှတ် (၇၆)နေ (၁) တရားမကြီး ဦးသက်နိုင်နှင့် (၂) တရားမကြီး ဦးဦးစော် (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသူများ) သိစေရမည်။

သင်တို့အပေါ်၌ တရားလိုက ငွေကျပ်သိန်း (၄၀၀) ရလို့မူ ရလို့ကြောင်းနှင့် လျှောက်ထားစွဲဆိုသည့်ဖြစ်၍ သင်တို့ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ ကိုယ်စားလှယ် နှင့်ဖြစ်စေ၊ ရှေ့နေနှင့်ဖြစ်စေ၊ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဧပြီ ၂၄ရက် (၁၃၈၅ ခုနှစ်၊ ကဆုန် လဆန်း ၆ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀နာရီတွင် အထက်အမည်ပါသူ တရားလို၏ အဆိုလျှောက် ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းပြင် အထက်ပါနေ့ရက်တွင် သင်မလာရောက်ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်မျက်ကွယ်တွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြအပ်ပြုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင့်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့မဟုတ် သင့်ကိုယ်စား လှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချေလွှာ တင်သွင်းလို လျှင် အမှုမဆိုင်မီ လေးရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ မတ် ၂၉ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။

တွဲဖက်ခရိုင်တရားသူကြီး (၁) ဗိုလ်တထောင်ခရိုင်တရားရုံး

အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒေပုံမြို့နယ်၊ သင်္ဘောကျင်းရပ်ကွက်၊ သင်္ဘောကျင်း (၅)လမ်း၊ အမှတ် (၁၆)၊ မြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော နှစ်ခန်းတွဲ၊ (၆)ထပ်တိုက် အဆောက်အအုံ၏ (မြေညီထပ်)၊ မြေရင်းခန်း အကျယ် အဝန်း (၁၁ ၁/၂x၄၇)ပေရှိ တိုက်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်းတွင် အမြဲတမ်းအသုံးပြုရန် အလို့ငှာ တွယ်ကပ်တပ်ဆင်ထားသော ရေစီးအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် အားလုံးကို ဦးထွန်းတင်မောင်ဝင်း (၆/မအရ(နိုင်)၁၀၀၄၃၄၇)က အရပ်ကတိ စာချုပ်များဖြင့် လက်ရောက်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုချက် ရောင်းချရန်ကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အရောင်း အဝယ်ပြုလုပ်ရန် သဘောတူသဖြင့် ရောင်းချသည့်ပစ္စည်းကို လက်ရောက်ယူ ပိုင်ဆိုင်နိုင်ရေးအတွက် ရောင်းဝယ်မှုကို ပြီးဆုံးအောင် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ် ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်မှုကို ကန့်ကွက်လိုပါက ဤသတင်းစာကြေညာ ချက်ပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက် ခြင်းမရှိပါက ရောင်းဝယ်မှုကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်ဝင်းစန္ဒီအောင် (စဉ်-၃၁၁၄၆) အထက်တန်းရှေ့နေ အမှတ် (၃၇၉)၊ သစ္စာ (၉)လမ်း၊ (၃၉/က)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၇၉၅၆၅၉၅၄

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ငူဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ သရေခေတ္တရာ(၁၉)လမ်း၊ အမှတ်(၉၃၇/၁)၊ ဒုတိယ ထပ်(၃-လွှာ)၊ အကျယ်အဝန်း (အလျား ၁၈ ပေ x အနံ ၅၄ ပေ) ရှိ တိုက်ခန်းအပါအဝင် ယင်းတိုက်ခန်းနှင့်သက်ဆိုင်သော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား အဆက်အစပ်အရပ်ရပ်စာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ပြီးရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း အဆိုပြုသူ ဒေါ်သက်သက်ဝင်း ၁/ဥက္ကလာပ(နိုင်) ၁၄၄၇၅၇၀၀၀ ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေ ဦးမင်းစော် ၇/တအန(နိုင်) ၀၉၉၀၉၉၉ က ဝယ်ယူရန်အတွက်စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်အားကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံ စာရွက် စာတမ်းအထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ယနေ့မှစ၍ ၁၄ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက် ကျော်လွန်သွားပါက အရောင်းအဝယ်ကိုစွဲကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်ခိုင်ဆုဝေ(LL.B) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၅၃၃၆၉) အမှတ်(၅၈)၊ မဟာပန္နလှပန်းခြံလမ်း (ဘားလမ်း)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉-၄၅၀၅၅၀၅၆၁၅

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒေပုံမြို့နယ်(ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်၊မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၈၅)ဗိုလ်တာရာ(၄)လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၉၁၈)အကျယ်အဝန်း(၄၀၀ပေ x ၆၀ပေ)ရှိအမည်ပေါက်ဒေါ်ခင်မာချို(BHN-004622)ပါမစ် မြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိအဆောက်အအုံအပါအဝင်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကိုရောင်းချပိုင် ခွင့်ရှိကြောင်းအဆိုပြုသူဒေါ်စန်းစန်းမော်(၁/၂/လကန(နိုင်)၀၆၀၈၉၅)ထံမှကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေကဝယ်ယူရန် အတွက်စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။အရောင်းအဝယ်အားကန့်ကွက်လိုပါကကျွန်ုပ်ထံသို့တရားဝင် ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားမူရင်းများဖြင့်(၇)ရက်အတွင်းလာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။ထိုရက်ကျော်လွန်ပါကအရောင်းအဝယ်ကိုစွဲကိုဥပဒေနှင့်အညီဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်သိမ့်သိမ့်မာမာမင်း အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၀၈၉၄) Ph- 09-254332312

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ငူဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၀)၊ မေတ္တာလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၈၇၄/ခ)နှင့် မြေကွက်အမှတ် (၈၇၇/က)၊ အကျယ်အဝန်း (၂၀၀ပေ x ၆၀ပေ)ရှိရှိ ဒေါ်မာလာ (၁/၂/ရကန (နိုင်) ၀၆၀၀၆၂) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက်(၂)ကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်(၂)ကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို အမည်ပေါက်ပိုင်ရှင် ဒေါ်မာလာ၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ် (၁၈၉၆၆/၂၀၁၃)နှင့် (၁၈၉၆၇/၂၀၁၃)တို့အရ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဒေါ်သိတာဇော် (၁/၂/ဥက္ကလာပ (နိုင်) ၁၃၄၃၁၈) ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိုစွဲကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးခင်မောင်ဦး L.L.B, D.B.L, D.I.L., တရားလွတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၈၈၅၂) Hein Htet San Law Firm အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၈၃၃၈) ၀၉ ၅၅၀ ၆၁ ၄၆ ၊ ၀၉ ၄၅ ၅၅၀ ၆၁၄၆

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဦးတည်ချက် (၁၂) ရပ်

၁။ နိုင်ငံရေး

- (က) စစ်မှန်၍စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ကို တရားမျှတမှုအပြည့် ကျင့်သုံးပြီး ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကိုအခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်နိုင်ရေး။
- (ခ) တစ်နိုင်ငံလုံးထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်(NCA)ပါအတိုင်း အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး။
- (ဂ) လွတ်လပ်၍တက်ကြွပြီး ဘက်မလိုက်သော နိုင်ငံခြားရေးမူဝါဒကိုကျင့်သုံးပြီး နိုင်ငံများအကြား ငြိမ်းချမ်းစွာအတူယှဉ်တွဲနေထိုင်ရေး “မူ”ကို ဆက်လက်လိုက်နာကျင့်သုံးရေး။
- (ဃ) ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်း တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်မှု လုံခြုံချောမွေ့စေရေး။

၂။ စီးပွားရေး

- (က) စိုက်ပျိုးရေးနှင့်မွေးမြူရေးကိုအခြေခံသည့် ကုန်ထုတ်လုပ်မှု ခေတ်မီနည်းစနစ်များဖြင့် ပိုမို ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင်ဆောင်ရွက်ပြီး အခြားစီးပွားရေးကဏ္ဍများကိုလည်း ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး။
- (ခ) ဈေးကွက်စီးပွားရေးစနစ် တည်ငြိမ်အောင်ဖော်ဆောင်ပြီး နိုင်ငံတကာရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ ကိုဖိတ်ခေါ်၍ တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံး၏ စီးပွားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး။

- (ဂ) သွင်းကုန်အစားထိုးရန်နှင့် ပို့ကုန်မြှင့်တင်နိုင်ရေး ဒေသထွက်ကုန်ကြမ်းများကို အခြေခံသည့် အသေးစား၊ အငယ်စား၊ အလတ်စား စီးပွားရေးလုပ်ငန်း (MSME)များကို ရေရှည်အာမခံချက် ရှိအောင် အားပေးကူညီပြီး နိုင်ငံတော်၏ ထုတ်ကုန်များစွာထုတ်လုပ်နိုင်သည့် အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းများ ဆောင်ရွက်ဖော်ဆောင်ရေး။
- (ဃ) တိုင်းပြည်သာယာဝပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံရေးတို့အတွက် ပြည်သူ့လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်ရေး။

၃။ လူမှုရေး

- (က) စစ်မှန်သောမျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်ဖြစ်သည့် ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ် ရှင်သန်ထက်မြက်ရေး။
- (ခ) တိုင်းရင်းသားလူမျိုးအပေါင်းတို့၏ ဓလေ့ထုံးတမ်းအစဉ်အလာများကို လေးစားလိုက်နာပြီး အမျိုးသားရေးစိတ်ဓာတ်ကိုအခြေခံသည့် ကိုးကွယ်ယုံကြည်မှု၊ ယဉ်ကျေးမှု၊ အမျိုးသားရေး စရိုက်လက္ခဏာများ မပျောက်ပျက်အောင် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေး။
- (ဂ) နိုင်ငံ၏အခြေခံကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုကို ပိုမိုခိုင်မာအောင်တည်ဆောက်၍ တစ်မျိုးသား လုံး သက်ရှည်ကျန်းမာသည့် ကျန်းမာရေးစနစ်ဖြစ်ပေါ်လာရေး။
- (ဃ) ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံတော် တည်ဆောက်ရေးအတွက် လိုအပ် သည့် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်များ မွေးထုတ်နိုင်ရန် ဘက်စုံပညာရေးကဏ္ဍ မြှင့်တင်ရေး။

❖ နိုင်ငံတစ်ခုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို ဆောင်ရွက်ရာမှာ သဘာဝ သယံဇာတတွေကို ထုတ်ယူသုံးစွဲသင့်တာ မှန်ပေမယ့်လည်း စည်းစနစ်တကျ ထုတ်ယူသုံးစွဲဖို့လိုပါတယ်။ တိုင်းပြည်နဲ့ နောင်မျိုးဆက်များရဲ့ အနာဂတ်ကို ထည့်သွင်းတွက်ချက် ဆောင်ရွက်ရပါမယ်။ ယခင်ကရရှိခဲ့တဲ့ ထိခိုက်မှုများအတွက်လည်း သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနဲ့ ပြန်လည်ထူထောင် ရေးလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်သွားရပါမယ်။

(နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး သတိုးမဟာသရေစည်သူ သတိုးသီရိသုဓမ္မ မင်းအောင်လှိုင်၏ ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလ ၄ ရက်နေ့ (၇၅) နှစ်မြောက် စိန်ရတု လွတ်လပ်ရေးနေ့ဂုဏ်ပြုအခမ်းအနားတွင် ပြောကြားခဲ့သည့် မိန့်ခွန်းမှ ကောက်နုတ်ချက်)

အကြမ်းဖက်မှုပျောက်ရေးအတွက် ပြည်သူ့သို့ အသိပေးနှိုးဆော်ချက်

၁။ ပြည်သူ့အတွက်ဟု သုံးနှုန်း၍ ရဟန်းသံဃာများ၊ ဆရာ၊ ဆရာမများ အပါအဝင် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများနှင့် ပြည်သူ့ကိုသတ်ဖြတ်၊ လုယက်ခြင်းကို CRPH ၊ NUG ၊ PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက်အုပ်စုများက ဥပဒေမဲ့ကျူးလွန်နေသည်။

၂။ ခြိမ်းခြောက်၊ လူသတ်၊ အဖျက်အမှောင့်လုပ်ရပ်များ လုပ်ဆောင်နေသည့် CRPH ၊ NUG ၊ PDF အကြမ်းဖက်သမားများကို အားပေးမှု၊ ထောက်ခံမှု၊ ကူညီထောက်ပံ့မှု မပြုခြင်းသည် ပြည်သူ့လူထု၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်ကို ကာကွယ်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။

၃။ ယင်းတို့၏ လက်နက်/ခဲယမ်း ကိုင်တွယ်သယ်ဆောင်မှုနှင့် အကြမ်းဖက် သမားတို့၏ သတင်းကို လျှို့ဝှက်ပေးပို့ခြင်းသည် အပြစ်မဲ့ပြည်သူများ၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်ကို ကာကွယ်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။

လျှပ်စစ်သုံးယာဉ်များအတွက် အားသွင်းစက်များ ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းရောက်ရှိ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၅

အမျိုးသားအဆင့် လျှပ်စစ်သုံးယာဉ်နှင့် ဆက်စပ်လုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးဆောင်ကော်မတီ၏ ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် Earth Renewable Energy Co., Ltd. မှ တင်သွင်းသော တရုတ်နိုင်ငံထုတ် လျှပ်စစ် သုံးယာဉ် အားသွင်းစက် (EV Charger) 60 KW ငါးစုံသည် ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းသို့ ရောက်ရှိလာသဖြင့် ယနေ့တွင် လုပ်ထုံး လုပ်နည်းနှင့်အညီ ထုတ်ယူခွင့်ပြုခဲ့ကြောင်း နှင့် အဆိုပါ လျှပ်စစ်သုံးယာဉ် အားသွင်း စက်များ တင်သွင်းမှုအတွက် အကောက်ခွန် ကင်းလွတ်ခွင့်ပြုထားကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်



မြန်မာအသင်းယှဉ်ပြိုင်မည့် ဆီးဂိမ်းအမျိုးသားဘောလုံးပြိုင်ပွဲ အုပ်စုမဲခွဲ

ရန်ကုန် ဧပြီ ၅

မေလတွင်ကျင်းပမည့် (၃၂) ကြိမ်မြောက် ဆီးဂိမ်းအမျိုးသား ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ အုပ်စုမဲခွဲကို ဧပြီ ၅ ရက်က ကျင်းပရာ မြန်မာ အသင်းသည် အိမ်ရှင်ကမ္ဘောဒီးယားပါဝင်သော အုပ်စု (က) တွင် ကျရောက်ခဲ့သည်။

ဆီးဂိမ်းအမျိုးသားဘောလုံးပြိုင်ပွဲကို ဧပြီ ၂၉ ရက်မှ မေ ၁၅ ရက်အထိ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး ဘရူနိုင်းဒူလုံ၊ အရှေ့တောင် အာရှ ၁၀ နိုင်ငံစလုံး ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်မည်ဖြစ်သည်။ အုပ်စု ခွဲဝေထားမှုအရ အုပ်စု (က) တွင် အိမ်ရှင် ကမ္ဘောဒီးယား၊ အင်ဒို နီးရှား၊ မြန်မာ၊ ဖိလစ်ပိုင်၊ တီမော၊ အုပ်စု (ခ) တွင် ဗီယက်နမ်၊ ထိုင်း၊ မလေးရှား၊ စင်ကာပူနှင့် လာအိုအသင်းတို့ ပါဝင်နေသည်။ မြန်မာအသင်းသည် အုပ်စုအနေအထားအရ ဆီးဂိမ်းဖိုင်နယ် တက်ရောက်ရန် အခွင့်အရေးရှိနေပြီး ကမ္ဘောဒီးယား၊ အင်ဒိုနီးရှား အသင်းတို့နှင့် စာမျက်နှာ ၁၄ ကော်လံ ၅ ❖

ယနေ့ သတင်း အညွှန်း

ကမ်းသောလက်တွေ ညောင်းလှပြီ

ဆောင်းပါး ၈၁ ၁၀

အမေရိကန်သမ္မတဟောင်း ထရမ် စီးပွားရေးမှတ်တမ်းအတုပြုလုပ်မှု အမှု ၃၄ မှုနှင့် ရင်ဆိုင်နေရ

နိုင်ငံတကာသတင်း ၈၁ ၁၃

ဇင်းကျိုက်ဘူတာမှ ပုဇွန်တောင်ဘူတာသို့ ထွက်ခွာလာသည့် မြန်မာမီးရထား ကျောက်ရထားကို NUG ၊ CRPH တို့၏ လက်ဝေခံ PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက်သမားများက မိုင်းထောင်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီးတိုက်ခိုက်

ပြည်တွင်းသတင်း ၈၁ ၁၈